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KANCERO: LA PROTOKOLO DE RICK SIMPSON

La Rick Simpson Protokolo

“Komencu homojn per minusklaj dozoj, la grandeco de duona grajno da seka mallonggrajna rizo. Kvankam la
oleo estas sendanĝera, malpli estas pli bona ol pli por tiuj, kiuj komencas kuracadon. Komence prenu nur etan
peceton de ĉi tiu mirinda substanco ĉiujn ok horojn, poste pliigu vian dozon ĉiujn kvar tagojn regule kaj baldaŭ
via toleremo pliiĝos. Se la persono diras, ke li aŭ ŝi ne sentis ĝiajn efikojn aŭ ke ili nur iomete sentis ilin, mi
konsiderus ĉi tion bona dozo por komencanto. Vi nur volas akiri iom da la medikamento en ilia sistemo, por ke
ili povu alkutimiĝi al ĝi.

Vi neniam scias precize kiel la persono respondos, do iru malrapide, kaj pliigu ilian dozon ĉiujn kvar tagojn, ĝis
la paciento povas ingesti entute unu gramon ĉiujn 24 horojn. La plej bona maniero por fari tion estas ke ili
prenu dozojn kiuj egalas ĉirkaŭ trionon de gramo ĉiujn ok horojn, post kiam ili estas alkutimigitaj al ĝia uzo.
Tamen, mi ŝatus memorigi tiujn, kiuj spertas malfacilaĵojn, ke ilia dozo povas esti pli malrapide, sed por plej
bonaj rezultoj, ĝi devus esti konsumita kiel eble plej rapide.

Ĉi  tiuj  estas  la  dozaj  instrukcioj,  kiujn  Rick rekomendas,  se  la  paciento  povas  sufiĉe  rapide  konstrui  sian
toleremon. Se ĉi tiu protokolo estas sekvata, multaj pacientoj povas labori ĝis la punkto en tri semajnoj, ke ili
povas ingesti trionon de gramo ĉiujn 8 horojn. Sed averaĝe kutime la plej multaj pacientoj bezonas kvar ĝis
kvin semajnojn antaŭ ol ili povas konsumi ĉi tiun kvanton per dozo, post kio ili povas daŭrigi preni unu gramon
tage ĝis ili resaniĝos aŭ ilia kondiĉo estas kontrolita.

Rick  ŝatas  provizi  ĉi  tiun  medikamenton  en  plastaj  injektiloj,  kiuj  ne  havas  pinglojn,  anstataŭe  estas  nur
malgranda aperturo, per kiu la oleo povas esti elpremita. Li diras, ke provizi la oleon tiamaniere faciligas al la
paciento mezuri iliajn dozojn kaj ĝi malhelpas fremdajn substancojn polui la medikamenton.

La plej facila maniero por plej multaj kompreni la kvanton, kiun ili devus ingesti, estas kompari ĝin kun io kiel
mallonggrajna seka rizo. La dozo de komencanto devus esti proksimume duono de la grandeco de unu el ĉi tiuj
grajnoj da rizo aŭ ĉirkaŭ unu okonon de colo longa, ĉi tiu kvanto egalus ĉirkaŭ unu kvaronon de guto. En iuj
kazoj, tiuj kun tre malalta toleremo eble eĉ trovos, ke tio povas esti tro multe por ke ili povu komforte manipuli
en la komenco, do, se necese, ili povus komenci per eĉ malpli.

Dozoj de ĉi tiu grandeco devas esti ingestitaj tri fojojn tage, frue matene, meze de posttagmezo, kaj ĉirkaŭ unu
horon antaŭ ol la paciento enlitiĝas. Unu komencanto devas fari estas elpremi la ekvivalenton de duona grajno
da seka rizo el la plasta injektilo kaj tio estas ilia dozo. Kvankam ni parolas pri tre malgranda kvanto kaj ĝi ne
damaĝos la pacienton, pro sia potenco, ĉi tiu substanco devas esti uzata kun respekto.

Post kvar tagoj ĉe tiu dozo, ĝi tiam estas duobligita al dozoj kiuj egalas la grandecon de rizgrajno, aŭ dozoj kiuj
estas proksimume unu kvaroncolo longa kiam elpremite de la injektilo. Tiam, kvar tagojn poste, la dozo denove
duobliĝas kaj tio daŭras ĉiujn kvar tagojn ĝis la paciento povas ingesti la ekvivalenton de dek ses grajnoj da rizo
per dozo. Ĉi tiu kvanto egalas ĉirkaŭ ok ĝis naŭ gutojn da oleo per dozo, kio estas proksimume triono de gramo.

Unu ml estas nur iomete pli ol unu gramo laŭ pezo, do se pacientoj deziras, ili povas uzi ĉi tiun mezuron por
determini sian dozon. Ĉe tiu punkto, pacientoj kutime daŭras ĉe ĉi tiu dozo ĝis ili atingis la deziratan efikon kun
sia malsano. Estos pacientoj kiuj ne povos pliigi sian dozon tiel rapide sed Rick instigas ilin preni ĝin tiel rapide
kiel  ili  eble  povas,  do  la  oleo  povas  malpezigi  ilian  suferon.  Krome,  estos  tiuj,  kiuj  povas  preni  ĉi  tiun
medikamenton pli rapide kaj Rick ne havas problemon pri tio, kondiĉe ke la paciento komfortas preni ĝin pli
rapide, tio simple signifas, ke ili resaniĝos pli rapide.

Fakte, Rick sentas, ke la pacientoj devas resti en sia propra komforta zono kiam temas pri la uzo de ĉi tiu
medikamento. Sed li ankoraŭ opinias, ke iu ajn kun grava kondiĉo ne ludu kun ĉi tiu substanco, ĉar se ĝi ne
estas prenita ĝuste, ĝi eble ne povos venki la kondiĉon, kiun ĝi intencis trakti.

Ĉar ĉi tiu medikamento estas tiel sekura uzi, ni kutime ne mezuras la dozon precize, sed por tiuj, kiuj ŝatas
precizajn mezuradojn kaj posedas skalojn de sufiĉa precizeco, komencu per ĉirkaŭ 0,01 g (10 mg) aŭ malpli tri
fojojn tage por la unua. kvar tagojn. Tiam, se vi povas, duobligu ĝin al 0,02 g (20 mg) dum kvar tagoj, tiam al
0,04 g (40 mg) dum kvar tagoj, 0,08 g (80 mg) dum kvar tagoj, 0,16 g (160 mg) dum kvar tagoj. , kaj tiam 0,32
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el gramo (320 mg). Ĉi tio estus la ideala doza horaro por tiuj, kiuj povas rapide konsumi ĉi tiun substancon.
Ankaŭ estas bone scii, ke dozoj de 1-5 mg estas kutime tolerataj sen simptomoj.

Kiam vi  povas  akiri  altkvalitajn  streĉojn  de  Indica  burĝono por  labori,  la  oleo  kiu  estas  produktita  estos
ekstreme sedativa. Ĉi tiu estas la efiko, kiun la oleo havos, se vi produktis la veran "Rick Simpson Oil" kaj estas
malmulto por zorgi. Pacientoj simple endormiĝas kaj eventuale ili vekiĝos. Iuj povas sentiĝi iomete ŝtonigitaj
komence sed ili estos nedifektitaj, kaj kutime ene de unu horo post kiam ili leviĝas, tiu dormema sento foriras.
Se la oleo estas produktita de sativaj varioj de kanabo, atendu problemojn kaj longdaŭran energiigantan sativan
alton. Vi ne volas, ke homoj kun seriozaj kondiĉoj kiel kancero provu preni oleon kun ĉi tiuj efikoj kaj la
paciento ne ricevos la kuracajn avantaĝojn, kiujn bona indiko povas provizi. Ne ĉiuj ŝatas esti alta kaj ne estas
la punkto kurace tro ŝtonumi ĉi tiun substancon.

La punkto estas enigi la medikamenton en la pacienton tri fojojn tage. La paciento povas simple meti ĝin sur
sian fingron kaj poste forskrapi ĝin sur siaj dentoj. Tiam, prenu trinkaĵon da malvarma akvo aŭ teo kaj ili devus
trovi ĝin sufiĉe facile por engluti. Iuj trostreĉoj produktas ekstrakton, kiu ne havas agrablan guston, sed ĉi tio
estas facile trakti. Simple metu la dozon de la pacientoj sur malgrandan pecon da pano kaj faldu ĝin, poste
enmetu ĝin en ilian buŝon kaj donu al ili trinki akvon. La sama ankaŭ povas esti farita kun la uzo de bananoj aŭ
aliaj specoj de fruktoj. La ideo estas enigi la oleon en la pacienton kiel eble plej rapide sed Rick ankoraŭ ŝatas
vidi, ke ili restas en sia komfortzono.

Ĉiuj estas malsamaj kaj nia toleremo por ĉi tiu medikamento varias de persono al persono, do certiĝu, ke la
paciento komfortas kun la kvanto, kiun ili ingestas. Kun multaj seriozaj kondiĉoj, estas grave ke la pacientoj
konsumu ĉi  tiun  medikamenton  rapide,  do ili  povus havi  pli  bonan ŝancon pluvivi.  Kiel  mi  jam menciis,
kvankam la oleo estas sendanĝera, se tro multe estas prenita, ofte pacientoj ne ŝatas la sperton. Do ellaboru ilian
dozon malrapide; tiel ili komfortiĝos kun ĝia uzo.

Tamen,  kiel  ni  ŝatas  diri,  agresemaj  malsanoj  devas  esti  traktataj  agreseme,  do se mi havus ion,  kio estis
vivdanĝera, mi konsumus tiom da eltiraĵo kiom mi povus preni en la plej mallonga tempodaŭro. Mi pensas, ke
ĝi pagas esti preta, do tiuj, kiuj povas, devus komenci alkutimiĝi al la efikoj de la oleo kiel eble plej baldaŭ, ĉar
tiam ili scios kion atendi, se ili iam bezonos preni pli grandajn dozon.

La norma traktado por restarigi vian korpon al bona stato de sano estas 60 gramoj da altkvalita oleo ingestitaj en
trimonata periodo. Por tiuj, kiuj prenis kemion kaj radiadon, estas bona ideo ingesti 120 ĝis 180 gramojn da la
oleo kiel eble plej baldaŭ. Kutime, 60 g povas kuraci gravan kanceron, sed por tiuj, kiuj estis damaĝitaj de la
medicina sistemo, ofte necesas pli por malhelpi la revenon de la kancero kaj por malfari la damaĝon postlasita
de tiuj traktadoj.

Post kiam la paciento estas sana denove, vi povas fali la dozon reen al unu aŭ du gramoj monate aŭ tiom multe
kiom la paciento ŝatas ingesti; el nia perspektivo, des pli des pli bone. Ne saltu la bontenajn dozojn, ĉar ili estas
gravaj por konservi bonan sanon. Gramo monate aŭ guto tage post laboro vespere ne ŝajnas multe sed, laŭ Rick,
ĝi devus sufiĉi por konservi vian korpon sana.

Krome, li ŝatas pacientojn uzi aliajn naturajn aferojn kiel pomsemojn kaj tritikherbon kune kun la oleotraktado.
Laŭ mia sperto, mi ankaŭ havus pacientojn manĝi kanabo-semojn, ĉar la oleo, kiun ili enhavas, estas tiel nutra
kaj bona por la korpo.

Rick ankaŭ opinias, ke pacientoj devas provi altigi la pH de sia korpo kiel eble plej rapide konsumante tiajn
aĵojn kiel akvomelono aŭ citronsuko ktp. Li diras, ke tio estas de la plej granda graveco kaj fari tion povas doni
al la paciento multe pli bonan ŝancon pluvivi.

Pacientoj ankaŭ devas komenci manĝi pli da krudaj fruktoj kaj legomoj kaj manĝi malpli da viando, precipe la
prilaboritajn variojn,  kiuj enhavas pli  da toksinoj.  Rick estas forta kredanto pri la uzo de sukmaŝinoj kaj li
sentas, ke grandaj dozoj de vitamino C ankaŭ povas esti de granda profito.

Ĉi tio estas la protokolo de Rick Simpson kaj ĝi  estas la kialo,  ke lia nomo estos konata por eterneco.  Ĝi
verŝajne estas la plej grava malkovro de ĉiuj tempoj kaj la utila efiko de tio, kion ĉi tiu viro donis al ni, ne povas
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esti troigita. Kio utilas modernaj medicino kaj teknologio kiam ĝi ne funkcias? Se vi volas vidi rezultojn, provu
la sanigan metodon de Rick.

Ni estis kritikitaj pro tio, ke ni nomas ĉi tiun oleon kiel kuracilo, sed kion alian vi povus nomi substanco, kiu
povas esti uzata sukcese por trakti  tiom da medicinaj  problemoj? Iuj ŝajnas pensi,  ke la vortoj kuraci ĉion
signifas, ke ĉi tiu oleo donos eternan vivon, sed tio ne estis la intenco de Rick. Certe, ĉi tiu medikamento povas
plilongigi vian vivon kaj vi povas vivi multe pli longe kun ĝia uzo, pri tio estas malmulte da dubo. Tamen, ĉi tio
ne signifas, ke ĝi donos eternan vivon.

Ĉi tiu oleo ankoraŭ ne estas laŭleĝe disponebla por la plimulto kaj do necesos tre longa tempo por determini
kiom  da  aldonitaj  jaroj  ĝi  povas  provizi.  Ĝis  nun,  ni  ne  rigardas  ĉi  tiun  medikamenton  kiel  eliksiro  de
senmorteco kaj ni firme kredas, ke ĝi ne faras vin kuglorezista. Tamen, kiel Rick diras, se ni iam trovos la
ŝlosilon al senmorteco, li certas, ke kanabo estos grava ingredienco.

Bonvolu ne pensi, ke kiam vi uzas ĝin, vi ne povas kontrakti viruson. Vi ankoraŭ povas kapti tiajn aferojn kiel
la gripo, sed ĝiaj efikoj povas esti multe malpliigitaj kaj vi resaniĝos multe pli rapide. Okaze de pandemio aŭ io
tia, se vi ingestas aŭ vi jam ingestas la mirindan oleon, kiun ĉi tiu planto povas provizi, via ŝanco de postvivo
certe estus multe pliigita." Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story, unua eldono

Informoj pri Dozo

Ĉu ekzistas protokolo por la kuracado?

"Estas protokolo kaj ĝi devas esti sekvita por certigi, ke la traktado estas efika. Malgrandaj kvantoj da oleo
povas esti uzataj por trakti haŭtan kanceron kaj aliajn kondiĉojn topike aŭ ĝi povas esti vaporigita kaj enspirita
por  helpi  trakti  pulmajn  kondiĉojn.  La  oleo  ankaŭ  povas  esti  sorbita  en  la  korpo  se  uzata  en  formo  de
supozitorio aŭ, kompreneble, ĝi povas esti ingestita rekte per buŝo. Por trakti internajn kancerojn, la paciento
devas konsumi la oleon kiel eble plej rapide. Ĝenerale, vi ĉiam volas alporti ĉi tiun medikamenton al la areo,
kiu kaŭzas la problemon en la plej prudenta maniero. Ekzemple, se vi traktus intestan kanceron, la plej efika
rimedo de kuracado verŝajne estus preni la oleon en supoza formo.

La averaĝa paciento povas ingesti plenan 60-graman kancero-traktadon en ĉirkaŭ 90 tagoj. Homoj, kiuj suferis
damaĝon de radiado kaj kemioterapio, aŭ pacientoj, kiuj suferis dum jaroj kun MS kaj aliaj gravaj kondiĉoj,
trovos en iuj kazoj, ke iliaj medicinaj problemoj povas preni sufiĉe da tempo por resaniĝi.

Tiuj, kiuj suferis seriozan damaĝon de la medicina sistemo kaj ĵus komencas kuracadon, devas rimarki, ke ĉi tiu
natura oleo ne produktas tujan kuracon. Ofte tiaj pacientoj postulas multe pli da oleo kaj ĝi devos esti prenita
dum pli longa periodo. Tiaj pacientoj devus provi konsumi 120 ĝis 180 gramojn dum ses monatoj por malfari la
damaĝon postlasita de la tuta kemio kaj radiado kaj ripari damaĝojn kaŭzitajn de aliaj longdaŭraj malsanoj kaj
kio estis uzata por trakti ilin. Post kiam la paciento resaniĝas kaj la tuta damaĝo estas malfarita aŭ la kondiĉo
estas kontrolita, mi rekomendas, ke ili tiam daŭre prenu bontenan dozon de 1 ĝis 2 gramoj da oleo monate por
konservi bonan sanon. Por plenkreskulo, ĉi tio egalus ĉirkaŭ unu guton tage, kaj kiam ili kutimiĝas al ĝia uzo,
ili eĉ ne sentas ĝiajn efikojn, do mi vere ne povas imagi, ke ĉi tio estas tro alta prezo por pagi por bona sano.”
Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Kial Dozo de Bontenado Estas Tiel Gravaj?

"Ĉiuj  devus  preni  bontenajn  dozojn  por  konservi  siajn  korpojn  senvenenigitaj  kaj  en  bona stato.  Ĉio,  kio
necesas, estas 1 ĝis 2 gramoj da oleo monate, nur konsumu guton nokte ĉirkaŭ unu horon antaŭ enlitiĝo. Ĉi tio
donos al vi bonan noktan dormon kaj eĉ provizos iom da protekto kontraŭ la radiado elvenanta el Japanio kaj
aliloke.
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La oleo funkcias kun via korpo por konservi vin sana kaj por provizi protekton kontraŭ diversaj sanproblemoj.
Mi eĉ ne permesus al mia infano preni ĉi tiujn terurajn vakcinojn kaj pafojn, kiujn homoj kiel Bill Gates provas
enŝovi en niajn gorĝojn. Se mi volas protekti miajn infanojn kontraŭ tiaj aferoj kiel la gripo, mi fidos al ĝuste
produktita kanaboleo, ĉar mi scias, ke ĝi estas efika kaj ne kaŭzos damaĝon.

Mi sugestas, ke pacientoj komencu per tri dozoj tage ĉirkaŭ la grandeco de duona grajno da seka mallonggrajna
rizo. Tia dozo egalus ĉirkaŭ ¼ de guto, do kiel vi povas vidi, plejofte komencantoj devus komenci per tre etaj
dozoj.

La nura fojo, kiam mi rekomendus, ke pacientoj komencu kun pli grandaj dozoj, estus rapide forigi toksomajn
kaj danĝerajn kontraŭdolorajn medikamentojn aŭ se ili estus ĝuste ĉe la morto. Kiam homoj, kiuj uzas tiajn
medikamentojn, komencas la olean traktadon, ili kutime duonigas siajn dolorojn. La celo estas ingesti sufiĉe da
oleo por prizorgi la doloron kaj helpi la pacienton liberigi sin de la uzo de ĉi tiuj danĝeraj dependaj farmaciaj
drogoj. Preni la oleon multe pli facilas por la paciento plenumi ĉi tiun taskon kaj ili suferos malpli da retiriĝaj
problemoj ĉar la oleo funkcias mirinde por helpi rompi dependecojn.

Por tiuj, kiuj estas en ĉi tiu situacio, mi pensas, ke ilia unua dozo devus esti proksimume duobla, kion la averaĝa
komencanto konsumus. Tiam ili devas suprenigi sian dozon kiel eble plej rapide ĝis ili atingas la punkton, kie ili
bezonas neniujn aliajn medikamentojn por kontroli doloron. Kiam vi forprenas homojn kiel morfino, vi povas
renkonti iujn problemojn. Kelkfoje kiam vi miksas oleon kaj morfinon, ĝi povas fari la efikojn de la morfino eĉ
pli prononcitaj kaj la paciento povas komenci haluciniĝi.

Ĉi  tio  estas  nur  mallongperspektiva  malavantaĝo,  ĉar  kiam la  konsumado de morfino  de la  paciento  estas
reduktita, la halucinoj malpliiĝos ĝis ili ne plu okazas. Plejofte, forigi pacientojn de ĉi tiuj substancoj prezentas
malmultajn problemojn,  do ne atendu havi tro da problemoj.  Dum ili  daŭre pliigas sian dozon, la paciento
disvolvos pli altan toleremon kaj baldaŭ ili eĉ ne plu sentos la efikojn de la oleo. Post kiam tio okazas, ili tiam
povas konsumi kian ajn kvanton da oleo necesas tre rapide ĝis ili resaniĝos.

Post kvar tagoj de prenado de dozo de komencanto, plej multaj homoj povas pliigi la kvanton, kiun ili ingestas.
Mi sugestas, ke ĉi tio okazu proksimume ĉiujn kvar tagojn, ĉar tio permesas al la paciento tempon konstrui sian
toleremon por ĉi tiu substanco. La averaĝa homo bezonas kvar ĝis kvin semajnojn por atingi la punkton, kie ili
povas konsumi gramon tage. Ĉi tio signifas, ke la paciento konsumus 8 ĝis 9 gutojn da altkvalita oleo ĉiujn ok
horojn.  Post  kiam ili  atingas  ĉi  tiun  dozon,  la  paciento  povas  daŭrigi  kun  ĉi  tiu  rapideco  ĝis  la  kondiĉo
malaperas aŭ estas sub kontrolo.

Multaj  pacientoj  disvolvas toleremon por ĉi  tiu medikamento tre rapide kaj  povas preni la oleon multe pli
rapide. Se vi hazarde estas unu el ĉi tiuj homoj, bonvolu konsumi ĉi tiun substancon tiel rapide kiel vi volas, ĉar
la fina rezulto estos, ke vi resanigos tiom pli rapide. Mi ĉiam avertas pacientojn resti en sia propra komforta
zono kun la uzo de ĉi tiu medikamento, sed se la oleo povas esti prenita pli rapide, ĝi donas al la paciento pli
bonan ŝancon pluvivi.

Ĉi tiu metodo permesas al la korpo konstrui sian toleremon malrapide kaj post kvar ĝis kvin semajnoj, plej
multaj homoj havas neniun problemon ingesti gramon tage aŭ eĉ pli en iuj kazoj. Por la averaĝa homo, kiu
pliigas sian dozon ĉiujn kvar tagojn, kutime malmultaj problemoj estas renkontitaj. Fakte, mi havas raportojn de
homoj,  kiuj prenis la oleon, kiuj deklaris,  ke ili  eĉ neniam altiĝis  dum kuracado. Ni ĉiuj havas malsamajn
toleremojn por ajna medikamento,  do mi opinias, ke estas plej  bone permesi al la paciento determini,  kian
kvanton de ĉi tiu substanco ili komfortas preni.

Via grandeco kaj korpa pezo malmulte rilatas al via toleremo al kanaboleo. Mi vidis komencantojn kiuj estis tre
grandaj viroj preni unu guton de ĉi tiu oleo kaj ene de unu horo, ili eĉ ne povis eliri la chesterfield. Dum iliaj
edzinoj, kiuj estis multe pli malgrandaj, povis preni la saman dozon kaj senti nenion. Do, kiel vi povas vidi,
grandeco ne estas grava faktoro kiam temas pri determini kiom multe la paciento povas preni, ĝi vere temas pli
pri la paciento mem.

Konsciu kiam vi  komencas  kuracadon kun ĉi  tiu  medikamento,  ke ĝi malpliigos  vian  sangopremon.  Se vi
aktuale prenas medikamentojn pri sangopremo, kontrolu vian premon ofte, ĉar tre verŝajne vi ne plu bezonos
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ion alian ol la oleon por kontroli vian sangopremon en tre mallonga tempo. Krome, se la paciento estas diabeto,
ili devas kontroli sian sangan sukeron. Plejofte, ilia bezono de insulino malpliiĝos kaj iuj tute ne plu bezonas la
substancon.

Kiam homoj prenas la oleon, mi ŝatas vidi ilin resti en sia komforta zono, sed la vero estas ju pli rapide ili povas
preni ĝin, des pli bona la ŝanco pluvivi.

Mi havis unu viron kun ekstreme malalta toleremo bezonas sep monatojn por ingesti la 60g-traktadon. Ĝi ja
kuracis lian finan limfomon, sed mi multe preferus ĝin, se li povus preni la tutan kuracadon pli rapide.

Feliĉe, mi malofte renkontas pacientojn, kiuj bezonas tiom da tempo por konsumi la traktadon, sed ĝi okazas.
Mi eĉ vidis pacientojn kiuj prenis la tutan traktadon en monato kaj povis kuraci siajn finajn kancerojn. Sekve, la
indico, kiun la oleo povas esti ingestita, plejparte dependas de la pacientoj mem kaj de kiom rapide ili povas
konstrui sian toleremon.

Ĉe la fino de sia traktado, plej multaj homoj daŭre prenas la oleon, sed kun multe reduktita rapideco. Kiel mi
menciis  antaŭe,  ĉirkaŭ unu ĝis du gramoj monate,  kio egalas proksimume al guto de la oleo antaŭ enlitiĝo
ĉiunokte, estus bona bontena dozo.

Mi ne ŝatas vidi homojn superdozantaj la oleon, sed superdozo ne damaĝas, do ne paniku, se tio okazas. La ĉefa
kromefiko  de ĉi  tiu  medikamento  estas  dormo kaj  ripozo,  kiu  ludas  gravan rolon en  la  resaniga  procezo.
Kutime, ene de unu horo post preni dozon, la oleo diras al vi kuŝiĝi kaj malstreĉiĝi.  Ne batalu kontraŭ la
dormema sento, simple komfortu vin kaj permesu al la oleo doni al vi la ripozon, kiun vi bezonas. Plejofte, ene
de monato, la taga laceco asociita kun ĉi tiu traktado malaperas, sed la paciento daŭre dormas tre bone nokte.

Mi diras al pacientoj, kiuj mortas pro kancero, ke la oleo faros unu el du aferoj: ĝi aŭ resanigos ilian kanceron
kaj ili daŭre vivos, aŭ, en kazoj kie estas tro malfrue por influi kuracon, la oleo malpliiĝos. ilia eliro kaj ili
povas almenaŭ morti sen multe da sufero kaj konservi sian dignon.

Kanaboleo havas tre altan sukcesprocenton en la traktado de kancero kaj plej emas pluvivi. Bedaŭrinde, multaj
homoj, kiuj venas al mi, estis tre damaĝitaj de la medicina sistemo per sia kemio kaj radiado, ktp. La damaĝoj
kaŭzitaj de tiaj traktadoj havas daŭran efikon kaj homoj, kiuj suferis ĉi tiujn tiel nomatajn traktadojn, estas la
plej malfacile resanigeblaj. Sed ne malesperu, ĉar eĉ se vi estis tre damaĝita, ĉi tiu oleo ankoraŭ havas 70 ĝis
80% sukcesprocenton.

Se produktita kaj uzata ĝuste, kanabo-medicino estas la plej granda natura resaniganto sur ĉi tiu planedo kaj
neniu. Ne gravas, kion persono suferas, ili devus provi la oleon kaj vidi kion ĝi povas fari por helpi ilin. Se vi
vere estas laca de sufero, donu al vi ripozon kaj provu ion, kio vere funkcias. Post kiam vi spertos, kion ĉi tiu
medikamento povas fari, vi komprenos kial la historio kaj mi ambaŭ nomas kanabo-medicinon kiel kuracilo."
Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Aliaj Naturaj Aferoj Vi Povas Fari Tio Povus Helpi

"Kiam pacientoj venas al mi por oleo por trakti sian kanceron, la unua afero, kiun mi diras al ili, estas ŝanĝi
siajn dietojn. Provu resti for de besta proteino kiel eble plej multe, ĉar ĉi tiu speco de proteino antaŭenigas
kancero-kreskon. Akiru sukmaŝinon kaj komencu manĝi kiel eble plej multe da krudaj fruktoj kaj legomoj, ĉar
planta proteino batalas kontraŭ la kresko de kancero. Ĉesu uzi sukeron kaj anstataŭigu ĝian uzon per naturaj
dolĉigiloj kiel kruda mielo.

Akiru la pH-on de la paciento kiel eble plej rapide konsumante tiajn aĵojn kiel akvomelono kaj citronsuko ktp.
Kancero ŝatas acidan medion kaj kiam vi altigas la pH-on de la korpo, ĝi malfaciligas por ke kanceraj ĉeloj
pluvivu.

Antaŭ jardekoj, esploristoj havis bonegajn rezultojn traktante kanceron per megadozoj de C-vitamino, kiu estis
injektita rekte en la sangan torenton de la paciento en preskaŭ la sama maniero kiel kuracistoj injektas kemio,
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sed sen la devastigaj kromefikoj kiuj povas kaŭzi la morton de la paciento. Tial, mi pensas, ke grandaj dozoj de
vitaminoj povus esti de granda profito al pacientoj suferantaj de gravaj kondiĉoj kiel kancero.

Ankaŭ la paciento komencu manĝi la semojn de du pomoj ĉiutage, ĉi tio donos al ili bonan ĉiutagan dozon de
B17, kiu ankaŭ estas konata kiel laetrilo. Antaŭ jaroj, estis multe da propagando pri ĉi tiu traktado ne sekura,
sed ĉi tiuj akuzoj pruvis esti malveraj. En realeco, B17 en sia propra rajto havas sufiĉe bonan historion en la
traktado de kancero. Estas ankaŭ aliaj naturaj aferoj kiel tritikherbo kaj bluverdaj algoj, kiujn vi povas ankaŭ
trovi utilaj. Antaŭ kelkaj jaroj, kuracisto en Italio eĉ kuracis iujn specojn de kancero per la uzo de bakado, do ni
devas teni niajn mensojn malfermitaj al ĉiuj eblecoj.

Multaj homoj, kiuj uzis la oleon por trakti siajn kancerojn, nenion ŝanĝis, sed la oleo ankoraŭ faris sian magion
kaj ili resaniĝis. Tamen, se vi havas gravan kondiĉon kiel kancero, mi pensas, ke estas bona ideo preni aliajn
naturajn aferojn, kiuj povas helpi la oleon forigi la kanceron kaj doni al vi pli bonan ŝancon pluvivi.

La plej grava afero el ĉio estas, ke homoj devas rimarki, ke plejparte tio, kion provizas la medicina sistemo,
multe pli da damaĝo ol bono. Tial mi diras al homoj, kiuj kontaktas min, ke se ili volas pluvivi, estas plej bone
resti kiel eble plej malproksime de la medicina sistemo.

Tio estas la malĝoja stato en la medicina sistemo, kiun ni hodiaŭ havas, kaj ĝi ne ŝanĝos ĝis homoj, kiuj laboras
ene de ĉi tiu sistemo, finfine konscios, ke kemiaĵoj kaj veneno ne resaniĝas. Kio koncernas min, tio, kion la plej
multaj kuracistoj praktikas hodiaŭ, apenaŭ povus esti konsiderata medicino. Estus multe pli ĝuste nomi ĝin per
sia vera nomo, frenezo.

De mia vidpunkto, iu ajn kun kancero devus fari ĉion, kion ili eble povas por optimumigi sian eblecon de
postvivado.  Do,  tute  nepre,  prenu kanaboleon por  trakti  vian kanceron,  sed mi  pensas,  ke estus  plej  bone
inkluzivi ankaŭ aliajn naturajn utilajn traktadojn." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Pliaj Konsiloj por Pulmaj Kancero-Pacientoj

Q. Ĉi tiu estis sur la oleo dum iom da tempo kaj ankoraŭ devis uzi dolorojn, do ni serĉis pli da manieroj kiel
helpi la pacienton.

A.1) Faru alian aron da oleo kaj provu miksi ĝin kun tiu, kiun vi havas, serĉu la plej eble sedagan oleon, vi ne
volas vigligi la pacienton.

2) Provu produkti  la oleon el  pli  ol unu streĉo samtempe,  se eble,  ĝi kutime havas pli  bonan tapiŝon tiel.
Denove, serĉu la plej brutalan kaj sedagan potencon de la komenca materialo kaj oleo.

3) Pli bone estus, se ŝi ĉesus uzi la oleon en kapsuloj. Vi volas iom da ĝi en ŝia buŝo por plia sublingva sorbado
(ĝi havas pli bonan doloran efikon tiel)

4) Faru 0,3-0,5 g supozitoriojn kun kakaa butero kaj ke ŝi uzu ilin almenaŭ dufoje tage, ŝi povas uzi ĝin anase
same kiel alimaniere.

5) Havu ŝin vaporigi la oleon plurfoje tage - tusado estas dezirata, ŝi bezonas eltusi ĉion, kio ne apartenas al siaj
pulmoj, inkluzive de tiuj tumoroj (ili simple ŝrumpos kaj poste disfalos kaj ŝi tusos ilin).

6) Faru olean tinkturon kun alkoholo (20-30-50%, depende de kiom da oleo vi havas; 1-2ml da oleo en 4ml da
96-99% alkoholo) kaj apliku ĝin al la loko, sur kiu ŝi estis operaciita. per okulgutulo aŭ guto - unu aŭ du gutoj
kutime konvenas, kaj vi povas ŝpari multe da oleo tiamaniere. Kompreneble, vi ankaŭ povas apliki iom da oleo
rekte al la loko kaj kovri ĝin per bandaĝo kaj ripeti ĝin ĉiujn tri tagojn aŭ kiam la bandaĝo defalas.

7) Faru salvon kun karité butero aŭ solvu iom da oleo en varma kanabo-semo aŭ altkvalita ekstra virga olivoleo
kaj frotu ĝin sur la areo plurfoje tage. Ĉi tio devus helpi forigi la doloron en ŝiaj ripoj kaj vi ankaŭ povas uzi ĝin
por lituloj kaj io ajn sur ŝia haŭto.
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8)  Inkluzivi  kanabo-semojn,  kanabo-korojn  kaj  kanabo-seman  oleon en ŝia  dieto  -  almenaŭ  manplenon  da
semoj/koroj, aŭ 1-3 kulerojn da kanabo-semo.

9) Pliigu la pH de ŝia korpo kun akvomelono kaj citronsuko ktp, ke ŝi manĝu semojn el du pomoj ĉiutage (B17).

10) Provu anstataŭigi la dolorojn kaj diakilojn per la oleo kiel eble plej baldaŭ. Se vi komencas apliki la oleon
topike, ĝi devus multe helpi. La supozitorioj ankaŭ faras mirindaĵojn por pulmaj kondiĉoj. Ju pli da oleo ŝi
konsumas kaj ju pli rapide ŝi faras ĝin, des pli bone. Ŝi devus resti sur gramo aŭ pli tage ĝis ŝi venkas la
malsanon kaj tiam resti sur bontena dozo de 1-2g monate. Legu kaj sekvu ankaŭ ĉiujn aliajn instrukciojn en nia
retejo. Bondezirojn, JB kaj RS

Itineroj de Administrado

Kiujn vojojn de administrado de la oleo vi rekomendas kaj kiuj estas iliaj respektivaj avantaĝoj?

"Mi ĉiam sugestas al pacientoj, ke ili konsumu la oleon per buŝo por internaj kondiĉoj, aŭ simple revenigi siajn
korpojn al bona sano. Post kelkaj jardekoj de eksponiĝo al toksinoj en nia ĉiutaga vivo, eĉ tiuj, kiuj opinias sin
kiel  sanaj,  devus  konsideri  konsumi  plenan  60g-traktadon  por  senvenenigi  siajn  korpojn  antaŭ  ol  ĉi  tiuj
substancoj povas kaŭzi problemojn kun ilia sano.

Por trakti multajn malsanojn kiel hemoroidoj aŭ intestkancero ktp., eble plej bone estas uzi la oleon en formo de
supozitorio. Plej multaj homoj ne rimarkas ĝin, sed preni la oleon en vian korpon tiamaniere estas unu el la plej
efikaj manieroj por plenumi la taskon.

Mi pensas, ke utilas al la paciento, ke la oleo estu administrita kiel eble plej proksime al tumoro aŭ kio ajn estas
traktata. Tial se vi havas intestproblemojn, supozitorioj verŝajne funkcius plej bone, sed se vi havas ion kiel
gorĝan kanceron mi konsumus la oleon per buŝo.

Dum jaroj,  kuracistoj  kaj esploristoj  injektas  tumorojn en laboratoriobestoj  kun THC kaj ili  atingis  bonajn
rezultojn. Tamen, bedaŭrinde, ili ne faros la samon al mortanta kancerpaciento, do denove ĉi tio reliefigas la
malsukceson de nia medicina sistemo fari tion, kio taŭgas por la paciento. Se kuracistoj nur rekonus ĉi tiun
mirindan medikamenton kiel ĝi estas kaj komencus konvene labori kun ĉi tiu substanco, multaj kiuj nun mortas
povus esti savitaj.

Ofte, pacientoj venas al mi kun pulma kancero kaj aliaj pulmaj malsanoj. Por tiaj homoj, mi rekomendas la
uzon de vaporigilo krom ingesti la oleon. Vaporigi ĉi tiun medikamenton kune kun ingestado de ĝi povas havi
tre utilan efikon por tiuj, kiuj suferas de pulmaj kanceroj aŭ aliaj pulmaj kondiĉoj. Ĉio, kion paciento devas fari,
estas ingesti sian regulan dozon kaj poste varmigi vaporigilon kaj enspiri la vaporigitajn kanabinoidojn en siajn
pulmojn. Ĉi tio povus esti farita ĉiujn ok horojn kiam ili ingestas sian regulan dozon kaj ĝi nur postulus la
pacienton enspiri la vaporigitajn kanabinoidojn kelkajn fojojn ĉe ĉiu agordo. Uzante ĉi tiun metodon, la pulma
kancero estas atakata de ambaŭ direktoj kaj tio povas multe pliigi la efikecon de la traktado.

Plejofte, la tumoroj simple malaperas, sed mi aŭdis, ke iuj pacientoj efektive tusis mortajn pecojn de la tumoroj,
kun kiuj ili suferis. Mi certas, ke ĉi tio ne estas sperto, kiun oni ĝuus, sed ĝi estas la natura maniero kiel niaj
pulmoj senigas sin de aferoj, kiuj ne devus esti tie.

Krome, mi konas pacientojn, kiuj preterpasis tumorojn dum intestoj, sed kompreneble ankaŭ ĉi tio estas nur
natura. En iuj kazoj, ĉi tiuj mortaj enkapsuligitaj tumoroj eble devas esti forigitaj kirurgie, se ili estas tro grandaj
por trapasi per naturaj rimedoj, do en tia situacio, kuracisto estus postulata.

Juĝante laŭ tiuj, kiujn mi disponigis la oleon al kiuj suferis diversajn formojn de kancero, mi ne scias pri ia tipo
de kancero, kiun ĉi tiu oleo ne estus efika por trakti. Por mi, ĉiuj formoj de kancero estas kuraceblaj, negrave
kie ĝi elektas manifestiĝi en via korpo. Ju malpli da damaĝo la paciento ricevis de la medicina sistemo, des pli
bona estas ilia ŝanco resaniĝi, do laŭ mi tiuj, kiuj volas kuraci sian kanceron, devus uzi ĉi tiun pruvitan naturan
metodon." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto
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Topika Uzo

"Por topika uzo, la oleo povas esti miksita kun haŭtaj kremoj, sunbrunaj locioj ktp. Tamen, por gravaj haŭtaj
kondiĉoj, mi konsilas, ke nur la oleo en ĝia plej pura formo estu uzata. Miksi la oleon kun io ajn reduktos la
potencon de ĉi tiu medikamento. Tamen, multaj el ĉi tiuj malfortigitaj formoj de kanabo-medicino povas esti
sufiĉe efikaj por trakti haŭtajn problemojn.

Ofte  por  homoj  kun  tre  malbonaj  haŭtaj  kondiĉoj,  kiuj  disvastiĝas  sur  grandaj  areoj  de  sia  korpo,  mi
rekomendas kanaban tinkturon. Tinkturo estas simple oleo miksita kun alkoholo aŭ iu tia portanto. Kiam oni
uzas okulgutilon por apliki tinkturon al haŭta kondiĉo, la alkoholo kaŭzas ke unu guto disvastiĝas sur sufiĉe
granda areo. La alkoholo forvaporiĝas en nur kelkaj sekundoj, lasante la areon kovrita per maldika filmo de
oleo.

Tinkturoj estas koste efika maniero administri la oleon sur grandaj areoj kaj la pacientoj mem povas ĝustigi la
forton de tia tinkturo laŭ siaj bezonoj. Se oni deziras, ke la tinkturo estu pli forta, simple aldonu pli da oleo; se
ili volas malfortigi ĝin, tiam simple aldonu pli da alkoholo.

Ĉu vi pensas, ke kanabaj tinkturoj povus esti tiel potencaj kiel via kanaboleo?

Laŭ volumeno, estus neeble, ke kanabo-tinkturo estu tiel potenca kiel pura oleo. Paciento povus konsumi siajn
dozojn miksitajn kun alkoholo, sed por kio utilus la paciento preni ĉi tiun medikamenton kun alkoholo? La oleo
estas la medikamento kaj miksi ĝin kun alkoholo aŭ aliaj tiaj portantoj laŭ mi ne utilas por interna uzo.

Nuntempe, ekzistas drogkompanio vendanta troprezan kanabon bazitan tinkturon nomitan Sativex,  kiu estas
ŝprucita sub la lango por doloro k.t.p. Mi provizis oleon al pacientoj, kiuj uzis ĉi tiun substancon kaj post sperti
la efikojn de la oleo, ili ne havis. plu bezonas aĉeti Sativex, ĉar ili trovis, ke la oleo, kiun mi provizis, estas pli
efika. Por topikaj kondiĉoj, tinkturo povas esti uzata por ke la oleo iri plu, sed por grava haŭta kondiĉo aŭ
infekto, mi preferus, ke pura oleo estu uzata en ĝia kuracado.

Kio estas la ĉefaj uzoj por topika apliko kaj ĉu vi atestis iujn alergiajn reagojn al la oleo?

Mi trovis ke tinkturoj estas efikaj por trakti multajn haŭtajn kondiĉojn kaj uzi la oleon tiamaniere povas esti
multe malpli malŝparema. Por homoj, kiuj zorgas pri siaj vizaĝkoloroj, simple miksi la oleon kun sia plej ŝatata
vizaĝkremo kaj doni al si bonan vizaĝaĵon povas havi dramajn rezultojn.

Herpeto, haŭta kancero, verukoj, haŭtmakuloj kaj aliaj haŭtaj kondiĉoj povas esti traktitaj per pura oleo sen
alergiaj reagoj, pri kiuj mi scias. En realeco, la sola reago, kiun mi atestis, kiam la oleo estas uzata topike, estis
kaŭzita de la bandaĝoj uzataj por kovri ĝin. Kiam vi uzas bandaĝon dum longaj periodoj, ĝi povas kaŭzi ke la
areo kovrita per la glueca parto de la bandaĝo iritiĝu. Oni simple devas ĉesi uzi la bandaĝojn dum unu aŭ du
tagoj kaj la kondiĉo malaperos.

Alia afero, kiun mi devas mencii, estas, ke la oleo ne permesas al la bandaĝoj algluiĝi al la vundo aŭ infekto,
kiu estas resanigita. Ĉi tio eble ne sonas tro grava, sed se vi iam travivis la angoron forigi bandaĝon, kiu gluiĝis
al vundo, vi komprenos kion mi volas diri.

Kiam mi estis en Kanado, mi ofte miksis oleojn el diversaj varioj, ĉar ili povas tiom varii en siaj medicinaj
virtoj. Farante tion, mi trovis, ke ĉi tiuj miksitaj oleoj havis pli bonan ĝeneralan resanigan efikon sur multaj
kondiĉoj, do se vi planas produkti oleon sur pli granda skalo, vi eble pripensos fari la samon." Rick Simpson,
Kanabo: La Plej Medicina Planto

Ĉu Vi povas Kombini Diversajn Tipojn de Administrado de la Oleo?
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"Ĉiuj malsamaj manieroj administri la oleon povas esti kombinitaj sen malutilaj kromefikoj kaj efektive fari
tion povas esti de granda utilo en iuj situacioj. Ekzemple, se mi havus pulman kanceron, mi povus kombini la
ingestadon de la oleo kun la uzo de supozitorioj kaj mi ankaŭ vaporigus la oleon por ke ĝi estu enspirita rekte en
miajn pulmojn. Ambaŭ parola ingestaĵo kaj supozitorioj funkcias bone por trakti pulman kanceron kaj vaporigi
la oleon ankaŭ povas esti utila por tiuj, kiuj suferas ĉi tiun kondiĉon.

Scienca literaturo diras, ke la korpo ne povas prilabori THC krom se ĝi estas solvita en besta graso. Ĉu ne 
estus pli efika uzi la oleon tiel?

Mi vere malmulte zorgas pri tio, kion diras scienca literaturo kaj mi ne pensas, ke besta graso estas bona por
pacientoj, kiuj suferas de kondiĉoj kiel kancero. Laŭ mia sperto, la oleo ne devas esti miksita kun io ajn por esti
efika. Ĉar mi multfoje prenis ĝin sen manĝaĵo kaj ankoraŭ sentis ĝiajn efikojn, mi pensas, ke estas bona ŝanco,
ke tio, kion oni diris al ni, estas malĝusta. Se la korpo ne povas prilabori THC sen esti miksita kun besta graso,
kial  mi povus ankoraŭ senti  la  efikojn  de la  oleo? Krome kiam kanabo estas  fumita,  ne estas  besta  graso
ĉeestanta en la artiko, do kiel homoj altiĝas?

Uzante procezojn, kiuj solvas la THC en bestan grason, buteron, lardon ktp., mi sentas, ke la potenco de la
medikamento estas reduktita. Estas la oleo kiu faras la resanigon, ne butero aŭ besta graso, tial mi pensas, ke ĉi
tiu medikamento devus esti uzata en la plej pura formo por atingi maksimuman efikecon. Se mi prenus homon,
kiu havis du haŭtajn kancerojn kaj mi traktis unu per pura oleo kaj la alian per oleo-besta grasa miksaĵo, mi ne
dubas, ke la kancero traktita per la pura oleo resanigus multe pli rapide kaj efike." Rick Simpson, Kanabo: La
Plej Medicina Planto

Fumado de Kanabo

Ĉu vi povas kompari la medicinan valoron de fumado kaj manĝado de kanabo?

"Kiam homo fumas artikon, pli ol 90% de la kuracaj aspektoj de la planta materialo nur fumiĝis. Estas ironie
por mi vidi pacientojn, kiuj prenis kemioterapion, fumantajn kanabon por malpliigi sian naŭzon, ĉar ili fumas la
substancon mem kiu, se prenita ĝuste, povus kuraci ilin.

Por mi, estas malmulte aŭ neniu komparo inter fumado de kanabo kaj konsumado de la esenca oleo de ĉi tiu
planto por trakti medicinan kondiĉon. Se vi simple serĉas ioman helpon de via kondiĉo, fumi kanabon povas
esti de iu avantaĝo. Sed se vi volas trakti la kondiĉon ĝuste, ingesti la oleon estas la plej bona maniero por
plenumi ĉi tion. Ne estas demando, ke eĉ fumado de kanabo havas iujn kuracajn avantaĝojn, sed ne atendu
kuraci gravan malsanon tiamaniere.

Por kio utilas fumita mariĥuano de medicina vidpunkto?

De medicina vidpunkto, fumado de kanabo havas limigitan medicinan valoron kompare kun konsumado de la
oleo. Fumado poto ofte povas influi sangan sukeron por tiuj kun diabeto kaj ĝi ankaŭ povas helpi redukti okulan
premon por homoj kiuj suferas glaŭkomon. Ni ĉiuj scias pri la kapablo de kanabo redukti naŭzon kaj fumi ĉi
tiun substancon ofte helpos kontraŭbatali la doloron asociitan kun multaj malsanoj.

Eĉ simple fumi bonan Indican streĉon tendencas malstreĉigi homon, kio en si mem povas esti sufiĉe utila.
Fumado poto povas helpi redukti la simptomojn de multaj kondiĉoj kiel MS kaj ofte estas tre utila al tiuj kun
spasmaj kondiĉoj. Ne mankas pruvoj, kiuj klare montras, ke eĉ fumanta kanabo povas multe helpi la bonfarton
de sennombraj homoj tutmonde. Sed, laŭ mia vidpunkto, kial nur redukti la simptomojn kiam kuraco aŭ multe
pli bona kontrolo de la problemo eblas se la medikamento estas prenita ĝuste en formo de oleo?

Estas malmulte da komparo inter fumado de kanabo kaj konsumado de kanabo. Fumado estas la malplej efika
metodo uzi kanabon kiel medikamenton. La resaniga potenco de kanabo estas multfoje pligrandigita kiam la
koncentrita esenca oleo de la kanabo estas produktita. Se vi volas vidi la veran kuracan magion en ĉi tiu planto,
komencu ingesti altkvalitan kanabo-oleon. Kiam oni komencas ingesti la krudan, nebruligitan THC kaj ĝiajn
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rilatajn  kanabinoidojn,  medicinaj  mirakloj  ofte  estas  la  rezulto."  Rick Simpson, Kanabo:  La  Plej  Medicina
Planto

Kion Devas Fokiĝi Esplorado?

"En la proksima estonteco, la plej grava afero estas kreskigi la plej bonajn kuracajn variojn eblajn, por ke ni
povu determini iliajn verajn medicinajn virtojn. Ĉar ĉi tiu medikamento estas sendanĝera, ni povas fari ĉian ajn
esploron necesas dum ni resanigas homojn.

Iuj streĉoj de kanabo estas multe pli efikaj ol aliaj por malsamaj medicinaj situacioj. En mallonga tempo, ni
devus povi determini la plej bonajn streĉojn por trakti ajnan kondiĉon kaj ĉi tio permesos al ĉi tiuj malordoj esti
traktitaj  pli  efike.  Krome,  ni  devas  meti  iun  formon de  kvalito-kontrolo  kiel  eble  plej  rapide  kaj  evoluigi
normojn, kiujn provizantoj devas aliĝi. Nuntempe pacientoj ne havas ideon pri la kvalito aŭ efikeco de oleoj,
kiujn ili aĉetas de aliaj. Vere, multe da esplorado estas ankoraŭ farenda pri la kuracaj kvalitoj de ĉi tiu planto,
sed se ni  traktas  ĝin en la  ĝusta  maniero,  en mallonga tempo mi pensas,  ke ni  povas lerni  multon."  Rick
Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

"Mia 28-jara amiko estis kirurgiita hodiaŭ pro mama kancero, ili diras, ke la kancero estas forigita, sed ankoraŭ
volas fari kemion sur ŝi. Ni antaŭe parolis kaj mi diris al ŝi rifuzi kemion kaj nur preni RSO. Ĉu mi pravas pri
tio? Laŭ tio, kion mi legis pri Phoenix Tears, mi pensus, ke ĉi tio estas ĝusta, sed ŝatus vian helpon por respondi
ĉi tion. Dankon." Justino

-- Bone farite, Justino. Neniu kemio aŭ skanado. La kirurgio estis nenecesa. Devu ŝin manĝi 120-180 g de la
oleo dum la venontaj ses monatoj kaj sekvu la instrukciojn en nia retejo. JB

“Imagu provi instrui  homojn kiel  porti  sian pantalonon...  Ŝajnas facile.  Kio se homoj skribus al  vi  ĉiutage
demandante vin kiel surmeti siajn pantalonojn? (malgraviga) Estas kiel tago de terporko! Se mi surmetas mian
pantalonon kaj ĝi estas farita ĝuste, tiam jen kiel mi montros al iu alia. Mi eble ridos pri la homoj, kiuj volas
provi surmeti la pantalonon malantaŭen kaj diri: “He, ili bone taŭgas, certe, sed tio ne ŝanĝas la fakton, ke ili
estas malantaŭen! (Ĝi funkciis por Khris Kross)."

JB simple diras al  ni  kio funkcias kaj ne diros al  ni  alimaniere ĉar ne bezonas aliajn manierojn.  Sekvu la
instrukciojn aŭ promenu kun viaj pantalonoj malantaŭen, sed ne koleru kontraŭ JB kiam vi rimarkas, ke li nur
montras al vi la ĝustan manieron fari ĝin! Ni ne provas ŝanĝi tekston en libro, ni nur iras esplori aliajn librojn!”
Ĉadio

-- Dankon, Ĉadio,  tio estis  bonega klarigo kaj jes, vi  pravas.  Ĉi tiu tuta afero de RSO-medicino estas tiel
ofensive simpla, ke ĝi efektive igas ĝin pli komplika. Estas tro simple por homoj kredi ĝin, nome kiam ili mem
ne povas provi la medikamenton kaj devas legi nur pri ĝi.

Kaj la tuta afero estas, ke la vivo de homoj estas en risko. Mi parolas kun ili persone, mi vidas la doloron en iliaj
vizaĝoj,  ne demandu min,  kion ĝi faras  al  mi post  ĉiuj  ĉi  jaroj.  Por  mi  ĉi  tie  ne estas  multe  da loko por
improvizo, ne estas tempo por longaj bibopaj solooj aŭ libera ĵazo. Ĉi tio estas solida malnovtempa dekdu-takta
bluso kaj ĝi longas dek du taktojn. Rick donis al ni direktojn por sekvi sed ĉiuj volas reinventi la radon pro iuj
egoaj problemoj aŭ kio ĝi estas.

Ĉio, kion mi diras pri tio, estas, "Mastru unue rizkuirilon kaj ventolilon. RSO unue, poste ĉiuj aliaj (malpli
potencaj) formoj de kanabo-medicino. Ĉar potenco gravas. Ju pli potenca kaj sedativa la oleo, des pli bone por
la  paciento.  Vi  ne  devas  testi  pri  internaj  kondiĉoj,  unue provu ĝin pri  haŭtaj  kondiĉoj  kaj  rigardu,  ĉu ĝi
resaniĝas pli  rapide kun la vera tre potenca kaj sedativa RSO kun 95-98% THC aŭ kun io alia,  tio devus
respondi ĝin por vi. Tiam sciu, ke la sama afero, kiu okazas sur via haŭto, okazas en via korpo kiam vi ingestas
ĉi tiun medikamenton.
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Post kiam vi faros tion, vi esence perdos intereson pri malpli potencaj formoj de kanabo-medicino. Ne ĉar ili ne
povas helpi en iuj kazoj sed ĉar kial flugi duan aŭ trian klason kiam vi povas flugi unuaklasan por la sama mono
kaj savi vian vivon pli rapide kaj fidinde samtempe?

RSO estas altkvalita medicino, kaj la maniero kiel mi rigardas ĝin ĉio cetera ne estas altkvalita medicino. Kaj
mi volas superan medikamenton, kial mi volus diluitan medikamenton anstataŭ la realan aferon? Ju pli brutale
sedativa kaj potenca la oleo, des pli bone ĝi funkcias kiel medikamento -- kaj ĉi tio neniam ŝanĝos." JB

"Plej bona RSO estas 95-98% THC kaj ekstreme potenca kaj sedativa. Ĉio alia ol tio (kruda kanabo, sukoj,
manĝeblaj, altaj CBD-oleoj, ne-decarboxilated BHO, tinkturoj, salvoj, konkoktoj, maceratoj, vi nomu ĝin) estas
malpli  potenca  formo  de  kanabo-medicino.  Ĉiuj  formoj  de  kanabo-medicino  estas  certagrade  utilaj,
kompreneble, sed ne vetu vian vivon je malpli potencaj formoj de kanabo-medicino." JB

La Rick Simpson-Procezo de Produktado de Kanabo-Oleo

"Mi kutime laboras kun funto aŭ pli da burĝono de tre potencaj altkvalitaj indika aŭ indika dominaj sativaj
krucoj.  Unco da bona burĝono kutime produktos 3 ĝis  4 gramojn da altkvalita  oleo kaj la  kvanto de oleo
produktita  varias  de  streĉo  al  streĉo.  Vi  neniam vere  certas  kiom da  oleo  vi  ricevos  ĝis  vi  prilaboros  la
materialon,  kun  kiu  vi  laboras.  Averaĝe,  funto  da  bona  burĝono  kutime  produktas  ĉirkaŭ  60  gramojn  da
altkvalita oleo kaj foje vi eĉ povas akiri sufiĉe pli de iuj varioj.

Multaj  ŝajnas kredi, ke la oleo devas esti  sukceno kaj ke vi devus povi travidi ĝin. Ofte la oleoj,  kiujn mi
produktis, elmontris ĉi tiujn trajtojn sed ne ĉiam. La koloro kaj teksturo de la oleo, kiun vi produktas, dependas
multe  de la  streĉo,  metodo kaj  solvilo,  kiujn vi  uzas por  produkti  la  oleon.  Ne zorgu,  se  la  oleo,  kiun vi
produktas, estas pli malhela en koloro, ĉi tio ne signifas, ke tia oleo ne estas potenca medikamento. Ja kelkaj el
la plej fortaj oleoj, kiujn mi iam produktis, estis malhelaj en koloro, sed ili ankoraŭ havis la deziratajn kuracajn
efikojn.

Mi pensas, ke ĉi tiuj instrukcioj devus fari produkti ĉi tiun oleon sufiĉe facila por iu ajn, sed antaŭ ol komenci,
certigu, ke vi havas ĉion, kion vi bezonos por fari ĝin ĝuste. Oni bezonas nur la komencan materialon, solvilon,
longecon  de  ligno,  du  plastajn  sitelojn,  kelkajn  ujojn  kun  funeloj  kaj  kaffiltriloj,  elektran  rizkuirilon,
ventumilon, neoksideblan ŝtalan mezurtason, kafvarmigilon kaj injektilojn.

La procezo, kiun mi estas priskribonta, implikas lavi la komencan materialon dufoje per bona solvilo kiel pura
malpeza  alifata  nafto aŭ 99% izopropila  alkoholo por forigi  la disponeblan rezinon de la  planta  materialo.
Malpeza nafto pruvis sin esti tre bona solvilo por produkti la oleon, ĝi ankaŭ estas sufiĉe malmultekosta aĉeti
kompare kun la kosto de aliaj solviloj. Ĝi venas en malsamaj formoj kaj sub malsamaj nomoj sed la solvilo kiun
mi uzis estas nomita malpeza nafto en Kanado, kaj en Eŭropo ĝi estas ofte nomita benzino(e). Ĝi estas vendita
sub multaj nomoj sed se vi iras al fuelprovizanto, vi ne havu tro multe da problemoj por spuri iujn se vi petas
hidrotraktitan malpezan alifatan solventan nafton/petroletero/benzinon/hidrokarbonan solvilon kun bolpunkto ie
ajn de 40 ĝis. 100 °C (140 - 212 °F), CAS numero 64742-49-0.

Malpeza  nafto havas  multajn  industriajn  uzojn,  kaj  estas  ofte  uzata  por  grasigi  motorpartojn  aŭ maldikajn
farbojn ktp., do mi certas, ke vi havos malmulte da problemo trovi tion, kion vi bezonas. Nur por doni al vi
ideon pri ĝiaj multaj uzoj, ĝi estas la sama substanco uzata por nutri la lampojn kaj fornojn de Coleman. Sed,
bedaŭrinde, rust-inhibidores aldoniĝas al Coleman-karburaĵo, do mi ne rekomendas, ke ĉi tiu brulaĵo estu uzata
por produkti petrolon. Estas ankaŭ medicina-grada nafto (heksano) havebla en multaj landoj en la mondo, sed ĝi
estas  iom pli  multekosta  kaj  kutime  pli  malfacile  akirebla  kaj  mi  ne  trovis  signifan  diferencon  inter  pura
malpeza nafto kaj la medicina-grada versio de ĝi. .

Butano povas produkti oleon sed mi ne rekomendas ĝian uzon kiel solvilo por produkti ĉi tiun medikamenton,
ĉar ĝi estas tre volatila kaj postulus la uzon de multekostaj ekipaĵoj por neŭtraligi  la danĝeron. Krome, uzi
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butanon por produkti la oleon ne dekarboxilate la pretan produkton, tiel ke oleoj produktitaj tiamaniere estus
malpli efikaj por medikamenta uzo, se la kroma tempo ne estas prenita por dekarboxilate ilin konvene.

La nuraj solviloj, kun kiuj mi havas rektan sperton ĝis nun, estas etero, malpeza alifata nafto kaj 99% izopropila
alkoholo. Etero estas mia persona plej ŝatata kaj ĝi estas tre efika solvilo sed ĝi estas multekosta kaj povas esti
sufiĉe malfacile akiri. Mi pensas, ke la uzo de etero pli taŭgas por fermitaj distilaj aparatoj, ĉar ĝi estas tre
volatila kaj ĝiaj fumoj faras ĝin danĝera labori.

Kaj etero kaj malpeza nafto estas pli elekteblaj solviloj en naturo, kio signifas, ke alkoholo ne estas tiel efika
kiel solvilo, sed tamen ĝi funkcias bone. Alkoholo solvos pli da klorofilo de la komenca materialo kaj pro tio,
oleoj produktitaj kun alkoholo kutime estos pli rimarkeble malhelaj en koloro.

Por ke solvilo estu efika, ĝi devus esti 100% pura kaj 100% pura alkoholo estas multekosta kaj povas esti sufiĉe
malfacile  trovebla.  Malpeza  nafto  aliflanke  estas  sufiĉe  malmultekosta  por  akiri  kaj  kutime  ne  estas  tro
malfacila por lokalizi. Apud la uzo de etero, pura malpeza alifata nafto estas mia elektebla solvilo.

Ĉiuj ĉi tiuj solviloj inkluzive de alkoholo estas venenaj en naturo, sed se vi sekvas ĉi tiujn instrukciojn, solva
restaĵo en la finita oleo ne zorgas. Post kiam la preta produkto malvarmiĝas al ĉambra temperaturo, ĝi estas dika
gras-simila substanco prefere ol oleo kaj ĝi estas proksimume tiel kontraŭvenena kiel vi povas akiri. Eĉ se restus
eta spuro de solventa restaĵo, la oleo mem agus sur ĝi por neŭtraligi ajnan malutilan venenan efikon. Esence,
ĉio, kion vi faras, estas lavi la kuracajn rezinojn de la burĝona materialo. Tiam, post kiam la solventa oleo-
miksaĵo estas filtrita kaj la solvilo estas forigita, vi restas kun la rezinoj en ilia plej kuraca formo.

Por plej bonaj rezultoj, la komenca materialo devas esti kiel eble plej seka. Certiĝu, kie vi laboras, estas bone
ventolita kaj ne estas fajreroj, malfermaj flamoj aŭ ruĝaj elementoj en la areo.

Metu la komencan materialon en ujo de bona profundo por malhelpi la olean solventan miksaĵon elŝprucigi dum
la lava procezo. Poste, malseketigu la burĝonon per la solvilo uzata kaj la burĝona materialo tiam estas disbatita
uzante longon da ligno kiel peco de 2×2.

Post kiam ĝi estas disbatita, aldonu pli da solvilo ĝis la materialo estas tute mergita en la solvilo. Laboru la
burĝonan materialon dum ĉirkaŭ tri minutoj kun la longo de ligno, kiun vi uzis por disbati ĝin. Poste malrapide
verŝu la solventan olean miksaĵon en alian puran ujon, lasante la komencan materialon en la originala ujo, por
ke ĝi estu lavita la duan fojon.

Denove aldonu freŝan solvilon al la komenca materialo ĝis ĝi denove estas mergita en la solvilon, kaj poste
laboru ĝin dum tri pliaj minutoj kun la longeco de ligno, kiun vi uzis. Poste, verŝu la solventan olean miksaĵon
en la saman ujon, kiu tenas la solventan olean miksaĵon de la unua lavado, kiun vi faris.

Provi fari trian lavon sur la planta materialo produktas tre malmulte da oleo kaj ĝi estus de malgranda aŭ neniu
utilo kiel medikamento. La unua lavo solvas 70 ĝis 80% de la disponebla rezino de la komenca materialo; la dua
lavo tiam forigas kian ajn rezinon kiu estas utila, kiu restas.

Oleoj produktitaj de la unua lavo estas la plej potencaj kurace sed se altkvalita komenca materialo estas uzata,
oleo de la dua lavo ankaŭ havas avantaĝojn. Se ial vi devas labori kun materialo kiu ne estas tiel potenca kiel ĝi
devus esti, estas plej bone uzi la oleon de la unua lavo nur por interna uzo kaj poste komenci kreski aŭ serĉi
komencan materialon kiu estas de. pli bona kvalito. Memoru, kvalito estas pli grava ol kvanto kaj ju pli bona
estas komenca materialo, des pli bona estas la medikamento.

Uzu ion kiel purakvajn ujojn kun malgranda aperturo supre kaj enigu funelojn en la aperturojn, poste metu
grandajn  kaffiltrilojn  en  la  funelojn.  Verŝu  la  solventan  olean  miksaĵon  de  la  unua  kaj  dua  lavado  en  la
kaffiltrilojn  kaj  lasu  la  solventan  olean  miksaĵon  dreniĝi  tra  la  filtriloj  por  forigi  ajnan  nedeziratan
plantmaterialon. Ju pli da funeloj kaj ujoj vi uzas, des pli rapide ĝi estos filtrita. Post kiam la solvila oleo-
miksaĵo estas filtrita, ĝi nun estas preta havi la solvilon forbolita.

Se vi ne jam posedas unu, vi povas aĉeti malmultekostan pli grandan rizkuirilon kun malferma supro, kiu havas
kaj altajn kaj malaltajn varmegajn agordojn por boligi la solvilon de la oleo.  Certigu, ke la rizkuirilo estas
starigita en bone ventolita areo kaj metu ventolilon proksime por forblovi la fumojn dum la solvilo forbolas. Ĉi
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tio evitos, ke la vaporoj kondensiĝos kaj prezentu danĝeron. Rizkuiriloj estas dizajnitaj por ne bruligi la rizon
dum ĝi kuiras. La temperatursensiloj enkonstruitaj aŭtomate ŝaltos la kuirilon reen sur la malaltan varmegon se
la temperaturo en la kuirilo komencas tro alta.

Kiam vi  produktas  oleon,  se  la  temperaturo  atingas  iom pli  ol  300 °F (148 °C),  ĝi  komencos vaporigi  la
kanabinoidojn de la oleo kaj, kompreneble, vi ne volas, ke tio okazu. Se rizkuirilo funkcias ĝuste, ĝi aŭtomate
malŝaltos la altan varmegon je ĉirkaŭ 230 °F (110 °C), kio estas super la temperaturo kie dekarboksiliĝo laŭdire
okazas  kaj  estas  ankoraŭ  multe  sub  la  punkto  ke  THC  kaj  aliaj.  kanabinoidoj  vaporiĝos.  Tial  mi  forte
rekomendas la uzon de rizkuirilo al tiuj,  kiuj neniam antaŭe produktis oleon, ĉar ĝi forigas ajnan danĝeron
damaĝi la koncernan oleon. Krome, la rezulta oleo estas dekarboxiligita, kio ankaŭ estas grava, do ĝi povas
atingi siajn plenajn kuracajn efikojn.

Mi sugestas, ke homoj ne provu uzi kruĉojn kaj similajn aparatojn por produkti oleon. Kiam mi unue provis
produkti  la oleon, mi uzis kruĉon kaj ĉar mi ne sciis  kiom da varmo povas generi  ĉi tiuj  aparatoj,  la oleo
trovarmiĝis kaj ruiniĝis. Do mi pensas, ke estas nur prudente, ke komencanto devas komenci uzante rizkuirilon
kaj zorge sekvu niajn instrukciojn. Tiel fari povus ŝpari al ili multe da malĝojo.

Distila aparato ankaŭ povas esti uzata por produkti ĉi tiun medikamenton kaj repreni la solvilon, kiu estas uzata.
Ĉi tiu metodo vere havas pli da senco ol uzi rizkuirilon, sed alambikaĵoj, kiuj estas dezajnitaj por sekure forboli
solvilojn, estas multekostaj kaj plej multaj homoj ne scias kiel funkciigi unu el ĉi tiuj aparatoj ĝuste. Se oni
disponeblas, mi mem preferas uzi altikaĵon, sed, en iuj landoj, posedi altikaĵon estas kontraŭleĝe. Se oni estas
serioza kaj volas produkti grandajn kvantojn da oleo, rigardu pri distilado kaj eduki vin pri la ĝusta uzo de ĉi tiu
ekipaĵo.

Ĉiam certigu, ke ne estas fajreroj, malfermaj flamoj aŭ ruĝaj elementoj en la areo dum vi plenigas la rizkuirilon
aŭ forigas la solvilon ĉar la fumoj produktitaj de solviloj estas tre brulemaj kaj toksaj. Mi uzis ĉi tiun saman
procezon milfoje kaj neniam havis malbonŝancon, sed por via propra sekureco, bonvolu sekvi la instrukciojn
kaj certigi, ke la areo estas bone ventolita. Mi ankaŭ avertas vin eviti enspiri la fumojn, kiujn produktas solviloj,
ĉar ili povas havi malagrablajn efikojn al iu ajn proksima.

Certiĝu,  ke la  ventumilo  funkcias  kaj  produktas  sufiĉe  da  aerfluo  por  forblovi  la  fumojn,  tiam plenigu  la
rizkuilon ĝis ĝi pleniĝas ĉirkaŭ tri kvaronoj. Ĉi tio permesas spacon por ke la solventa oleo-miksaĵo forbolu sen
disverŝiĝi. Metu la rizkuirilon sur sian altan varmegon kaj komencu boligi la solvilon. Neniam provu fari tion
sen la uzo de ventumilo, ĉar la vaporoj povus kondensiĝi kaj se ili kontaktas la hejtilon, ĝi povus kaŭzi fajron.

Dum la nivelo en la rizkuirilo malaltiĝas, daŭre aldonu zorge la solvan olean miksaĵon, kiun vi havas, ĝis vi
restas nenio. Kiam la nivelo en la rizkuirilo malaltiĝas por la lasta fojo kaj reduktiĝis al ĉirkaŭ du coloj da solva
oleo-miksaĵo  restanta,  aldonu ĉirkaŭ 10 ĝis  12  gutojn  da  akvo al  la  solva  oleo  miksaĵo  kiu  restas.  Ĉi  tiu
malgranda kvanto da akvo ebligas al la restanta solvilo forboli la oleon kiu restas en la kuirilo pli facile.

Kiam restas tre malmulte en la kuirilo, mi kutime surmetas paron da gantoj kaj poste prenas la kuirilon kaj
komencas kirli ĝian enhavon. Ĉi tio estas farita kun la aerfluo de la ventumilo ankoraŭ forprenanta la fumojn
kaj ĝi povas iomete akceli la finprocezon. Post mallonga tempo, la kuirilo aŭtomate ekigas sian altan varmegon
kaj poste iras al malalta varmo. Dum la lasta el la solvilo estas boligita, vi aŭdos krakan sonon de la oleo kiu
restas en la kuirilo kaj vi vidos sufiĉe da bobelado okazanta en la oleo kiu restas. Ankaŭ vi rimarkos,  kio
aspektas kiel malgranda kvanto da fumo aŭ vaporo eliranta el la oleo en la rizkuirilo, sed ne zorgu, ĉar ĉi tio
plejparte estas nur vaporo produktita de la malmultaj gutoj da akvo, kiujn vi aldonis. Post kiam la rizkuirilo
aŭtomate ŝanĝis al sia malalta varmego, Mi kutime lasas ĝin malvarmigi ĝis ĝi povas esti ŝanĝita al la alta
varmego denove.  Post kiam la  kuirilo  aŭtomate  ŝanĝis sin al  la  malalta  varmego por la dua fojo,  mi tiam
elprenas la internan poton el la kuirilo kaj verŝas ĝian enhavon en neoksideblaŝtalan mezurtason.

Restos malgranda kvanto da oleo en la poto, kiun vi trovos preskaŭ neeble eliri, krom se vi uzas ion kiel seka
pano por sorbi  la oleon,  dum ĝi ankoraŭ estas varma.  Tiam, malgrandaj  kvantoj  de ĉi  tiu pano povas esti
manĝitaj kiel medikamento, sed memoru, ke ĝi foje povas daŭri horon aŭ pli antaŭ ol vi sentas ĝiajn efikojn. Do
atentu, kiom da pano tia vi konsumas, ĉar eĉ tre malgranda kvanto povas dormigi vin dum kelkaj horoj same
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kiel la kruda oleo mem faros. Alia bona maniero purigi kian ajn oleon restas en la poto estas lavi la poton kun
malgranda kvanto da alkoholo por produkti kanabo-olean tinkturon.

Tinkturo tia povas esti tre efika en la traktado de haŭtaj kondiĉoj kaj nur iomete povas iri longan vojon, kio
povas ŝpari  al  vi monon. Ĉar mi tamen ofte ŝatas miksi oleon el  pluraj  streĉoj,  mi kutime simple lasas la
restantan oleon en la poto ĝis la venonta fojo. Miksante oleojn de malsamaj streĉoj,  vi ricevas la kuracajn
avantaĝojn de ĉiuj ĉi tiuj malsamaj specoj de oleo kaj mi trovis, ke tiaj oleoj estas efikaj en la traktado de ĉio.
Se vi havas multajn malsamajn variojn de bona kanabo je via dispono, mi pensas ke miksi la oleojn estas bona
ideo, sed se vi ne havas, mi kredas, ke la oleo de nur unu streĉo verŝajne kontentigos viajn bezonojn.

Prenu la oleon, kiun vi verŝis en la neoksideblan ŝtalan mezur-tason kaj metu ĝin sur mildan hejtilon kiel
kafvarmigilon  por  forvapori  la  akvon,  kiu restas  en  la  oleo.  Sufiĉe  ofte,  necesas  nur  mallonga  tempo  por
forvapori la restantan akvon, sed ankaŭ iuj trostreĉoj produktas pli naturajn terpenojn ol aliaj. Ĉi tiuj terpenoj
povas kaŭzi la oleon, kiun vi nun havas sur la kafvarmilo, bobeli dum sufiĉe da tempo kaj eble daŭros iom da
tempo por ke tiaj oleoj ĉesos ĉi tiun agadon. Kiam la oleo sur la kafa varmilo ĉesis bobeli kaj estas malmulte aŭ
neniu aktiveco videbla, deprenu la oleon de la kafvarmilo kaj lasu ĝin malvarmigi iomete. Alia maniero fini la
oleon sen uzo de kafvarmilo  estas meti  la  oleon en fornon fiksitan je 130°C dum ĉirkaŭ unu horo.  Ĉi  tio
dekarboxilos la pretan oleon kaj solva restaĵo ne devus esti problemo.

Poste, uzante plastajn aplikilojn aŭ injektilojn sen pingloj, kiuj estas disponeblaj en via loka apoteko, uzu la
plonĝon por malrapide tiri la varman oleon en la injektilojn kaj lasi ĝin malvarmiĝi. Post mallonga tempo, la
rezino fariĝos dika grassimila substanco.

Kelkfoje la rezino estas tiel dika ke povas esti malfacile devigi ĝin el la injektiloj kiam ĝi estas malvarmigita. Se
tia afero okazas, simple metu la injektilon en tason da varma akvo en mallonga tempo, vi povos elpremi vian
dozon pli facile. Kelkfoje paciento eldevigos tro da oleo, sed se tio okazas, simple tiru reen sur la plonĝanton de
la injektilo kaj la troa oleo kutime povas esti tirita reen en la injektilon sen tro da malfacilaĵo.

Averaĝe, seka funto da materialo postulos ĉirkaŭ 2 galonojn (8-9 litrojn) da solvilo por fari la du lavojn kiuj
estas postulataj. Se vi planas produkti la oleon el pli-malpli komenca materialo, simple faru la matematikon por
determini proksimume kiom da solvento vi bezonos. De komenco ĝis fino, kutime necesas tri ĝis kvar horoj por
plenumi la tutan procezon, kaj tiam la medikamento sidas tie preta por esti uzata.

Oni devas ankaŭ mencii, ke ĉi tiu oleo havas ekstreme longan konservaĵon. Sed por longdaŭra konservado, mi
metus  ĝin  en  malhelan  botelon  kun streĉa  kovrilo  aŭ neoksidebla  ŝtala  ujo.  Se  konservata  en  malvarmeta
malhela loko, ĝi povas konservi sian kuracan potencon dum jaroj.

Komence, povas ŝajni senkuraĝige por iuj provi produkti sian propran medikamenton sed fakte, ĉi tiu procezo
estas ekstreme simpla. Ĉio, kion vi devas fari, estas zorge sekvi la instrukciojn kaj post vi produkti ĉi tiun
medikamenton kelkajn fojojn, vi trovos, ke ĝi ne estas multe pli malfacile fari ol tason da kafo. Post kiam vi
produktis  vian propran medikamenton,  ĝi forprenas la tutan misteron de medicino kaj vi  ne plu devas fidi
kuracistojn en la plej multaj kazoj, ĉar nun vi fariĝis via propra kuracisto." Rick Simpson, Kanabo: La Plej
Medicina Planto
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Q. Kial muelado de seka materialo kondukas al THC-perdo? Ĉu estas ia klarigo por ĉi tio?

A. Ĉu vi iam muelis vere potencan burĝonon? Se vi faris, vi devus scii kial. Tiu blanka pulvoro, kiu estas ĉirkaŭ
la tablo post kiam vi muelas ĝin, estas THC (aŭ trikomoj) kaj ĝi estas kio devus esti resti en la oleo. Plie, kiam
ĝi estas muelita, ĝi tiam estas tro fajna kaj vi nudos multon de tio, kion vi vere ne volis nudi en via oleo.

Prilaboru ostajn sekajn tutajn burĝonojn post kiam vi malsekigas ilin per nafto aŭ la solvilo de via elekto, sed ne
multe tuŝu ĝin antaŭ ol vi prilaboras ĝin ĉar ĉiufoje kiam vi tuŝos ĝin, vi perdos iom da. Oleoj produktitaj el
grunda materialo estas signife malpli potencaj ol oleo produktita de burĝonoj kiuj estis disbatitaj post kiam ili
estis malseketigitaj.

Unua rapida lavado estas la plej potenca kaj strioj ĉirkaŭ 70% de THC disponebla, la dua strioj ĉirkaŭ 20% kaj
la tria ĉirkaŭ 5%. Kiam vi muelas ĝin, vi ricevas ĉiujn tri lavojn (fakte kvar) en via oleo kaj vi ne volas tion.
Kvalito super kvanto. JB

“Saluton JB. Kio estas la plej mallonga tempo, kiam vi povas lasi burĝonon sekigi, se vi bezonas ĝin urĝe?
Dankon." Priscilla

-- Ĝis osto seka. Sed mi nur rapide sekigus 5-7 g da burĝono, tio donos al vi proksimume gramon da oleo,
sufiĉe por komenci, kaj tiam vi povas fini ĝin kiam ĝi estas ĝuste sekigita, en unu semajno aŭ pli. Ju malpli vi
manipulas la komencan materialon antaŭ ol prilabori des malpli da rezino vi malŝparos. Do plej bone estas ne
decarboxilate la komencan materialon (kiel GW tute sen kialo, vi povas senkarboxiligi la oleon kun malpli da
problemoj varmigante ĝin, kion vi devas fari por forigi la solvan restaĵon). La plej bona afero estas meti la
burĝonon en sitelon por prilaborado ĝuste en la sekejo, sen ekstra uzado, kiam ajn eblas. Ju malpli vi tuŝas la
burĝonon, des pli bone. JB

1.) Mi muelis la osto-sekajn burĝonojn nur per miaj manoj, neniu muelilo uzis. La komenca materialo aspektis
kiel tre malgrandaj burĝonoj de ĉ. 5 ĝis 10 mm en diametro, do plejparte neniu pulvoro. Ĉar mi nun havas mian
propran sperton pri »kuiri«, mi tute konsentas kun vi en ĉiuj punktoj, krom la punkto C. Mi vidis oleojn faritajn
kun alkoholo, kiuj kutime estas multe pli malhelaj ĉar la akvo en la alkoholo solvas la klorofilojn. Mi faris mian
oleon per  pura nafta  etero de laboratorio.  Ĉi  tiu  oleo estas  multe  pli  hela  en koloro (ora-bruna) kaj havas
bonegan, bongustan spican guston kompare al la alko-oleo, kiun mi havis ŝancon provi. Mia punkto ĉi tie estas,
ke mi kredas,  ke Nafto ne forigas  tiom da terpenoj  kaj  klorofiloj  kiel  alkoholo.  Ĝi ankaŭ bolas  multe  pli
kontrolita kaj regebla kiel alkoholo. Do mia demando ĉi tie estas,

--  Ne muelu  unue la  materialon.  Ajna uzado de la  seka burĝona materialo  igos  vin perdi  THC kaj  aliajn
cannabinoidojn (la fajna polvo sur la tablo estas kio devus esti resti en la sitelo). Jes, muelado kaj nafto estus
"pli bona" ol muelado kaj alkoholo - tiu kombinaĵo estas preskaŭ garantiita fiasko, vi simple ne povas fari bonan
oleon tiamaniere.

Metu la burĝonon en sitelon, malseku ĝin per nafto, dispremu ĝin per bastono dum du-tri minutoj, verŝu la oleo-
solventan  miksaĵon en  sitelon.  Se  vi  laboras  kun bonkvalita  materialo,  faru duan lavon kaj  verŝu  la  duan
miksaĵon al la sitelo kun la unua lavo. Se vi ne uzas tian bonan materialon, uzu la unuan lavon nur por internaj
celoj (kaj daŭre serĉu bonan materialon).

Etero produktas bonegajn oleojn (ni ŝatas sukcenajn oleojn pli  bone ol malhelaj  oleoj,  sed memoru, ke iuj
streĉoj produktas pli malhelajn oleojn ol aliaj). Ni ankaŭ ŝatas sukcenajn oleojn pro praktikaj kialoj - kiu volas
havi nigrajn dentojn kun klorofilaj markoj sur ili? Sed ni ne multe rekomendas ĝin nuntempe ĉar estas sufiĉe
danĝere labori kun etero, ĝi estas malfacile atingi en la plej multaj partoj de la mondo, kaj ni tre zorgas pri la
sekureco de tiuj produktantaj la oleon. Ĝi povas eksplodi tre facile ĉe relative malaltaj temperaturoj. Do, por
plej multaj homoj, malpeza alifata nafto funkcios bone. Ni kutime uzas nafton, sed etero estus la solvanto de nia
elekto.

La nuna listo  de solviloj,  kiujn ni  persone uzus,  estas:  1.  etero,  2.  pura malpeza  nafto,  3.  99% izopropila
alkoholo, 4. manĝaĵa alkoholo - prefere 99%, sed tio estas kutime malfacile akirebla kaj tre multekosta. Kiam vi
laboras kun 96% da alkoholo, la ceteraj 4% estas kutime akvo. 4% el 10 litroj estas 4dcl, preskaŭ unu pinta
akvo, kiun vi devos forboli - kaj necesas tempo, kiun vi povus elspezi pli prudente.
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2.) Mi ankaŭ metis la finan 60°C varman oleon dum 1,5 horoj sub vakuon por tute forigi ĉiujn solvajn restaĵojn.
Dum mi skribis al vi, mi dekarboksiligis la oleon 35 gramojn poste manĝitajn... La gusto de la oleo estis antaŭ
la dekarboksiliĝo multe pli spica, mi ne dirus pli malbona, sed vi pravas pri la rukto.

-- Kiel mi diris la lastan fojon, la rukto estis de postrestinta akvo. Kaj la akvo estis tie pro la "scienca" malalta
temperaturo,  kiun vi  uzis.  Vi devas  ĉiukaze  dekarboxilati  la  oleon,  do rizkuirilo,  kiu malŝaltos  je  110 °C,
funkcias bone. Aŭ, kompreneble, la plej bona aĵo por uzi estus ankoraŭ - sed denove multaj homoj ne posedas
ilin kaj ne scias kiel funkciigi ilin, kaj la risko de eksplodo ĉiam ĉeestas. Kiam ankoraŭ eksplodas, ĝi kutime
malkonstruos la tutan domon. Kiam la enhavo de rizkuirilo eksplodos, ĝi nur faros du aŭ tri metrojn altan
flamon, kiu estas sufiĉe facile trakti.

Pri vakuo – kompreneble, kial ne. Se vi havas la ekipaĵon kaj se vi scias kiel uzi ĝin ĝuste, ne estas malbona
ideo fini la oleon en ĝi, se vi volas esti 100% certa, ke ne estas solventa restaĵo en ĝi aŭ se vi volas fermi la
buŝojn.  de tiuj  kiuj  estas  kontraŭ petrolkemiaj  solviloj.  Iuj  homoj uzas  ĝin kun granda sukceso kaj  mi ne
kontraŭas ĝin. Sed kiel vi scias, la plimulto de homoj ne posedas ĉi tiun ekipaĵon kaj multaj el niaj pacientoj ne
povas aŭ eĉ ne povis pagi rizkuirilon kaj ventumilon, do ni ne rekomendas vakuon kiel neceson.

Rigardu kiom facila kaj simpla estas la metodo de Rick kaj kiom da demandoj ni ankoraŭ devas respondi. Nun
imagu, kio okazos kiam ni aldonos informojn pri aliaj metodoj por produkti la oleon. Ĝi nur kaŭzos konfuzon
kaj mi devos pasigi tagojn kaj semajnojn provante respondi demandojn de "konfuzitaj" homoj, kion mi tamen
ne multe pli longe faros.

3.) Bonvolu klarigi kial vi sugestas ingesti la oleon tuj el la tubo, rekte en la buŝon, sen kapsuloj? Ĉu iu absorba
problemo?  Mi  manĝas  la  plej  grandan  parton  de  la  oleo  sur  cigaredpapero,  sed  mi  malofte  uzas  kelkajn
kapsulojn se mi devas forlasi la hejmon dum pli da horoj. Krome, mi ne ŝatas havi ĝin sur miaj dentoj, ĉar estas
vere malfacile eliri...

-- Pro pluraj kialoj. La ĉefa estas, ke ĉi tiu metodo de konsumado pruvis esti la plej efika kaj utila por pacientoj.
Ĝi plibonigas la buŝhigienon ĉar ĝi ankaŭ malinfektas la buŝon kaj poste helpas kun ajnaj kondiĉoj en la digesta
vojo aŭ en via gorĝo ktp. Efektive, kiam mi havas doloran gorĝon, mi provas ŝmiri la oleon en la malantaŭo de
mia buŝo kaj poste konservi. ĝi en mia buŝo tiom longe kiom mi povas elteni ĝin. Plejofte, gripo aŭ doloro de
gorĝo (aŭ ĝiaj simptomoj) estas prizorgataj dum la nokto.

Kiel vi  diras,  iom da oleo restas sur viaj  dentoj kaj sub via lango,  do ĉi  tiu metodo de ingestado efektive
kombinas sublingvan prilaboradon de la oleo (ala Sativex kaj aliaj sublangaj ŝprucaĵoj kaj tinkturoj kiujn homoj
uzas) kaj pretigo en la stomako kaj intestoj. La ĉefa afero estas ricevi la oleon en vian stomakon. Do, se vi havas
oleon kun ne tiom bona gusto, vi povas enmeti pecon da pano aŭ banano ktp (aŭ cigaredpapero, se vi ŝatas
manĝi la kemiaĵojn en ĝi), faldu ĝin kaj engluti ĝin kiel pilolon kaj lavu ĝin per akvo aŭ teo aŭ kion ajn vi ŝatas.
Brosu viajn dentojn per oleo post ekzemple dek minutoj aŭ pli, ĝi ankaŭ helpos kun buŝa higieno. Multaj oleoj
havas bongustan guston (precipe kiam la komenca materialo ne estas muelita kaj kiam alkoholo ne estas uzata
por produkti la oleon.

Kapsuloj - a) vi devas aĉeti ilin ĉe Big Pharma, per kiu vi subtenas ilin per via mono, b) iuj homoj estas alergiaj
kontraŭ ili,  c) iuj solvas en viaj intestoj kaj ne en la stomako, d) komercistoj ofte metas malpli  da oleo en
kapsulo ol devus esti, e) ili ne tiel bone funkcias por tiom da kondiĉoj, f) estas malfacile eltiri la oleon el ili
kiam oni volas fari artikon aŭ vaporigi la oleon por pulmaj kondiĉoj. aŭ kiam vi volas uzi la oleon topike. Mi ne
diras, ke oni ne povas uzi kapsulojn, mi nur diras, ke estas pli bone lerni uzi la oleon rekte el la tubo. Post kiam
vi akiros pli da praktiko, vi lernos kiel uzi la oleon tute sen malkomforto. Mi persone ŝatas manĝi la oleon ĝuste
el la rizkuirilo, mi nur trempas mian fingron en ĝi kaj prenas tiom, kiom mi kredas, ke mi povas preni. Atentu,
ĉi tio estas tre "oleo-konsumanta" kaj vi kutime prenos pli ol el injektilo. Kiam la oleo estas bona, "superdozo"
nur dormigos vin, granda afero. Sed kompreneble, mi povas fari ĝin pro mia sperto kaj toleremo, mi ne kaj ne
rekomendus ĉi tion al komencantoj aŭ al tiuj kiuj ne havas tiom da sperto. Ĉion bonan ankaŭ al vi, Stefan.
Jindrich"
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“Se vi zorgas pri la kosto, ĝi estas multe pli malmultekosta ol la kunpago por la plej multaj el la kancero-
medikamentoj kaj kelkaj se la medikamentoj, kiujn vi prenas hejme por la kancero, ne estas kovritaj de asekuro.
Se iu en mia familio bezonus ĉi tiun oleon por kancero, mi trovus manieron. Bonŝancon!!!!" Lisa

-- “Mi konsentas, Lisa, la oleo estas multe pli malmultekosta kuracado, kiam oni konsideras ĉiujn aliajn kostojn
kaj elspezojn. Krome, ĝi estas nekompareble pli sekura ol ĉio, kion liverus la medicina sistemo, sen mencii, ke
ĝi funkcias multe pli efike kaj fidinde kaj ĝi certe estas pli amuza preni ol veneno aŭ radiado." JB

Q. Mi scias, ke vi rekomendas fari la RSO mem, sed dispensario havas iom da loka kaj mi nur scivolis, kio
devus esti justa prezo por ĝi.

R. Oni bezonas 4-7 g da altkvalita burĝono por produkti gramon da oleo, do tio estu la "ĝusta prezo". Ni ne
diskutu la ridindajn prezojn de kanabo, laŭ mi la ĝusta prezo por 60g-dozo estas 50-100 USD (aŭ malpli, se ĝi
estus kreskigita laŭleĝe ekstere grandskale). Mi ne diras, ke mi nun scias, kie akiri ĝin je tiu prezo, plej altgrada
oleo kostas, kiom plej altgrada materialo kostas kie vi loĝas. JB

Aliaj Formoj de Eltiro

Ĉu vi trovis aliajn manierojn fari la oleon?

"Estas multaj manieroj produkti la oleon kaj mi ne asertas, ke mia metodo nepre estas la plej bona, sed laŭ mia
scio ĝi estas la sola kiu pruvis sukceso en miloj da kazoj.

Ja la metodo, kiun ni montris al la mondo, estus konsiderata en la plej bona kazo kruda, sed tre pura formo de ĉi
tiu medikamento povas esti produktita tiamaniere. Mia intenco estis prezenti metodon por produkti la oleon per
ekipaĵo facile havebla, do se necese preskaŭ ĉiuj povus produkti sian propran medikamenton en simpla maniero.

Ĝis  mi  estis  trudenirita  en 2005,  mi  uzis  distilajn  procezojn  por  produkti  la  medikamenton  kaj  repreni  la
solvilojn. Ĉi tiu metodo estas multe malpli danĝera kaj estas pli "tero-amika", ĉar la solvilo ne estas malŝparita.
Sed la polico konfiskis mian ekipaĵon, kio devigis min ekuzi rizkuirilojn por plenumi la taskon.

Kiujn aliajn formojn de eltiro povas esti uzataj tiam?

Denove, ekzistas kelkaj eltiraj metodoj kaj mi ne asertas esti fakulo pri tiaj aferoj. La problemo kun sciencaj
metodoj kiel eltiroj de nobla gaso ktp. estas ke al la plej multaj homoj mankas la ekipaĵo kaj scioj por fari tiajn
eltirojn. Tial ni montris al la publiko la plej simplan eblan manieron produkti ĉi tiun medikamenton mem.

Ekzistas ankaŭ malvarmakvaj eltiraj metodoj, kiuj povas esti uzataj por ĉerpi la rezinojn. Mi nur provis fari ĉi
tiun tipon de eltiro kelkajn fojojn kaj la rezultoj ne estis tiel bonaj kiel atendite. Tamen mi konas homojn, kiuj
diras, ke ili produktis altkvalitan oleon tiamaniere. Evidente, malvarma akvo ne povas ekbruli aŭ eksplodi, do
malvarmakvaj eltiraj metodoj certe povus esti eblo, sed oni devas certigi, ke la oleo estas dekarboxiligita antaŭ
ol ĝi estas donita al la paciento.

Kio estas decarboxilation?

Decarboxilation okazas kiam la molekuloj  ene de la oleo estis  turnitaj  al  la delta  9 pozicio kun la uzo de
varmeco tiel ili iĝas pli medicine aktivaj. La temperaturo ĉe kiu tio okazas estas diskutebla, ĉar multaj raportoj
kiujn mi rigardis pri la temo ne konsentas. Farante tion, kion mi sugestis, la oleo estas varmigita al temperaturoj
multe super tio, ĉe kiu oni diras, ke dekarboxilado okazas. La karboksila grupo estas forigita, kio tiam permesas
al la molekuloj konveni en la CB1 kaj CB2-riceviloj de nia endocannabinoida sistemo kaj permesas al ili trapasi
la cerban baron.
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Ĉu ekzistas maniero fari la oleon pli potenca?

Estas pluraj manieroj pliigi  la potencon de la oleo, sed denove multaj  el ĉi tiuj  metodoj postulas specialan
ekipaĵon kaj scion, kiujn la averaĝa homo ne havas. En la pasinteco, mi produktis tiajn oleojn kaj mi konsideras
ilin pli potencaj kaj kuracaj, sed kun la leĝoj kiuj estas en loko kaj la ekipaĵo kiu estas bezonata, estis neeble por
mi produkti ajnan kvanton.

Ĉu estas io, kion mi povas fari, kiam la oleo, kiun mi produktis aŭ aĉetis, ne estas sufiĉe potenca?

Se oni uzas bonan komencan materialon por produkti la oleon, ĉi tiu problemo ne devus esti renkontita, sed mi
certas, ke estos tiuj, kiuj faros. Kiam vi traktas gravan malsanon, nur la plej bona faros, do se la oleo, kiun vi
havas, ne taŭgas por la tasko, mi ricevus plian burĝonmaterialon kaj produktus ĝin ĝuste. Kun ies vivo en la
ekvilibro, ĉi tio ne estas tempo por ludi kun malaltkvalita oleo. Se vi estus la suferanta, ĉu vi ne volus la plej
bonan medikamenton ebla? Do bonvolu provi provizi  la samon por aliaj."  Rick Simpson, Kanabo: La Plej
Medicina Planto

Produktante la Eblajn Plej Altkvalitajn Oleojn

“En la intereso de permesi al la ordinara homo produkti la plej altkvalitajn kaj la plej multajn kuracajn oleojn
eblajn, mi malkovris simplan metodon, kiu ebligos preskaŭ ĉiuj produkti oleojn kun eĉ pli efikaj kuracaj valoroj
ol mi montris al la publiko en la pasinteco. . Ĉio, kion vi fakte devas fari, estas aldoni kelkajn pliajn paŝojn al la
procezo, kiun ni jam montris al vi, sed post kiam vi produktas oleon tiamaniere, mi pensas, ke vi konsentos, ke
ĝi faras grandegan diferencon.

Se  vi  havas  altkvalitan  medikamentan  burĝonon  por  labori,  vi  devus  povi  produkti  oleojn  kun  tre  altaj
kanabinoidaj niveloj, simple uzante bonan solvilon kaj rizkuilon. Oleoj, kiujn mi produktis tiamaniere, kutime
montris  THC-nivelojn  de 95% aŭ pli  kune kun diversaj  niveloj  de aliaj  cannabinoidoj  kaj  plantvaksoj.  La
resaniga potenco de tiaj oleoj estas tio, kio finfine donis al la kanabo-kanabo la medicinan rekonon, kiun ĝi
meritas, sed tamen mi trovis, ke la resaniga potenco de ĉi tiu substanco povas esti prenita al tute nova nivelo sen
multe da malfacilaĵo.

Ĉio, kion vi devas fari, estas preni la oleon kaj meti ĝin en hejtilon, kiu povas kapti la cannabinoidojn dum ili
vaporiĝas kaj ĉi tio produktos oleojn de pli alta kvalito kaj pureco. Kvankam ordinara vaporigilo povas plenumi
ĉi  tiun taskon, vere ili  ne estas  dezajnitaj  ĝuste por plenumi ĉi  tiun rolon,  ĉar  necesus tiom da tempo por
produkti ajnan kvanton da medikamento kaj plej multaj vaporigiloj disponeblaj tendencas liki.

Por produkti oleon sur pli granda skalo oni bezonus multe pli grandan vaporigan unuon kiu estis hermetika kaj
ĝi ankaŭ necesus la uzon de multe pli granda kolektokupolo kiu estas fiksita en angulo, tiel ke post kiam la
cannabinoides komencis kolekti ili komencus al. kuri malsupren al la plej malalta punkto de la kupolo, kie ili
povus esti kolektitaj de malgranda drentruo en la formo de tre purigita oleo. Ĉiu, kiu estas meĥanike inklina, ne
havu tro da problemoj kunmeti unuon por plenumi ĉi tiun taskon, sed necesos iom da tempo kaj penado por
kunmeti la aparaton.

La kvanto da oleo, kiu povas esti kolektita post kiam ĝi vaporiĝis, dependas de kia kanabinoida procento laŭ
pezo havis la origina komenca oleo. Se la oleo, kiun vi uzas, havis 99% da kanabinoidoj laŭ pezo, tiam vi devus
rericevi proksimume tiun kvanton post kiam ĝi vaporiĝis.

Mi ankaŭ menciu, ke ĉi tio estas bonega maniero plibonigi la kvaliton de malsuperaj gradaj oleoj, kiuj havas
multajn malpuraĵojn,  do ili povas esti uzataj  kiel pli potenca kaj efika medikamento.  Eĉ komenca oleo kun
multe  pli  malalta  enhavo  de  kanabinoidoj  povas  produkti  decan  medikamenton,  se  la  kanabinoidoj  estas
vaporigitaj kaj la malpuraĵoj estas postlasitaj en la bovlo. Vi eble ne eliras tiom multe kiom vi enmetas, sed
almenaŭ vi finos kun oleo, kiu estas multe pli kuraca ol per kio vi komencis. Kiam temas pri resanigo, la pureco
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kaj efikeco de medikamento signifas ĉion por la paciento, do se vi volas produkti la plej multajn kuracajn oleojn
eblajn, mi pensas, ke vi devus serioze pripensi tion, kion mi diras.

Ĝis nun, mi ne povas klarigi kial oleoj produktitaj tiamaniere estas multe pli medicine aktivaj ol eĉ la plej bonaj
oleoj kiuj estis produktitaj per aliaj metodoj. Ĉar la oleoj, kiujn mi vaporigis, estis dekarboksiligitaj antaŭ ol ili
eĉ eniris la vaporigilon, tio devus signifi, ke ili jam estis kiel eble plej medicine aktivaj, do oni atendus vidi
malmultan diferencon en potenco post kiam la oleo estis kolektita el la vaporigilo. Kiam la cannabinoides estas
vaporigitaj de ĉi tiuj altkvalitaj oleoj, ĉio, kio restas en la bovlo de la vaporigilo, estas nedezirataj plantvaksoj
kaj aliaj poluaĵoj. Postlasante ĉi tiujn nedeziratajn substancojn en la bovlon, la oleo, kiun vi kolektas, estos
multe pli pura, sed ĉar ĉi tiuj oleoj havis malmultajn malpuraĵojn antaŭ ol ili eĉ estis metitaj en la vaporigilon, ĉi
tio malmulte klarigas kial la oleo nun estas multe pli potenca. .

Kanabinoidoj vaporiĝas el la oleo inter 300 kaj 400 gradoj Fahrenheit kaj ĉi tiuj temperaturoj estas multe pli
altaj  ol  tiuj,  kiujn oni diris al  ni,  necesas por plenumi decarboxilation.  Aŭ ekzistas  io,  kion ni ankoraŭ ne
komprenas pri dekarboksiliĝo, kiu kaŭzas ĉi tiun mirindan pliiĝon de potenco, aŭ ĉio ĉi tiu ekstra varmo necesa
por vaporigi la cannabinoidojn eble faras ion al la oleo, pri kiu ni neniam konsciis en la pasinteco. .

Mi parolis pri ĉi tiu nova procezo dum la lastaj semajnoj, kiam mi faras intervjuojn, kaj nun estas iuj individuoj,
kiuj komencis fabriki oleojn tiamaniere kaj laŭ tio, kion oni diris al mi, ili estis ŝokitaj pro la diferenco de
potenco. Laŭ mia sperto, eĉ la plej altgradaj oleoj produktitaj per la uzo de distila ekipaĵo aŭ rizkuirilo ne povas
esti komparitaj kun oleoj, kiuj estas kolektitaj post kiam la cannabinoidoj estis vaporigitaj. Ili eble aspektas iom
samaj, sed mi pensas, ke la vaporigitaj oleoj estas multfoje pli fortaj kaj ja ĉi tio devus igi ilin eĉ pli taŭgaj por
trakti individuojn kun seriozaj kondiĉoj.

Iuj homoj simple metas plantan materialon en vaporigilon kaj poste kolektas la kanabinoidojn en oleoformo el
la kupolo de la vaporigilo, post kiam la plantmaterialo estas varmigita. Uzante la krudplantan materialon oni
povas produkti decan oleon, sed provoj montris, ke ĉi tiuj oleoj ne egalas la potencon de oleoj produktitaj en
rizkuirilo kaj tio estas la kialo kial mi instrukcias homojn produkti la oleon per miaj metodoj.  Se vi metas
altkvalitan oleon en vaporigilon, la rezulta oleo, kiu estos produktita post kiam la kanabinoidoj vaporiĝos, estos
multe pli forta ol eĉ la plej bonaj oleoj, kiuj povas esti vaporigitaj el altkvalita burĝona materialo. Do se vi volas
vidi bonegajn rezultojn, ili povas esti atingitaj simple vaporigante la plej bonan oleon ebla kaj ĉi tio donos al vi
medikamenton, kiun mi sentas nekomparebla.

Ne  gravas  ĉu  registaroj  ŝatas  ĝin  aŭ  ne,  en  proksima  estonteco  multaj  el  ni  produktos  niajn  proprajn
medikamentojn kaj ĉar ĉi tiuj oleoj estas tiel efikaj por tiel vasta gamo de medicinaj problemoj, mi atendas vidi
ĉi  tiun  simplan  popolan  medicinon  fabrikitan  ĉie,  de  tiuj  kiuj  ne  havas  la  monon  por  ludi  ludojn  kun
drogkompanioj. En la estonteco mi certas, ke la drogkompanioj provos diri, ke ili estas la solaj kvalifikitaj por
produkti ĉi tiun medikamenton, sed ni ĉiuj scias, ke ĉio, kion ĉi tiuj krimuloj pretas provizi, venus je tre alta
prezo; kaj ĉar preskaŭ ĉiu povas produkti ĉi tiun substancon, mi ne vidas bezonon, ke drogkompanioj eĉ ludu
rolon.

Post  kiam ni  faros  la  simplan esploron necesan,  ni  povos miksi  la  malsamajn  naturajn cannabinoidojn  kaj
produkti  oleojn  specife  destinitajn  por  trakti  malsamajn  malsanojn,  sed kvankam ĉi  tiuj  novaj  oleoj  havos
mirindajn  resanigajn  kapablojn,  oleoj,  kiujn  ni  mem povas  produkti,  ĉiam estos.  havas  sian  lokon en  niaj
medikamentoj. Mi neniam provis patenti iun ajn el la eltrovitaj metodoj, ĉar mi opinias, ke ĉi tiu scio devus esti
disponebla por ĉiu, kiu elektas uzi ĝin kaj neniu rajtas reteni ion ajn, kio povas savi ies vivon kaj, kiel afero.
fakte, mi pensas, ke estus multe pli bona mondo, se ni tute ne havus patentojn.

Kvankam tiuj, kiuj volas malpermesi la uzon de ĉi tiu medikamento, kiel drogkompanioj, pruvis en la pasinteco,
ke ili estas pli ol feliĉaj veneni kaj mortigi nin per la rubo, kiun ili provizis, mi certas, ke ili provos diri al ni, ke
ili  estas  la  solaj  kiuj  povas  produkti  ĉi  tiun  medikamenton  ĝuste.  Uzante  la  novan  metodon,  kiun  mi  ĵus
priskribis, ĉiu povas fabriki medikamentojn, kiuj estas same puraj kiel ĉio, kion povus provizi drogkompanio.
Krome, mi pensas, ke medikamentoj, kiujn ni povas produkti mem, estos multe pli efikaj ol tio, kion proponus
drogkompanio, ĉar male al ili ni ne estas en ĉi tio por la mono kaj nia celo estas simple resanigi nin.
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Nun ekzistas neniu prudenta kialo pri kial ni ne povas produkti niajn proprajn medikamentojn kaj kiam niaj
aĉetitaj kaj pagitaj registaroj provos malhelpi nin fari tion, ĝi estos nur unu plia ekzemplo de kial ni devas forigi
nin de ilia korupto kaj unufoje kaj unu fojon. por ĉiuj, liberigu la homaron el siaj ungegoj. Ĝis nun devus esti pli
ol evidente, ke drogkompanioj kaj niaj registaroj malmulte aŭ nenio zorgas pri nia sano kaj bonfarto, do ni donu
al komuna racio kaj Patrino Naturo ŝancon vidi kion ili  povas fari  por plibonigi nian ĝeneralan sanon, kaj
unufoje. ni faras tion, mi certas, ke ni ne plu akceptos tion, kio okazis en la pasinteco.” Rick Simpson, Kanabo:
La Plej Medicina Planto

Kanabo aŭ mariĥuano?

"Tra la historio, kanabo ĉiam estis konata kiel kanabo de tiuj, kiuj dum miloj da jaroj kreskigis ĝin kiel rikolton.
Kun manipulado fare de grandmonaj zorgoj kaj registaroj kiujn ili  kontrolas,  trostreĉoj  de kanabo kun alta
rezina enhavo estis renomitaj mariĥuano kaj fiuloj al la publiko ĝenerale. Reen en la epoko, kiam tio okazis, la
ĝenerala publiko plejparte havis neniun ideon, kio eĉ estas mariĥuano. Oni diris al ili nur, ke mariĥuano estas
danĝera toksomaniulo kaj mortiga drogo. Ni ĉiuj  estis  gviditaj  kredi,  ke fumi artikon estas preskaŭ la plej
memdetrua  kaj  malutila  afero,  kiun ni povus fari  al  ni  mem.  Kompreneble,  ĉio ĉi  estis  simple nur  aro da
mensogoj, sed tiutempe la publiko ne havis la rimedojn por ekscii alie.

Se la  publiko scius,  kiam iliaj  registaroj  provis malpermesi  ĉi  tiun planton,  ke multaj  el  la  Fondpatroj  kaj
pasintaj Prezidantoj de Usono fumis kanabon sufiĉe amplekse dum siaj karieroj, ili eble ne englutintus ĉi tiujn
novajn limigojn, kiuj estis devigitaj al ili tiel facile. . Estas granda nombro da dokumentitaj raportoj, kiuj sufiĉe
vive priskribas la fumadpraktikojn de multaj  konataj  ŝtatistoj  kaj eĉ kiel  prezidantoj  kiel  Abraham Lincoln
kutimis ĝui la tempon, kiun li pasigis fumante kanabon en sia pipo sidanta sur sia verando.

Juĝante laŭ kelkaj el la dokumentoj, politikaj gvidantoj de tiu epoko estigitaj, kiel la Deklaro de Sendependeco
kaj la Konstitucio, mi pensas ke estas sekure diri ke fakte, ili estis tre klaraj pensuloj. Ŝajnas, ke la timitaj efikoj
de la mariĥuano, kiun ili fumis, pri kiuj oni nun diris al la publiko, estas tiel malutilaj, tute ne havis efikon sur
tiaj individuoj aŭ ilia kapablo racie pensi. Tamen, jardekojn poste kiam la leĝoj limigantaj la uzon de kanabo
estis enmetitaj en la fruaj 1900-aj jaroj, tre malmultaj homoj havis scion pri tiaj aferoj.

La kuraca uzo de kanabo tra la historio estas legenda. Ĝi estis uzata por trakti preskaŭ ĉiujn specojn de malsanoj
kaj vundoj. Nur dum la lastaj jardekoj la kuraca uzo de kanabo estis rifuzita al la publiko. Por rekoni la kanabo-
planton kiel ĝi vere estas, ĉio, kion ni devas fari, estas apartigi fakton de fikcio.

La sistemo malbonigis kanabon al publiko renomante ĝin mariĥuano. Niaj gepatroj kaj geavoj estis rakontitaj de
la novaĵoj kaj filmmedioj, ke la mariĥuano kaj/aŭ kanabo estas mortiga, danĝera kaj dependiga drogo. Nenio
povus esti pli for de la vero sed reen dum tiu epoko estis preskaŭ neeble por la publiko ekscii la faktojn por si
mem.

Tiuj,  kiuj produktis ĉi tiun ridindan propagandon, estas jam delonge mortaj,  kial do restas la mensogoj kaj
trompoj  pri  kanabo? La respondo estas  simpla -  mono.  Ni suferas  kaj  mortas  ĉar  drogkompanioj  kaj  aliaj
grandaj  moninteresoj  volas  plibonigi  siajn  profitmarĝenojn.  Por  ke ili  daŭrigu  tion,  ili  devas  certigi,  ke la
kanabo estas konservita kontraŭleĝa kaj for de la publiko, por kuraca uzo kaj aliaj celoj.

Se ni rigardas en la historion malantaŭ ĉio ĉi, ni trovos, ke ĝi estis John D. Rockefeller kaj liaj riĉaj amikoj kune
kun korupto implikanta registarojn de tiu pasinta epoko, kiu donis al ni la medicinan sistemon, kiun ni havas
hodiaŭ.  En  medicinaj  fakultatoj  financataj  de  riĉuloj  kaj  potenculoj,  kuracistoj  estis  instruitaj  al  alopatia
medicino, do medicino el kemiaĵoj kaj venenoj. Kun la tempo, iliaj mensogoj kaj trompoj konvinkis ne nur
kuracistojn,  sed  ankaŭ  la  ĝeneralan  publikon,  ke  kemiaĵoj  kaj  venenoj  estas  utilaj  por  kuracaj  kondiĉoj.
Alivorte, ĉi tiuj tiel nomataj medicinaj fakultatoj cerbolavis kaj kuracistojn kaj la publikon ĝenerale por kredi,
ke nigra estas blanka." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

24



KANCERO: LA PROTOKOLO DE RICK SIMPSON

Kiun Trostreĉiĝon aŭ Trostreĉiĝon Mi Uzu Por Fari la Oleon?

“Ĉi tio estas sufiĉe malfacile respondebla, ĉar fakte ni ĉiuj estas sub la merced de la semkomercistoj, ĉar ili
estas tiuj, kiuj havas la lastan vorton pri tio, kion ni kultivas.

La problemo estas, se vi mendus trostreĉiĝon kiel White Widow de kvin malsamaj semaj provizantoj, kiam vi
kreskigus ilin, vi verŝajne finus kreskigi kvin tute malsamajn specojn de plantoj. La speco de Blanka Vidvino,
kiun mi kreskis en Kanado, havis tre pezan sedagan efikon kiel bona Indika vario kaj ĝi estis unu el la plej bonaj
kontraŭdoloriloj, kiujn mi iam renkontis. Sed se mi provus mendi la samajn semojn de la kompanio, de kiu mi
origine aĉetis ilin, hodiaŭ ili verŝajne sendus al mi semojn kun tute malsamaj kuracaj valoroj.

La Blanka Vidvino, kiun mi vidis en Eŭropo, estas multe pli vigliga ol tio, kion mi kreskis en Kanado, do
ŝajnas, ke semoj disponeblaj ĉi tie devas esti pli sativa dominanta. Bedaŭrinde, plejparte, ĝi ne havis la kuracajn
valorojn, kiujn mi serĉas, por produkti la pezan dormeman efikon kiel la Blanka Vidvino, kiun mi kreskis reen
en Kanado.

Iuj trostreĉoj estas pli bonaj por malpezigi doloron, dum aliaj estos pli efikaj por kontroli sangan sukeron por
diabetuloj  aŭ  malpliigi  okulan  premon  por  tiuj,  kiuj  suferas  de  glaŭkomo.  Ni  bezonas  bonan  konstantan
provizon de semoj,  kiuj konis kuracajn valorojn,  por ke ordinara homo sciu, kion ili  kultivas.  Ĉio,  kion ni
bezonas, estas la libereco kreskigi la plej kuracajn streĉojn sur la tero, tiam uzante simplan procezon de elimino,
ni povus determini, kiuj trostreĉoj produktas la plej bonan oleon por trakti malsamajn kuracajn kondiĉojn.

Post kiam tio estas farita, stabila provizo de ĉi tiuj semoj povus esti disponigita al publiko kaj ili tiam povus
kreskigi  trostreĉojn  kiuj  konvenas  siajn  medicinajn  bezonojn.  Sed  ĝis  venos  tiu  tago,  mi  ne  povas  vere
rekomendi apartan trostreĉiĝon aŭ seman vendiston kaj diri, ke "ĉi tiu estas tiu por vi" kaj havas "garantiitajn
efikojn".

Iuj semaj kompanioj havas informojn pri la kuracaj valoroj de la trostreĉoj, kiujn ili vendas. Do estus bona ideo
rigardi ĉi tiujn informojn antaŭ ol fari vian aĉeton.

Kiajn streĉojn serĉu pacientoj tiam?

Ĉi-momente, ĉio, kion mi povas fari, estas diri al la publiko mendi fortajn kaj tre sedativajn indikajn aŭ indikajn
dominajn sativajn krucojn, kiuj havas 20% THC aŭ pli por produkti sian oleon. Krome, homoj ĉiam demandas
min,  kie  ili  povas akiri  semojn kaj  tio povas esti  vera problemo por tiuj,  kiuj  loĝas en iuj  landoj,  kiuj  ne
permesas ilin vendi. Se vi iras en la Interreton kaj vi trovos multajn semajn kompaniojn, kiuj liveros kanabaj
semojn kaj iujn ŝipojn tutmonde. (Konsileto: Guku la vortojn mariĥuano semoj tutmonde kaj vi vidos elekton de
interretaj butikoj, kiuj povus respondi viajn bezonojn).

Kion oni devas rigardi kiam oni elektas aŭ aĉetas plantojn por produkti la oleon?

Por homoj, kiuj ne havas sperton pri kanabo, ili  devas esti singardaj, ĉar multaj  kultivistoj kaj komercistoj
simple provos vendi al vi kion ajn ili havas. Por tiuj, kiuj neniam fumis kanabon, mi sugestas, ke ili kunportu
iun kun sperto kiam ili faras sian aĉeton.

Vi ne povas ĉiam iri per rigardo kaj odoro por determini la potencon de kanabo. Mi vidis burĝonojn, kiuj brilis
kun rezino kaj bele odoris, sed mankis al ili la potenco produkti bonan medikamenton. Do estas plej bone ekscii
kiom potenca estas la materialo antaŭ ol vi aĉetas grandan kvanton.

Kiam iu alportas funton por produkti la medikamenton, mi unue provas ĝiajn efikojn al mi mem. Mi tranĉas iom
da burĝono kaj ruliĝas artikon per ĝi. Se la kanabo estas bona, kiam mi fumis duonon de la artiko, mi sentas
ĝiajn efikojn. Kion mi serĉas estas peza dormema sento, kiu igas vin deziri kuŝiĝi. Se mi fumas bonan indikan
aŭ indikan dominan sativan krucon, kutime tiaj varioj elmontros ĉi tiujn efikojn.
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Mi trovis, ke preskaŭ ĉiuj kanabaj varioj, kiuj produktas ĉi tiun pezan dormeman senton, estas tre kuracaj. Ĉi
tiuj estas la varioj, kiujn mi uzis kun tiel granda sukceso dum produktado de oleoj por trakti kanceron kaj aliajn
gravajn internajn problemojn." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Kiel Determini Kiun Komencan Materialon Aĉeti?

"La plej facila maniero determini kiajn trajtojn havas burĝonmaterialo en ĝi estas simple fumi iom kaj vidi kian
efikon ĝi havas sur vi.  Kiam homoj alportas kanabon al  mi por produkti ĉi tiun medikamenton, mi ruliĝas
artikon. Kiam mi fumis ĉirkaŭ duonon de ĝi, mi scias ĉu ĝi posedas la sedagan efikon, kiun mi serĉas, kaj tiel
mi elektas la materialon, kiun mi uzas.

Se vi aĉetos kanabon por produkti medikamentojn kaj ne fumu ĝin mem, kunportu iun, kiu estas sperta fumanto,
kaj igu ilin provi iujn el la materialoj, kiujn vi pensas aĉeti. Diru al ili, ke vi serĉas sedagan efikon kaj vi ne
volas aĉeti ion edigan aŭ vigligan.

Ankaŭ ne estas malbona ideo kunporti poŝan lupeon, por ke vi povu ekzameni la rezinon sur la burĝono, kiun vi
intencas aĉeti. Bona burĝono aspektas kvazaŭ kovrita de frosto, plejofte ĝi eĉ videblas per la nuda okulo. Post
kiam vi alkutimiĝas al produkti la oleon, oni ofte povas havi sufiĉe bonan ideon, kiom da oleo trostreĉiĝo povas
produkti  per  funto  nur  rigardante  la  burĝonan materialon  per  lupeo.  La  rezino,  kiun  vi  observas,  estas  la
medikamento kaj ĝenerale ju pli multe ĉeestas sur la burĝona materialo, des pli granda estas la kvanto de oleo,
kiun ĝi produktos.

Kial vi rekomendas, ke homoj faru la oleon el funto aŭ pli da la komenca materialo? Ĉu ili povus produkti 
ĝin el ekzemple unco da sekigita kanabo?'

Jes, kompreneble, la oleo ankaŭ povas esti produktita en pli malgrandaj kvantoj. Unco da bona seka kanabo-
burĝono devus produkti 3 ĝis 4 gramojn da altkvalita oleo kaj nur ĉirkaŭ 16 fluidaj uncoj da solvilo bezonus por
fari la du lavojn.

Sed estas kialoj, kiujn mi sugestas, ke pacientoj produktas la oleon el funto se eble kaj ili implikas trankviligi la
pacienton  kun  ĝia  uzo.  Mi  sentas,  ke  eĉ  tiuj,  kiuj  estas  relative  sanaj,  devus  konsumi  plenan  60 graman
traktadon por senvenenigi siajn korpojn kaj revenigi ilin al bona sanstato. Produkti tiom da oleo kutime postulas
proksimume funton da burĝono kaj mi pensas, ke ĝi estas iom pli facila por la paciento se ili ne provas produkti
oleojn el multaj diversaj varioj.

Ĉiu trostreĉiĝo produktas oleojn kun malsamaj efikoj, do se la paciento ŝanĝas de unu streĉo al alia, ili neniam
scias kion atendi. Por tiuj, kiuj trankvilas kun ĉi tiu medikamento, ŝanĝi oleojn prezentas malmulte aŭ neniujn
problemojn.  Sed por pacientoj,  kiuj unuafoje spertas ĝiajn efikojn, mi pensas, ke estas plej bone, se ili  nur
ingestas unu tipon de oleo.

Kiom fortaj kaj potencaj estas la plantoj, kiujn vi uzas por fari la oleon?

Mi ĉiam disponigas al mi la medikamenton el la plej forta kaj sedativa materialo kaj ofte la streĉoj kun kiuj mi
laboras ankaŭ produktas eŭforian efikon. Oleoj produktitaj de trostreĉoj kun ĉi tiuj trajtoj havas tre agrablajn
efikojn kaj pacientoj emas ĝui preni ilin.

Loke, multaj potfumantoj plendas, ke mi aĉetas la tutan bonan kanabon por medikamento kaj lasas nenion por
tiuj, kiuj deziras fumi. Mi ne multe atentas ĉi tion, ĉar mi konsideras savi vivojn multe pli grava ol la distraj
bezonoj de tiuj, kiuj ne estas malsanaj.

Mi ĉiam serĉas trostreĉojn, kiuj elmontras pezan rezinan enhavon kaj la taŭgajn kuracajn valorojn. Granda parto
de la materialo, kiun mi uzas por produkti la medikamenton, venas de varioj, kiuj supozeble estas en la 20%
THC. Kompreneble, se ĉi tiuj trostreĉoj efektive enhavus tiom da THC, unu funto produktus 90 ĝis 100 gramojn
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da oleo. Estas iuj, kiuj efektive kultivas kuracan kanabon de ĉi tiu kvalito, sed prenu ĝin de mi, kanabo tia povas
esti tre multekosta kaj malfacile trovebla.

Plejparto de la burĝona materialo, kiu estis disponebla al mi, produktus ĉirkaŭ 60 gramojn da altkvalita oleo po
seka funto; do sendube la kvalito povus esti pli bona. Fakte, mi havis tre malmulte da elekto en la afero. Se mi
devis savi la vivojn de pacientoj, mi devis uzi kio estis disponebla. Kion homoj vere bezonas scii, estas, ke ĉiu
trostreĉiĝo varias laŭ la kvanto de oleo, kiun ĝi produktas, kaj ĉi tiuj oleoj ankaŭ varias laŭ kuraca valoro.

Krome, la metodoj uzataj por kreskigi la kanabon multe rilatas al kiom da THC ĉeestas en la seka burĝona
materialo. La kultivado de trostreĉiĝo povas produkti burĝonojn kiuj povas enhavi 20% THC aŭ eĉ pli, sed
multaj kultivistoj ne havas la kapablojn aŭ ekipaĵojn necesajn por atingi tion. Mi laboris kun trostreĉoj kiuj
produktis 90 gramojn da oleo el unu seka funto da burĝono kaj foje eĉ iom pli. Bedaŭrinde, kanabo de ĉi tiu
kvalito estas sufiĉe malofta, do se vi povas akiri 60 gramojn da bona oleo el seka funto da kanabo-burĝono, estu
feliĉa. Ĉiam serĉu la plej potencan kanabon ebla kiam vi aĉetas la komencan materialon; la vivo de iu eble
dependas de ĝi.” Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Kanabo Sativa kontraŭ Kanabo Indica

Kio estas la ĉefa diferenco inter kanabo sativa kaj kanabo indica en kuracado?

"Mi ne ŝatas vidi iun ajn ingestanta sativan oleon por provi trakti kanceron kaj aliajn seriozajn kondiĉojn. Certe
ekzistas ebleco, ke oleo farita el bona sativa povus kuraci kanceron, sed la energiiga efiko de ĉi tiu oleo ne
favoras resanigon. Certe, mi ne hezitus trakti haŭtan kanceron ekstere per tia oleo sed konsumi oleojn el sativaj
varioj povas malbone influi la dormajn ŝablonojn de la paciento. Mi ankaŭ konsideras tiajn oleojn tre efikaj en
la traktado de homoj suferantaj de depresio. En iuj kazoj, tiuj, kiuj suferas de depresio, povus profiti, se ili
prenus malgrandan dozon de ĉi tiu oleo kiam ili ellitiĝas. Ĉi tio vigligus ilin kaj levus ilian spiriton, sed se tro
multe estas prenita, iuj fortaj sativaj oleoj povas esti multe tro energigaj kaj plej multaj homoj ne ŝatas ĉi tiun
efikon.

Kvankam oleoj produktitaj el sativoj povas esti utilaj en iuj situacioj, plejparte mi provas eviti ilian uzon. Ofte
ĉi tiuj oleoj estas multe tro vigligaj kaj mi ne volas vidi iun kun fina kancero aŭ aliaj seriozaj kondiĉoj provante
pentri la grenejon. Iuj pacientoj ne bone pritraktas la efikojn de energiigado de oleoj, kiuj ofte povas igi ilin tre
maltrankvilaj.  Laŭ mia sperto, la paciento multe pli bone respondos se la oleo estas produktita de sedativaj
streĉoj kun trajtoj kiel tiuj, kiujn mi menciis.

La kroma dormo, kiun la paciento spertos, estas tre refreŝiga kaj logike, bone ripozinta paciento resaniĝos pli
bone ol tiu, kiu spertas dormmalfacilaĵojn. Por interna uzo por trakti plej multajn medicinajn kondiĉojn, mi forte
sugestas, ke oni uzu indikajn streĉojn aŭ indikajn dominajn sativajn krucojn. Indikoj malstreĉas homon kaj
provizas al ili pli da ripozo, dormo kaj trankvilo.

Mi ankaŭ trovis, ke oleoj produktitaj de indikaj dominaj trostreĉoj estas efikaj por trakti depresion kaj aliajn
sanajn aferojn. De mia perspektivo, oleoj produktitaj el bonaj indikaj trostreĉoj estas pli kurace dezirindaj ol
plej multaj oleoj produktitaj el sativa.

Mi provis oleojn de multaj trostreĉoj kaj kombinaĵoj de trostreĉoj. Mi memoras unu oleon, kiu preskaŭ donis
al mi nirvanon. Kiel vi priskribus la idealan oleon, kiu produktus la plej agrablan sperton al pacientoj?

Atingi nirvanon ne necesas kiam vi uzas ĉi tiun oleon por efike resanigi vian korpon, sed eĉ se vi tro multe
prenos kaj atingus ĉi tiun staton, vi ne estus damaĝita. Efektive, por tiuj, kiuj estas tre proksimaj al morto pro
tiaj aferoj kiel kancero, granda superdozo de altkvalita oleo pliigus ilian eblecon de supervivo.

La paciento povus fari tion hejme sed se la oleo estus permesita, mi pensas, ke tio povus esti farita multe pli
bone en hospitala  medio.  Krom se la  paciento  estas proksima al  morto,  mi diras  al  ili,  ke ili  sekvu niajn
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instrukciojn  pri  dozo,  sed por  tiuj,  kiuj  havas  sian vivon en danĝero,  mi rekomendas,  ke ili  prenu ĉi  tiun
medikamenton kiel eble plej rapide.

Multaj, kiuj fumis kanabon en la pasinteco, ne timas ĉi tiun substancon kaj mi vidis kelkajn homojn kun fina
kancero kuraci sian kondiĉon en monato. Fakte, la paciento mem dependas de kiom rapide ĉi tiu medikamento
estas prenita. Post kiam ĝi fariĝas publika scio kiom sekure ĝi estas ingesti, mi atendas, ke pliaj provos konsumi
ĝin pli rapide.

Indica, Sativa aŭ Ruderalis?

Feliĉe, ŝajnas, ke plejparte bonaj kanabaj indikaj streĉoj estas efika traktado por ĉiuj specoj de kancero. Nun
ekzistas miloj da malsamaj specoj de kanabo, kiuj estiĝis pro bredistoj krucantaj malsamajn trostreĉojn. La tri
ĉefaj varioj de ĉi tiu planto estas kanabo indica, kanabo sativa kaj kanabo ruderalis. Puraj indikoj produktas tre
sedagan medikamenton kiu estas efika en la traktado de plej multaj malsanoj.

Bonaj indikaj trostreĉoj, kiuj estis krucitaj kun sativa aŭ ruderalis, ankaŭ povas posedi ĉi tiun pezan sedagan
kuracan efikon. Tamen, ĝi multe dependas de la procento de indiko, kiu ĉeestas en ĉi tiuj novaj krucoj, kiom
efikaj ili estos kiel medikamento. Ĝenerale, ju pli alta estas la indika enhavo, des pli sedativaj kaj efikaj ĉi tiuj
krucoj estos kiel medikamento.

Pura sativa, aliflanke, produktas energian efikon, kiu ne estas favora por antaŭenigi resanigon en la plej multaj
kazoj kaj povas malhelpi la dormajn ŝablonojn de tiuj, kiuj provas uzi ĝin kiel medikamento. Medikamentoj
produktitaj  el  pura sativa aŭ sativa domina indica aŭ ruderalis  krucoj povas esti  utilaj  en la traktado de iu
suferanta de depresio, aŭ haŭtaj kondiĉoj kiuj povas esti traktitaj topike.

Por konsumado, oleoj produktitaj de sativa kaj sativa dominaj krucoj devas esti uzataj singarde. Tiaj oleoj povas
esti  nekredeble  energiigantaj  kiam ili  estas  ingestitaj  kaj  ĉi  tiu  efiko,  laŭ  mi,  ne  antaŭenigas  la  resanigan
procezon.

En la lastaj jaroj, kanabo ruderalis gajnis multan atenton en la kanabo-mondo. Kiel mi komprenas, ruderalis
estas krucita kun indikoj kaj sativoj por igi ĉi tiujn variojn pli harditaj kaj imunaj al ŝimo. Krome, ruderalis
varioj estas altaj en CBD kaj iuj opinias, ke tio povus esti tre grava, sed ĝi ankoraŭ estas pruvita. Mi ne povas
esprimi opinion pri kiom efikaj medikamentoj produktitaj el ĉi tiu vario estus kurace. Ĉar mi ne havas sperton
pri laboro kun ruderalisaj varioj, nuntempe mi ne sentas min kvalifikita por proponi miajn opiniojn.

Tamen, por plej bonaj rezultoj, mi uzus purajn indikajn aŭ indikajn dominantajn sativajn krucojn por produkti ĉi
tiun medikamenton, ĉar ili jam pruviĝis efikaj.

Laŭ  mia  sperto,  preskaŭ  ĉiuj  indikaj  dominantaj  trostreĉoj  povas  produkti  medikamenton,  kiu  estas  efika
traktado por multaj malsanoj. Eĉ homoj suferantaj de depresio povas profiti de la efikoj de oleoj produktitaj de
bonaj indikoj. Do plej bone estas resti for de sativoj por produkti medicinon por plej internaj celoj. Tamen, se vi
volas trakti haŭtan kondiĉon aŭ haŭtan kanceron topike, mi pensas, ke vi trovos, ke oleoj produktitaj el sativaj
varioj povas esti sufiĉe efikaj en la traktado de tiaj aferoj. Ne estas demando, ke iuj streĉoj produktas multe pli
potencan medikamenton ol aliaj por malsamaj kuracaj kondiĉoj. En la estonteco, tio estas kie la esplorado devas
esti farita." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto
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Subĉiela Kontraŭ Endoma

Ĉu ekzistas diferencoj inter oleoj de endomaj kaj eksteraj plantoj?

"Mi produktis la oleon el kanabo, kiu estis kultivita kaj endome kaj ekstere kun bonaj rezultoj. Mi preferas
labori  kun  kanabo,  kiu  estis  kultivita  ekstere,  ĉar  averaĝe  altkvalita  kanabo  kreskigita  ekstere  en  bona
kresksezono povas esti pli potenca kaj ofte produktas pli da rezino. Mi atribuas ĉi tion plejparte al la suno, ĉar
mi ne kredas, ke la plej multaj endomaj lumsistemoj povas konkuri kun ĉi tiu lumfonto. Ankaŭ ekzistas aliaj
streĉoj  kaj  faktoroj  en la  naturo,  kiuj  povas influi  la  potencon de la  kultivado de trostreĉiĝo,  kiun plantoj
kultivitaj endome ne renkontas.

Kanabo kiu estas kultivita endome kompreneble povas esti tre potenca kaj produktos bonan medikamenton sed
estas multaj malavantaĝoj implikitaj kun endoma kultivado. Plantoj kiuj estas kultivitaj interne estas kutime
multe pli malgrandaj en staturo ol tiuj kreskigitaj ekstere. Ankaŭ, kun endomaj aranĝoj, aperas problemoj pri
odoro, aermovado, infestiĝoj kaj varmo. Endomaj kultivsistemoj kutime produktas grandan kvanton da troa
varmo kaj ofte infestiĝoj kaj plantkresko estas kontrolitaj per la uzo de kemiaĵoj.

Mi ne povas diri,  ke mi renkontis problemojn produkti medicinon el endomaj kultivaĵoj; do se vi ne havas
alternativon, ĉi tio estas bona maniero provizi vin mem. Por tiuj, kiuj ne loĝas en kampara medio, mi sugestas,
ke ili konstruu aŭ aĉetu malgrandan endoman kultivan sistemon de kiu ili povas provizi la kuracajn bezonojn de
sia tuta familio. Nuntempe ekzistas multaj malsamaj specoj de endomaj kultivĉambroj haveblaj aŭ se vi ŝatas vi
ĉiam povas konstrui vian propran. Tamen, de mia perspektivo, ekzistas nur unu maniero por kultivi kanabon
ĝuste kaj tio estas en la granda ekstero. Malferma tero kun bona drenado kaj taŭga pH estas kio necesas. Ĉi tio
kune kun multe da sunbrilo, ĉevalsterko kaj abundaj kvantoj da akvo povas produkti mirindan rikolton.

Mi ne rimarkis diferencojn en la kanabo-oleo produktita de endomaj aŭ subĉielaj  plantoj krom la fakto, ke
endomaj plantoj ŝajnas esti iomete malpli potencaj. Sed povus esti pluraj kialoj kial tio okazis kaj eble, sub la
taŭgaj kondiĉoj, endomaj plantoj povus esti same fortaj kiel tiuj kultivitaj ekstere.

La plej potencaj oleoj, kiujn mi iam produktis en Kanado, venis de subĉielaj plantoj. Endomaj plantoj povas
produkti iomete malpli potencajn oleojn, sed ili ankoraŭ estas tre efikaj kiel medikamento. Do, nuntempe, mi
laborus kun la plej potenca sedativa burĝono, kiun vi povas akiri, negrave ĉu ĝi venas de endoma aŭ ekstera."
Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Kun Kia Tipo de Artefarita Lumo Vi Akiras Plej Bonajn Rezultojn?

"Mi  atingis  la  plej  bonajn  rezultojn  endome  uzante  kombinaĵon  de  altpremaj  lumoj.  Ni  uzis  1000-vatan
altpreman natrion kaj 1000-vatan metalan halogenidon en la sama kreskĉambro por produkti la plej grandajn
burĝonojn,  kiujn mi iam kreskis ene.  Kvankam mi neniam uzis  600-vatajn  altpremajn  natriojn  en endoma
kultiva sistemo, laŭ kion mi povas kolekti, tiaj bulboj estas la plej efikaj ĉar ili eligas la plej multajn lumenojn
po vato. La ĉefa problemo kun altpremaj lumsistemoj estas la varmo, kiun ili produktas kaj la potenco, kiun ili
konsumas, do mi esploris aliajn formojn de lumigado por helpi solvi ĉi tiujn problemojn.

Normaj 4-futoj malvarmetaj blankaj fluoreskaj bulboj kreskos kanabo sufiĉe bele en la vegeta stato; sed por
burĝonado mi rekomendus multe pli da lumintenso. Hodiaŭ ekzistas multaj formoj de LED de alta intenseco kaj
kompaktaj fluoreskaj aparatoj disponeblaj, kiujn kultivistoj diris al mi, ke ili atingas bonajn rezultojn. Ĉi tiu
speco de lumigado produktas  tre  malmulte  da varmo, havas malaltan  konsumon, kaj ĉi  tiuj  aparatoj  havas
longan vivdaŭron.

Dum la lastaj jaroj, la kosto de ĉi tiuj malsamaj formoj de lumigado draste malpliiĝis, do ĉi tiuj aparatoj nun
estas en preza gamo, kiun multaj kultivistoj povas pagi. Al iu ajn nova en la arto de endoma kultivado, mi
kredas, ke ĉi tiu formo de lumigado kune kun la uzo de fluoreskaj aparatoj estas bona maniero komenci kaj
povas forigi multajn problemojn asociitajn kun altpremaj lumsistemoj.
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Kvankam LED kaj fluoreskaj aparatoj povas kreskigi belan endoman rikolton,  la lumfonto,  pri kiu mi plej
ekscitas,  estas  plasma  lumigado.  Laŭ  tio,  kion  mi  komprenas,  ĝi  estas  tre  energiefika  kun  malalta
varmoproduktado  kaj  la  kvanto  de  lumo  kiun  nur  unu  1000-vata  ampolo  povas  eligi  estas  preskaŭ
preterkomprenebla. Nur la uzo de unu tia bulbo povas forigi la bezonon uzi multajn 1000-vatajn altpremajn
natriojn. Por pli grandaj kultivistoj, ĉi tio povas helpi solvi iliajn varmoproblemojn kaj malpliigi iliajn energiojn
kaj dratajn kostojn draste.  Nuntempe tia lumigado estas sufiĉe multekosta  sed, kiel  LED-aparatoj,  la prezo
baldaŭ malaltiĝos.

Mi pensas, ke plasmo-aparato en la sama luma spektro kiel nia suno en via kultivĉambro estus bona investo por
plej seriozaj kultivistoj. Post mallonga tempo, mi atendas vidi kompaktajn fluoreskecojn, LED kaj plasmajn
aparatojn ŝanĝi la vizaĝon de endoma kultivado por ĉiam kaj fari aferojn multe malpli komplikajn por ĉiuj, kiuj
okupiĝas pri kultivado de la kanabo-planto." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Kion Pacientoj Devas Scii Por kultivi Kanabon?

"Por iu ajn nova pri kultivado de kanabo, bona libro aŭ video pri la temo estas neceso. Nur iru al unu el la
kanabaj publikaĵoj interrete aŭ aĉetu unu el ĉi tiuj publikaĵoj ĉe loka vendejo, kie vi loĝas. Kutime ĉi tiuj revuoj
diros al vi kie bonaj libroj estas haveblaj pri la temo. Mia persona plej  ŝatata estas “La Biblio de Endoma
Subĉiela Kuracisto” de Jorge Cervantes. Krome, Ed Rosenthal kaj multaj aliaj havas bonegajn librojn pri la
temo disponeblaj.

Por tiuj, kiuj ŝatus lerni pli pri kanabo kaj ĝiaj multaj uzoj, mi forte sugestas, ke ili legu la libron de Jack Herer,
"The Emperor Wears No Clothes" aŭ spektu la videon de Jack "Imperiestro de Kanabo".

Post la vojaĝo de malkovro, ĉi tiu planto prenis min, negrave kia via medicina problemo, mi sentas, se ĉi tiu
medikamento ne helpos vin, tiam mi pensas, ke estas tre neverŝajne, ke vi trovos ion ajn. Mi havas bonan kialon
nomi ĉi  tiun mirindaĵon de la naturo la planto kun mil  malsamaj  kuracaj  profiloj.  Post kiam vi  spertos la
kuracajn efikojn, kiujn oleoj produktitaj de malsamaj trostreĉoj povas havi, vi komprenos precize kion mi volas
diri." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Q. Ĉu Afghan Kush estas taŭga aĵo por fari oleon? Mi faris iom da oleo el strataĵoj kaj uzis ĝin dum la lastaj du
semajnoj ĉar mi havis dormajn problemojn, nun mi dormas kiel bebo kaj vekiĝas bone ripozita matene. La
problemo estas ke estas malfacile akiri bonajn aĵojn en Londono, tial mi mendis AK, nur bezonas vian opinion
nun. Dankegon.

R. Mi ne povas vere nomi la trostreĉiĝon.  Se ĝi  estas potenca kaj  dormigas vin,  ĝi  povus produkti  bonan
medikamenton. Kiel vi scias, ni rekomendas la plej potencajn kaj sedativajn streĉojn (prefere kun 20% THC kaj
pli) kaj plej bonaj oleoj estas produktitaj el kombinaĵo de pluraj tre potencaj kaj sedativaj streĉoj, do mi provus
mendi plurajn sedativajn streĉojn, se entute. ebla, tio estus ideala. Sed eĉ unuopaj oleoj povas fari mirindaĵojn,
ĉio,  kion  mi  diras,  estas,  ke  plej  bonaj  oleoj  estas  kutime  produktitaj  el  kombinaĵo  de  pluraj  streĉoj.
Bondezirojn, JB

“Saluton, mi estis referita al vi de mia amiko Bobby... Mi estas flegisto/kultivisto en RI kaj mi ĵus eksciis, ke
mia  patro  havas  kanceron,  do  nature  fari  iom da  Rick  Simpson Oleo fariĝis  prioritato.  Mi  havas  rapidan
demandon pri la materialo uzata por fari la oleon...

Ĉu ĝi ĉiam devas esti indika dominanto? Mi havas aliron al multe da A+-materialo sed la plej granda parto de ĝi
estas  sativa dominanta  ĉar  mi ne estas  indy-kapo...  orienta  marbordo sour  diesel,  chemdog d,  chemdog 4,
chemdog fratino, mirtelsativa klono, skoltkuketoj, OG Kush ktp. ... Ĉiuj pli klinitaj al la sativa spektro... Mi
povus akiri miajn manojn sur pli da indika reganta materialo se necese... Dankon pro ĉio, kion vi faras..." Sam

-- Sam, vi volas, ke la oleo estu produktita el la plej sedativa materialo, sativoj tro vigligos la pacienton kaj ili
ne  havas  la  ĝustajn  sanigajn  efikojn,  kiujn  ni  serĉas.  Do elektu  la  plej  sedativajn  burĝonojn,  faru  kelkajn
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gramojn  da  oleo  por  ke  li  povu  komenci  la  traktadon,  kaj  daŭre  serĉu  la  ĝustan  komencan  materialon.
Bondezirojn, JB
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Ĉu Estas Iaj Trostreĉoj Ne Efikas Kontraŭ Kancero?

"Feliĉe por ni, se la oleo estas ĝuste produktita el sedativaj varioj, ĝi ŝajnas tre bone funkcii en la traktado de
ĉiuj specoj de kancero. Kiel mi jam menciis, mi kutime produktas ĉi tiun oleon uzante fortajn indikajn variojn,
sed indikaj dominaj sativaj krucoj ofte povas produkti bonegajn rezultojn ankaŭ." Rick Simpson, Kanabo: La
Plej Medicina Planto

“Post kiam mi perdis mian edzinon pro kancero je 35 jaroj, kaj kun mia frato atendas hepatan transplantaĵon
dum la lastaj kvin jaroj pro kancero, mi serĉis RSO en apotekoj. Ĝi varias en prezo inter 100 $/g ĝis 30 g en
Vaŝingtona Ŝtato. Unu el la tiel nomataj RSO-lokoj havis la oleon je malpia 7% THC kun pli altaj CBD-oj, ĉu
tio eĉ valoras ĝin? Tio estis la 30 g oleo. La cent-dolara gram-oleo estis super 90, mi pensas, 92%. Kio estas la
perfekta ekvilibro de ĉiuj tri psikoaktivaj kemiaĵoj?" Heath

-- Heath, plej bona RSO estas ĉirkaŭ 95-98% THC, kutime ĉirkaŭ 1% CBD kaj ekstreme potenca kaj sedativa,
kun emfazo sur la vortoj potenca kaj sedativa (sof-ŝlosado, ĝi devas igi vin tre dormema kaj malstreĉita kiam
ingestite). Kiam ĝi ne, provu alian aron kaj konservu la energizan oleon por topika uzo).

Koncerne tiujn "altajn CBD" oleojn kun 7% THC, almenaŭ nun vi scias kial ni estas kontraŭ tiaj oleoj - la plej
multaj altaj CBD-oleoj kiuj estas nuntempe provizitaj estas sinonimoj por tio, kion ni nomas rubo, ĉar ni scias la
diferencon inter alta grado. oleo kaj esence ĉio alia.

Estas vere plej bone simple fari vian propran oleon kiam ajn eblas. Akiru la burĝonon de la apotekoj, aĉetu la
plej bonan, kiun ili havas, kaj poste faru la oleon, vere estas nenio. Mi mem ne aĉetus la oleon de neniu, mi
ĉiam farus la mian. Vi volas esti via propra kvalito-kontrolo, vi ne volas dependi de iu ajn. Se vi povas fari
tason da kafo aŭ mojito, vi ankaŭ povas fari la oleon. JB

Stokado

Kiom longe povas konservi la oleon?

“Laŭ mia sperto, ne ekzistas 'plej antaŭdato' pri la stokado de kanabo-medikamento. Estas tri aferoj, kiuj povas
influi la potencon de kanabo-oleo: aero, lumo kaj varmo. Mi diras al homoj konservi ĉi tiun medikamenton en
malvarmeta, malhela loko, sed ĝi ne postulas fridigon. Ĉi tio prizorgas iujn problemojn asociitajn kun lumo kaj
varmo. Koncerne al aero kaŭzanta malfacilaĵojn, la oleo estas dika graso, do aero ne povas eniri ĝin, tial la oleo
povas esti stokita dum jardekoj kaj daŭre konservi sian potencon.

Pro praktikaj kialoj, mi kutime provizas la oleon en injektiloj por faciligi al pacientoj mezuri iliajn dozon kaj
malhelpi  poluadon.  Por  konservi  oleon  dum  longa  tempo,  mi  sugestus  neoksideblan  ŝtalan  ujon  aŭ
malhelkoloran botelon kun streĉa kovrilo. Se la oleo estas konvene konservita, zorgo pri ĝia fabrikado povas
esti preteratentita por tre longa tempo." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Ĉu Estus Pli bone aŭ Sekure Produkti la Oleon Uzante Manĝ-Gradan 
Alkoholon?

“Ofte, homoj diras al mi, ke ili preferus produkti la oleon uzante grenan alkoholon. Ial ili ŝajnas pensi, ke grena
alkoholo estus pli sekure uzi, sed fakte ĝi ankoraŭ estas veneno same kiel iu ajn alia solvilo. Unu el la ĉefaj
problemoj kun grena alkoholo estas ke estas tre malfacile trovi alkoholon kiel ĉi tiu, kiu estas 99 aŭ 100% pura.
Plejofte, estas malfacile trovi alkoholon pli ol 95% kaj kutime la aliaj 5% estos akvo. Ĉar ĉi tiu akvo ĉeestas, ĝi
igas la alkoholon malpli efika kiel solvilo kaj ĉe la fino de la procezo, restos sufiĉe da akvo en la oleo, kiu devas
esti forvaporita.
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Laŭ mia  sperto,  mi ne konsideras,  ke la  uzo de grena alkoholo  estas  pli  sekura ol  izopropila  alkoholo  aŭ
malpeza nafto por produkti la oleon. Ne gravas kiel vi rigardas ĝin, alkoholo estas veneno kaj kiam vi konsumas
alkoholon, ĝi produktas venenon altan, kiu influas viajn movajn kapablojn kaj ĉi tio estas konata kiel ebria. Mi
ne diras, ke altkvalita oleo ne povas esti produktita per grena alkoholo. Prefere, mi diras, ke vi devas konscii, ke
ĉi tiu substanco ne estas pli bona aŭ pli sekura ol aliaj solviloj kiujn mi uzis kaj iel ne funkcias tute bone.

Ofte, mi estas kontaktita de homoj kiuj deziras ĉerpi la oleon uzante tiajn aĵojn kiel buteron aŭ olivoleon ktp.
Sufiĉe ofte, ili demandas ĉu mi pensas, ke eltiro farita tiamaniere produktus medikamenton kun simila potenco
al la medikamento,  kiun mi produktas uzante. mia metodo. La respondo estas ne. Mi konsideras, ke eltiroj
faritaj tiamaniere estas simple formoj de malfortigita kanabo-medicino. Laŭ volumeno, ne estas ebla maniero,
ke medikamento produktita tiel povus havi la saman potencon kiel la medikamento, kiun mi produktas. Se vi
havus gravan kanceron, ĉu vi volus trakti ĝin per iu formo de akvumita kanabo-medicino, aŭ ĉu vi pli frue uzus
la veran aferon en via kuracado?

Ĉu kanabo-oleo povas esti uzata kune kun alkoholo?

Mi vidis multajn homojn, kiuj estis tre laŭtaj pro alkoholo, trankviliĝi tuj post fumado de artiko. Estas malmulte
da dubo, ke alkoholo estas unu el la plej detruaj aferoj sur ĉi tiu planedo, sed homoj estos homoj kaj multaj ŝatas
sian alkoholaĵon. Laŭ nia sperto, ŝajnas, ke kanaboleo prezentas neniun danĝeron al trinkanto kaj povas ja ofte
malpliigi  ilian konsumadon de ĉi  tiu  malutila  substanco. Ofte pezaj trinkantoj,  kiuj prenis la kuracadon de
kanabo por siaj medicinaj problemoj, raportas, ke ilia soifo je alkoholo multe malpliiĝis, kaj kelkaj eĉ tute ĉesis
trinki." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Solventoj kaj Solventa Restaĵo en la Oleo

“Tra la jaroj, mi estis kontaktita de bona nombro da homoj, kiuj zorgis pri la ebleco, ke solva restaĵo povus
postresti en la preta oleo. Laŭ mia sperto, mi sentas, ke ne estas danĝero konsumi oleon, se la instrukcioj, kiujn
ni disponigis por produkti la oleon ĝuste, estas sekvataj. Mi mem ingestas ĉi tiun oleon dum ĉirkaŭ dek jaroj sen
malbonaj efikoj. Krome, mi disponigis ĉi tiun oleon al miloj da homoj kaj mi ricevis tre malmultajn plendojn.
Se iu havas problemon pri la gusto de la oleo, ĝi ne estas kaŭzita de solva restaĵo. Anstataŭe la kaŭzo estas la
naturaj terpenoj, kiujn la oleo enhavas. Iuj oleoj havas tre malmulte da gusto dum aliaj povas havi malagrablan
guston, sed laŭ mia scio, medicino ne devas bongusta ĉiuokaze, do mi malmulte zorgas pri tiaj aferoj.

En laboratoriotestoj faritaj sur la oleoj kiujn mi produktis, neniu solventa restaĵo estis trovita. Ŝajnas absurde al
mi,  ke iu  ajn zorgus pri  solva restaĵo en la  oleo,  kiam oni  konsideras,  kion la  medicina  sistemo nutris  la
publikon. Hepataj toksaj kemiaĵoj, venenoj, kemio, radiado, vakcinoj, ktp. Ŝajnas al mi, ke iu ajn maltrankvila
pri veneniĝo devus multe pli zorgi pri tio, kion provizas la medicina sistemo, prefere ol restaĵo de solvilo, kiu
estis tute forigita.

Se  iu  havas  problemojn  por  preni  la  oleon,  tio  estas  kutime  ĉar  vigla  sativa  estis  uzata  por  produkti  la
substancon.  Krome,  aliaj  problemoj  povas  aperi  se  la  paciento  provas  preni  farmaciaĵojn  kune  kun  la
oleotraktado, aŭ se li aŭ ŝi ne uzas ĝin en la ĝusta maniero. En ideala situacio, aliaj familianoj povus preni la
oleon kune kun la paciento. Ĉi tio helpus ilin kompreni la efikojn de la oleo kaj ili tiam ne zorgus tiom pri la
efiko kiun ĝi havas sur la paciento. Ĉar ili ne scias kion atendi kun la uzo de la oleo, familianoj ofte emas
troreagi se la paciento ingestas tro multe. Sed la efikoj malaperos en mallonga tempo kaj la paciento restos
nedifektita. Tial, mi pensas, ke aliaj familianoj ankaŭ devus provi la oleon en malgrandaj dozoj,

Altkvalita kanabo-oleo havas la kapablon anstataŭigi  la uzon de plej  multaj  farmaciaĵoj,  sed kiam paciento
provas preni farmaciaĵojn kune kun la oleo, foje povas aperi problemoj pro la interagoj. Multaj el la substancoj
kiujn kuracistoj provizas estas venenaj en naturo kaj la oleo ne ŝatas la ĉeeston de tiaj aferoj en la korpo de la
paciento. Kutime, baldaŭ post kiam la paciento ĉesas uzi farmaciaĵojn, ĉiuj problemoj, kiujn ili spertis, simple
malaperas." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto
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"Nafto estas la komerca nomo de nafto aŭ do provu serĉi tion, dorlotbesta etero havas multajn industriajn uzojn,
grasigilo por pentri diluilojn." Al

"MEMORU, ke THC kaj CBD estas nepolusaj... kaj klorofilo kaj H2O estas polusaj... Do la plej bona oleo estas
farita per nepolusa solvilo... ĝi estas pura... sen klorofilo." Mikaelo

“Kemiisto  mia  amiko simpligis  por  mi la  tutan  historion  kaj  klarigis  al  mi  kial  nafto povus esti  pli  bona
(kvankam li pensas ne signife): nafto estas nepolusa solvilo do ĝi ĉerpas nepolusajn molekulojn pli facile kaj
efike (THC kaj CBD estas esence ne-polusaj molekuloj) kaj forlasas polusajn molekulojn.

Izopropila alkoholo (kaj etero por tiu afero) estas malforta polusa solvilo do ĝi estas tre bona por ĉi tiu celo, sed
eble iomete malpli ol nafto - ĉar JB diras ke ili provis ambaŭ, kaj tiuj estis pli potencaj. REDAKCIO: Ho jes, mi
preskaŭ forgesis: li ankaŭ diris, ke ne estas timo ke nafto (aŭ iso) restas en la fina produkto se vi sekvas la
recepton provizitan de Rick Simpson (mia amiko diris, ke tamen ne uzu plastan sitelon, sed vitra aŭ neoksidebla
ŝtalo) kaj se vi ne certas, simple faru tion, kion JB ĉiam diras fari - aldonu iom da akvo kaj enmetu ĝin en la
fornon, por ke ĝi tute vaporiĝu. Li tamen uzus izopropilan alkoholon, ĉar vi certas, ke ĝi estas tia, kia ĝi devas
esti...” Sandra

-- Sandra, la metodo kiun Rick montris al la mondo estas la plej baza, nekomplika kaj pagebla. Ĝi estas preskaŭ
nefalsebla kiam oni sekvas la instrukciojn al T. Vitro estas bona sed ĝi rompas kaj vi ne volas ke tio okazu,
neniam. Neoksidebla estas bone, kompreneble. 99.9% iso funkcias bone sed ni ankoraŭ uzus malpezan alifatan
nafton, kiam ajn eble. JB

“Mi ankaŭ rekomendas ricevi  ĉion kiel  eble  plej  malvarme antaŭ la eltiro.  Plej  multaj  metis  la  alkoholon,
kanabon,  ujojn,  ĉion  implikitan  kun  la  eltiro  en  la  frostujo  dum 24-48  horoj.  Vi  ricevos  multe  pli  puran
produkton tiel. Viaj rendimentoj estos pli malaltaj, sed vi ne bezonos tiom multe. Pardonu pro eventualaj eraroj
aŭ mankantaj vortoj, MS fias kaj mi ne havas medikamentojn, lol. Benu.” Chuck

-- Chuck, frostigado estas ĉio bona kaj bona sed ne necesas fari tion kiam vi laboras kun bonkvalitaj solviloj kaj
komenca materialo. Krome, ni ne ŝatas malvarmigi niajn manojn, ĉambra temperaturo funkcias bone por ni kaj
ni ne havos problemojn kun artrito post kelkaj monatoj aŭ jaroj da frosto de la burĝono. Plie, ofte la oleo estas
farita en lokoj kie ne estas frostujoj centojn da mejloj ĉirkaŭe. Do jes, vi povas frostigi ĝin, se vi volas, sed ni ne
farus ĝin mem.

Mi mem ne ŝatas frostitajn legomojn, mi evitas manĝi ilin kiam ajn eblas, do mi ne vidas kial mi faru escepton
kaj frostigu la legomon, kiun mi plej ŝatas el ili. Sed jes, ĝi povas helpi kiam vi devas uzi alkoholon por ĉerpi la
oleon, do mi ne tute kontraŭas ĝin.

Estas nur, ke ni mem ne uzas alkoholon kiel solvilon (aŭ pli bone: ĝi ne estas solvilo de nia unua elekto), mi ne
vidas eĉ unu kialon, kial mi pagu al la ŝtato kromimposton por solvilo, kiu. forvaporiĝos ĉiuokaze (krom se vi
uzas ankoraŭ, kion ni farus kiam eble). Mi povas aĉeti litron da malpeza nafto por ĉirkaŭ 3 – 4 dolaroj, litro da
99% alkoholo kostus ĉirkaŭ kvinoble pli kaj ĝi produktus malpli da oleo kaj tiu oleo ne tute verŝajne ne estos
tiel bona kiel se malpeza nafto aŭ 99,9. % iso estis uzata. Krome vi ricevos malpli da oleo.

Do kie ĝuste estas la avantaĝo uzi alkoholon kiel solvilon? Mi ne povas vidi eĉ unu racian kialon, kial alkoholo
devus esti preferita ol pura malaltbolanta malpeza alifata nafto, nome kiam oni konsideras, ke ne estas solva
restaĵo en la oleo, pri kiu oni devus zorgi, kiam la oleo estas konvene produktita. Kiam ĝi ne estas konvene
produktita, estas aŭ povus esti solventa restaĵo en la oleo. Sed ne kulpigu nin pri oleoj kiuj ne estis konvene
produktitaj, ni vere ne povas esti respondecaj pri la manko de kvalito de oleoj provizitaj de aliaj. Ĝi estas tiel
simpla kiel tio. ” JB

“Tre simpla klarigo al senfina demando... Mi persone uzis nafton... izoalkoholon... kaj butanon por fari oleon...
kaj senkompare la plej bonan... plej pura... plej forta... kaj plej bona. gustumi oleon estis el la nafto... Mi ne
komprenas, kion homoj ne ŝatas... Tute ne restas brulaĵo se bone farita... kaj la nafto ŝajnas ankaŭ senigi pli de
la plantoj... Ĝi faras tion multe. pli rapide... Do pli pura oleo... (oro)...” Petro
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"Malpeza nafto estas la frakcio bolanta inter 30 °C (86 °F) kaj 90 °C (194 °F) kaj konsistas el molekuloj kun 5-
6 karbonatomoj. Peza nafto bolas inter 90 °C (194 °F) kaj 200 °C (392 °F) kaj konsistas el molekuloj kun 6-12
karbonoj.

Nafto  estas  utiligita  ĉefe  kiel  krudmaterialo  por  produktado  de  alta  oktana  benzino  (per  la  kataliza
reformadprocezo). Ĝi ankaŭ estas uzata en la minindustrio de bitumo kiel diluilo, la petrolkemia industrio por
produkti  olefinojn en vaporbiskvitoj,  kaj la  kemia industrio  por solventaj  (purigaj)  aplikoj.  Oftaj  produktoj
faritaj kun ĝi inkluzivas pli malpezan likvaĵon, fuelon por tendaraj fornoj kaj kelkajn purigajn solvilojn."

"Nafto havas la kemian formulon de CnH2n+2. Malpeza nafto havas 5 kaj/aŭ 6 karbonatomojn, kiuj venas al
C5H12 kaj C6H14, ankaŭ konataj  kiel  Pentano kaj Hexane. Do, kion vi serĉas, estas nafto,  kiu estas pure
miksaĵo de pentano kaj heksano." Wouter

“Mi nur volis afiŝi ion pri solviloj. Mi iris al mia amiko, kiu havas plurajn PhD-ojn kaj Majstrecojn pri kemio,
kaj demandis lin, kion mi povus fari por tute forigi la nafton el la oleo. Li diris, "Prenu 5 ml da izopropila
alkoholo kaj movu ĝin post kiam ĝi ĉesis bobeli por la lasta fojo. Ĝi vaporiĝos kaj kunportos la nafton. Toksa
solvilo tiam iĝas ne-toksa solvilo. Ĉi tio ne estas mia vera nomo, estas domaĝe ke mi ne povas uzi mian realan
konton pro timo esti maldungita aŭ dungita kiel flegistino." Bobbie

"Por  trovi  Nafton  en  Britio,  serĉu  "panela  viŝi"  aŭ  "rapida  panela  viŝi".  Ĝi  estas  produkto  uzata  en  aŭta
karoserio, por purigi la metalon kaj lasi neniun restaĵon. La malfacileco estas trovi detalan liston de la precizaj
ingrediencoj, ĉar ili povas varii. 99.9% Izopropanolo devus esti facile trovebla." Em

“Rick Simpson, ni sekvis vian procezon uzante VM&P Naphtha kaj ĉio iris laŭplane escepte de la unuaj du
injektiloj, kiuj eliris iom pli likvaj ol ni atendis. Mi aldonis kelkajn gutojn da akvo kaj provis denove kaj ŝajnas
esti bone. Mia sola zorgo/demando estas la gusto. Ĝi ankoraŭ gustas kiel solvilo. Ĉu tio estas en ordo aŭ ĉu mi
devas fari ion plian? La ricevanto de ĉi tio dormas dum ĉirkaŭ 12 horoj ĉiufoje kiam li prenas la oleon. Ĉu tio
estas ĝusta ĝis li disvolvos toleremon? Ajna helpo estas tre aprezita." Pamela

-- VM&P ne ŝajnas esti bona solvilo (kvankam iuj MSDS diras, ke ĝi estu la sama substanco kiel tio, kion ni
ŝatus uzi). Ĝi ŝajnas esti peza nafto kaj ĝi ne ŝajnas tute forflui kaj ŝajnas postuli plian zorgon.

Mi aldonus iom da akvo kaj metus ĝin en elektran fornon 130 °Celsius (266 °F) dum kelkaj horoj, eble dum la
nokto, aŭ ĝis la solvilo tute malaperis, iuj diras, ke necesas ĝis kvar tagoj por forigi la solvan restaĵon. . Ne
devus esti ajna solventa postgusto se la oleo estas produktita ĝuste kaj la oleo ne devus esti fluanta, ĝi devus esti
pli  kiel  graso.  Certiĝu,  ke  la  oleo  estas  vere  filtrita  ĝuste,  ĉar  solva  restaĵo  tendencas  algluiĝi  al  plantaj
materialoj.

Simple  faru  fingroteston kun la  solvilo,  kiun vi  volas  uzi.  Trempu vian  fingron en ĝi  kaj  vidu  ĉu ĝi  tute
vaporiĝas ene de 30 sekundoj aŭ pli rapide. Ju pli rapide ĝi vaporiĝas, lasante neniun filmon, des pli bone.

Se vi ne povas akiri puran malpezan alifatan nafton (ankaŭ nomatan benzinon en Eŭropo, petu CAS-numeron
64742-49-0. Ĝi estas vendita sub multaj malsamaj nomoj. Ĝi ne estas la tipo uzata kiel fuelo en aŭtoj sed la tipo
kiu estas uzata kiel solvilo aŭ farbo diluilo aŭ grasigilo), mi irus por 99% aŭ eĉ pli bone 99,9% izopropila
alkoholo -- tio ŝajnas esti trovebla preskaŭ ie ajn en la mondo.

Nuntempe ni preferas malpezan alifatan (malalt-bolantan, hidrogenitan) nafton, tamen ĝi produktas pli bonajn
kaj pli potencajn oleojn ol la plej multaj aliaj solviloj kiuj estas nuntempe uzataj. Ju malpli da plantmaterialoj
kaj klorofilo en la oleo, des pli bone ĝi funkcias kiel medikamento, des pli bone ĝi gustas kaj des pli potenca ĝi
estas. La tuta lertaĵo estas en kiom potenca kaj sedativa estas la oleo. Ju pli potenca kaj sedativa des pli bone. JB

"La ĝusta nafto NE estas vendita en Usono Ne ĉe Tractor Supply aŭ Home Depot aŭ Lowes aŭ eĉ Sherwin
Williams. Tamen ĝi ankoraŭ estas vendita en Kanado. Mi havas amikon, kiu ja distilas ĝin ĝis 100 °F kaj ŝparas
kian solvilon eliras, por uzi por fari oleon." Steve

“Se vi loĝas en Usono, tiam vi ne ricevos la ĝustan Nafton, ĉiuj naftoj faritaj en Usono ne povas esti fidindaj
pro la malstrikta reguligo pri ingrediencoj en ĉi tiu speco de solvilo. Vi neniam ricevos puran nafton en Usono,
eĉ la VM&P povas esti tute malkonsekvenca de unu botelo al la alia kaj eĉ ne estas reklamita kiel pura. En
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Kanado ili faras puran nafton kaj ĝi estas la plej bona solvilo por uzi kompare kun ISO aŭ Grajna alkoholo, ne
faru grandegan eraron kaj malŝparu medikamentojn aŭ eĉ pli  malbone faru vin aŭ iun alian eĉ pli malsana
uzante la malĝustan solvilon. Atentu, ke la nafto en Usono eĉ faros oleon kiu aspektas tute kiel ĝi devus, sed tre
malsanigos vin." Ĉasado

-- La fakto, ke pura alifata nafto ŝajnas ne esti vendata ĉie en Usono, ne signifas, ke pura alifata nafto kun CAS-
numero 64742-49-0 kaj bolpunkto ĉirkaŭ 60-80°C ne ekzistas aŭ ke ĝi ne ekzistas. ne produktas pli bonan oleon
ol la plej multaj aliaj solviloj, se uzite ĝuste. Se vi ne povas akiri puran malpezan nafton, 99% aŭ eĉ pli bone
99.9% izopropila alkoholo estus nia dua elekto.

Sed mi ankoraŭ ne rezignus — malpeza nafto aŭ similaj solviloj estas uzataj por ĉerpi oleojn el plantoj, do mi
kontrolus  ĉe vegetaĵaj  oleoproduktantoj  kaj  vidu kion ili  uzas.  Kie mi loĝas  en Eŭropo,  mi povas aĉeti  la
solvilon en preskaŭ ĉiu aparataro aŭ farbbutiko, ĝi estas unu el la plej oftaj teknikaj likvaĵoj, kiujn mi memoras
de mia infanaĝo, ni uzis ĝin por grasigi biciklajn ĉenojn ktp., kaj preskaŭ ĉiuj havis botelon. de ĝi hejme. Do ĉi
tiu tuta senfina debato pri solviloj ŝajnas al mi iom ridinda. Kiam vi uzas la ĝustan malpezan nafton, ne ekzistas
solva restaĵo, pri kiu oni devus zorgi, eble kelkaj ppm, same kiel en plej malmultekostaj vegetaĵaj oleoj, kiuj
ofte estas produktitaj per preskaŭ precize la sama solvilo kiel tio, kion ni rekomendas. JB

“Malpeza alifata  nafto bonege funkciis  bonguste,  neniu sugesto de solvilo restis en mia oleo. Se vi sekvas
Rick'la instrukcioj al la letero devus havi neniujn problemojn.” Rick

"Estas 2 ĉefaj kategorioj de nafto -- malpeza kaj peza. Malpeza nafto NE enhavas benzenon, kion volis diri
Raina (ne heksano). Kvankam mi ne rekomendus eĉ malpezan nafton krom se la kanabo eltiraĵo povas esti
provita post kiam ĝi estas produktita por nafta restaĵo, ĝi povas esti uzata se tio estas ĉio, kion vi povas akiri por
solvilo. La ŝlosilo estas certigi, ke vi bolis la ekstrakton al dika grasa stato -- tiam plejparto de la nafto devus
esti for. Uzado de distila ekipaĵo estas la maniero fari la plej puran, sensolvan oleon, sed preter la kapablo de
plej averaĝaj homoj. Espereble tio helpas." Mark

“Raina, mi ne disputos kun vi. El Vikipedio: “Petroletero, malgraŭ sia sinonimo de benzino, ne estu konfuzita
kun benzeno aŭ benzino, nek kun benzino kvankam multaj lingvoj nomas tion per nomo derivita de benzino,
ekz. “Benzin” (germane) aŭ “ benzina” (itala). Nafta etero estas miksaĵo de alkanoj, ekz., pentano, heksano kaj
heptano, dum benzeno estas cikla, aroma hidrokarbido, C6H6. Same, naftoetero ne devus esti konfuzita kun la
klaso  de  organikaj  substancoj  nomitaj  eteroj,  kiuj  enhavas  la  funkcian  grupon  de  RO-R.  Mia  fono  estas
mikrobiologio -- en kiu mi studis organikan kemion, iom da biokemio / iom da neorganika kemio... Mi certe ne
scias ĉion, sed mi scias iomete. Malpeza nafto NE enhavas benzenon - periodo. Mi ignoros vian komenton,
"Estus je la plej bona intereso de ĉiuj se vi ne farus asertojn ekster sciencaj datumoj." Mark

“Kion vi ŝatus doni al via patro? La plej bona el la plej bona aŭ io kiu aspektas simila sed simple ne havas la
ĝustajn efikojn? Kiam vi faras la medikamenton laŭ la instrukcioj de Rick, la ŝanco de fiasko dum kuracado
estas  tre  malalta.  Kiam  vi  faras  la  oleon  laŭ  instrukcioj  de  "fakuloj  kaj  sciencistoj",  vi  faras  malsaman
produkton. Kaj surbaze de nia sperto, ĝi eble ne faros la laboron tiel bone kiel tion, kion ni rekomendas.

Do ĉu vi ŝatus, ke mi silentu kaj lasu ilin provizi malaltgradajn rubaĵojn? Aŭ ĉu vi prefere lernu de mi/ni kaj
sciu kiel fari ĝin ĝuste, por ke vi havu la samajn rezultojn, pri kiuj parolas niaj pacientoj?” JB

“Mi uzas la 99% izopropilan alkoholon, tio estas kio estis plej facile havebla al mi. Mi uzas la kremon de miaj
rikoltaj burĝonoj, kultivitaj 100% organikaj kaj sen pesticidoj, bone prizorgita kaj osta seka. Mi miksas ĝin kun
multoblaj indikaj streĉoj. Mi traktis pacienton kun Limfomo de Hodgkin, li estis en la etapo 4 kaj ene de 6
monatoj post preni la oleon kiel direktite, li nun estas libera de kancero!! Dankon Rick Simpson pro la oferoj,
kiujn vi faris por disponigi ĉi tiun informon al ĉiuj! Ĵus alia etapo 4 kancero-paciento kontaktis min por iom da
helpo,  li  havas  tumoron  sur  unu el  siaj  renoj  kiu  estas  nefunkciebla.  Preĝante  por  ricevi  du  konfirmitajn
kuracojn en vico. Dio benu vin Rick Simpson kaj JB, daŭrigu diskonigi kaj eduki homojn pri ĉi tiu mirinda
resaniga kanabo-oleo." GrowGoddess

-- Miksi plurajn streĉojn ĉiam estas bona ideo. Rigardu ĝin simple, vi ne scias, por kio precize taŭga trostreĉiĝo,
do kiam vi miksas plurajn streĉojn, vi ricevas multe pli bonan tapiŝon. Krome tiaj oleoj prenos vin multe pli alte
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- tiuj, kiuj fumas poton "distre" scios, pri kio mi parolas. Imagu sidiĝi kun viaj amikoj kaj havi ĉiun prezenti la
plej bonan burĝonon kiun ili havas. Post kelkaj horoj, vi ne povos fari multon. Kaj tio estas la efiko, kiun vi
bezonas  por  la  plej  bonaj  rezultoj,  do  denove  miksi  la  streĉojn  estas  la  vojo.  Bondezirojn  kaj  dankon,
GrowGoddess, mi ĉiam ĝojas aŭdi pri homoj, kiuj simple sekvas la direktojn kaj ricevas la rezultojn, pri kiuj ni
parolas. JB

“Saluton JB, mi havas problemon kun la elektra rizkuirilo, ĉio, kion mi vidis malsupreniri al 100°°C, mi rigardis
ĉiujn markojn sur la merkato kaj ĉiuj ili  havas termostaton kiu malŝaltas kiam enhavo atingas la merkaton.
temperaturo. Kion vi rekomendas?” Cristina

-- Cristina, kio precize estas la problemo? Vi ĉiam povas meti la oleon en elektran fornon fiksitan je 130 °C kaj
lasi ĝin tie dum ĉirkaŭ unu horo kaj dekarboxilate ĝin tiel. JB

“Kiam la temperaturo atingas 100°C, la elektra rizkuirilo malŝaltas! La solvilo ne alvenas je 110 °C." Cristina

-- La solvilo ne povas vere atingi tiun temperaturon ĉar ĝi forbolus, mi pensas. Daŭre boligu la solvilon ĝis la
kuirilo malŝaltas por la unua fojo (aldonu kelkajn gutojn da akvo al la lasta aro). Poste lasu ĝin malvarmigi kaj
ŝalti ĝin denove. Tion ni faras. JB

“Reenturniĝas, kaj lasas boli ĝis ĝi revenas al? Tiam malŝaltas kaj la oleo jam estas farita?” Cristina

-- Enŝaltu la rizkuirilon, forbulu ĝis ĝi haltos la unuan fojon, poste atendu kvin minutojn ĝis ĝi malvarmiĝas,
ŝaltu ĝin denove kaj atendu ĝis ĝi malŝaltas la duan fojon. Poste verŝu la oleon en neoksidebla ŝtalo tason kaj
metu ĝin en fornon fiksitan je 130 °C dum horo kaj via oleo estas preta. JB

-- Dankon JB, vi savis mian vivon. Cristina

“Vi enspiras la Nafton dum vi faras la oleon. Vi spiras VENENON kiam vi faras ĝin tiel. Se vi povas flari ĝin,
vi jam mortis. Mi flaris Coleman-tendaran fuelon, zippo-fajrigilon, kaj nafton uzatan parte por purigado kaj
industriaj aplikoj centojn da fojoj en mia vivo... Ankoraŭ ne mortis. Lol.

Serioze... Se vi uzas puran solvilon (sen aldonaĵoj), kaj forbolis la solvilon ĝuste kun iom da akvo, kiu havas pli
altan  bolpunkton  aldonitan  ĉe  la  fino,  ĉu  ĝi  estas  iso,  alkoholo  aŭ  nafto,  vi  ricevos  ĝin.  ĉiuj  ekstere.  Vi
konsumas multe pli da nafto pumpanta vian propran gason en via aŭto dum unu jaro, ol vi ricevus el vivdaŭro
de uzo de ĝuste farita oleo." Mateo

“Saluton Rick (aŭ tiuj, kiuj legas ĉi tiun poŝton), antaŭ ĉio mi volas diri al vi, ke vi faras bonegan laboron, ke ĉi
tiu sorĉistino ŝajnas esti mirinda medikamento por tiom multe! Mi loĝas en Norvegio kaj mi havas la diagnozon
de Crohn-malsano. Mi ankaŭ havas tre proksiman amikon, kiu havas kanceron, kiun la kuracistoj ĉesis trakti,
ĉar ili povas fari nenion pli. Mi volas provi la oleon en ambaŭ ĉi tiuj kondiĉoj.

Mi havas demandon pri fabrikado de oleo. Ĉi tie en Norvegio estas tre malfacile trovi puran nafton (almenaŭ
post mia sperto) do mi serĉas bonajn alternativojn. Kelkajn jarojn antaŭe mi aĉetis "abel-ekstraktilon" (cilindro,
kiun vi plenigas per ostaj sekaj herboj kaj uzas butangason por ĉerpi la oleon). Ĉu ĉi tio estas same bona kiel
kuiri la oleon kun nafto?

Kaj kiel ĝi uzas spiriton? Kiu tenas pli ol 90% da alkoholo? Mi havas kelkajn amikojn, kiuj faras sian propran
spiriton kaj ne tre multekosta elekto por mi akiri. Ĉu ĉi tio estas pli bona ol butano? Mi fumis la "eltiron de
mielo" kiam mi faris ĝin la lastan fojon, kaj scivolis ĉu ĝi estas bona medikamento por ĉi tiuj 2 kondiĉoj, kiujn
mi mencias, se mi manĝas ĝin. Se ne butano aŭ alkoholo estas bona elekto - ĉu vi povas rekomendi aliajn
eblojn, kiujn vi eble scias, ke estas facile akiri en Norvegio aŭ Svedio? Koran dankon! Mi vere antaŭĝojas provi
la oleon sur mia malsano. Plej korajn salutojn, Henriko”

“Kara Henriko, mi ne havas sperton pri mielabelaj eltiroj sed mi ne opinias, ke ĉi tiu metodo estus tiel efika kiel
la  metodoj  kiujn  mi  uzas.  Produktante  la  oleon  kiel  mi  faras  varmigas  la  oleon  al  temperaturo,  kiu
decarboxylates  la  pretan  produkton  por  fari  la  oleon  kiel  eble  plej  potenca.  Ĉi  tiu  hejtprocezo  turnas  la
molekulojn al la pozicio delta 9 kiu igas la oleon pli forta. Se vi havas problemojn por trovi la ĝustan solvilon,
vi povus provi acetonon. Mi neniam provis acetonon mem por produkti la oleon, sed mi ne vidas kialon, ke
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acetono  ne  funkcius  tiel  bone  kiel  alkoholo  aŭ  nafto  por  produkti  la  medikamenton.  Vi  devus  povi  akiri
malpezan alifatan nafton de butikoj, kiuj provizas farbon, ĉar ili kutime vendas nafton kiel farbo diluilo.

Taŭge farita oleo devus prizorgi viajn problemojn kaj ankaŭ doni al via amiko kun kancero ŝancon pluvivi.
Alkoholo kiu estas 90% estos malpli efika solvilo ĉar la aliaj 10% estas kutime akvo kaj dum la finprocezo vi
havos multe da troa akvo por forvapori. Plej Bondezirojn, Rick Simpson"

"Ĝusta Decarboxylation estas tre grava parto en perfekta oleofarado ĉar la kruda planto provizas ne multe da
pura delta9-THC kaj CBD anstataŭe havas la acidajn signifas THCA kaj CBDA. Por forigi la karboksilgrupon,
hejtado estas la procedo. Faru ĉi tion tre zorge por ne forbruligi viajn valorajn molekulojn. Mi trovis en Journal
of Chromatography bonan noton, kiu devus esti la necesa temperaturo kaj tempo por varmigi la oleon, ĉar
depende de la rizkuirilo la tempoj eble ne sufiĉas. Do estas bona ideo, ke via oleo varmigu dum minimume 27
minutoj je min. 122 celsiaj gradoj. Kontrolu ĉiam vian hejtplatan temperaturon per cifereca mezura aparato por
eviti  ne trovarmigi vian oleon. En la suba tabelo vi vidas la bolpunktojn de la ĉefaj kanabinoidoj,  kiujn vi
neniam devus atingi, alie vi forkuiras ilin. Mi krome rimarkas, ke ĝuste tio, kion Rick diris la tutan tempon en
siaj  videoj,  ne  trovarmigu  la  oleon  sed  varmego  estas  necesa  por  fari  la  resaniga  oleo.  Temperaturo  de
minimumo 106.2 Celsiusgradoj estas necesa por la ĝusta dekarboksiladprocezo dum la specifita tempo en la
diagramo proksimume horo. Se via oleo havas nur la acidan formon de THCA kaj CBDA, ĝi ne multe efikas ĉar
la acidoj ne tre bone taŭgas por la CB1 kaj CB2-riceviloj. Do zorgu, ke vi faru ĝin en la ĝusta maniero, ĉar tio,
kion Rick diris, estas vera, nur la plej bona farita oleo povas fari la laboron, kiam la vivo dependas de. (...) Se
via oleo havas nur la acidan formon de THCA kaj CBDA, ĝi ne multe efikas ĉar la acidoj ne tre bone taŭgas por
la CB1 kaj CB2-riceviloj. Do zorgu, ke vi faru ĝin en la ĝusta maniero, ĉar tio, kion Rick diris, estas vera, nur la
plej bona farita oleo povas fari la laboron, kiam la vivo dependas de. (...) Se via oleo havas nur la acidan formon
de THCA kaj CBDA, ĝi ne multe efikas ĉar la acidoj ne tre bone taŭgas por la CB1 kaj CB2-riceviloj. Do
zorgu, ke vi faru ĝin en la ĝusta maniero, ĉar tio, kion Rick diris, estas vera, nur la plej bona farita oleo povas
fari la laboron, kiam la vivo dependas de. (...)

Jes, rigardu kaj interpretu ĉi tiun sciencan diagramon por kompreni, ke dekarboksiladprocezo funkcias la tutan
tempon, kiam vi varmigas la solvan fluidan miksaĵon de kanabinoidoj en la rizkuirilo. Do la grafikaĵoj montras,
ke  estas  multe  alporti  la  temperaturon  al  130  celsiusgradoj  sufiĉe  longe  por  akiri  la  maksimuman
dekarboxiladon. Ĉio demando pri temperaturo kaj tempo por atingi la plej bonajn nivelojn.

Se vi uzas ciferecan temperaturmezurilon kaj metas ĝin sur la fundon en la rizkuirilon dum la tuta procezo por
vaporigi la solvilon de, vi vidas ke nur en la malfrua fazo de la procezo kiam la akvogutoj envenas ĉe la finalo
en la kuirilo, la temperaturo venas ĉirkaŭ 100-110 °C. Sed la tempo en ĉi tiu gamo estas plejparte ne sufiĉe
longa por la tuta dekarboksiladprocezo. Post tio vi varmigas la oleon en eta ŝtala poto sur hejta telero por pli
longa tempo. Tiel longe sen aktiveco (ne plu gasvezikoj) vi varmigas kaj atendas. Kontrolu la temperaturon kaj
plej  bone ne superu 130 celsiusgradojn dum ĉirkaŭ duonhoro. Memoru, ke THC havas bolpunkton de 157
gradoj C. Do bonvolu ne riski per trovarmiĝo, alie viaj dezirataj cannabinoidoj vaporiĝos kaj forblovos...

En kerno ne gravas akiri la maksimuman kvanton de decarboxylation, tiel longe vi poste ricevas sufiĉe da oleo
en via korpo. Interesa estas la valoro de UNU gramo tage aŭ pli, kiun vi devus preni. Kompreneble kiom da
oleo  vi  bezonas  dependas  de  kiom  da  delta9THC  estas  vere  en  la  oleo  -  signifas  kiom  efika  estis  la
dekarboxilado. Se vi sekvas la rekomendon de Ricks kaj nepre havos la oleon sufiĉe longe varmigita al 130 °C -
ĉio estos en ordo. Estas sendependa kiun solvilon vi uzas." Stefano

“Saluton JB, mi trovis ĉi tiun Nafton en mia regiono... (ligo) Ĝi ne diras Light Naphtha... ĉu ĉi tio ankoraŭ
funkcius? Dankon denove pro via tuta helpo kaj bonega informo!”

-- Ĝi estu malpeza alifata nafto -- kontrolu la MSDS por vidi ĉu ĝi estas pura malpeza nafto sen aldonaĵoj),
ŝelito en Aŭstralio, (teknika aŭ industria) benzino en Eŭropo (benzino, ne benzeno, kaj ne la tipo uzata kiel
fuelo  en  aŭtoj).  Ĝi  estas  vendita  sub  multaj  malsamaj  nomoj.  Ĝi  estas  uzata  kiel  farbo  diluilo,  solvilo,
sengrasigilo, ĝi kutimis esti tre ofta hejma solvilo aŭ tekstila grasigilo, ĝi ankaŭ povas esti uzata kiel pli malpeza
fluidaĵo ktp. Bolpunkto ĉirkaŭ 60-80°C, ju pli malalta des pli bone. .
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Ŝmiru iujn sur pura Petri-plado aŭ trempu vian fingron en ĝi kaj se ĝi vaporiĝas ene de tridek sekundoj kaj ne
lasas olean restaĵon, ĝi devus esti bone uzi. Estas multaj provizantoj, mi ne povas diri al vi, kiu estas la plej
bona aŭ kion ni rekomendus nuntempe, do ni nur provizas ĝeneralajn instrukciojn.

CAS-numero 64742-49-0,  pura,  nafta  distilaĵo,  sen aldonaĵoj,  se  eble,  kaj  la  bolpunkto  estu  kiel  eble  plej
malalta. Plej multaj rafinejoj produktas ĝin, simple demandu al ili, kion ili rekomendus por herbaj ekstraktoj.

Dua opcio estas 99% aŭ 99,99% izopropila alkoholo aŭ la tre multekosta 99% manĝaĵa alkoholo. Izopropila
alkoholo kaj manĝaĵa alkoholo ne estas tiel efikaj kiel solvilo kiel nafto, kaj ili senigas pli da plantmaterialoj kaj
klorofilon  en  la  oleo,  igante  ĝin  malpli  potenca  kaj  bongusta,  tial  ni  rekomendas  uzi  nafton  ĉiam  kiam
eblas/haveble. Bondezirojn, JB"

Q. Rick, en Meksiko "nafto" estas nur unu el pluraj naftaj produktnomoj. Por eviti fatalan eraron, ĉu vi hazarde
havus la sciencan nomon por la "nafto", kiun vi uzas, mi petas?

A. Serĉu puran malpezan nafton sen pliaj ingrediencoj. Ĝi estas esence sama kiel Coleman-karburaĵo, kiun vi
povas vidi ĉe la foto malsupre, sed serĉu nafton sen kontraŭrustaj aldonaĵoj, kiuj estas aldonitaj al Coleman-
karburaĵo.

Se  vi  ekscias,  ke  malpeza  alifata  nafto  estas  malpermesita  en  via  lando  (kiu  estis  la  kazo  en  Honduro,
ekzemple), serĉu 99% aŭ pli bone 99,9% izopropila alkoholo, ĝi devus esti facile lokalizi. Alkoholo 99% estas
la tria solvilo, kiun ni uzus, sed ni farus ĉion eblan por eviti ĝin uzi ĉar ĝi nudigas tro da klorofilo kaj aliaj
nedezirataj plantmaterialoj. Iuj ŝatas frostigi la solvilon kaj la komencan materialon kiam ili uzas izopropilan
alkoholon aŭ alkoholon kiel solvilon. Ni persone ne uzas tiujn solvilojn krom se ni devas kaj ni ne ŝatas eliri
manojn frostigitaj, do ni fakte ne antaŭenigas frostigi ĝin, sed iuj diras, ke ĝi helpas plibonigi la kvaliton de la
oleo. Kiam vi uzas nepolusan puran malpezan nafton kun malalta bolpunkto, vi ne devas frosti ion ajn kaj vi
ankoraŭ ricevos bonan produkton se vi sekvas la instrukciojn. JB

“Hej JB, kio se estas alergio al uzado de Naptha? Ni havas familian membron, kiu havas severajn alergiajn
reagojn al ĈIU eta afero, precipe solviloj.  Ni volas fari oleon por ŝi sed bezonas uzi organikan solvilon. Ni
pensis pri fari organikan "lunbrilon", kiu estis distilita plurfoje por akiri purecon, sed kio estas viaj pensoj pri
tio? Kio estas via rekomendo por la severe alergiaj al tiom da? Ŝi tute ne povas preni farmaciaĵojn ĉar ŝi estas
alergia al la ligaj agentoj, ŝi suferas TIEM pro siaj alergioj al ĉio. Antaŭdankon!" Sara

--  Nu,  vi  povas  uzi  99% da alkoholo,  ni  neniam diris,  ke  vi  ne  povas.  Estas  nur  ke  laŭ  nia  sperto  oleoj
produktitaj kun nepolusaj solviloj estas iomete pli potencaj kaj kutime enhavas malpli da plantmaterialoj. Iuj
frostigas la alkoholon kaj burĝonon antaŭ ol prilaborado por akiri oleon pli sukcenan. Do mi supozas, ke tio
estas la vojo por vi, Sara.

Alta THC aŭ Alta CBD-Oleo?

“Mi estas iom konfuzita. Mia amiko havas 4-an etapon renan kanceron kaj kanceron en siaj pulmoj. Ĉu plej
bone estas doni la altan CBD-oleon aŭ THC-oleon? La CBD-oleo havas nur spuron de THC? Mi ricevis al li
tubon de dek gramoj kaj ĝi havas 18% CBD kaj malpli ol 1% THC. Ĉu mi faras ĉi tion malĝuste?” Rikardo

Mikees: Jes, tio ne estas, vi devas akiri la veran RSO.

-- 95-98% THC ne estas 18% CBD, ĉu ne? Diru al kiu ajn provizis ĝin al vi, ke li ĉesu fari ĝin. La alta CBD-
merkatiga ekskurseto mortigos multajn sensuspektajn pacientojn kiel ŝajnas, tio estas malĝoja. Kial ili ne povas
simple sekvi la instrukciojn, kiuj vere funkcias? La uzo de altaj CBD-oleoj estas tre limigita, ili ne tiel bone
funkcias eĉ sur haŭtaj kondiĉoj, mi vere ne komprenas, kial ĉiuj estas tiel gajaj pri tiu CBD-sensencaĵo. Jes, ĝi
ankaŭ estas potenca medikamento, sed ĝiaj uzoj estas vere nur limigitaj kompare kun la vera RSO.
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95-98% THC, 1-2% CBD, ekstreme potenca kaj sedativa kaj eŭfora; tio estas via plej bona oleo kaj tio estas kio
plej bone funkcios. Provu ĉi tion unue. Kiam vi faros tion, vi ne tuŝos aŭ alproksimiĝos al tiuj alta CBD-oleo
kaj vi scios la diferencon kaj neniu forŝiros vin. RSO unue. JB

“Mi tre ĝuas ĉi tiun paĝon kaj la informojn, kiujn mi povas lerni de ĝi. Tamen, estas tiel seniluziigite aŭdi aliajn
cannabinoidojn krom THC esti demetitaj kiel malĉefaj. Ĉi tiu knabino, kaj ŝiaj gepatroj, ne vidas la CBD kiel
malĉefa. Ĝi donis al ŝi vivon. Ĉu ne THC faris ĝin, ĉu CBD. Bonvolu ĉesu feki ĉie. Vi malinstigas homojn
provi altajn CBD-trostreĉojn kiam ili vere povas esti helpitaj per ĝi. La alta THC ne estas la respondo al ĉio kaj
tial estas pli ol unu kanabinoido ene de la planto." Tina

“JB respondis pri pulma kancero, ne Dravet-sindromo, neniu fekas pri io ajn. Por kancero la pacientaj raportoj
kaj sciencaj studoj indikas ke THC estas kio mortigas kanceron. Estas iuj studoj kiuj diras ke CBD estas utila
por iuj specoj de kancero sed malmultaj kompare kun la studoj faritaj kun THC. Nun epilepsiatakoj kaj iuj aliaj
kondiĉoj alta CBD estas tio, kion vi serĉas. Kellin

-- Kellin kaj Tina, la oleoj, kiujn ni uzas, ankaŭ funkcias pri epilepsiatakoj. Kaj pacientoj ricevus nekompareble
pli bonajn rezultojn, se ili uzus la veran aferon kaj provus kuraci la kaŭzon kaj ne nur la simptomojn.

Mi ne demetas CBD, ĝi estas vere potenca medikamento per si mem, kaj mi pensas, ke ĝi estas bonega en
maĉgumo por infanoj ktp., ekzemple. Sed se vi volas la realan potencon, vi bezonas la plej brutale potencan
RSO kaj multe da THC. Tio estas mia perspektivo kaj ĝi ne ŝanĝiĝos.

Simple provu ĝin pri haŭtaj kondiĉoj kaj vidu ĉu brulvundo aŭ vundo resaniĝos pli rapide kun la vera RSO aŭ
kun malalt-grada alta CBD-versio de ĝi. Mi vidis ĝin per miaj propraj okuloj, mi ne bezonas eksperimenti kun
altaj CBD-oleoj por mi mem. Mi volas la plej bonan por mi same kiel por miaj pacientoj.

Plej altaj CBD-oleoj estas de malĉefa kvalito kompare kun la plej bona kaj plej narkote potenca kaj sedativa
RSO kun 95-98% THC.

Via ĉefa problemo estas, ke vi aĉetis la ununuran kanabinoidan teorion, kiun Big Pharma premas, por ke ili
povu profiti el kanabaj medikamentoj. Vi ne vere volas medikamentojn bazitajn sur unuopaj kanabinoidoj, vi
volas la plej brutale potencan kaj sedagan oleon por plej bonaj rezultoj.

Kaj vi povas kreskigi la plantojn mem kaj vi ankaŭ povas fari la oleon mem, vi vere ne bezonas aĉeti ĝin de
grandaj farmaciaj kompanioj, kiuj provos meti enorman prezetikedon sur dekarboksiligitan kanaban rezinon sen
alia kialo ol sia avideco. .

Vi eble kaj plej verŝajne bezonos kilogramojn da la oleo iam - por vi aŭ via familio -- kiom vi volas pagi por
gramo? Doloro estas tro multe, se la plantoj estis kultivitaj ekstere kaj grandskale. Do neniuj specialaj impostoj,
nenio tia.  100% leĝigo estas la sola vojo kaj ĝi devas esti  farita nun, ne ekzistas kialo por lasi centojn da
milionoj da pacientoj tutmonde suferi.

Bonvolu diskuti pri tio; sed ĉi tio estas ĉio, kion vi povas fari pri ĝi ĉiuokaze. Bondezirojn, JB

"Bonvolu daŭre klarigi ĝuste kiel vi havas, mi unue prenas notojn kaj lernas laŭeble de vi pri kio estas bona por
kio kaj tiel plu, mi volas esti preta kaj preta kun la ĝusta scio por mi kaj mia... Se vi ne rakontus pri bezono de la
alta THC, mi pensus, ke iu estas en ordo, mi dankas ĈIUJN INFO." Vicky

"Rick ĉiam asertis, ke ĝi estas alta THC, kiu estas nepre doni al vi la plej bonan ŝancon, evidente tio estas per
kio li havis plej bonajn rezultojn. Estas multaj aferoj, por kiuj CBD povas esti pli bona, ĝi estas kutime uzata ĉe
infanoj por Dravet-Sindromo, ADHD kaj severa obseda devigo, ĉar multaj homoj ankoraŭ timas altigi infanojn.
THC estas kio altigas vin. Mi trovis kelkajn homojn, kiuj uzas altan THC-oleon por trakti  la plimulton de
homoj, sed se la paciento ne respondas kiel esperite, ili ŝanĝis al alta CBD kaj ĉi tio funkciis pli bone.

Mi  supozas,  ke  ĉiu  estas  malsama  kaj  ĉiu  kancero  estas  malsama.  Sed  ĝis  ĉiuj  bezonataj  esploroj  estos
permesataj, verŝajne plej bone resti al la metodo de Rick. Alta THC, domina indika sekvante la protokolon. Oni
diras, ke se ili komencas malgrandajn kaj duobligas dozon ĉiujn 4 tagojn, la paciento povas rapide konstrui
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toleremon kaj la severa dormemo trankviliĝos post iom da tempo sur la oleo. La oleo de Rick estas 95-8% THC,
sed la psikoaktivaj efikoj ne damaĝos vin.

Kaj kiam mi provas decidi, kies metodon sekvi, mi kredas, ke neniu havis pli da sperto pri ĉi tiu medikamento
ol Rick. Mi vidis la nederlandan metodon kaj nur pensas, se iu mortas, kial vi diluus la kuracon?" Nick

"Ĉar mi aŭdis pri la altaj CBD-oleoj helpantaj atakojn, mi ĉiam pensis, ke se tiuj gepatroj donus al sia infano
hibridon sed regus indican oleon, la infano resanigus. Mi scias, ke la CBD-oleoj kontrolas atakojn kaj mi ĝojas,
ke IO povas helpi infanojn kiel Charlotte, sed imagu la resaniĝon, kiu povus okazi se THC kaj la alia spektro de
cannabinoidoj en la planto estus donitaj. Do via infano dormas multe pro la THC, iliaj korpoj adaptiĝos al la
dozo. Mi nur pensas, ke la plena planto estas la plej utila, ne unu elstarigita kanabinoido." Sara

"La amaskomunikilaro daŭre koncentriĝas pri apartigo de la cannabinoides, sed estas pruvite, ke kaj THC kaj
CBD  mortigas  kanceron  kaj  ŝrumpas  tumorojn.  Rick  Simpson  Oleo  farita  el  Kanabo-Indika  estas  la
medikamento,  kiu kuracas Landon kaj Brave Mykayla kaj multajn aliajn kaj ĉiu povas fari ĝin. Ne lasu la
amaskomunikilaron pensigi vin, ke vi devas atendi ĉi tiun kuracon aŭ apartigi la CBD! THC ankaŭ funkcias kun
nia endocannabinoida sistemo. Lernu pri la kuraco, kiun iu ajn povas fari." Hanan

Ĉu Estas Sekure Uzi la Oleon?

"La sekureco de ĉi tiu medikamento estas nekomparebla kaj laŭ tio, kion mi atestis, ĝi ne estas pli danĝera ol
trinki tason da freŝa akvo. Eĉ se persono superdozas malbone, estas neniu damaĝo farita al ili  post kiam la
efikoj de la oleo forpasas. La plej ofta kromefiko, kiun ni rimarkis ĉe homoj, kiuj ingestas kanabo-oleon por siaj
kuracaj kondiĉoj, estas multe da ripozo kaj rideto sur iliaj vizaĝoj.

Tre kiel  ajna alia  potenca medikamento,  se iuj  individuoj  ingestas  tro  multe,  ĝi  povas  kaŭzi  nedezirindajn
kromefikojn. Kvankam la efikoj, kiujn ĉi tiu oleo povas produkti, ne prezentas danĝeron, ekzistas tiuj, kiuj ne
ĝuas altiĝi pro superdozo. Kvankam ĉi tiu medikamento estas sekura kaj plej multaj ne havas problemojn kun
ĝia uzo, oni ankaŭ devas konsideri, ke estos tiuj, kiuj spertos malfacilaĵojn.

Tial mi instrukcias ĉiujn komenci per tre malgrandaj dozoj, poste pliigi la kvanton, kiun ili ingestas ĉiujn kvar
tagojn. Farante tion, ĝi donas al la persono, kiu prenas ĉi tiun substancon, la ŝancon konstrui sian toleremon kaj
multaj pacientoj raportis, ke ili eĉ ne altiĝis dum la kuracado. Se kanaboleo estas konvene produktita de tre
potencaj sedativaj trostreĉoj de kanabo indika, aŭ ofte kiam ĝi estas fabrikita el iuj specoj de indik-reganta
sativa krucoj, oni trovos, ke la efikoj de tiaj oleoj antaŭenigos dormemon kaj dormon, kiuj evidente estas grava
parto de la resaniga procezo.

Pacientoj devas konscii pri tio, ke ĉi tiu oleo ankaŭ povas redukti sian sangopremon, okulan premon kaj sangan
sukeron. Se individuoj prenas medikamentojn por trakti ĉi tiujn aferojn, ili devus povi redukti sian bezonon de
uzo de la drogoj, kiujn ili uzas nuntempe, tre rapide en la plej multaj kazoj. Mi devas informi pacientojn kiuj
prenas sangopreman medikamenton, ke post kiam ili komencas la oleon, ofte iliaj sangopremaj problemoj ne
plu postulos la uzon de farmaciaĵoj kaj tio validas ankaŭ por diabetuloj kaj tiuj, kiuj suferas glaŭkomon.

Bonvolu  konscii,  ke  se  oleo  estas  konsumita  por  trakti  aliajn  kondiĉojn  kaj  ĝi  estas  prenita  kune  kun
sangopremaj  medikamentoj,  ĝi  povas  en  iuj  kazoj  malpliigi  la  sangopremon  de  la  paciento  tro  malalte.
Kvankam mi ne scias pri iu ajn, kiu spertis tion, kiu suferis ian veran damaĝon, mi tamen sentas, ke oni devas
provi eviti  ĉi  tiun situacion,  se entute  eblas.  Do kontrolu vian sangopremon ofte kaj se farmaciaĵoj  ne plu
bezonas, ne konsumu ilin.

Povas ŝajni nekredeble al iuj individuoj, ke ili povas ĉesigi la uzon de ĉi tiuj preskribitaj substancoj. Tamen,
kiam oni rimarkas la sanigan potencialon de ĉi tiu natura medicino, ili baldaŭ ekkomprenas, ke ĉi tiu mirinda
oleo povas anstataŭigi la uzon de preskaŭ ĉiuj farmaciaĵoj.
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Kiel la oleo kutime toleras?

Ni ĉiuj havas malsamajn toleremojn por potencaj medikamentoj, do mi instigas pacientojn resti en sia propra
komforta zono kiam ili determinas kian dozon ili konsumos. La toleremo de la plej multaj homoj kreskas tre
rapide kaj, averaĝe, normala persono kutime prenas ĉirkaŭ 90 tagojn por ingesti la 60-graman traktadon. 60
gramoj da konvene produktita oleo ŝajnas povi kuraci la plej multajn kancerojn krom se la paciento estis tre
damaĝita de la medicina sistemo per sia kemio kaj radiado ktp.

Pacientoj, kiuj suferis la efikojn de kemio kaj radiado, postulas pli da oleo por malfari la damaĝon, kiun la
medicina sistemo postlasis. Plejparte, post kiam homo alkutimiĝas al la oleaj efikoj, pacientoj ŝajnas ĝui preni la
substancon. Sed pro la nedependiga naturo de ĉi tiu medikamento, ofte tiuj, kiuj uzas la substancon, forgesos
ĝuste preni siajn dozon. Ne estas, ke la oleo igas ilin forgesi, estas simple ĉar iliaj korpoj ne sentas la bezonon
de ĝia ĉeesto kaj tio nur reliefigas la fakton, ke la substanco estas vere nedependiga. Ĉar se ne estus, estas
neverŝajne la paciento forgesus preni sian dozon, ĉar se ĝi estus dependiga, post ok horoj, iliaj korpoj krius por
la substanco.

Ĉu estas kromefikoj, pri kiuj oni devus zorgi?

Iuj pacientoj raportis, ke ili spertis angoron aŭ paranojon kun la uzo de ĉi tiu medikamento. Manieroj trakti ĉi
tion estos diskutitaj kiam la demando aperos iom pli plu en ĉi tiu libro.

La ĉefaj kromefikoj de kanaboleo, kiuj estis raportitaj al mi, estas bona sano, feliĉo kaj bona nokta dormo, do
kion pli iu povus peti de medikamento, kiun ili uzas?

Multaj homoj ingestas grandan nombron da farmaciaĵoj ĉiutage. Ĉu tio povas esti bona por la korpo?

Mi tute ne scias, kial tiuj, kiuj vidas la danĝerajn kromefikojn de alopatiaj drogoj en drogreklamoj, ankoraŭ
konsiderus  preni  ĉi  tiujn  medikamentojn.  Ŝajnas,  ke  senpripense  multaj  individuoj  faros  kiel  la  kuracisto
ordonas kaj bona nombro da ĉi tiuj samaj homoj emas malakcepti la uzon de kanabo-medicino. Simple pro
mensogoj ili estis diritaj de siaj registaroj kaj tiuj, kiuj staras en la ombro malantaŭ la farmacia industrio. Neniu
mortas pro la uzo de kanabo-medicino kaj ne estas damaĝo kaŭzita. Mi deziras, ke mi povus diri la samon pri
tio, kion la kuracistoj preskribas al ni ĉiutage, sed bedaŭrinde, tio apenaŭ estas la kazo.

Kelkfoje la malsamaj interagoj kaŭzitaj de tiuj tiel nomataj medikamentoj sufiĉas por meti nin en fruan tombon.
Sed eĉ se ni ne spertas tujajn problemojn, ilia uzo ankoraŭ prezentas danĝeron. Kun la tempo, la kemiaĵoj kaj
venenoj  kiujn ĉi  tiuj  medikamentoj  enhavas amasiĝas en niaj  korpoj kaj  ĉi  tio ankaŭ povas kaŭzi severajn
problemojn kun nia sano, kiuj ofte povas konduki al morto. Eĉ simplaj aferoj kiel aspirintablojdoj kaŭzas milojn
da mortoj tutmonde ĉiujare. Do mi pensas, ke neniu el ni devus konfidi al la farmacia industrio aŭ al io ajn, kion
ili  provizas.  Se vi  deziras  vidi  veran sanigan potencon tiam turnu vin al  Patrino  Naturo,  ĉar  vi  trovos tre
malmulte en pilolfabriko, kiu multe profitos.

Kiel pacientoj komparas la kromefikojn de kanabo-oleo kun tiuj de kemiaj medikamentoj?

Ne ekzistas  reala  komparo  inter  la  kromefikoj  de  kanabo-oleo  kaj  la  venenaj  kemiaĵoj,  kiujn  provizas  la
medicina sistemo. Ĉi tiuj substancoj, kiujn kuracistoj provizas, estas io, kion ni ne devus havi en niaj korpoj, ĉar
ili  estas hepataj  toksaj. Ĉi tio signifas,  ke ĉi  tiuj  tiel  nomataj medikamentoj  ne devas esti  ingestitaj,  ĉar ili
venenos  niajn  hepatojn  kaj  difektos  ĝian  funkcion.  Krome,  ilia  uzo  povas  kaŭzi  tutan  aron  da  aliaj
sanproblemoj, kiuj povus esti evititaj, se anstataŭe estus uzata kanabo-oleo.

Kun la uzo de kemiaj medikamentoj, ni ofte elmontras nin al kromefikoj, kiuj povas esti eĉ pli malbonaj ol tio,
kio estis origine traktita. Iuj pacientoj kun malsanoj kiel kancero kaj diabeto ktp eĉ diris al mi, ke iliaj kondiĉoj
estis kaŭzitaj de la medikamentoj provizitaj de kuracistoj. Do ŝajnas, ke sufiĉe ofte la kuracistoj mem estas
almenaŭ parte respondecaj pri la nuna medicina situacio de la paciento. Multaj pacientoj priskribis al mi detale
la terurajn kromefikojn, kiujn ili renkontis, kaŭzitaj de la medikamentoj, kiujn ili estis preskribitaj, do mi provus
eviti ilian uzon se entute eble.
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Ĉar la kemio de niaj korpoj kaj nia toleremo por multaj aliaj substancoj multe varias. Ofte kuracistoj ne scias,
kiajn efikojn amasiĝo de malsamaj kemiaj medikamentoj povas havi sur nia sano kaj bonfarto. Neniuj du el ni
estas samaj, kaj malsamaj medikamentoj miksitaj kune estas nenio malpli ol venena kemia koktelo, kiu en iuj
kazoj povus havi tute neatenditajn konsekvencojn sanajn por la paciento. Do kiel iu kuracisto povus enkalkuli
ĉiujn nekonatojn por determini kio estas sekura kaj kio estas neakceptebla?

Mi honeste pensas, ke kondiĉoj kiel Alzheimer kaj multaj aliaj malsanoj ofte estas kaŭzitaj de la miksaĵo de
kemiaĵoj preskribitaj de iliaj kuracistoj. Multaj pacientoj rakontis al mi pri la problemoj, kiujn ili renkontis kun
la uzo de farmaciaĵoj, sed kiam ili ĉesis preni ĉi tiujn substancojn kaj komencis ingesti la oleon, la problemoj
malaperis. Por resumi aferojn, se kanabaj medikamentoj estas konvene produktitaj, ili estas ekstreme sekuraj kaj
sendanĝeraj por uzi, sed tio, kion provizas medicinaj profesiuloj, ne estas.

Ĉu eblas kompari la efikojn de alopatia kaj empiria medicino?

Kio koncernas min, ne estas komparo inter alopatia medicino kaj empiria medicino. Alopatia medicino estas
plejparte  nur  miksaĵo  de  malutilaj  kemiaĵoj  kaj  venenoj,  kiujn  neniu  devus  ingesti.  Empira  medicino
(medikamento  el  plantoj)  estas  uzata  dum  miloj  da  jaroj  kaj  medikamentoj  produktitaj  el  kanabo  estas
nekompareblaj kiam temas pri sekureco. La kurace efika kaj sendanĝera naturo de kanabaj rezinoj, el kiuj la
oleo estas produktita, igas la kanabo-planton la "Reĝino de ĉiu Empira Medicino".

Dum la jaroj, mi estis en kontakto kun multaj pacientoj kiuj prenis ĉion disponeblan por trakti siajn kondiĉojn
kaj post ĉio alia malsukcesis, ili tiam venis al mi. Mi pensas, ke la pacientoj, kiuj uzis ambaŭ alopatian kaj
empirian medicinon, estas pli kvalifikitaj por paroli pri la diferenco inter kemiaj medikamentoj kaj kanaboleo
anstataŭ  mi  mem.  Sed bedaŭrinde  multaj  ankoraŭ timas  antaŭeniri,  do mi povas  nur  elsendi  tion,  kion  ili
raportis.

Plej  multaj  el  ĉi  tiuj  pacientoj  diris  al  mi  rekte,  ke  ili  multe  pli  frue  uzus  kanaboleon  prefere  ol  la
medikamentojn provizitajn de iliaj  kuracistoj.  Simple ĉar ĝi funkciis  multe  pli  bone,  ne havis malagrablajn
kromefikojn,  kaj en mallonga tempo multaj  povis reiri  al  normala vivo.  Ili  ne spertis  ĉi  tiujn prononcitajn
resanigajn efikojn kun la uzo de alopatiaj medikamentoj kaj plej multaj sentis, ke ĉi tiuj medikamentoj multe
damaĝas.  Mi  pensas,  ke  ĉi  tio  parolas  multon  pri  kial  mi  nun  eĉ  ne  konsiderus  la  uzon  de  alopatiaj
medikamentoj kaj en la proksima estonteco mi pensas, ke multaj pli komencos senti la samon.

Ĉu ekzistas ia kialo por zorgi pri toksomanio al THC?

Eltiraĵoj de la kanabo ankaŭ povas esti uzataj por faciligi al tiuj, kiuj estas toksomaniuloj al danĝeraj substancoj,
retiriĝi de sia uzo. La sistemo diras al ni, ke mariĥuano havas enirejan efikon, kiu igos tiujn, kiuj uzas ĝin,
forĵeti  siajn  vivojn  kaj  fariĝos  toksomaniulo  al  malmolaj  drogoj.  Tiaj  deklaroj  estas  tute  sensencaĵo.  Kiel
medikamento  kiu  estas  utila  por  rompi  dependecojn  povas  kaŭzi  iun  toksomaniulo  al  la  samaj  danĝeraj
substancoj kiuj kaŭzas la problemon?

Mi konsentus,  ke kanaboleo estas enirejo-medikamento,  sed ĝi estas enirejo reen por homoj suferantaj  kun
toksomanioj kaj ĝi ne prenas tiujn, kiuj uzas ĝin laŭ la vojo al detruo, kiel niaj registaroj volas kredigi nin. Kiam
vi vere ekscios, kion povas fari medikamentoj produktitaj el ĉi tiu planto, vi trovos, ke ĝiaj kuracaj uzoj estas
senlimaj.

Nun ni rigardu la "devastigajn" efikojn de tre granda superdozo de kanabo-oleo. Ĉi tiu medikamento kaŭzas
duonkomatan kondiĉon nomatan dormo kaj, kiam ĝi estas produktita de la ĝustaj streĉoj, ĝi ankaŭ estas multe
pli efika kontraŭdolorigilo ol morfino. Se ordinara homo prenus multe tro, sendube, ili dormus sufiĉe da tempo,
sed kiam ili vekiĝus, ili estus nedifektitaj kaj suferus nenian dependecon.

Mi  provizis  ĉi  tiun  medikamenton  al  multaj  pacientoj,  tamen  mi  ne  konas  iun  kondiĉon,  kiu  malhelpus
pacienton uzi ĉi tiun substancon bone profite; tamen, kun la tempo ni eble trovos, ke ekzistas tiuj, kiuj ne povas.
Ĉio, kion mi diras, estas, ke mi scias pri neniu medikamento, kiu estas pli efika kaj sekura uzi kaj mi certas, ke
la medicina sistemo uzas nenion pri kio ili povas diri la samon. Nun rigardu la efikojn de kanabo-oleo kaj
rigardu la efikojn de tio,  kion provizas la medicina sistemo. Mi pensas,  ke vi konsentos,  ke preni la altan
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kvanton de kanabo-medikamentoj estas nur la plej malbona senkulpigo, kiun ili povus elpensi, se vi konsideras
la malutilan kaj danĝeran naturon de substancoj, kiujn ili nuntempe uzas por anstataŭi ĝin.

Ĉi tiu medikamento povas esti ingestita,  uzata topike,  vaporigata,  aŭ vi ankaŭ povas uzi ĝin en supozitoria
formo kun bonaj rezultoj. Kiam vi komencas ingesti la oleon, etaj dozoj prenitaj ĉirkaŭ ok horojn dise estas plej
bonaj komence. Se vi suferas de grava kondiĉo kaj vi prenas fortajn kontraŭdolorajn medikamentojn, pliigu la
grandecon de via dozo kiel eble plej rapide kaj provu ĉesi la uzon de ĉi tiuj danĝeraj substancoj.

Por tiuj, kiuj opinias, ke ili bezonas gvidadon, ĉar via kuracisto estis tiu, kiu unue metis vin sur ĉiujn ĉi tiujn
toksomaniajn aĉajn kemiaĵojn, petu ilin pri ilia konsilo pri kiel plej bone ĉesigi la uzon de ĉi tiuj substancoj. Se
via propra kuracisto ne volas helpi, vizitu naturkuraciston aŭ homeopatian kuraciston por konsiloj. En multaj
kazoj en la pasinteco, mi vidis homojn forigi nebezonatajn medikamentojn tute per si mem sen konsiloj de iu
ajn.

Komencante  kuracadon kun la  oleo,  multaj  pacientoj,  kiuj  prenas  opiaĵ-bazitajn  medikamentojn,  povas  tuj
duonigi sian uzon de ĉi tiuj danĝeraj substancoj. Plejofte, ene de unu ĝis du semajnoj la paciento povas tute
forigi ĉi tiujn medikamentojn kaj ili suferos malpli da retiriĝaj simptomoj.

Ĉi tiu medikamento vere ne temas pri altigi vin, ĝi temas pri permesi al vi resaniĝi per natura substanco, kiu ne
damaĝas. Nun kial ni kiel homoj permesu al aliaj daŭre nei al ni la uzon de ĉi tiu medikamento? La senpaga
kuraca uzo de kanabo estas la plej grava afero de nia tempo kaj ĉar multaj mortas senbezone, ĉiuj aliaj zorgoj
kompare  paliĝas.  Kanabo estas  medicino  por  la  amasoj,  kiun  preskaŭ  ĉiu  povas  kreski  kaj  produkti.  Nun
sennombraj homoj tutmonde produktas sian propran medikamenton kaj ili atingas la samajn rezultojn, kiujn ni
priskribis  en niaj  informoj.  La tempo por ŝanĝo estas nun proksima, bonvolu aliĝi  kun ni por helpi fini  la
suferon de tiom da homoj kaj alporti esperon al alie senespera mondo.

La kanabo-planto estis metita sur ĉi tiun teron por ke ni ĉiuj uzu libere por manĝaĵo, fibro, medicino, energio
kaj amaso da aliaj aplikoj. Finfine, pli ol 50,000 malsamaj aĵoj povas esti produktitaj el ĉi tiu mirinda planto.
Kiam ĉi tiuj kontraŭleĝaj restriktoj estas forigitaj, ĝi remetos homojn sur la teron kie ili apartenas. Denove, ili
kontaktos la naturon kaj fariĝos multe pli memsufiĉaj. Milionoj da laborpostenoj tiam estus tie por preni en ter-
amikaj  kanabo-bazitaj  industrioj  kaj,  en mallonga tempo,  ni  povus havi kanabon-bazitan ekonomion." Rick
Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

"Kiam mi unue komencis preni la oleon, mi havis "Terurajn" kromefikojn, mi certe manĝis duonan skatolon da
benkoj!!! Ha Ha Ha!!! Mi dezirus havi iom pli, mi mirinde dormis! Ĉiutage mi antaŭĝojis la nokton, por ke mi
povu dormi. Mi prenus iom da oleo je la 7:00 endormiĝas ĉirkaŭ la 9:30 kaj dormus ĝis la 8:30. Mirinda!!!”
Tom

"Ironie, ke ni aŭdas tiom da rakontoj pri homoj prenantaj kanabokoncentraĵojn, ĉiutage, sen teruraj rakontoj, sen
dependeco, sen kromefikoj aŭ rilataj mortoj, sed lokaj leĝfarantoj batalas kontraŭ la kultivado, uzo kaj vendo de
mariĥuano en la intereso de "publiko". sekurecaj zorgoj', kio estas kaŝado de ilia lojaleco al Big Pharma kaj la
financa subaĉeto de Booze-Baron por limigi la kreskon de la kanabindustrio en Usono..." Raphael

“Komencis doni la oleon al mia patro ĉi-semajne. Altnivela prostatkancero kiu disvastiĝis al iuj punktoj sur la
ostoj. Ĝis nun li multe dormas kaj reakiris sian apetiton. Li nenion manĝis pro radidoloro en la gorĝo. Ankaŭ
iom da lia maltrankvilo transformiĝis al ŝajne gajaj aferoj en lia kapo!

Li  ankoraŭ  ricevas  dolormedicinojn  en  hospitalo,  kiuj  estas  helpemaj  por  akra  doloro ĝis  aferoj  estas  sub
kontrolo. La dokumentoj tamen ne scias pri la oleo. Ni eĉ aludis la ideon kombini oleon kun medikamentoj, sed
kuracistoj revenis kun elpensaĵoj de monstraj kromefikoj. Volis peti ilin montri al ni la studojn, sed ne volas
endanĝerigi  la  liberigon  de  paĉjo  ĉar  ni  estis  markitaj  kiel  "malfacilaj"  por  pridubi  la  bezonon  de  troaj
medikamentoj kiuj plimalbonigas lin.

Mi ne dezirus hospitalan kancertraktadon al mia plej malbona malamiko. Mi aŭdis la terurajn rakontojn, sed mi
supozas, ke en iu nivelo mi pensis, ke aferoj estus malsamaj por paĉjo. Sincere esperas, ke ne estas malfrue.”
Edmondo
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-- Edmondo, ili pravis pri eblaj kromefikoj, sed tiuj estus kaŭzitaj de la kemiaĵoj, kiujn ili donas al li, ne de la
oleo. Ju pli frue vi revenos lin hejmen kaj plenigas lin per la oleo, des pli bona estas la ŝanco. Neniam estas tro
malfrue por komenci kun la oleo, la sola demando estas ĉu ne estas tro malfrue por ke ĝi antaŭiru la malsanon.
Sed tio rekte rilatas al kiom da oleo vi sukcesos eniri en li kaj kiom rapide.

Per ĉi tio mi ne diras, ke vi ne devas sekvi la protokolon aŭ ke vi devus komenci per grandegaj dozoj. Revenigu
lin hejmen, sekvu la protokolon kaj ni esperu la plej bonan. JB

"Saluton Jindrich, volas dividi kelkajn el la "flankaj efikoj" de la oleo. Unue mi faras mian propran jam de iom
da tempo kaj  ankaŭ aĉetas  kelkajn ĉe apoteko (kiel  la  mia pli  bone!),  mi ne havas specialan  kondiĉon aŭ
malsanon, verŝajne ingestis proksime de 30 ml ekde 2012, do...

* ne plu povas trinki alkoholon... unu glason da vino kaj mi estas ekstere! Mi ne provis ĉesi trinki sed vere mia
korpo tute malakceptas ĝin kaj estas vere agrable esti klara!!

* La iriso de miaj okuloj estas tute verda...  ne plu brunaj punktoj jen kaj jen (se vi konas iridologion, tiuj
punktoj estas indiko de misfunkciado de organoj aŭ eĉ forpasoj), do klaraj okuloj signifas grandan sanon!

* Sama efiko por miaj 10-jaraj paŝtisthundo-klaraj okuloj kaj multe da energio! (Li ricevis ĉirkaŭ 6 dozojn). La
oleo kaj ĉiuj neatenditaj kromefikoj!! Dankon al vi kaj Rick pro ĉiuj viaj klopodoj dividi ĉi tiun medikamenton
kun la mondo. Multan amon, Estelle"

“Mi povas diri al vi, ke mia knabino-hundo (Paŝthundo) havis laktoglandan kanceron, grandajn bulojn. Mi donis
al ŝi ĉiutage 2 gutojn antaŭ la nokto. Post 3 semajnoj ĈIUJ FORIS!!! (Ĝi estas kiel mama kancero en homoj
ankaŭ estrogensentema!!!). KAJ ĝi savis la vivon de mia amiko, ŝi havis vezikan kanceron - For. TRE FELIĈA
povi helpi homojn kaj bestojn.” Dolly

"Mi donas al ĉiuj tri el miaj hundoj guton da oleo ĉiutage kiel preventa kontraŭ kancero post perdo de ĉiu hundo
en la pasinteco pro kancero." Roger

“Mi ĵus skribis en la pasinta semajno pri vomado sur la oleo. Mi finfine ĉesis kaj mi ankoraŭ uzas la saman aron
da oleo. Mi fartas bone nun. Mi pensas, ke mi senvenenigis ĉiujn farmaciajn drogojn el mia sistemo. Ĝi estis
mizera sperto sed senvenenigo neniam estas amuza." Robin

“Mi ne scias certe sed mia supozo estus, ke vi prenis tro multe tro frue. Estas tia afero kiel tro altiĝi kaj ĝi povas
vomigi iujn homojn. Mi scias ĉi tion laŭ persona sperto. (Mi ĵus rimarkis, ke tio sonis iom afabla, ke mi ne
intencis tiel.)” Tina

”Tina, ankaŭ mi pensis pri tio kaj havis multajn demandojn pri kial mi estis tiel malsana. Mi vere kredas, ke ĝi
estis senvenenigo pro tio, kio okazis al mi la pasintan decembron. Mia onkologo diris al mi, ke mi estas en miaj
"finaj etapoj", mi elĉerpis oleon kaj havis IV de Zometa por helpi plifortigi miajn ostojn. Montriĝas, ke la oleo
funkciis kiel alergia pilolo kaj savis min de la efikoj de Zometa. For de la oleo, mi fariĝis anoreksika, havis
multe da doloro dum la Zometa iris en miajn ostojn kaj vomis, havante frostotremojn kaj enhospitaligita.

Ekde  tiu  okazaĵo,  mi  eĉ  ne  povis  sidi  hindan  stilon  ĉar  miaj  artikoj  kaj  koksoj  tiom  doloras.  Kiam  mi
rekomencis sur la oleo, mi fartis bone komence sed poste iom post iom malsaniĝis. Mi tiam tre malsaniĝis kaj
kiam  mi  vomis  dum  tagoj  kaj  mizera,  io  stranga  okazis,  ĉiuj  miaj  artikoj  puriĝis  kaj  mi  ne  plu  havas
artikdoloron post 6 monatoj. Mi denove estas fleksebla. Mi povas nur kredi, ke la oleo elprenis tiun aĉaĵon el
miaj artikoj, kiu povas resti ĉe vi dum unu jaro.” Robin

"Estas tre grave eniri kiel eble plej  multe en fina paciento kiel eble plej  baldaŭ. Plej multaj  finaj pacientoj
suferis kemio/radiadon, kontraŭdolorojn, ktp. Certiĝu, ke ĝi estas konvene farita kaj komencu preni kiel eble
plej baldaŭ kiel eble plej baldaŭ kaj mi ne ĉesos preni ĝin almenaŭ ĝis la kancero tute malaperis!" Bonny

"Kiam viaj kuracistoj diras al vi, "vi estas fina," ĉu vi ne volus provi ion ajn? Pensu pri tio... Post tia diagnozo,
kion vi devas perdi? Mi havas nevinon, kiu vivas hodiaŭ... pro ĉi tiu oleo... Ĉu mi bezonas diri pli?" Carol

“Tio estas mi ŝia nevino. Ĝi vere funkciis." Joanne
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“Mi faris duonmaratonon, mi enspezis $5000 por esploro pri kancero. Mi ne sciis, ke jam ekzistas fika kuraco
kaj ili ne donos ĝin al mi. Ili donis al mi tre fortan kemioterapion dufoje. Ili ruinigis mian hepaton; ili ruinigis
miajn renojn. Ili sendis min hejmen por morti en aprilo de la pasinta jaro. Ili diris, ke mi ne vivos dum ses
semajnoj. Kaj jen mi hodiaŭ, ankoraŭ viva, ĉar mi eltrovis kiel fari mian propran medikamenton, por ke mi estu
ĉi tie hodiaŭ.

Ni devas diri al ĉiuj pri ĉi tiu kuraco. Ĉiuj devas scii: ekzistas realaj kuracaj mariĥuanaj produktoj, kiuj helpos
vin vivi kaj helpos viajn amikojn vivi, kiuj havas kanceron. Ĉiuj devas scii: neniu devas morti pro kancero.
Estas kuraco, ĉiam estis kuraco. Ili nur... Granda Pharma ne lasos nin havi ĝin. Kiel ili kuraĝas?! Kancero-
esplorado estas multmiliarda dolara industrio... Kaj kion ili faras? Ili mortigas homojn kiel mi per siaj drogoj.
Estas abomenaĵo! Estas kuraco! Phoenix Tears oleo funkcias! Diru al ĉiuj. Bonvolu!” Joanne

"Saluton,  mi  fidas  al  la  oleo  kaj  nuntempe  uzas  ĝin  por  mia  patrino,  kiu  havas  kanceron,  sed  mi  havas
demandon, vi diras, ke tio devus esti konsumita 2 uncoj en tri monatoj, sed mia patrino estas tre malforta pro la
malsano kaj nur prenita kiel unco kaj estas renkontonta tri monatojn, sed ankoraŭ prenante ĝin, kaj mi volas scii
ĉu ĝi estas la sama efiko, ĉar vi diris, ke ĝi devas esti post tri monatoj. Bonvolu respondi al mi la mesaĝon ĉar
mi estas maltrankvila." Esmeralda

“Ne tro zorgu pri kiom multe ŝi prenis ĝis nun. Nur provu igi ŝin manĝi iom pli. Diru al ŝi, ke ŝi manĝu pli
grandan pecon ol ŝi iam antaŭe, kiam ŝi dormos nokte, iom post iom ŝi povos manĝi pli. Certigu, ke ŝi manĝas
pli grandan dozon nokte kaj ŝi konstruos toleremon pli rapide. Mia patro faris la samon la unuajn tri monatojn.
Pasis al li longan tempon antaŭ ol li povis manĝi pli ol duonon de gramo tage kaj la kancero malaperis eĉ kiam
li apenaŭ manĝis 1/4 gramon tage-(tumoro malgrandiĝis). Nun li estas ĝis ĉirkaŭ unu gramo tage, kaj li manĝis
pli ol cent gramojn en 10 monatoj. Bonŝancon!" Jose

Anstataŭigo de Medikamentoj

“Kun mia sperto kun la oleo, mi persone ne scias pri ununura farmacia medikamento, kiun mi pretus uzi. Mi
havas plurajn kialojn por tio, sed la ĉefa estas, ke ili ne estas necesaj. Via korpo povas nur prilabori tion, kion
viaj prapatroj kutimis manĝi; ĝi ne estas preta prilabori kemiaĵojn de ajna speco kaj konsumi kemiaĵojn poste
provos problemojn. Ili eble helpos kun la kondiĉo, kiun vi nun suferas, sed vi pagos la prezon poste. La oleo
resonas kun la homa DNA kaj helpas regeneri kaj rejunigi ĉelojn en la tuta korpo. La oleo funkcias selekteme
kaj atakas ĉion, kio estas malsana en via korpo. Krome, la oleo ne produktas malutilajn kromefikojn. En ioma
troigo, ni ŝatas diri, ke la solaj kromefikoj de uzado de la oleo estas dormo, feliĉo kaj sano. Ne estas diri, ke
paciento ne spertos nekutimajn statojn de korpo kaj menso, precipe kiam ili prenas pli da oleo ol ili kutimas
preni. Sed eĉ se ili faros, se ili uzas altkvalitan kanabo-oleon, ili simple iros por dormeti kaj dormi ĝin. Ne utilas
provi kontraŭbatali la efikojn de la oleo, plej bone estas simple lasi ĝin funkcii kaj flui kun ĝi." JB

“Bone do mi devas dividi ĉi tion. Mi ricevis iom da oleo de amiko en alia ŝtato. La unuaj aĵoj, kiujn mi prenis,
estis el apoteko kaj mi sentis, ke ĝi ne estas tia, kia ĝi devus esti. Mi estis prenanta sufiĉe bonan grandecon
dozon ĉiujn kelkajn horojn kaj ĝi ne ŝajnis esti faranta multon. Kiam mi ricevis la aĵojn de mia amiko hieraŭ, mi
supozis, ke mi povus preni la saman kvanton, kiel mi estis de la apoteko. Knabo, ĉu mi eraris! Vi ĉiuj ne ŝercas
kiam vi diras komencu malrapide! Kiam vi havas la verajn aĵojn, ĝi certe estas potenca! Bedaŭrinde mi tute ne
havis bonan sperton, gravan paranojon kaj ne povis dormi la tutan nokton. Mia filo efektive devis veni kaj
"bebvarti" min! Mi estas tre laca hodiaŭ kaj ankoraŭ sentas la efikojn do mi verŝajne ne prenos hodiaŭ kaj se mi
faros, ĝi estos malpli ol duona grajno da rizo! Mi supozas, ke je la bona flanko mi ne havas doloron ĉi-matene.

-- Casey, lol. Verŝajne estas iom da sativa en la nova aro, do provu akiri alian. Oleo produktita el tio, kion ni
rekomendas, ne faras tion. Mi provus novan aron aŭ duonon de tio, kion vi prenis. Ĉi tiuj malagrablaj sentoj
povas okazi foje al iu, sed post kiam vi lernas kiel trakti ĝin, ĝi ne reprezentas multe da problemo, kiel via
infanvartanto verŝajne povas konfirmi.
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Sed denove, kiel  mi diras,  verŝajne estas iom da energiiga sativa en la oleo.  Sed eble ĝi havas pli  bonajn
dolorajn efikojn ol vi antaŭa oleo. Provu preni malpli kaj vidu kiel ĝi funkcias. Se vi ankaŭ ne ŝatas ĝin la duan
fojon, donu ĝin al via filo por distraj celoj aŭ uzu ĝin topike (por beleco ktp.), kaj ke li ricevu al vi ion pli
potencan kaj sedagan, kiu plenumos la postulojn specifitajn en nia. "indikoj." Bondezirojn, JB

"Ĝi funkcias por ĉiaj malsanoj kaj malsanoj. Se vi prenas ĝin, atentu viajn kalionivelojn ĉar ili ŝajnas malpliiĝi
en iuj homoj. Por iu ajn kun renaj, hepataj kaj koraj problemoj, rigardu glandajn suplementojn en kombinaĵo
kun RSO kaj q10 por regeneraj efikoj." Mateo

"Nur kanabinoidoj reguligas ĉelojn. Plej multaj ungventoj/substancoj por vundoj estas desinfektantoj kaj nur
provas  fari  idealan  situacion  por  la  korpo  resaniĝi.  Kanabinoidoj  estas  kontraŭbakteriaj  /  kontraŭfungaj  /
kontraŭvirusaj  ktp  ktp  kaj  ili  reguligas  la  ĉelojn  tiel  ke  la  malbele  difektitaj  ĉeloj  estas  reguligitaj  kaj  ne
duonazeno riparitaj  kaj kopiitaj.  Alivorte,  vi  malpli  verŝajne havos cikatrojn  de uzado de kanabinoidoj  sur
vundoj ĉar ĉeloj estas reguligitaj kun la sekva logiko:

Ĉu mi  estas  iomete  difektita?  -  Jes= Aŭtofagio  por  recikli/ripari  la  ĉelon.  Ĉu mi multe  damaĝas?  -  Jes  =
Programita ĉelmorto (Apoptozo)

Ĉu mi preterpasas mian antaŭdaton? - Jes = Programita ĉelmorto (Apoptozo)

Ĉu mi estas tre difektita? Jes = Nekrozo. Kiam damaĝo estas tiel severa, krom se kanabinoidoj estas aplikataj al
la areo,  la endogenaj  kanabinoidoj  en la sango kutime malsukcesos atingi  la ĉelojn kaj  reguligi ilin  kaj ĝi
rezultigos putran karnon / Nekrozon.

Kancero  kutime  rezultas  de  difektita  ĉelo,  kiu  restas  nereguligita  ĉar  ĝiaj  CB-receptoroj  ne  funkcias  pro
damaĝo.

Substancoj  kiuj  povas  kaŭzi  kanceron  estas  kutime  substancoj  kiuj  malrapidas  eliri  la  korpon  kaj  kaŭzas
konstantan ĉelan damaĝon dum sia vojaĝo.

Ju pli ofte ĉeloj estas difektitaj, des pli alta estas la ŝanco ke ĉelo ekzistos sen funkciaj CB-receptoroj." Scott

Resanigante Kancero per la Oleo

Juĝante laŭ observoj de la nombro da pacientoj, kiujn vi traktis, ĉu la oleo efikas por ĉiuj specoj de kancero, 
aŭ ĉu vi konscias pri iuj specoj de kancero, pri kiuj ĝi ne helpos?

"La oleo efikas en la traktado de ĉiuj specoj de haŭtaj kanceroj kaj laŭ mia scio, la sama validas por internaj
kanceroj  kaj  aliaj  medicinaj  kondiĉoj.  Post  jaroj  da  sperto  pri  traktado  de  pacientoj,  kiuj  suferis  kun ĉiaj
medicinaj problemoj. Mi povas honeste diri, ke mi ne scias pri iu ajn kondiĉo, por kiu la oleo ne estas efika
traktado.

Altnivela kanabo-oleo, se farita kaj uzata laŭ miaj instrukcioj, ŝajnas funkcii pri ĉiuj specoj de kancero kaj mi ne
konscias pri iu ajn tipo de kancero, kiun ĝi ne estus efika trakti. Antaŭ iom da tempo, mi aŭdis pri studo, kiu
asertis, ke THC povas kaŭzi certan tipon de kancero, sed mi pensas, ke tio estis nur pli da propagando, kiu estis
enĵetita por malhelpi la publikon lerni la veron. Mi povas nur diri, ke ĉi tiu studo devas esti misa kaj mi nun
klarigos kial mi venis al ĉi tiu konkludo.

Simple, plej multaj esploroj diras al ni, ke kancero nur mutas ĉelojn, kiuj rajtis multobligi pro subesta problemo
ĉeestanta en la korpo de la paciento. THC mortigas mutaciajn ĉelojn. Do kiel THC povas produkti la ĉelojn,
kiujn ĝi tiom kapablas detrui?

Se vi serĉas traktadojn,  kiuj povas kaŭzi kanceron, ne rigardu pli  ol  kemio kaj radiado. Ambaŭ ĉi tiuj  tiel
nomataj "traktadoj" estas tre karcinogenaj, do, alivorte, ili povas kaj kaŭzas kanceron. Eĉ CT-skanado elmontras
la korpon al masiva dozo de radiado. Radiado igas ĉelojn mutacii kaj tio estas tio, kion oni diris al ni ĉiuj, ke
kancero estas, mutaciantaj ĉeloj." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto
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Ĉu la Oleo povas esti uzata kune kun kemioterapio kaj radiado?

"Kiam pacientoj demandas al mi ĉi tiun demandon, mi diras al ili, ke jes, la oleo povus esti uzata kune kun
kemio kaj radiado. Mi ne dubas, ke la uzo de ĉi tiu oleo estus tre utila kaj ĝi donus al ili pli bonan ŝancon
postvivi la efikojn de tiaj traktadoj. Tamen, kial iu ajn en sia saĝa menso eĉ konsiderus preni kemio kaj radiado?

Kemio kaj radiado ne kuracas kanceron, ili kaŭzas ĝin, kaj en la pasinteco, mi rifuzis provizi oleon al homoj,
kiuj planas preni tiajn nomitajn traktadojn. Kial mi risku iri al malliberejo por produkti la oleon por iu, kiu
planas preni tiajn traktadojn de la medicina sistemo? Se homo elektas preni kemio aŭ radiadon, tute ne, tio estas
ilia elekto. Sed el mia perspektivo mi sentas, ke estus malsaĝe miaflanke provizi la kuracon, se ĉi tiuj individuoj
tiom intencas lasi la medicinan sistemon veneni ilin. Ĝi estas kiel liverado de antidoto dum pumpado de veneno
en la vejnoj de la paciento.

En la pasinteco, mi provizis ĉi tiun medikamenton al pacientoj, kiuj volas efikan traktadon, kiu ne damaĝas kaj
donas al ili tre bonan ŝancon pluvivi. Sed mi konsideras, ke la plej granda parto de tio, kion la medicina sistemo
provizas, temas pli pri murdo ol pri medicino. Tial mi diras al homoj kun seriozaj malsanoj preni la oleon kaj
resti for de la medicina sistemo kaj iliaj kuracistoj.

Krom se medicinaj profesiuloj komencas konduti racie al la traktado de kancero, mi kredas, ke la paciento estas
pli  bone ne serĉi  ilian  konsilon.  Tio,  kion la  medicina  sistemo provizas  finfine,  kutime faras  multe  pli  da
damaĝo ol bono kaj malpliigas la eblecon de la paciento de postvivado. La damaĝo kaŭzita kaj postlasita de
kemio kaj radiado plejofte kaŭzos la morton de la paciento, krom se ili konsumas grandajn kvantojn da oleo por
senvenenigi sin. La granda plimulto de homoj, kiuj prenas kemio kaj radiadon, mortas pro la efikoj de ĉi tiuj
traktadoj kaj ne pro la kancero, por kiu ili estis kuracitaj.

Kiel mi diris, laŭ mia sperto, la oleo ŝajnas funkcii ĉe ĉiuj specoj de kancero, sed mi havis kelkajn homojn, kiuj
akiris la traktadon kaj poste rifuzis preni ĝin. Mi ne povas klarigi ilian konduton krom diri, ke finfine ŝajnas, ke
ili ne volis rompi kun la medicina sistemo. Estis nur malmultaj kiuj faris tion kaj, laŭ mia scio, finfine ĉiuj tiuj
pacientoj  mortis.  Mi deziras  ke mi povus klarigi  kial  homoj faras  tion,  kion ili  faras  kaj  kial  ili  estas tiel
malzorgemaj kun siaj vivoj. Sed krom se ili volas eduki sin pri tio, kion la medicina sistemo rezervas por ili, mi
atendas, ke tio daŭros." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Sukcesprocento por Kanceraj Pacientoj?

"Kiam homoj venas al mi kun diagnozo de kancero kaj ili rifuzis preni kemioterapion aŭ radiadon, estas preskaŭ
donita, ke ili povas esti resanigitaj krom se ili atendis ĝis ili estas ĉe la mortopordo por preni la terapion, aŭ ili
rifuzas. englutu la oleon en la ĝusta maniero.

Kancero eĉ povas esti renversita ĉe ĉirkaŭ 75% de tiuj, kiuj estis malbone damaĝitaj de la medicina sistemo, se
ili prenas la oleotraktadon ĝuste. Tamen, estas proksimume 1 el 4 kiuj estis tiel grave damaĝitaj, ke la plej bona,
kiun oni povas esperi,  estas  doni al  ili  multe  pli  bonan vivokvaliton  dum ili  ankoraŭ estas  ĉe ni.  Sed por
pacientoj en ĉi tiu situacio, ingesti la oleon ankoraŭ havas bonan senton, ĉar ĝi multe mildigos ilian suferon kaj
ofte ili vivos multe pli longe ol atendite.

Eĉ se vi povas kuraci la kanceron, finfine la damaĝo de la kemio kaj radiado ofte kaŭzos la morton de la
paciento krom se la damaĝo kiu estis kaŭzita povas esti riparita. Ĉi tiuj individuoj ne mortas pro kancero; ili
fakte mortas pro la tiel nomataj "medicinaj traktadoj", kiujn ili ricevis de la medicina sistemo. Kiel vi povas
vidi,  kanabo-oleo  ja  havas  mirindan  sukceson,  precipe  kiam  neniuj  kuracistoj  estas  implikitaj.  Sed  se  la
medicina  sistemo  komencus  konduti  racie  kaj  uzus  ĉi  tiun  medikamenton  kiel  ili  devus,  mi  pensas,  ke
postvivoprocentoj povus pliiĝi eĉ pli.
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Kiom da homoj, pri kiuj vi konas, resaniĝis per la oleo?

Ekde 2003, mi provizis ĉi tiun oleon al ĉirkaŭ 5,000 homoj, kiuj suferis ĉiajn medicinajn problemojn. Multaj el
ĉi tiuj pacientoj havis plurajn medicinajn problemojn, kiuj bezonis atenton, sed la plej multaj estis kontrolitaj aŭ
resanigitaj per la uzo de ĉi tiu oleo. Pro la kontraŭleĝa stato de ĉi tiu medikamento, mi ne konservis rekordojn,
sed estas sekure diri, ke mi vidis centojn da homoj resanigitaj kun eksteraj kaj internaj kanceroj, kaj plie multajn
aliajn kondiĉojn.

Krome, mi ricevas ĉiusemajne multege da retmesaĝoj el la tuta mondo, dirante al mi, kiom multe ĉi tiu oleo
helpis pacientojn en foraj landoj.  Kiam ni metis  la instrukciojn en nian retejon kaj aperigis la dokumentan
filmon "Run From the Cure", klarigante al individuoj ĉie kiel ili povas resanigi sin, ĝi altiris multan atenton kaj
multaj uzis ĉi tiujn informojn por helpi provizi al tiuj, kiuj bezonas medikamenton. tio funkciis. Ĉar ĉi tiu oleo
estas tiel facile produktebla, jam nekalkuleblaj nombroj da homoj tutmonde spertis ĝiajn avantaĝojn kaj mi
esperas, ke en proksima estonteco ni ĉiuj havos la liberecon fari la samon." Rick Simpson, Kanabo: La Plej
Medicina Planto

Ĉu Estas Iam Tro malfrue Por Komenci Uzi la Oleon?

“Neniam estas  tro malfrue por komenci  uzi  ĉi  tiun mirindan medikamenton.  Eĉ homoj,  kiuj estis  malbone
damaĝitaj  de la medicina sistemo, ankoraŭ havas bonan ŝancon resaniĝi.  Ni havis unu sinjoron kun pulma
kancero, kiu estis en la hospitalo kaj kuracistoj donis al li dudek kvar horojn por vivi. Malgraŭ opozicio de la
medicina sistemo, lia filo donis al li grandan dozon da oleo kaj li forlasis la hospitalon la plej venontan tagon.
Proksimume dek kvin monatojn poste, tiu 83-jara veterano ja mortis, sed ne pro pulma kancero, li forpasis pro
antaŭekzistanta  kormalsano, kiun li  suferis  dum jaroj.  Dum la kromaj monatoj  kiujn li  vivis,  li  ĝuis bonan
vivokvaliton kaj li mortis en sia dormo sen doloro. Ĉu tio ne estas pli bona ol morti en hospitalo, dronante en
via propra fluido pro pulma kancero?

Ni  havis  bonegajn  rezultojn  en  la  traktado  de  tiuj,  kiuj  havas  etapon  4-kancerojn  kaj  ne  atendis  vivi.
Kompreneble, ni ne povis savi ilin ĉiujn, sed unu afero estas certa, ni ŝparis multe pli ol la medicina sistemo
povis kun iliaj frenezaj traktadoj kaj malgajaj postvivoprocentoj. Kiel mi diris antaŭe, ĉi tiu oleo efikas en la
traktado de ĉiuj specoj de kancero, sed la rezultoj, kiujn mi ofte atestis ĉe tiuj, kiuj suferas de pulma kancero kaj
leŭkemio, estis vere mirindaj. Ofte, ĉi tiuj specoj de kanceroj respondas tre draste al la oleotraktado kaj ne estas
nekutime por pacientoj vidi plibonigojn en siaj kondiĉoj ĉiutage.

Mi ĉiam kuraĝigas tiujn, kiuj prenas la oleon, enigi ĝin kiel eble plej rapide en sian sistemon. La ideo estas ju
pli  rapide  ili  povas  konsumi  la  THC-ŝarĝitan  oleon  en  siajn  korpojn,  des  pli  rapide  ili  povas  kuraci  sian
kanceron kaj aliajn kondiĉojn. Ĉi tio certigos, ke la paciento havas multe pli bonan ŝancon pluvivi, sed tamen ili
ne estos damaĝitaj.

Mi diras al ĉiuj kun seriozaj vivdanĝeraj kondiĉoj, "La oleo aŭ savos vian vivon, aŭ ĝi faciligos vian eliron." Eĉ
se la paciento forpasos, ili faros tion digne kaj la efikoj de ĉiuj tiuj teruraj kontraŭdoloraj medikamentoj povas
esti evititaj. Nia celo estas savi kiel eble plej multajn, sed por tiuj, kiuj ne povas helpi, estas ankoraŭ agrable
scii,  ke  ili  ne  devos  travivi  doloran  agonigan  morton,  kiel  aliaj  kun  la  samaj  kondiĉoj  devas  elteni  en
hospitaloj.” Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Ĉu Iuj Homoj estas Pli Malfacilaj Resanigi Ol Aliaj?

“Homoj, kiuj estas la plej malfacile resanigeblaj, estas tiuj, kiuj lasis sin grave damaĝi de la medicina sistemo.
Kemioterapio kaj radiado estas ambaŭ karcinogenaj traktadoj, alivorte ili kaŭzas kanceron. Se la paciento povas
postvivi ĉi tiujn tiel nomatajn traktadojn, ili povas atesti redukton de la grandeco de tumoro. Sed finfine ĉi tiuj
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traktadoj venenas la korpon tiel malbone ke ili restas sen imunsistemo por protekti ilin. Ĉi tio kune kun la
kancero-kaŭzantaj efikoj de la traktadoj mem helpas disvastigi la kanceron al aliaj lokoj en la korpo.

Ĉar la paciento ne plu havas imunsistemon, kiu funkcias ĝuste por protekti ilin, ili nun estas nekapablaj defendi
sin kontraŭ multaj medicinaj problemoj, kiuj povas kaŭzi ilian morton. Ajna racia persono devus havi neniun
problemon kompreni kial la traktadoj provizitaj de la medicina sistemo ne funkcias. Tamen kuracistoj daŭre
diras al ni, ke ne ekzistas aliaj formoj de efika kuracado. Mi supozas, ke ĉi tio pruvas, ke se vi pagas kuracistojn
kaj aliajn profesiulojn sufiĉe da mono por ne kompreni ion, plejofte ili volonte plenumas.

Mi  ankaŭ  devas  mencii  la  fakton,  ke  sufiĉe  ofte  pacientoj  jam  prenas  medikamentojn,  kiuj  blokas  siajn
cannabinoidajn  ricevilojn,  aŭ  malhelpas  la  funkcion  de  la  endocannabinoida  sistemo.  Tiaj  medikamentoj
inkluzivas Remonabant, Surinabant, Taranabant kaj Ibipenabant, nur por nomi kelkajn. Ĉar estis la kuracistoj
kiuj preskribis ĉi tiujn substancojn en la unua loko, mi sentas, ke ĉi tio estas io, kion oni devas diskuti kun ili. Ĉi
tio estas unu el la kialoj, kiujn mi diras al pacientoj, ke ili eliru la kemiajn medikamentojn kiel eble plej baldaŭ.
Se la funkcio de viaj cannabinoidaj riceviloj estas difektita, ĝi faras tiajn homojn multe pli malfacila aŭ neeble
trakti.

Multaj homoj hodiaŭ ŝajnas pensi, ke la potenco de niaj mensoj multe rilatas al resaniĝo de gravaj malsanoj. Ili
ofte  sentas  certa,  ke pozitiva  sinteno kaj  forta  kredo pri  la  kuracado uzata  estas  tre  grava  kiam temas  pri
resanigo. Sed la plej multaj el tiuj, kiuj venis al mi, ne kredis, kiam ili komencis kuracadon, ke ĉi tiu oleo utilos.
Do kvankam mi konsentas, ke la potenco de pozitiva pensado povus esti helpema, la granda plimulto de tiuj,
kiujn mi traktis, ŝajnis povi sufiĉe bele resaniĝi sen ĝi.

Mi emas rigardi resaniĝon sukcese kiel havi pli da rilato kun la taŭga medikamento uzata, prefere ol la stato de
la menso de paciento. Mi atendas, ke multaj, kiuj kredas je ĉi tiu novaepoka retoriko, emas malkonsenti, sed mi
ne havas kialon tordi la faktojn pri tio, kion mi atestis. Krome, niaj dorlotbestoj kaj aliaj bestoj ankaŭ havas
cannabinoidajn ricevilojn en siaj korpoj, do ankaŭ ili povas profiti de la efikoj de ĉi tiu oleo. Mi traktis multajn
bestojn kaj kvankam kelkaj el ĉi tiuj estaĵoj estis sufiĉe inteligentaj, mi certas, ke la mirakloj kiujn ĉi tiu oleo
produktis havis nenion komunan kun pozitiva pensado." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Leŭkemio

"Se vi traktas iun, kiu havas leŭkemion per kanaboleo, ĝi ofte produktas rezultojn tre rapide. Leŭkemio, laŭ mia
sperto, estas unu el la plej facilaj internaj kanceroj por kuraci kaj ni vidis spektaklajn rezultojn kun ĉi tiu oleo
uzo. La unua loko en kiu THC iras post eniro en la korpon estas rekte en la sangocirkuladon. Se kancero ĉeestas
en la sango, ĝi verŝajne ne ĉeestos longe. Mi vidis, ke la kalkulo de blankaj globuloj en tiuj, kiuj suferas de
leŭkemio, draste malpliiĝis en du tagoj kaj laŭ mi, mi sentas, ke ne ekzistas pli bona traktado por tiuj, kiuj
suferas kun ĉi tiu kondiĉo." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Traktado de Haŭta Kancero

"Se la oleo estas konvene produktita,  ĝi  certe funkcios por kuraci haŭtan kanceron kaj kutime necesas nur
malgranda kvanto da oleo por plenumi la taskon. Apliku la oleon al la areo, kiu kaŭzas la problemon kaj kovru
ĝin per bandaĝo, poste reapliku freŝan oleon kaj novan bandaĝon ĉiujn tri aŭ kvar tagojn kaj la kancero baldaŭ
malaperu.

Mi ĉiam diras al pacientoj daŭrigi kuracadon ĝis la kancero malaperis kaj poste daŭre trakti la areon dum ĉirkaŭ
du pliaj  semajnoj kvazaŭ la kancero ankoraŭ estus tie.  Farante ĉi tion certigos,  ke ĉiuj kanceraj ĉeloj estas
mortaj kaj mi neniam vidis haŭtan kanceron reveni se miaj instrukcioj estas sekvataj.
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Se vi havas haŭtan kanceron dum sufiĉe da tempo kaj la kancero estas bone establita, ĝi povas preni iom da
tempo  por  kuraci,  sed  kutime  eĉ  en  tre  severaj  kazoj,  haŭta  kancero  malaperos  en  malpli  ol  monato.  En
ekstrema kazo, ĝi povas daŭri pli longe, sed se jes, tiam simple daŭrigu la traktadon ĝis ĝi tute resaniĝos. Multaj
homoj povas kuraci sian haŭtan kanceron en neniu tempo, sed ĉio dependas de via propra rapideco de resanigo
kaj kiom profunde enigita la kancero fariĝis.

Kiom da homoj kuracis haŭtan kanceron per via kanabo-oleo?

Mi provizis la oleon al centoj da homoj kun haŭtaj kanceroj. Kutime ene de tri semajnoj, la kancero malaperis
kaj  restas  nur  sana  rozkolora  haŭto.  Mi vere  ne povas  doni  al  vi  takson pri  kiom da pacientoj  uzis  mian
kuracmetodon por kuraci tiajn kancerojn. Tamen, ĉar ĉi tio fariĝas tiel konata, mi atendas ke ĝis nun centoj da
miloj, se ne milionoj, tutmonde resanigis sin de ĉi tiu kondiĉo tiamaniere.

Ĉu vi povas kompari ĉi tiun traktadon kun normaj proceduroj?

Ne estas komparo inter traktado de haŭtaj kanceroj kun kanabo-oleo kaj tio, kion la medicina sistemo emas
nomi taŭga traktado. Sufiĉe ofte kirurgio estas farita kaj foje ili  sukcesas forigi ĉiujn kancerajn ĉelojn, kiuj
ĉeestas. Sed juĝante laŭ tiuj, kiujn mi renkontis, kiuj devis denove kaj denove reveni por esti forigita, mi dirus,
ke tio estas sufiĉe malofta. En tro da kazoj, pacientoj devas reveni al siaj kuracistoj por ke ĉi tiuj operacioj
ripetiĝu denove kaj denove.

Eĉ kiam ĉi tiuj operacioj estas faritaj plurfoje, la medicina sistemo ofte malsukcesas ekstermi la problemon.
Kuracistoj ankaŭ uzas aliajn traktadojn por haŭtaj kanceroj, kiel likva nitrogeno kaj kremoj enhavantaj kemio.
Ĉi  tiuj  traktadoj  estas  kutime  doloraj  kaj,  en  multaj  kazoj,  la  kancero  nur  daŭre  revenas  kaj  emas  multe
plimalboniĝi.

Kiam kanaboleo estas uzata por trakti haŭtan kanceron, ĝi mortigas nur la mutaciajn kancerajn ĉelojn kaj la
kondiĉo kutime resaniĝas rapide. Ĉi tiu sendanĝera efika traktado kaŭzas neniun damaĝon al sanaj ĉeloj kaj laŭ
mia sperto, mi kredas, ke ĝi estas senkompare la plej prudenta maniero trakti ĉi tiun kondiĉon. Metodoj uzataj
de  la  medicina  sistemo  estas  malplej  malagrabla  kompare  kaj  oni  ne  devas  zorgi  pri  infektoj  aŭ  aliaj
komplikaĵoj kiam la oleo estas uzata." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto
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Petrolo kontraŭ Kemioterapio

Kio estas la ĉefaj avantaĝoj de ĉi tiu traktado kompare kun kemioterapio, radiado aŭ aliaj kemiaj 
medikamentoj?

"Kanaboleo havas tri ĉefajn avantaĝojn super tiel nomataj konvenciaj traktadoj. Unue, kanaboleo ne malutilas,
due,  ĝi  funkcias,  kaj  trie,  ĝi  ne  mortigas  la  pacienton.  Kemioterapio,  radiado  kaj  aliaj  venenaj  kemiaj
medikamentoj faras ampleksan damaĝon al la korpo kaj, en multe tro da kazoj, malpliigas nian eblecon de
postvivado. Krome, pacientoj eltenantaj tiajn traktadojn ofte finiĝas kun aliaj medicinaj problemoj kaŭzitaj de ĉi
tiuj traktadoj mem.

Mi ne povas vere kompari kanabo-medicinon kun tio, kion provizas la medicina sistemo, ĉar mi ne konsideras,
kion ili donas al ni, kiel medicino. Kemiaj medikamentoj estas hepataj toksaj. Kiu devus evidentigi al iu ajn, ke
tiaj kemiaĵoj ne estu en niaj korpoj, ĉar ili estas venenaj kaj prezentas danĝeron por la paciento.

Kemioterapio kaj radiado estas ambaŭ karcinogenaj, kio signifas, ke ĉi tiuj traktadoj ne nur estas venenaj, sed
ili ankaŭ povas kaŭzi kanceron. Ofte, la grandeco de tumoro povas esti reduktita kun la uzo de kemioterapio
aŭ radiado sed en granda nombro da kazoj, ĝi simple permesas la kancero disvastiĝi. Pro la karcinogenaj efikoj
de tiaj traktadoj kaj ilia venena naturo, ili ruinigas vian imunsistemon kiam vi plej bezonas ĝin. Laŭ mi, estas
ridinde nomi kemioterapion aŭ radiadon kuracado kontraŭ kancero aŭ ajna alia kondiĉo, kiam evidente ili tute
ne devus esti uzataj.

Ĉu uzi la oleon povas anstataŭigi radioterapion?

La termino radioterapio sonas sufiĉe benigna. Ŝajnas, ke nur paciento devas aŭskulti muzikon en la radio kaj ili
resaniĝos. Kompreneble ĉar la plej multaj el ni jam scias, ke tio estas malproksime de tio, kio vere okazas, do ni
nomu ĝin kiel ĝi vere estas radioterapio.

Mi ne pensas, ke radioterapio estas pli bona ol kemioterapio,  ĉar ambaŭ ĉi  tiuj  traktadoj estas venenaj  kaj
kanceraj.  Kanabo-medicino  devus  esti  la  unua  defenda  linio  kontraŭ  kancero  kaj  ĉiuj  aliaj  malsanoj,  ne
traktadoj, kiuj povus kaŭzi nian morton aŭ plimalbonigi niajn kondiĉojn.

Kiom mi povas vidi, permesi al la medicina sistemo fari tiajn detruajn aferojn al niaj korpoj estas nur pli rapida
maniero morti. Por iuj, kemioterapio kaj radiado funkcias kiel prokrasta taktiko, sed finfine la damaĝo kiun ĉi
tiuj traktadoj faras al via korpo estas terura. Se vi estas iu, kiu hazarde vivis tra tiaj traktadoj kaj iliaj daŭraj
efikoj, kalkulu viajn bonŝancajn stelojn ĉar la granda plimulto ne estas tiel bonŝancaj. Krome, mi volas averti
homojn, ke estas plej bone resti for de CT-skanado kaj tiaj aferoj, ĉar ili ankaŭ eksponas pacientojn al masiva
dozo de radiado, kiu denove povas kaŭzi kanceron aŭ aliajn sanproblemojn.

Kanaboleo ne estas venena por la korpo kaj kiam ĉi tiu oleo estas uzata por trakti  kanceron aŭ ajnan alian
malsanon, ĝi ne damaĝas sanajn ĉelojn. Post prenado de kanabo-oleo, ĝi metas la pacienton en tre malstreĉitan
staton, por ke ili tiam povu pli da ripozo kaj dormo, kio antaŭenigas resanigon.

De mia vidpunkto, ne ekzistas komparo inter kemiaj medikamentoj kaj kanaboleo. Kemiaĵoj kaj venenoj kaŭzas
damaĝon kaj influas vian bonstaton; ili ankaŭ povas havi severajn kromefikojn kaj eĉ povas konduki al morto.
Kanaboleo estas sendanĝera kaj kuraĝigas bonan sanon kaj rapidan resaniĝon. Mi ŝatas diri, ke ĉi tiu substanco
antaŭenigas la vivon kaj laŭ mia sperto pri ĝia uzo, mi povas fakte raporti, ke tio estas la kazo.

Ĉu vi priskribus kiel THC agas sur kanceraj ĉeloj kontraŭ sanaj ĉeloj?

Antaŭ ĉio, THC ne damaĝas sanajn ĉelojn sed ĝi povas havi gigantajn efikojn sur ĉeloj, kiuj fariĝis kanceraj.
Plej multaj individuoj havas malmulte da scio pri kiel ĉi tiuj ĉeloj kondutas sed fakte kanceraj ĉeloj provas
memmortigi  kaj  ĉi  tio  estas  bone dokumentita  fakto.  Sed se  nia  imuna sistemo kompromitis,  ni  ne  povas
produkti  sufiĉe  da  naturaj  kanabinoidoj  por  ĉesigi  ilian  kreskon.  Kiam ĉeloj  fariĝas  kanceraj,  ili  efektive
produktas pli da cannabinoidaj riceviloj, kio permesas al la naturaj cannabinoidoj, kiujn niaj korpoj produktas,
eniri pli facile. Ĉi tiuj samaj riceviloj ankaŭ akceptos kanabinoidojn kiel THC, kiujn la kanabo-planto produktas
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kaj  tio  povas  esti  de granda profito  al  la  paciento.  Do se via  korpo ne produktas  sufiĉe  da ĉi  tiuj  naturaj
substancoj por haltigi la kreskon de la kancero,

Ingestante kanaboleon, ĝi provizas ĉi tiujn cannabinoidojn abunde kaj tiam la malsano povas esti kontrolita kaj
resanigita. Niaj korpoj produktas kancerajn ĉelojn ĉiutage, do esence ni ĉiuj havas kanceron, sed se nia imuna
sistemo  funkcias  ĝuste,  ĉi  tiuj  ĉeloj  prezentas  malmulte  aŭ  neniun  danĝeron  al  nia  bonfarto.  Kiam  niaj
imunsistemoj difektiĝas, ofte tio estas kiam kancero konigos sian ĉeeston. Sed se homo estas sufiĉe saĝa por
ingesti kanabo-oleon por doni al siaj imunsistemoj akcelon anstataŭ iri al la medicina sistemo, ĝia ĉeesto ne
sentos longe.

Ni studis esplorajn artikolojn pri la temo kaj mi nun donos al vi la sciencan klarigon pri kial THC estas efika en
la traktado de kancero. Kiam kanaboleo estas konsumita kiel kancero-medikamento, la THC en la oleo kaŭzas
amasiĝon de grasa molekulo nomata ceramido. Kiam ceramido venas en kontakto kun kanceraj ĉeloj, ĝi kaŭzas
programitan ĉelmorton, dum ne damaĝas sanajn ĉelojn. Tiel ĝi estis klarigita en la scienca esploro, kiun ni
studis, sed mi neniam ĉesis serĉi aliajn klarigojn.

Kun la helpo de mirinda sinjorino nomata Batya Stark, mi ellaboris novan teorion, kiu implikas nian pinean
glandon kaj la melatoninon, kiun ĝi produktas. Fluorido kaj multaj el la kemiaĵoj, kiujn kuracistoj provizas
krom aliaj aferoj, kun kiuj ni kontaktas, ofte difektas la kapablon de la pineala glando produkti melatoninon.
Melatonino estas la plej granda antioksidanto konata de homo kaj ĝi vojaĝas al ĉiu ĉelo en niaj korpoj. La
pineala glando kaj la melatonino, kiun ĝi produktas, povas ludi tre draman rolon en konservado de bona sano
kaj ja multe rilatas al nia ĝenerala sento de bonfarto.

Kun la funkcio de la pineala glando difektita, ĝia kapablo produkti melatoninon tre malpliiĝas. Oni trovis, ke
dum  ni  maljuniĝas,  melatonina  nivelo  malpliiĝas,  kaj  mi  sentas,  ke  ĉi  tiu  redukto  ankaŭ  povus  influi  la
disvolviĝon de kancero. Estas science pruvite, ke nur fumado de kanabo povas multe altigi melatonin-nivelojn.
Eble ĉi tio estas unu el la kialoj, kial individuoj, kiuj fumas kanabon, havas pli malaltajn kancerajn indicojn ol
tiuj, kiuj ne faras. Nun nur pensu pri tio, kion konsumus la krudan nebruligitan oleon por viaj melatoninniveloj.

Laŭ tio, kion mi povas kompreni, kanabinoidoj en la oleo kaŭzas, ke la pineala glando trorapidiĝas kaj poste la
niveloj de melatonino akre pliiĝas. Ĉi tio, almenaŭ parte, estas tio, kion ni pensas, kaŭzas la mirindan efikon,
kiun ĉi  tiu medikamento havas sur tiom da kondiĉoj inkluzive de kancero.  Se la pineala  glando produktas
vastajn kvantojn da melatonino, ĝi ne damaĝas la korpon, sed ĝi povas havi devastan efikon sur la malsano,
kiun la paciento suferas. Kiam melatonina nivelo restas altaj, la malsano aŭ malsano, kiu turmentis la pacienton,
ofte povas esti kontrolita aŭ eĉ tute resanigita. En realeco, mi ne estas kuracisto nek mi havas la kvalifikojn
necesajn por iĝi tia, sed mi ankoraŭ sentas, ke ni devas lasi niajn mensojn malfermitaj al aliaj klarigoj. Se mi
pravas pri la graveco de melatonino, tiam ĝi povas doni al ni novan manieron rigardi malsanon kaj ĝi povus
helpi klarigi la kontraŭmaljuniĝajn efikojn, kiujn ĉi tiu medikamento produktas." Rick Simpson, Kanabo: La
Plej Medicina Planto

Kankraj Atestoj

Moto: Spontanea remisio de kancero ŝajnas surprize ofte okazi en ĉeesto de kanaboleo

“Amiko havas ostan kanceron. Ĵus komencis la oleon pasintsemajne, doloro malaperis, li sentas sin pli bona.
Onkologiaj kuracistoj estas ŝokitaj." Joe

“Iom da bonega novaĵo hieraŭ.  Viro, kiun ni ĵus donis iun,  paŭzis sian kuraciston kiam oni trovis kelkajn
semajnojn poste, ke la tumoroj en liaj pulmoj malaperis same kiel tiu sur lia hepato, kiu ŝrumpis ĝis nur punkto.
Unu malgranda tubo! Ni havas kelkajn survojajn kaj ili  ĉiuj  fartas bone. Mi esperas, ke aferoj estas bonaj.
Phoenix Tears vivas kaj sanas." Chris
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"Ĝisdatiĝo - Mia 81-jara amiko trapasis 3 tumorojn kune de sia vizaĝo (haŭta kancero) skvamoĉela karcinomo.
Ili ne havis ŝancon kontraŭ la plej bona medicino de la mondo. 5 semajnoj sur la oleo kaj li sentas sin pli bone
ol li havas en 15 jaroj. Lia apetito revenis! Li gajnas la batalon!!! Ni gajnas la batalon! Jose

Steve: Ĉu li ingestis la oleon kaj uzis ĝin ankaŭ topike?Jozefo: AmbaŭSteve: Mirinda Ĉu ne estas mirinde scii 
ke ni povas tiel fari diferencon en la vivo de iu Jozefo: Li komencis froti 68% THC-oleon miksitan kun olivoleo
kaj kokosa oleo. sur lia vango dum 2 semajnoj antaŭ ol ĝi ekaperis. Li ankaŭ ingestas ĝin sen la olivoleo post 
frotado de ĝi sur la interno de sia vango.Jozefo: Lia doktoro vokis min hieraŭ kaj diris al mi, ke li ankaŭ havas 
haŭtan kanceron kaj ŝatus iom da Oleo por provi sin mem.Steve: Nun tio estas mirinda novaĵo. pri la kuracisto 
dezirante helpon. Bone faru mia amiko!!!! Kaj mi ĝojas, ke via 81-jara amiko denove ĝuis la vivon.Jozefo: Jes, 
ĝi vere estas mirinda! D-ro P ni nomos lin, estas konata aŭtoro de paro da libroj kaj bonega Naturopath Healer 
kaj MD. Li sendis 5 el siaj pacientoj al mi en la lastaj 2 semajnoj.

“Antaŭ du semajnoj mi donis al alia el mia haŭta/gorĝa kancero/amiko iom da resaniga oleo por ingesti kaj uzi
topike, kune kun iom da kokosa oleo. Mardon li diris al mi, ke la haŭto sur lia vango malfermiĝis kaj la tumoro
estis elmontrita. Mi diris al li daŭrigi apliki la oleon sed, sen la kokosa oleo, nur la pura resaniga oleo. Li metis
la resanigan oleon sur la elmontritan tumoron rekte kaj li diris "La tubero, kiu elstaris, malaperis je la sekva
tago. Ĝi komencis dreniĝi post minutoj post frotado de ĝi. Ĝi elfluis - la oleo eltiris la kanceron kiel salvaĵon."
La kancera tumoro estis tie, nun ĝi malaperis... Du semajnojn!!!” Jose

"Familiano havis gorĝan kanceron golfpilkgrandecaj tumoroj ene de 48 horoj post oleo elĵetis la tumorojn kiujn
ĝi funkcias. Ĝi estas dokumentita. Helpas ankaŭ kun inaj problemoj. Neniu zorgas trovi kuracojn aŭ helpon por
tio nur doni sintezajn ĉevalhormonojn, tiam mi demandas, kial virinoj freneziĝas." Debra

"Saluton Rick Simpson kaj Jindrich Bayer, mi volis konigi tre FELIĈAN FELICAN novaĵon. La skanadoj de
panjo montris "mezureblan" malkreskon en la grandeco de ĈIUJ tumoroj en hepato kaj pankreato. Ankaŭ, la
tumoro en ŝia pulmo nun estas TUTE, 100% FORITAS!!!

Estas tiom da dankoj por ĉirkaŭiri, sed la unua persono, kiu meritas la plej grandan parton de amo, estas Rick
por tiel malkaŝe kunhavigi ĉi tiujn informojn kun la mondo por komenci.

Dankon Jindrich pro ĉio, kion vi faras inkluzive de via subtena afableco kaj instrukcioj. Mi scias, ke ni ankoraŭ
marŝas sur ovoŝeloj kun ŝia diagnozo/prognozo, sed se aferoj daŭre pliboniĝas (tumoroj ŝrumpiĝas aŭ "solvas"
kiel ili nomas ĝin sen plia metastazo). Mi poste sendos al vi ŝin antaŭ kaj post medicinaj raportoj, por ke vi
povu  vidi,  ke  vi  helpis  savi  la  vivon  de  nekredebla,  ama,  aktiva,  donaca  virino,  kiu  ekstere  plantas  sian
herbĝardenon dum mi tajpas. :o). Multan amon, Barbara"

-- Saluton Barbara, dankon, vi faris nian tagon per via retpoŝto. Salutu vian Panjon por ni kaj certigu, ke ŝi ne
faru aliajn skanaĵojn aŭ Rentgenradiojn aŭ aliajn karcinogenajn sensencaĵojn.  Lasu ŝin iru kiel  ŝi sentas, ŝi
devus manĝi 120-180 g da la oleo dum ses monatoj aŭ malpli. Se mi estus ŝi, mi tiam manĝus la oleon ĉiutage
por la resto de mia vivo ĉiuokaze, kancero havas tre malgrandan ŝancon kiam estas oleo ĉeestanta en la korpo.
Bontenaj dozoj estas ekstreme grava parto de ĉi tiu metodo. Bondezirojn, Jindrich

“Mia panjo kuracis sian etapon 3-an ĉelan pulman kanceron per la oleo!! J Ĉu mi menciis, ke ŝi estis libera de
kancero nur kvar monatojn post diagnozo? Nu, jen kio okazis. J” Tagiĝo

"Mia patro ankaŭ havas pankrean kanceron, kiu disvastiĝis al lia hepato kaj pulmo dum kemio, tiam ĝi denove
disvastiĝis,  li  tre  malboniĝis  kaj  rapide  plimalboniĝis.  Li  komencis  la  oleon antaŭ  3  monatoj  la  plej  lasta
skanado lundon montras, ke ĉiuj 7 makuloj malaperis kaj pankreata kancero ŝrumpis, li sentas sin 100% pli
bona kaj havas vivokvaliton reen. La oleo estas vere mirinda." Lisa
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"Mia patro ankaŭ estas sur la oleo por pankreata kancero, kiu disvastiĝis al sep aliaj punktoj, kiujn li estis sur la
oleo dum 5 monatoj, ĉiuj sep makuloj, kiuj aperis dum kemio, malaperis ekde la komenco de la oleo kaj la
pankreata kancero ŝrumpis, la oleo ŝparis. lia vivo!" Lisa

“Saluton, mi nur volis ĝisdatigi vin. Paĉjo havis alian skanadon ekde komenci la oleon antaŭ 5 monatoj por
pankreata kancero. Lasta skanado montris, ke la kancero en la pankreato ŝrumpis kaj la aliaj 7 makuloj, kiuj
aperis dum li estis sur kemio, malaperis ekde la komenco de la oleo. Novaj rezultoj montras, ke la kancero en
pankreato denove ŝrumpis kaj ke ne ekzistas aliaj punktoj, kio estas fantazia konsiderante, ke tial pankreata
kancero estas tiel mortiga pro la rapideco, kiun ĝi disvastiĝas. Do 8 monatoj dum 5 el tiuj monatoj uzante oleon
paĉjo fartas bone, fakte li sentas sin pli bone nun ol kiam li unue estis diagnozita. Do denove dankon Rick, JB
kaj ĉiuj, kiuj helpas eligi ĉi tiun informon, se ne estus pro la oleo, mi ne havus mian patron!!" Lisa

"Mia patro ankaŭ estis etapo 4 pankreata kancero. Li ankaŭ havis 10 makulojn sur hepato... tio estis malfrua
novembro 2012. Li nun havas 1 makulon sur hepato (.08) kaj 1 makulon en pankreato (8 mm). Ni batas ĉi tion.
Liaj kuracistoj estas ŝokitaj. Li akiras pezon kaj entute sentas bonege. Kanaba infuzita oleo ankaŭ estas bona."
Angie

--  Ne ludu kun diluita  medikamento,  Angie.  Ĝi  estas  bona por  topika  uzo,  sed vi  ne volas  doni  kanabon
infuzitajn oleojn al kanceruloj kiel ilia sola kuracado. Plenpotenca plena spektra atako funkcias plej bone.

Precipe por tiuj, kiuj "devas" iri preni skanadon "tro vidi" kiel ĝi resaniĝas. Tiaj homoj devas aŭtomate aldoni
pliajn 60g da la oleo al la protokolo ĉar ili simple nenecese trapasis tre karcinogenan proceduron "por vidi" kiel
ili sentas. Scivolemo kostas monon, pardonu tion.

Gratulon kaj bondezirojn. Estas bonege vidi la sukceson de homoj, kiuj pensas malsame. JB

"Mi estas fakta pruvo, ke RSO havas rektan efikon al MPNST kaj NF1. Kuracarkivoj, MR, PET, CAT-skanado
pruvas signifan redukton en tumorgrandeco kaj avideco." Kristyne

“Bone miaj Peeps. Hodiaŭ estas la tago, kiun mi nur esperis, ke iam okazos. La biopsiorezultoj estas en. Corrie
Yelland ĴUS RICEVIS KONFIRMON KE Ŝia KANCERO ESTAS 100% TUTE FORIRITA!!!! MI ESTAS
SENPAKANCERO!!!!! Eĉ ne ajna displazio, des malpli la granda C.

Al miaj nekredeblaj, mirindaj amikoj, kiuj kolektive respondecis, ke mi povu pagi la medikamenton = estas
absolute neniuj vortoj por priskribi kiom dankema mi estas al ĉiu kaj ĉiu el vi. Vi ĉiuj estas mirindaj!

Al Heather, kiu unue sendis al mi RUN FROM THE CURE--Tiu filmeto tute laŭvorte ŝanĝis mian vivon. Kiu
thunkens ĝin, he? Mi amas vin! Al Rick Simpson, al Jindřich Bayer el la fundo de mia koro... DANKON pro
via scio kaj via subteno. Mi vivas hodiaŭ pro vi ĉiuj! Mi estas vere benita havi tian mirindan familion kaj
amikojn." Corrie

“Saluton Jindrich, nur rapida noto por sciigi vin, ke mi vidis mian kuraciston hodiaŭ. La raporto diras, ke la
kancero  (kancero de analkanalo)  ne plu estas  detektebla.  Lastan  aŭtunon oni  diris  al  mi,  ke mi havas 2-4
monatojn se mi ne faris radiadon. Mi elektis fari neniun radiadon kaj provi la RSO anstataŭe. Evidente, ĝi
funkciis! El la fundo de mia koro, dankon, Dankon, DANKON al Rick kaj al vi mem!!!!” Corrie

“Mia lasta sukcesa historio. Ĉi tio estas virino en ŝiaj malfruaj 50-aj jaroj, kiu estis diagnozita kun Ŝtupo 3, sed
tre proksima al Ŝtupo 4 Pulma Kancero. Hodiaŭ mi ricevis ĉi tion: "Nu, mia panjo iris por sia CT-skanado antaŭ
monato kaj ricevis siajn rezultojn antaŭ kelkaj tagoj. Ĝi tute malaperis! Ŝia kuracisto legis ilin kaj diris, ke la pli
granda maso estas klara kaj nenio restas...

Ŝi ankoraŭ havas COPD sed ni laboros pri tio kaj ŝia fumado lol... Koran dankon pro ĉiuj konsiloj kaj scio pri
aferoj, pri kiuj ni neniam konsciis. Ĉio kuniĝis pro kialo kaj ni estas tiel feliĉaj. Dio benu vin kaj vian familion.”
Corrie

-- Spontanea remisio de pulma kancero ŝajnas okazi surprize ofte en ĉeesto de kanaboleo. JB

“Bone, ĉiuj miaj mirindaj Peeps, ĉi tio estos longa legado, sed mi pensas, ke mi eble trafis PAYDIRT hieraŭ. Mi
ne vidis mian dentiston ekde la pasinta septembro. En tiu tempo, mi estis en la mezo de batalado por mia vivo.
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Oni diris al mia dentisto en tiu momento, ke mi havas kanceron. Ni havis la kutiman konversacion, kie mi diris
al li, ke mi ne faras radiadon kaj faras "alternativan traktadon". Tiutempe, li demandis kion mi faras. Mi hezitis
diri al li, ĉar li estis konata pro sia "rigideco", sed diris al li spekti Kuru De la Kuraco. Li fakte vokis min post
kiam li rigardis ĝin. Li diris, ke kiel medicina profesiulo, li emis esti en la skatolo, ke li havis fraton, (kuracisto),
kaj alian fraton, (farmakologon) kaj kiel foje ili "ne havas ĉiujn respondojn."

Rapide antaŭen al hieraŭ. Li miris vidi kiel bone mi aspektis, kaj momente senvorta kiam mi diris al li, ke la
Kanaba Oleo funkciis. Li komencis fari ĉiajn demandojn. Multaj el ili “sciencaj demandoj”, kiujn mi ne povis
respondi. Li demandis pri klinikaj provoj, dif. malsanoj traktataj per Kanabo ktp. Li volas paroli kun sia frato
pri mi mem, kaj ankaŭ pri Kanabo kiel "kuracilo" pri kancero, kaj ankaŭ volas, ke lia frato esploru Kanabon kiel
medikamenton. Ĉu estus bone se li prenus mian ĉelan numeron kaj retadreson?

Jen  kie  ĝi  fariĝas  granda.  Lia  frato,  d-ro  Jake  Theissen,  kutimis  esti  la  Dekano  kaj  iniciatis  la
Farmakologioprogramon en Waterloo University.  Li nun estas konsultisto por medikamentaj kompanioj kaj
specialiĝas pri "Novaj Aliroj en Kancero-Traktado". Li estas forte ligita al la Kanada Kancero-Socio. (Ankaŭ, li
estas tiu, al kiu la registaro petis gvidi la enketon pri la diluita kemioskandalo.) Johano diris, ke lia frato ofte
diris, ke devas esti io pli bona tie por trakti kanceron. Io natura, prefere ol kemia. Mi diris al li "ne serĉu plu."
Kanabo estas la "io natura".

Fingroj  krucis  miajn  Pepojn.  Havi  iun tiel  influan esti  "nian flankon",  povus esti  enorma! Janet  Sweeney,
Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh Avery, Rick Simpson. Cannabis Science, ĉu vi uloj
estus surŝipe por helpi min pri ĉi tiu se necese, kaj ĉu vi estus bone se mi direktus mian dentiston aŭ lian fraton
al vi?

Dankon pro legi Peeps. Daŭre disvastigu la vorton... KANABISA OLEO MORTAS KANCERON!” Corrie

Q. Ĉu vi iam vidis RSO helpi kuraci prostata kanceron?

A. Kompreneble. Sekvu la instrukciojn por plej bonaj rezultoj. Jen ekzemplo de kiel ĝi funkcias kaj Dennis
ankaŭ provizas iun sciencan klarigon pri kiel la oleo funkcias. Tamen, sekvu la instrukciojn de Rick, manĝu la
oleon laŭ la instrukcioj (malaltaj dozoj kiel tiuj, kiujn Dennis uzis eble ne sufiĉas por aliaj pacientoj), kaj ankaŭ
uzu la oleon en supoza formo. Bondezirojn, JB

"Komence en 2013 mi estis diagnozita kun prostatkancero ricevante Gleason 9-rangigon. Kiel mia unua elekto,
mi decidis provi la Kanaban Oleon de Rick Simpson. La plej granda parto de la kancero estis for 90 tagojn
poste laŭ dua biopsio sed la tumoro daŭre estis tie. Mi decidis, ke mia dozo estas tro malgranda, kio estis unu
dekono de gramo tage, do mi decidis fari ĝin denove dum aliaj 90 tagoj. Ĉi-foje mi pliigis la dozon al 3 dekonoj
de gramo tage dum la unuaj 60 tagoj kaj 5 dekonoj de gramo dum la lastaj tridek tagoj krom la lasta tago, kiam
mi prenis plenan gramon. La sekva biopsio montris, ke la tumoro malaperis. Kaj pli bone, mia kancero estis
99.9% for! Mi dankas Dion por gvidi min en la kanabo rekta.

Antaŭ mia kancero mi estis multe kontraŭ mariĥuano en ajna formo, sed kiam vi alfrontas morton pro la terura
radiado kaj kemio, mi supozis, ke mi havas nenion por perdi. Mia urologo diris, ke li neniam vidis ion tian, ĝi
estis tute ekster la diagramo." Vilhelmo

“Mi ĵus ektelefonis kun la urologo. Mia edzo havis multajn medicinajn problemojn post prostatkancero antaŭ
jaroj. Li estis sendita por biopsio antaŭ ĉirkaŭ 2 monatoj sed pro problemoj en la tubo de reno ĝis veziko ili ne
povis fari kompletan biopsion. Ili tamen akiris sufiĉe da histo por vidi, ke la prostatkancero revenis kaj nun estis
kanceraj ĉeloj sur liaj vezikaj muroj. Ili devis trakti lin pri aliaj problemoj antaŭ ol ili povis reiri kaj rekomenci
la  biopsion  pro  aliaj  medicinaj  problemoj.  Kun  granda  malfacileco,  ĉi  tio  estis  plenumita  hodiaŭ.  Mi  ĵus
ektelefonis kun la kuracisto kaj kvankam li havas renajn problemojn pro radiado kaj eble perdos renon, ŝi estis
pli konfuzita pro la foresto de la kancero-ĉelo, kiun ŝi detektis 2 monatojn antaŭe. Neniu signo de kancero kaj ŝi
simple ne povas eltrovi ĝin. Post la unua biopsio, mi tuj faris larmojn de fenikso. Ni ambaŭ havas sufiĉe bonan
toleremon, do ene de unu semajno al 10 tagoj mi havis lin ĉe la 1-grama dozo. Monaton poste, ni ne havas
kanceron! Mi estas konsternita kvankam mi neniam dubis la miraklajn potencojn de la ĉiopova fiherbo. Ankaŭ
mi havas aŭtoimunan malsanon, kiu estas malofta (same kiel aktoro Harold Ramis). Mi mirigas min ĉiutage ĉar
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mi estas en remisio dum pli ol 3 jaroj, kio mi supozas, ke mi estas sufiĉe malofta. Mi ne scias kial sed eble mia
ĉiutaga konsumo ankaŭ povus havi ion rilaton kun ĉi tio. 2 el miaj kuracistoj konscias pri miaj traktadoj kaj
100% subtenas. Do mi dankas sinjoron Simpson! Dankon pro gvidado de la vojo! Mi nur volis sendi mian
ateston al vi, ĉar mi estas tiel dankema. Mi donacos al via afero post kiam li estos hejme kaj mi loĝigos lin.
Denove dankon el la fundo de mia koro! Sincere, DKS"

“Mi havas la saman malsanon, ke Harold Ramis mortis pro la pasinta monato... vaskulito. Mi havis ĝin dum pli
ol 15 jaroj, sed estis finfine diagnozita antaŭ ĉirkaŭ 4 jaroj, kiam la simptomoj estis tiel teruraj, ke mi eĉ ne
povis marŝi. Mi estas en remisio nun dum 3 jaroj ekde origina traktado de citoksano (kemio) kaj prednisono.
Tiam sur imuran por prizorgado. Mi volis forigi ĉiujn drogojn ĉar al mi iliaj kromefikoj estis pli malbonaj ol la
malsano. Mia kuracisto diris ne. Do mi faris tion, kion farus iu alia malmola, obstina persono... Mi demetis min
mem kun mia propra permeso!!! Hehe. Steroidoj ĝis 2 mg tage nun. Ili estas malfacile rezigni!!! Lasta doktora
vizito,  ĉar mi fartis tiel  bone, mia kuracisto finfine forigis min la medikamentojn, kiujn mi ĉesis antaŭe (ŝi
neniam sciis, ke mi ĉesis jarojn antaŭe). Mi ne scias, sed mi estas en remisio jam de 3 jaroj.

Plej multaj homoj, kiuj suferas ĉi tiun malsanon, havas tiom da problemoj la tutan tempon, sed mi sentas min
normala homo kun nur kelkaj problemoj, kiujn la malsano kreis komence kiel neuropatio en piedoj kaj mano.
Krom tio, mi estas bona. Laboru ĉiutage kaj kuru. Ĉio, kion mi scias, estas, ke kiel ĉiutaga kanabo-uzanto, mi
ŝajnas esti tre bonŝanca homo kompare kun tiom da aliaj, kiuj havas ĉi tiun malsanon kaj estas sur manpleno da
teruraj piloloj por subpremi imunsistemon kaj kontroli la malsanon. La nura afero, kiun mi certe scias, estas, ke
kanabo helpis min senti kiel mi hodiaŭ. Mi havas 100% subtenon de 2 el miaj multaj kuracistoj, unu estante mia
neŭrologo!

Estas tre facile fari vian propran RSO. Mi estis nervoza komence do provis fari malgrandan kvanton unue. Ĝi
rezultis mirinda do kun tiu scio, mi faris pli. Mi ĵus sekvis la recepton de Rick kun iom da helpo de amiko! De
lastatempa Facebook-afiŝo kiun mi faris (mi estas OUT pri ĉi tiu mirakla herbo) mi havis multajn privatajn
mesaĝojn pri la sukceso kiun mia familio havis serĉante helpon! Mi estas metos miajn sanajn plenkreskajn
infanojn pri bontenado nur por ke ili havu malpli  da ŝanco akiri  ion katastrofan. Mi amas ĉi tion!!! Koran
dankon sinjoro Simpson!!! Via dediĉo al ĉiuj estas tre aprezita de ĉi tiu Kalifornia knabino!!!” Debora

"Mia edzo faris la programon Phoenix Tears kiam li havis la 4-an etapon de vezikkancero. La vojraporto post
kirurgio (kiun li NE havus se ni havus pli da fido al la programo) montris absolute neniun kanceron. Mi ne
pretas pretendi sukceson kun Alzheimer, sed por kancero ne ekzistas absolute pli bona elekto." Caren

"Saluton denove Rick! Mi esperas, ke ĉi tiu retpoŝto trovos vin bone. Mi skribas hodiaŭ por demandi vin kiom
longe paciento devas resti sur la oleo? Ni havas pacienton kun grandega tumoro. Li komencis la 15-an de marto
kaj ĝis nun trapasis 40 gramojn. Li estas sur 1.5 gramoj aŭ pli/tage ekde la tago 2. Ĉu vi ĉesas ĉe la Terapia
dozo de 60 gramoj? Mono estas faktoro por ĉi tiu paciento. Li ĝis nun nenion pagis por sia medikamento. Ilia
Prizorganto  donacis  la  unuajn  60  gramojn  da  oleo,  sed  ne  povas  doni  senpagan medikamenton  por  ĉiam.
Dankon pro via kontribuo. Mi taksas vian komprenon. Sincere, Janet"

“Kara Janet, Vi diras, ke li havas 1,5 gramojn aŭ pli tage ekde la dua tago. La oleo, kiun mi produktas, estas tiel
forta, ke la averaĝa homo bezonas proksimume 5 semajnojn por atingi la punkton, kie ili povas ingesti 1 gramon
tage. Povas esti problemo kun la streĉo, kiu estis uzata por produkti ĉi tiun oleon, kanabo-trostreĉoj povas multe
varii  en siaj  resanigaj  kapabloj,  do la  problemo povus esti  la  streĉo.  Kutime kiam la  paciento  ingestis  60
gramojn da oleo, la kancero malaperis. Sed se ĝi ne estas, mi daŭre donus al ili la oleon ĝis ĝi estos. La tempo
necesa kaj la kvanto da oleo bezonata povas multe varii de persono al persono. Ni ĉiuj estas malsamaj kaj iuj
homoj resaniĝas multe pli rapide ol aliaj. Kutime homoj, kiuj estis tre damaĝitaj de kemio kaj radiado, postulos
pli longan traktadon kaj pli da oleo. La oleo devas malfari  ĉiujn damaĝojn postlasitajn de tiuj tiel  nomataj
traktadoj. Mia konsilo estus provi produkti la oleon de alia forta indika trostreĉiĝo sed tute ne teni lin sur la oleo
estas la nura afero, kiun mi scias, kiu povas savi lian vivon. Plej Bondezirojn, Rick Simpson"

“Mi ne certas ĉu ĉi tio estas sukceso- Sed mi certe kalkulas ĝin kiel unu! Se iu ajn scivolas, kial mi havas viran
voĉon, ne estas ĉar mi estis cigaredo-fumanto aŭ io ajn- mi neniam fumis, sed ĉar mi estis forigita de mia
tiroido.  Mi havas 51 jarojn (kaj duono!) kaj uzas oleon ekde miaj 20-aj jaroj.  Mi nur ĉiam trovis ĝin rava

57



KANCERO: LA PROTOKOLO DE RICK SIMPSON

vaporiĝi. Antaŭ kelkaj jaroj- mi komencis havi problemojn por gluti, kaj miaj kuracistoj trovis nodojn sur mia
tiroido. Nodoj sur mia tiroido, kiujn mi devis iri por kancertestado. Kiam ili faras tion, ili simple metas grandan
pugan kudrilon en vian gorĝon kaj eniras la nodojn por esti provitaj. Ili donas al vi nenion - neniun anestezon -
pro la loko. Do- faru tion kelkajn fojojn kaj vidu ĉu vi povas sidi senmove. Ĉiukaze- post esti pikita ĉe 6x- kaj
mia tiroido fariĝis tiel granda, ke mi havis problemojn por gluti kaj spiri- mi forigis mian tiroidon. Kun la tuta
kancero en mia familio- mi supozis, ke mi estos antaŭ la ludo. Neniu Kancero. Neniu. Mi estas la sola en mia
familio, kiu ĝis nun eskapis kanceron. Mi faras petrolon ekde miaj 20-aj jaroj. Mi havis preskaŭ ĉiun kancero-
teston tie pro familia historio- kaj nenio ĝis nun Dankon al Dio! Vi faras la matematikon :-)” Janet

"Saluton Rick! Amy forpasis ĉi-matene. Amy ĉesis uzi la oleon kiam ŝiaj numeroj aperis strangaj. Vi diris, ke io
ne bonodoris - nu, la kuracistoj fuŝis ŝiajn laboratoriorezultojn, kaj ili estis malbonaj. Amy estis tiel laca (23
raŭndoj da radiado, 3 aŭ 4 da kemioterapio). Ŝi nur rezignis. Mi ne ŝercas. Ŝi travivis tiom multe antaŭ ni, ke ŝi
sentis, ke ŝia tempo venis. Ŝi pravis. Sen la oleo- ĝi estis finita. La semajnon antaŭ ol ŝi aspektis tiel bonega - mi
ĵuras! Ŝi volis iri ĝis du gramoj tage, kaj vere piedbati ĉi tion. Tiam tiuj malbenitaj provoj revenis, kaj ŝi estis
finita. Mi petegis ŝin daŭre preni ĝin. Kiel vi traktas ĉi tion? Mi estas detruita. Janet"

“Kara  Janet,  mi  scias  kiel  vi  sentas,  kara,  mi  havis  la  saman aferon al  kelkaj  homoj,  kiujn  mi  havis  sub
kuracado, kaj tio ne estas bona sento. Almenaŭ ni povas kuraĝiĝi pri tio, ke tio, kion ni faris, helpis kaj ne ni
estas kiuj kaŭzis la damaĝon. Ofte estas tre malfacile ne profunde implikiĝi kun tiuj, kiujn ni traktas kaj kiam io
tia  okazas,  ĝi  ĉiam igas min deziri  strangoli  tiujn,  kiuj estas respondecaj.  Ne gravas  min kiom tiuj  idiotaj
kuracistoj pensas pri si mem kaj pri sia profesio, murdo estas murdo kaj antaŭ ol ĉi tio estos finita, la publiko
vidos ilin ĉiujn kiel ili estas. Mi rigardas ĝin tiel Janet, ni ne povas savi ĉiujn, sed tio, kion ni faras, estas mildigi
la suferon de sennombraj homoj. Do pri ĉio, kion ni povas fari, estas daŭrigi, ĝis ni povos rekonsciigi ĉi tiun
mondon. Vi estas mirinda virino kun grandega koro kaj tio, kion vi faras, signifas tiom multe por la suferantaj
amasoj. Do provu koncentriĝi pri ĉio, kion vi faris, kaj ne kulpigu vin pri la nekompetenteco de aliaj. Estas
homoj kiel ni, kiuj faras la diferencon, kaj ĝiaj homoj kiel ni, kiuj ŝanĝos ĉi tiun mondon, do bonvolu ne lasi ion
ajn deturni vin de la vojo, kiun ni ambaŭ vojaĝas. Plej Bondezirojn, Rick Simpson"

“Mi multfoje dividis Phoenix Tears de Rick Simpson sur mia Fejsbuka muro... tiam unu tagon mia amiko estis
sur ŝia mortolito kun Limfomo. Kiam ŝi vidis miajn afiŝojn pri la oleo, ŝi tuj komencis preni la oleon kaj nun
estas SENPAKANCER! Ŝiaj kuracistoj estas mirigitaj, ke ili diris al ŝi, ke ŝi havas tri monatojn por vivi... ILI
ERARIS." Jamie

“Kara sinjoro Simpson, mi havas pacienton en Usono, kiu ĵus komencis pri Phoenix Tears. Ĝi estas laŭleĝa en
nia ŝtato. Li estas proksimume monato en la programo, sed petis multe pli ol gramon tage ekde la dua semajno.
Ĉu pli ol unu gramo tage utilas? Mi prenis ĉi tiun pacienton senpage, kaj mi sentas, ke li iom ludas min. Li volis
unu gramon tage ekde la dua semajno, kaj poste deziris du gramojn tage - kaj tio estas ege potenca. Mi estas
ligita  je  kvarono  de  gramo.  Ni  uzas  Budho  -  100% indika  kun  pli  ol  15% THC-enhavo.  Kiel  vi  traktas
pacientojn, kiuj volas pli kaj pli? Dankon, Georgo”

“Kara Doktoro, mi kuraĝigas ĉiujn kun grava kondiĉo preni la oleon kiel eble plej rapide. Ju pli rapide ili povas
preni ĝin, des pli rapide ili povas esti resanigitaj. Mi vidis kelkajn homojn konsumi la tutan 60 graman traktadon
en monato kaj kuraci sian fina kanceron. Sed tiaj homoj estas maloftaj kaj estas pli ol eble, ke ĉi tiu ulo ludas
vin. Mi havis kelkajn homojn provi ĉi tion kun mi kaj mi metis la kuron al ili. Mi ne ĝenas provizi oleon al tiuj,
kiuj bezonas ĝin kurace, sed mi ne provizos ĝin al malsaĝuloj, kiuj volas fari trompon. Se vi sentas, ke ĉi tiu ulo
provas trompi, vi simple diru al li, ke li devos mem elpensi la kanabon por produkti la medikamenton. Se li
estas vera, li verŝajne provos fari ĝuste tion, se ne, tiam vi verŝajne neniam plu aŭdos de li. Vi ne havas senfinan
provizon de ĉi tiu oleo kaj ĝi devas iri kien ĝi faros la plej bonan. Daŭrigu la bonan laboron. Plej Bondezirojn,
Rick Simpson"

“Mi traktas virinon kun TERMINAL-kancero, kun RS-kanabo-oleo kaj ŝi finfine pliboniĝas. ĜI FUNKCIAS!"
voduotatooo

“Nun farante la samon. 25% THC SKYWALKER OG, lasta OG-oleo mia PSA estis 160. Post 100 gramoj
hodiaŭ estas 7." Jimmy
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“Saluton Chris, Ĝisdatigo... kancero foriras... ŝi ricevis vokon de sia konfuzita onkologo hieraŭ matene. Kutime
ni havas vizaĝ-al-vizaĝan rendevuon sed li vokis ŝin ĉi-foje por konsili ŝin pri la rezultoj de ĉiuj skanadoj faritaj
antaŭ kelkaj semajnoj.

Hepato - kancero ne plu videblas. Pulma kancero,  unu pulma kancero malaperis  kaj la alia pulma kancero
signife malpliiĝis. Mamo - li ne komentis... Li ne menciis la brustan penson... do panjo revokas lin por kelkaj
demandoj kaj por fiksi rendevuon por ke ni eniru kaj parolu kun li  kaj vidu la pasintecon. kaj lastatempaj
skanadoj. Mi timas, ke ŝi estis iomete ŝokita kiam la doktoro komencis paroli pri la malapero de ŝia hepata kaj
pulma kancero, ke ŝi forgesis demandi pri sia brusta areo.

Ĉiuj skanadoj estis por antaŭkribrado por nova hormonterapia vojo... sed la doktoro diras, ke ŝi ne plu estas
kandidato por la hormona studo, ĉar paciento devas havi kreskon en la kanceraj areoj kaj ĉiuj ŝiaj areoj NE
kreskas sed mortante.

Ni estas super la luno kun la rezultoj de la oleo!!! Kiam mi parolis kun Rick antaŭ unu monato aŭ pli koncerne
mian patrinon, li sugestis, ke ŝi faru 2-an 90-tagan kuracadon kaj do ni planas pri tio komence de septembro.
Intertempe ni donos al ŝi daŭran dozon.

Ŭaŭ! Ŝi sciis de la komenco de la traktado, ke la oleo funkcias sur ŝiaj tumoroj, ŝi povis senti ilin ŝrumpi kaj
foriri. Ni ĉiuj estas tiel dankemaj, ke vi prezentis al mi vian dokumentan ideon kaj dividis ĉi tiun traktadon. Mi
estas hejme ĉi-vespere se vi havas tempon por babili. Eterne Dankema, Cindy"

“Saluton kara Corrie... Nur volis sciigi vin, ke mi donis la oleon, kiun mi havis de mia panjo, al amiko de
amiko, kiu havas maman kanceron... Ŝi prenis por monato kaj ĝi estas en remisio... Kelkaj kanceraj ĉeloj estas
mortinta en la tumoro... Kaj la kuracisto estis mirita kaj pozitiva kaj ŝajne se ŝi venontfoje havos pli bonajn
rezultojn la komencos fari ion pri la oleo. Mi estas tiel feliĉa kaj dankas Dion, ke mi permesis al mi doni tiujn
informojn pri la kanabo-oleo al ĉi tiu virino.. :)) Do deziris, ke mia panjo povus preni la oleon ĉiutage..."

“Saluton Rick, mi ricevis bonajn novaĵojn. Mia patrino ne eltenis pli psike la ekkonon, ke ŝi havas kanceron en
la brusto, do ŝi suferis la operacion. Tamen ŝi manĝis 30 g de la dozo, kaj ŝi trinkis herbajn teojn de iu ulo, kiu
havas ĉiajn medicinajn herbojn, kaj ŝi ankaŭ metis la bandaĝojn el ĉi tiuj herboj. Ĉiuokaze, kiam kuracistoj
elprenis tiun kanceron, ĝi estis ne pli ol 7 mm granda kaj el 100% histo, nur 1% estis aktiva, kaj maligna kaj en
la mortofazo. 3 kuracistoj rigardis ĉi tion, kaj ili diris, ke ili neniam vidis ion tian... Do, se ŝi pasus pli 1 aŭ du
semajnojn sen la operacio, ĉio malaperus. Nun ŝi prenas ĉiutage la oleon por 1 gramo kaj duono kaj ŝi nun
komprenas, ke la operacio estis tute nenecesa.

Tamen, ŝi estas multe pli trankvila nun ol ŝi estis, ĉar ŝi timis, do ni ne povis deturni ŝin de la operacio... sed nun
ĉio estas bona, kaj la herboj kaj la oleo ankaŭ plenumis sian laboron. Ĉiuokaze, la stultaj kuracistoj donis al ŝi
23 radioterapiojn,  sed ŝi  diris,  ke ŝi  ne  faros  tion kaj  la  kuracisto  diris  inter  la  linioj,  ke  ŝi  pravas.  Estas
nekredeble kiom malproksimen iras ĉi tiuj kuracistoj. Ĉiuj salutas, Rick. Koran dankon pro rekomendo, kaj
danku al Jindrich denove.” Sasa

“Rick... amiko ĵus havis cerban tumoron forigita de lia kapo... li havas makulojn sur siaj pulmoj... ili volas ke li
havu kemio kaj radiado... ĉu preni la oleon estus malŝparo dum kemio kaj radiado? Vidi kiel li fartas post kiam
la cerba tumoro estis forigita estas rimarkinde, li estas 80 % pli bona ol li estis pasintsemajne kun tiu afero en la
kapo... Mi volas diri al li, ke li ne faru kemio kaj radiadon kaj fari la oleon sed ĝi ne estas. mia elekto...” Ŝaron

-- Ŝaron, ĝi pliigus liajn eblecojn de postvivo. Sed fakte, la kemio nur kaŭzos, ke li devos manĝi 120-180g da la
oleo poste nur por malfari la damaĝon. Kompreneble, tio estas se li postvivas la veneniĝon. Bondezirojn, JB

"Por ĉiuj vi  ridkapuloj,  kiuj opinias,  ke Rick Simpson estas fraŭdo, vi  devus scii,  ke Michelle  Aldrich ĵus
kuracis  sian  etapon  3-pulman  kanceron  per  kanaboleo,  provizita  de  Valerie  Corral  kaj  WAMM!  Kial  la
amaskomunikiloj kaj kuracistoj ne povas unufoje diri la veron?! Kanabo kuracas kanceron, diable!!! Kaj la
nerespondecaj homoj estas tiuj kiuj provas silentigi ĉi tiun realecon, ne homoj kiel mi kaj Tommy, kiuj volas, ke
la mondo sciu la veron pri kanabo kaj kancero." Steven
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"Saluton al  ĉiuj, mi ricevis bonegan novaĵon. La edzino ricevis sian PET-skanan rezulton lundon. Ŝi havis
kanceron dum 5 jaroj post 6 raŭndoj de kemio kaj unu stamĉeltransplantaĵo, tiam ĝi ankoraŭ revenis. Antaŭ 6
monatoj  ŝi  devis fari  alian  transplantaĵon sed ĝi  estis  nuligita  ĉar  ili  povis trovi  neniun donacanton.  Do ŝi
komencis sur la oleo. Lunde la kuracisto diris al ni, ke la kancero malaperis. Dankon pro la oleo, Rick. Vi estas
la viro, dankon.” Luc

-- Dankon, Luc. Medicina dokumentaro estus pli ol bonvena. Ŝi devus resti sur bontena dozo, mi manĝus kiel
eble plej multe da oleo kiam eble. Havu ŝin resti for de pli da skanadoj, se eble. Atesto de video de Youtube
estus bonega. Bondezirojn, JB

“La jaro 2013 nun estas for kaj mi ĝojas, ke mi povas vidi 2014, kiun Kuracistoj ne pensis, ke mi povas vidi la
jaron 2013. Sed ĉi tie mi ankoraŭ vivas kaj sanas. Kelkaj homoj, kiujn mi ne vidis dum pluraj jaroj, diris, uu, vi
ankoraŭ vivas! Jes, mi ankoraŭ vivas, ĉar mi uzis la ĝustan herban medikamenton (Kanabo-Oleo) por mortigi
mian nekuraceblan GBM-cerban kanceron.

Do  Dankon,  Dio,  ke  vi  montris  al  mi  la  vojon  por  resanigi.  Kaj  D-ro  Tiew  Han  pro  viaj  kapabloj  en
Kraniotomio, Ankaŭ Rick Simpson pro kundivido de viaj scioj pri ĉi tiu Dio Sendita OLEO, kaj mia edzino
Cinimin Mansur pro zorgo pri mi, kaj miaj Anĝeloj pro via humila helpo, kaj amikoj kaj mia familio pro ilia
mirinda. subteno kaj amo. Sen vi ĉiuj, estas neeble revidi min sana. Mi sentas min tiel bonŝanca kaj benita. Kaj
jes, mi kredas je Anĝeloj.

Ĉion bonan al ĉiuj por 2014, provu ne stresi, esti feliĉa kaj resti Sana." Elia

"Mi ŝatus danki (xxx) pro la oleo, kiu estis donacita por mia kancero!! De nun, ne troviĝas kancero en mia
korpo!! Vere funkcias homoj, la pruvo estas ĉio en miaj medicinaj registroj! Koran dankon al vi ĉiuj kaj grandaj
apogoj al la Larmoj!!!” Becky

“Dikfingroj al Jindrich, li tute pravis pri topika aplikado aplikata rekte sur la haŭto prefere ol sur la bandaĝo. La
diferenco estis kiel nokto kaj tago." Rolando

-- Kompreneble. Tinkturoj kun 20-30-50% oleo ankaŭ bonege funkcias, ĉar ili facile eniras sub la surfacon. En
iuj kazoj, kanabo-semo-oleo (aŭ karité butero) kaj kanabo-oleo-miksaĵoj ankaŭ estas tre utilaj. Sed logike, ju pli
da oleo vi ricevas ĝuste sur la vundon, des pli bone. JB

"Mi skribis antaŭe, ke ni sukcesis trakti maman kanceron. Nun kuracistoj diris al la paciento, ke ŝiaj rezultoj
estas tiel bonaj, ke ŝi devas labori. La paciento diris DANKON DIO kaj la kuracisto diris, ke ŝi devas danki lin
ne al dio kaj mi demandas pro kio li faris nenion sed daŭre diri al ŝi, ke ŝi devas preni kemio kaj radiado...
freneza doktoro.. .

Sed ni prenis ĝin al la sekva nivelo, ni resanigas la vizaĝon de iu ĉar ĝi estis detruita per piloloj antaŭ 5 jaroj. Ĉi
tiu persono havis grandajn problemojn kun intesto kaj ili opinias ke ĝi estis kancero komence kaj ili donas al ŝi
kelkajn fortajn pilolojn kiuj detruis ŝian vizaĝon ŝi estis kiel rano. Tiam ili diris, ke ĝi povus esti Crohn-malsano
kaj tiel plu kaj tiel plu.

Mia punkto estas, ke ĉi tiu persono provis resanigi ŝian vizaĝon dum 5 jaroj sen sukceso. Ŝi metis kanaboleon
sur sian vizaĝon 5 fojojn kaj denove ni ne povas kredi kiel ŝia haŭto aspektas nun. OMG ŝi estas tiel feliĉa nun
ŝi povas esti sin denove.

Mi provas fari kelkajn fotojn sed en ĉiuj 3 tagoj sed la haŭto resaniĝis tiel rapide ke mi ne povas montri al vi
kiel ŝia vizaĝo aspektis antaŭe, sed kun ŝia permeso ni montros ŝiajn malnovajn bildojn en la sekvaj tagoj (nur
ŝia vizaĝo haŭto) kaj nova, por ke vi povu vidi la diferencon...” Jasmin

“Mi estas 39-jara virino kun 2-jara kaj renkontis maman kanceron. Ĉi tiu oleo estas mia kuracilo kaj kuracilo.
Ĉi tiuj homoj tiel plenaj de avideco. Ili ne havas ideon pri la doloro kaj angoro tra kiuj ni kaj niaj familioj
trairas. Nur egoisma avideco. Karmo." Sally
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“Nu, du semajnoj... Kuracisto diris, ke mi havis 2-3 cm tumoron en mia veziko. Volis konduki min rekte al la
OR. Forigis ĝin en malpli ol 14 tagoj. Konfirmite per CT-skanado. Diagnozite la 2/15, CT-skanado farita la
2/29." Gerŝ

"Ĉi tiu CT-skanado estis farita 14 tagojn post kiam 2-3 cm tumoro estis observita, per amplekso, en mia veziko.
En nur 14 tagoj, uzante nur esencan kanaban oleon, neniu tumoro estas observata en la veziko. Kanabo nur... 14
tagoj... malaperis. Leĝdonantoj bonvolu kompreni ĉi tion. Ne forprenu mian medikamenton. Ĉi tio ne estas nur
alia maniero ebriiĝi. Ĉi tiu medikamento savas mian vivon." Gerŝ

“Bone... Mi ricevis la patologian raporton. La tumoro en mia veziko ŝrumpis antaŭ ol ili elprenis ĝin. La lastan
fojon la kuracisto vidis ĝin, ĝi mezuris ĉirkaŭ 2,5 cm. Kiam ili forigis ĝin, ĝi ŝrumpis ĝis 0,5 cm. Mi scivolas,
kion diros ĉi tiu kuracisto pri tio." Gerŝ

“Kara Rick, Dio Benu Vin! Mi perdis mian Patrinon, mian Avinon, karajn onklinojn kaj onklojn kaj amikojn
pro kancero tra la jaroj. Sed tiu, kiu trafis min plej forte, estis mia belega, inteligenta, mirinda fratino Kim. Ŝi
estis diagnozita kun etapo 4 pulma kancero en julio de 2010 en la aĝo de 42, kaj antaŭ februaro 2011 ŝi estis
morta. Mi ne scias, kiajn traktadojn ŝi uzis, ĉar ŝi diris al neniu en la familio, ke ŝi mortas ĝis tro malfrue, kaj ŝia
drogulo eksedzo enpaŝis ŝian zorgon kaj elŝlosis la familion. Mi ne eksciis pri la oleo ĝis la lasta monato, kaj de
tiam mi multe esploris. Komence mi pensis, ke ĝi estas serpenta oleo, kiel multaj aliaj aferoj, sed ĝis nun mi
listigis 27 homojn, kiuj asertas, ke per ĝi kuracis aŭ signife reduktis sian kanceron. 27 Homoj!!! Kaj tio estas
nur ĉe Jutubo kaj enretaj blogoj! Mi dezirus, ke mi scius pri tio jam en 1997, kiam mia panjo estis diagnozita, aŭ
en 2000, kiam mia avino eliris el remisio, aŭ en 2010 kiam oni ordonis al mia fratino iri hejmen kaj morti, aŭ
pasintjare kiam mia frato eniris. -law estis diagnozita kun kancero de la buŝo kaj gorĝo kaj devis havi duonon de
lia vizaĝo forigita kaj rekonstruita. Sed nun mi faras, danke al vi. Dio Benu Vin kaj ĉion, kion vi amas, kaj
dankon pro tiom da laboro por disponigi ĉi tiun mirindan medikamenton al ĉiuj.” Denizo kaj dankon pro tiom
da laboro por disponigi ĉi tiun mirindan medikamenton al ĉiuj.” Denizo kaj dankon pro tiom da laboro por
disponigi ĉi tiun mirindan medikamenton al ĉiuj.” Denizo

-- Kara Denizo, kion mi diru? Ili mortigis mian Panjon per kemio pro frua etĉela pulma kancero, do mi scias
precize kiel vi sentas. Nenio agrabla. La tutan tempon, la medikamento devus esti disponebla kaj estis ne nur
ĉar iu volas gajni monon. C'est la vie, sed ne ĉiuj nur englutos ĝin tiel pace kiel mi. Estas tre traŭmata sperto
kiam vi ekscias pri tio, kion la tuta oleo povas kuraci aŭ kontroli kaj kio ĉio estis uzata anstataŭ ĝi.

Bonvolu sendi al mi la liston de tiuj retaj atestoj, ĝi povus esti interesa kaj helpema por aliaj, kiuj estis same
cerbolavitaj  kiel  mi  antaŭ  ol  mi  renkontis  Rick  kaj  eksciis  pri  la  reala  stato  de  la  aferoj  en la  kampo de
"konvencia medicino".

Dankon pro via subteno kaj helpi nin diskonigi ĉi tiun medikamenton. Post du jaroj kaj duono da laboro kun
Rick, ĉio, kion mi povas diri, estas, ke ĝuste produktita kaj uzita oleo faras ĝuste tion, kion li diras, ke ĝi faras.
JB

“Saluton Corrie! MIRINDA novaĵo denove.  Mia amiko ***** ***** vi  parolis  kaj  sendis al  *** en Los-
Anĝeleso, nu li estas sur Kanaba oleo dum ĉirkaŭ 2 monatoj nun kaj li iris por fari siajn medicinajn skanaĵojn
hodiaŭ kaj estas NE PLI KANCERO en lia korpo!!!!!! ĈIO KLARA!!!!!! Li estas pretere dankema al vi al mi
por rakonti al li pri vi kaj pretere dankema pro vi rakontanta al li pri ****!!!

DANKON por ĉiam pli. Vi estas tiel tiel bona helpi ĉiujn ĉi tiujn homojn, kiujn vi eĉ ne konas, kaj savi vivojn
en la tuta mondo! Mi veturos al Los-Anĝeleso por labori kun **** kaj provos ĉesigi mian tutan diareon kaj
forigi min de la necesejo por ke mi iru 60-80 fojojn tage. Kio pri tio por ankoraŭ alia mirinda raporto? Ni tiom
AMAS ĉi tion!!”

"Mi volas dividi komenton de mia Doktoro hodiaŭ. Mi havas Vezikan Infekton dum LONGA tempo kaj la D-ro
traktis la infekton. Hodiaŭ li unuamane rigardis per fotilo (ne tre amuza) KAJ ŝajnas, ke mi havas la restaĵojn de
vezika maso (tumoro) kiu MORTIS en loko (liaj vortoj ne miaj) kaj igas la infekton restadi.

DENOVE! LIAJ VORTOJ NE MIAJ; La D-ro diris "Mi praktikis medicinon dum pli ol 40 jaroj kaj neniam
vidis tumoron morti en loko sen ia ekstera interveno." Mi demetas kaj plue oleon ekde marto sed ekde mia
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rikolto eniris mi duoble dozis oleon dum ĉirkaŭ 6 semajnoj. La 8-an de oktobro faros iom da puriga kirurgio por
certigi, ke la maso malaperis (se mi ne preterpasas ĝin antaŭe). Mi havis iom da dubo pri la oleo sed HOMOJ
MI NE DUBAS PLU.

Mi havas sufiĉe da burĝona materialo por konsistigi ĉirkaŭ 5 aŭ 6 uncojn da oleo. La materialo uzata estas
Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC. Mi ne povas diri al vi kiom feliĉa mi estas pri la rezultoj ĝis nun. Mi
ankoraŭ nenion diris al mia D-ro ĉar en FLa iu D-ro tiam rifuzos trakti vin. Do nun li scias nenion.” Johano

-- Sed vi scias pli ol sufiĉe, Johano. Gratulon. Mi daŭrigus preni la oleon kaj mi lasus la kirurgion por poste. Ne
plu skanadoj se entute eblas. Kaj mi ankaŭ prenus la oleon en supoza formo, vi ĉiam volas atingi la oleon kiel
eble plej proksime al la dolora loko. Ankaŭ, provu fari la oleon el pli ol unu streĉo por plej bonaj rezultoj, se vi
povas. Bondezirojn al vi, JB

“Plena interkonsento tie  JB. Kaj substreku la  malfruon de kirurgio.  Ajna enpenetra  korpa laboro permesas
infektojn en vian sistemon. Tra malsukcesaj kutimoj kaj totala malrespekto de siaj propraj mirindaj drogoj ni
nun havas antibiotikajn rezistemajn karnomanĝantajn bakteriojn, kiuj abundas en plej multaj hospitaloj. RSO
riparos tiun, sed kio pri kirurgia "botch-laboro"? Kuru De la Kuraco diras ĉion.” Tielman

“Antaŭ 3 tagoj ni traktis la bazĉelan karcinomon de amiko kun RSO. Ni kontrolis ĝin hodiaŭ kaj ĝi preskaŭ
malaperis.  Ni reaplikis  RSO kaj  kovris  per  bandaĝo.  Ni kontrolos ĝin post  aliaj  3 tagoj  kaj  atendas  ke ĝi
malaperos juĝante laŭ la antaŭaj 3-tagaj rezulto. Ĉi tiu estas ĉe lia dekstra mano. Antaŭaj kanceroj, kiujn ni
kuracis de li, estis sur lia maldekstra mano. Hura, ĝi funkcias.” Mark

-- Jes, jes. Ni ne farus tion, kion ni faras, se ĝi ne farus. JB

“Mi nomiĝas Georgo, kaj mi ŝatus doni al vi mian ateston. Je la aĝo de 82, la 22-an de decembro 2010, mi estis
diagnozita kun ezofaga kancero. Oni diris al mi, ke mi havos 6 monatojn ĝis 2 jarojn por vivi kaj eble bezonos
deĵoron metita en mian gorĝon iam post radiada terapio por helpi kun glutado.

Antaŭ mia diagnozo, mi havis problemojn por spiri kaj gluti manĝaĵojn, havis ŝvelaĵon en ambaŭ miaj kruroj
kaj laciĝis pro malpeza agado. Mi suferis raditraktadon komence de 2011. Ĝis septembro 2011, mi malfacile
englutis kaj maĉis solidajn manĝaĵojn. Mi sentis, ke mi sufokas. Mia manĝaĵo devis esti tranĉita en malgrandajn
pecojn. Mi preferis manĝi molan manĝaĵon kaj Boost-skuojn anstataŭe. Mi ankaŭ spertis severan gason en mia
stomako.  La gaso traŝiris  mian stomakon kiel  tondro kaj  fulmo.  Mi komencis  sperti  kapturnajn  epizodojn,
malfacilecon por spirado, spirmanko kaj ŝvitado. Mia ekvilibro estis malbona kaj mi ne povis tre bone ĉirkaŭiri.
Estis malfacile porti nutraĵvarojn al mia ĉambro sen spirmanko kaj ŝvitado.

Poste  severa  epizodo  de  kapturno  sendis  min  al  la  hospitalo  kaj  la  kuracisto  surmetis  min  sur  duan
sangopremopilolon. Baldaŭ post mia hospitala restado, fremdulo alproksimiĝis al mi kaj proponis al mi iom da
kanaboleo por trakti mian kanceron kaj direktis min al la retejo de Phoenix Tears por pliaj informoj. Komence
mi estis maltrankvila kaj terurita pri prenado de kanaboleo, mi ĉiam pensis, ke kanabo estas porda drogo, kiu
kaŭzos  dependecon  kaj  kondukus  min  al  aliaj  malmolaj  drogoj.  Post  esplorado  de  la  kanaboleo  de  Rick
Simpson mi decidis, ke mi prenos la traktadon. Mi rimarkis dum kaj post la kuracado, ke kanabo/kanabo-oleo
estas "enirejo" al pli bona sano.

Post mia unua dozo -1/2 riza greno de Kanabo-Oleo, mi tuj rimarkis, ke ĝi funkcias en mia korpo.
 Mi sentis ĝin flui tra mia korpo de miaj fingroj ĝis miaj piedfingroj.
 Mi spertis senton de malstreĉiĝo, feliĉo kaj plibonigo de mia humuro.
 Miaj kruroj sentis kaŭĉukaj kiuj post 6 horoj paliĝis.
 Spirado estis pli kvieta dum ripozo kaj ankaŭ dum dormo
 Post tagoj/semajnoj:
 Miaj amasoj/hemoroidoj malaperis.
 Doloro en ŝultro malpliiĝis
 Manko de spiro malpliiĝis.
 De la dua tago la amasiĝo de gaso kaj stomaka malkomforto trankviliĝis kaj fariĝis pli regula kaj daŭrigis la

kuracadon.
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 Mi reduktis kaj ĉesis preni miajn sangopremajn pilolojn ĉar mia sangopremo estis tro malaltaj. Unufoje el
sangopremo piloloj, mia sangopremo normaliĝis

 Ŝveliĝo en ambaŭ kruroj kaj maleoloj estis konsiderinde reduktita.
 Malgrandigis mian apetiton kaj reguligis mian pezon - ĝis nun mi perdis 26 funtojn.
 Haŭta koloro pliboniĝis
 Kapturno malaperis
 Korbato ŝajnas pli regula kaj ne tiom ĝena, konsiderante ke mi havas neregulan korbaton ekde naskiĝo
 Intestaj movoj fariĝis pli regulaj
 Spertis pli bonan, pli trankvilan dormon.
 Ekvilibro kaj Kunordigo pliboniĝis
 Kapabla ĉirkaŭiri pli bone sen spirmanko.
 Fariĝis pli prononcita en konversacioj
 Ŝanĝis mian vidpunkton pri aferoj kaj altigis mian humoron
 Ŝanĝis mian opinion pri Mariĥuano
Ĝenerale, ĉiuj simptomoj, kiujn mi spertis antaŭ ol mi prenis la kuracadon de kanabo-oleo, malaperis.

Mi daŭris 3 1/2 monatojn por kompletigi la traktadon. Ĉi tiu sperto ne estis tiel malagrabla. Estis tamen ĝustigo,
kiam mi pliigis la dozon sed post unu aŭ du tagoj ĉio estis ĝustigita. Mi sekvis la dozpliigojn proponitajn de
Rick Simpson pli-malpli.

Post 2 monatoj da kuracado, mia vizito al la Onkologo estis surpriza. Li deklaris, ke mia haŭtkoloro aspektis
bone, sangopremo kaj korbato estis normalaj, kaj ĉar mi havis neniun problemon por gluti, ne necesis deĵoro.
Ankaŭ, li deklaris, ke la radiografio de antaŭa rendevuo aspektis bone kaj ke mi ne devis reveni dum almenaŭ 6
monatoj. Normale, mi estis planita por vidi la Onkologon ĉiujn 3 monatojn...

Mi kredas, ke la kanaboleo mortigis mian Kankron. Ĉiuj aliaj sanaj plibonigoj, kiujn mi spertis de la kanabo-
oleo, igas min senti kiel nova viro. Mi estas tute mirigita pri la miraklo de kanabo-oleo. Mi estas tiel dankema,
ke mi decidis preni la kanabo-oleon.

Kanaboleo  renovigis  mian sanon kaj  plilongigis  mian vivon.  Mi dankas vin Rick Simpson, Dio benu vin!
Daŭrigu la bonajn farojn! Mi estas tute konvinkita, ke kanabo-oleo povas savi vivojn. Dankon." Georgo

“Mini-ĝisdatigo  por  Georgo...  Ĝis  nun  li  perdis  +31  funtojn,  nun,  antaŭ  nelonge  li  devis  viziti  sian
dentokuranton, pro sia malplipeziĝo (li antaŭe estis io kiel 280 funtoj). Li lernis, ke li povus reakiri la pezon
sufiĉe facile, se li dezirus nun, tamen li elektas pli sanan pli malaltan pezon kaj vivstilon), li devis havi siajn
dentarojn re-sidigitaj/alĝustigitaj.  Lia dentokuracisto rimarkis pri kiom bone li aspektis kaj pri sia koloro pli
bona ankaŭ.

Mi devas mencii,  ke Georgo diris,  ke li  ankoraŭ havas bonan spiradon, kaj ĝis  nun ne plu problemojn pri
sufokado, li manĝis bifstekon, terpomon kaj legomojn por vespermanĝi pli frue ĉi-semajne, kaj lia manĝaĵo
malpliiĝas multe, multe pli facile ol iam ajn. kutimis antaŭ sia "traktado". Li rakontas al ni, ke li vizitis sian
kuraciston (kutima kuracisto) pli frue ĉi-semajne... Lia kuracisto ekkriis "WOW!, ĉu vi certas, ke vi estas la
sama Georgo, kiun mi antaŭe vidis?" Ankaŭ lia kuracisto diris, ke lia koloro pliboniĝis. Georgo rakontas al mi,
ke li poste montris al sia kuracisto kiom pli da fluido li perdis en siaj ambaŭ kruroj dirante al li, ke li pensas, ke
ĝi preskaŭ malaperis... Tiam kuracisto diris: "Georgo, vi ne plu havas edemon."

Li akiris kelkajn malnovajn medicinajn informpaperojn, kaj ankaŭ estis dirita (nun) ke li devus/povus provi
akiri sian malnovan rentgen-plus CT-skanbildon (sur disko) de sia Onkologo en sia venonta rendevuo (junio).
Li provas eniri sian onkologon rendevuon pli frue nun... kun la helpo de sia kuracisto nun. Dum tiu vizito li
petos MR. Li multe iris nun... tamen lia nura vera problemo nuntempe (alie li diras, ke li estus bonega!!) estas,
ke li havis neregulan korbaton ekde naskiĝo, kaj lastatempe ĝi pikas iom pli ol kutime. Mi ne scias ĉu lia
malplipeziĝo deĉenigas lian malregulan korbaton aŭ la eksciton de ĉi tiu vivoŝanĝanta evento aŭ kio faras tion
certe, mi nur scias, ke mi volas ĉi tion tro fiksita por li. Li nun havas referencon por vidi kardiologon pri sia
korbato ktp. Ankaŭ lastatempe lia koloro pliboniĝis li havas pli ruĝan/rozkoloran vizaĝon, ankaŭ lia cirkulado
aperas eĉ pli bona. Nu, nur tion mi povus akiri nuntempe... Paco 1” Libereco
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“Nu, Rick kaj Jindrich, mia laborego kaj dediĉo al RSO finfine pagis. Mi sekvas larmojn de Rick kaj Fenikso
ekde 2004 kaj mi tuj kredis pri la resanigaj kapabloj de la oleo. Mi diskonigis kaj staris malantaŭ ĝi 100% eĉ
kiam homoj ridis kaj nomis min freneza. Mi nun resanigis 3 homojn kun fina kancero kaj al mia plej lastatempa
paciento  mi ŝuldas  multan  krediton pro tio,  ke mi  efektive trapasis  la  medicinan sistemon kaj  rifuzis  ĉian
traktadon kaj dokumentis,  ke li  uzis  RSO por kuraci sian kanceron...  ambaŭ de liaj  pulmoj estis  plenaj  de
kancero kaj ili donis al li 3 monatojn por vivi kiam li estis unue diagnozita... antaŭ 5 monatoj. Hodiaŭ li estas
oficiale libera de kancero kaj li fakte gajnis 27 funtojn. La kanceraj kuracistoj estas forblovitaj de lia mirakla
resaniĝo en nur 5 monatoj kun apenaŭ ajna helpo de ili kaj fakte diras ke li estas pli sana ol ili nun. Lol li
manĝis la oleon antaŭ la kuracistoj en la hospitalo kaj portis ĉirkaŭ Weed mondan revuon kun Phoenix larmoj
artikolo en ĝi montrante ĝin al ĉiuj aliaj pacientoj kaj disvastigante la vorton pri RSO. Mi baldaŭ havos kopiojn
de la tuta hospitaldokumentado, ke RSO kuracis lian kanceron... ĝuste sur lia papero diras, ke li uzis kanaboleon
por kuracado. Mi kunmetos rakonton por li tuj por helpi disvastigi la vorton kiel eble plej multe, mi ankaŭ
konas pri 25 aliaj  homoj,  kiuj vidis  la miraklon de RSO funkcii  por multaj  malsamaj malsanoj kaj ili  nun
laboras ankaŭ por kuraci sin. .. la vorto estas for!!!! : ) Nome de la kuracitoj kaj baldaŭ esti multaj aliaj en mia
regiono mi ŝatus diri DANKON infanojn pro via daŭra laborego kaj dediĉo al la remalkovro de la panaceo... Vi
infanoj estas savantoj... Laŭvorte!! PACO KAJ AMO de PA” Steve

“Saluton, mi devas rakonti al vi historion pri miraklo, kiu okazis hieraŭ. Mi havas amikon kaj ŝia nomo estas
Shannon O'Brien. Ŝi estas 17-jara Travivanto de cerbokancero. Ŝi havis neoperacieblan tumoron kreskantan
dum ĉirkaŭ jaro nun. Ĝi kreskis ĝis preskaŭ la tuta grandeco de ŝia cerbo. Mi dividis kun ŝi la RSO, kaj hieraŭ
ŝiaj MRI-rezultoj montris, ke la tumoro ŝrumpis preskaŭ duonon. Ŝi prenas ĝin ekde la 14-a de februaro. Vi
devas kompreni, ke ĉi tio estis Ave Maria. Mi estas tiel dankema, ke mia spirito trovis vian rakonton kaj mi
povis pludoni ĝin.” Nadine

"Mia amiko tute resaniĝis de intestkancero, en 4 semajnoj de prenado de kanaboleo. La kuracistoj gratas la
kapon, ili ne povas kompreni. Ĉi tiu viro devis suferi radikalan kirurgion la 12-an de oktobro, li havis 10%
ŝancon eliri el la kirurgio. La 1-an de novembro liaj kuracistoj donis al li puran fakturon. Ĉi tiuj estas la samaj
kuracistoj,  kiuj diris al  li,  ke li ne vivos por vidi Kristnaskon. Haleluja.  Laŭdu la sinjoron pro meti  ĉi tiun
ekstreme  sanigan  planton  sur  ĉi  tiun  teron,  por  resanigi  ĉiujn,  kiuj  havas  sufiĉe  da  fido  por  uzi  ĝin.  ĜI
FUNKCIAS." Ŝeri

“Nu,  mi  fartas  pli  bone.  Sur  RSO dum ĉirkaŭ  30 tagoj  pro  cerba  tumoro  kaj  diabeto.  Mia  sanga  sukero
malaltiĝas. Mi ĉesis insulinon antaŭ 2 tagoj ĉar sanga sukero malaltiĝis tro." Jeff

“Ĝi ankaŭ forigis la 1-an fazon de mama kancero de alia amiko. Pasis de tumoro de golfpilko al pli malgranda
ol pizo en du semajnoj. 0,4 g dufoje tage, kruda oleo. Alia amiko kun haŭta kancero forigis ĝin per topika solvo
frotita rekte sur la haŭto.

Sur mi mem mi forigis infekton kaj ŝvelaĵon en malbona dento, purigis miajn pulmojn post atako de astmo kaj
forigis du funkajn makulojn de mia haŭto, kiuj eble aŭ ne estis kancero... neniam kontrolis ĝin kaj ĝi. estas for...
ve. Neniu kemio, neniu radiado, neniuj kromefikoj, neniu problemo." Bruce

"Mi uzis oleon, kiun mi faris per la video-instrukcioj de Rick kaj kuracis min de la Etapo 4-Difuza Granda "B"
Ĉela Limfomo, supozeble "nekuracebla" folikla kancero en nur 58 tagoj!! Ekde tiam mi daŭre faris la oleon por
mi kaj  aliaj  kaj vidis pli  ol 10 konfirmitajn kazojn de Pulmo, Mamo, Prostato,  Cerbo, Kolono, Leŭkemio,
Pankreato, pacientoj kuracas sin per malhelverdaj oleoj!! Mi faras oleon uzante AMB foliojn kaj florojn pro la
specialaj kontraŭinflamaj komponaĵoj trovitaj NUR ene de la verdaj folioj! Mi perdis mian tutan dikan inteston
en 1992. Mi havis "sakon" faritan el mia maldika intesto, kiu funkcias kiel normala akvotubaro dum 20 jaroj,
kiu devus elvermigi antaŭ 7 jaroj! Laŭ mia gastroenterologo ĉe PAMF; li kreditas la pezan kanabinoidan uzon
al sana "sako" "en pli bona formo ol antaŭ 20 jaroj la tago, kiam ĝi estis unuafoje enmetita. "Li aŭdis la samajn
rezultojn de multaj aliaj pacientoj, kiuj uzas kanabinoidojn kaj nun rekomendas ĝin al siaj pacientoj!" Craig

"Whoot Whoot, Rick Simpson Oil estas MIRINDA!! Dankon pro dividi kun la mondo kiel fari ĉi tiun mirindan
kuracon al ĉiuj. Mi igis mian amikon Carmen preni la oleon kiam ŝi estis diagnozita kun Hodgkin-Linfoma
Kancero. Ŝi estas SENPAKANCER de unu jaro nun!!! Kaj mia Addison-malsano FORIS sen spuro de ĝi kaj la
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kuracistoj ne povas klarigi kiel aŭ kial ĉar ĉi tio NENIAM okazis antaŭe. SED mi povas kaj mi FARAS!!!
Kanabo-KANIGO!!!" Amy

“Saluton, mi ĵus pensis, ke mi dividos kun vi kelkajn bonajn novaĵojn. La kancerulo, pri kiu mi antaŭe parolis al
vi,  lastatempe trapasis  CAT-skanadon.  Ne estas  ĉeestantaj  tumoroj!!!  Estis  tumoro sur lia  brusto,  kiu estis
proksimume la grandeco de basbalo. Ĝi kaj la aliaj tumoroj tute malaperis! La nura afero restanta estas iom da
cikatra histo. Li kaj mi same laŭdas Dion pro ĉi tiu mirinda medikamento. Kanabo, mirinda planto, donaco
donita al ni ĉiuj de Dio. Ni ĉiuj devus danki Rick Simpson kaj la oferojn, kiujn li faris por konsciigi la homojn
pri tio, kion la planto de Dio povas fari. La paciento regajnis la 40 funtojn kiujn li perdis. Li aspektas pli sana
kaj pli bona ol mi iam vidis. Mi estas 100% certa kaj vera kredanto, ke la Oleo de Rick Simpson, kiam ĝi estas
farita kaj uzata ĝuste, povas kuraci kanceron. Nun post 12 jaroj de batalo kontraŭ ĉi tiu malsano, ĉi tiu paciento
estas sen kancero. Ni povas nur doni nian gloron al Dio pro tio.

Dankon denove Rick,  pro esti  stara  ulo,  kiu  faris  tre  grandajn  oferojn  por  la  homoj.  Jam de unu jaro  mi
diskonigas, kion RSO povas fari. Nun mi estas 100% certa, ke ĉio, kio estis dirita en viaj videoj, estas vera blua.
Mi akceptas alian etapon 4-kancero-pacienton kaj estas tre certa, ke li fariĝos libera de kancero en malpli ol unu
jaro. Mi daŭre diskonigos la vorton kiel eble plej bone. Mi ankaŭ helpos kiel eble plej multajn homojn. La vero
venkos. Dankon pro ĉio, kion vi faris kaj ankoraŭ faras. Sincere, Kreski Diino"

“Ĉi  tiu  kuraco estas  realo  NUN. Ili  diris  al  panjo,  ke  ŝi  estas  etapo 4-pulma  kancero  lasta  decembro.  14
monatojn poste ŝi aspektas kaj sentas sin pli  bone ol de jaroj! Dankon pro havi la pilkojn por resti  al viaj
kredoj.” CK

“D-ro. Rondeau diris al mi antaŭ Kristnasko, ke ĉi tiu nigra makulo sur mia dorso estas melanomo. Mi iris al li
post kiam ĝi komencis sangi. Mi venis hejmen kaj komencis meti burĝonoleon sur mian dorson kaj mi ankaŭ
komencis manĝi oleon stabile. Ĝi daŭris malpli ol 2 semajnojn kaj la punkto sur mia dorso klariĝis kaj mi daŭre
manĝis ĉirkaŭ 2 uncojn da la oleo. Apenaŭ marko sur mia dorso kaj mi sentas min mirinda.

Philip ankaŭ havis sian unujaran kontrolon kaj li estis senkancero dum pli ol jaro. Do ili nomas tion senpaga
kancero.  Li  ne bezonas  viziti  kuraciston  dum almenaŭ  3 jaroj.  LI  NE PRENIS KEMOON KAJ NENIUN
RADIADOJ, LI PRENIS ĈIRKUM 4 UNCEJN DA KANABISA OLEO KAJ LI ANKORE MANĜAS IOM
PRESKAŬ ĈIUTAGON. NE MULTAJ HOMOJ VENTAS INTESTAN KANCERON. RICK ESTAS NIA
HEROO.” Flute Wood

“Mia  koramiko  kaj  mi  ĵus  faris  vian  oleon  kaj  proponis  ĝin  al  bona  amiko  kiu  havis  malbonaspektan
melanomon sur sia piedo. Ni klarigis kiel uzi vian oleon, kaj ĝuste hieraŭ li vokis por ekkrii sian surprizon, ke
ĝi tute FORIS! Kun freŝa nova haŭto-kresko sube." Gwendolyn

"Estas nur malfacile kredi al homoj, kiuj ne havis ŝancon edukiĝi pri la resaniga potenco de kanaboleo... Mi
loĝas  en la  areo de kie  Rick Simpson estas,  kaj  ni  vidis  la  resanigan potencon dum 10 jaroj.  Ĝi  kuracas
kanceron, diabeton, muskolajn malordojn, dentodolorojn,  precipe miraklan rimedon kontraŭ brulvundoj (oni
devas vidi ĝin por kredi ĝin).

Ĝis nun estas nenio, kion ni vidis, pri kio ĝi ne funkcios, se prenite ĝuste kaj regule. Precipe bona por haŭta
kancero,  naŭzo,  kramfoj en la stomako,  kaj kion ajn oni  bezonas.  Bonan noktan dormon. Estas  nenio,  kio
malpezigas streĉan vivon kanabo-oleo, kaj la plej multaj el niaj internaj problemoj estas kaŭzitaj de streso. Do
jen vi iras. Bonŝancon al ĉiuj. Ĝi vere funkcias, vi nur devas fidi ĝin. Metu vian fidon je Dio kaj Rick Simpson."
Terry

“Mi nur scias, ke mi estis preta iri, ne povis plu elteni, meti mian rakonton ĉi tie, kaj mia anĝelo paŝis kaj
alkroĉis min, ĉu la RSO-oleo. Mi ĉesis manĝi, kaj kun nur kelkaj rizgrajnoj de la oleo, mi povis senti la ŝanĝon
en mi. Antaŭ tio mia vivo estis sur la kanapo kun hejta kuseneto, trinkitaj trinkaĵoj. Sed je la dua tago, mi estis
levita, en la glaciujo, serĉante ion por manĝi, duŝis. Por iuj tio ne estas grava afero, ĝis venos la tempo, kiam vi
ne povas elteni sufiĉe longe por duŝo. Mi restis sur ĝi, akiris pezon, komencis vivi denove, vere retrovi mian
vivon.  Nur  bedaŭras,  ke  mi  ne  sciis  pri  tio  antaŭ  ol  mi  kirurgiis.  56,  blanka  ina  mama  kancero  viktimo
Kathleen"
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“La patrino de mia amiko havis maman kanceron 3 fojojn. Ŝi uzis mariĥuanon regule sed ŝia kuracisto diris al ŝi
ne uzi ĝin kiam ŝi ekzamenis kemioterapion. Ŝi aŭskultis sian kuraciston kaj ĉesis la uzon de mariĥuano, sed ŝi
neniam pliboniĝis.  La  trian  fojon  kiam ĝi  revenis,  ŝi  ignoris  la  kuraciston  kaj  uzis  mariĥuanon  dum siaj
traktadoj kaj daŭre uzas ĝin per Rick Simpson-oleo kaj manĝeblaj. Ŝi estas senkancero dum 5 jaroj nun kaj
havas neniujn signojn, ke ĝi revenos!" Duane

“Mi devas nur konigi ĉi tiun bonegan novaĵon kun vi kaj via sekvantaro... La laboramiko de mia edzino diris al
ŝi antaŭ kelkaj monatoj, ke la pankreata kancero de ŝia edzo revenis duan fojon, mia edzino kaj mi jam sciis pri
via RSO, do ni metu ilin al via retejo por lerni pli pri tio ktp., nu li tuj komencis ĝin kaj hieraŭ revenis al la
hospitalo por la rezultoj de siaj plej lastatempaj testoj, la hospitalo preskaŭ diris al li, ke li bezonas kemion
denove, sed kio efektive okazis kiam ili rigardis la rezultojn estas, la kancero certe fariĝis multe pli malgranda
ol kiam ili unue rimarkis, ke ĝi revenis, preskaŭ malaperis fakte. Ili estis konfuzitaj pri kiel ĝi povus ŝrumpi (ili
devus lerni pri ĉiuj specoj de medicino tiam eh, ne nur la venenaj). Ili diris, ke ili volas forigi tion, kio restas,
sed mi konsilis al li simple daŭrigi kun la samaj dozoj kiujn li faris antaŭe, ĉar ĝi evidente havis pozitivan
efikon, kaj ne ĝeni lasi tiujn buĉistojn ie proksime al li. Tamen mi estis tiel feliĉa aŭdi la novaĵon kaj ne povis
atendi sciigi vin. :)” Marko

-- Bone farita, Marko, Iru laŭ kiel la paciento sentas, skanado ne estas necesaj en la plej multaj kazoj. Se li
manĝas 120-180g dum ses monatoj, li ne havas multon por zorgi, ŝajnas. JB

"Estas miloj da dokumentitaj pruvoj, ke ĝi efektive kuracas kanceron ĉe homoj, kiuj rifuzis havi ion ajn rilatan
al kuracistoj, nur la oleo. Mi havis la 4-an kanceron. Mi havis nur 3 monatojn por vivi kaj tio estis antaŭ 14
monatoj." Tom

“Nur por sciigi vin, jen ĝisdatigo pri mia onklo Tom. Lia nova PSA-nivelo estas 0.1 kaj stabila. Dankon pro
doni al ni la scion por savi lian vivon. Li estis en la 4-a etapo de prostatkancero. Ni serĉas fari ateston. Dio benu
vin." Sherri

"Ekde mia resaniĝo de Ulcera Kolito kaj Kancero, mia Gastroenterologo nun havas ĈIUJN siajn pacientojn pri
Kanabo-produktoj ĉar ili  estas la plej  potencaj  kontraŭinflamatorioj,  pri kiuj li  konas...  kaj ili  funkcias PLI
BONE OL IUJ IUJ MEDIAROJ, kiun LI POVAS PRESCRIBI!!!" Craig

"Mi scias, ke ĝi kuracas kanceron... Mi kuracis la 3 fojojn de mia panjo kaj ŝi nun estas libera de kancero." Mc
Jay

“Kara Lara, mi nur volis sendi al vi tre rapidan mesaĝon por danki vin pro ĉio, kion vi faras. Mi sekvas vian
paĝon dum ĉirkaŭ 6 monatoj nun. (Pardonu, ke ĉi tio estas la unua fojo, ke ni parolas. Mi supozas, ke mi ne
multe parolas.) Kvankam mi tre malofte diras ion ajn sur via paĝo, mi multe aprezis la esplorojn, kiujn vi faris,
ĉar  ĝi  kondukis  al  mi.  farante  mian  propran  esploron.  Unu el  la  aferoj,  pri  kiuj  mi  lernis,  kiam mi  unue
komencis sekvi viajn afiŝojn, estis kiel kanabo povas kuraci kanceron. Ĉi tio trafis min por mi ĉar mia patrino
tre malsanas kun pankreata kancero jam de ĉirkaŭ unu jaro. Ŝi estis vere malbona dum tempeto kaj ni vere
timis, ke ŝi ne eliros. Iun tagon mi legis vian afiŝon pri kanaboleo, kaj decidis demandi mian patrinon, ĉu ŝi
provos ĝin. Ŝi neniam antaŭe konsumis kanabon, sed ĉi-momente ŝi volis provi ion ajn. Ĉar ni loĝas en suda
Kalifornio,  mi  povis  mendi  al  ŝi  3-monatan  provizon da kanaboleo  de  loka distribuisto.  Ni  supozis,  ke ni
fortranĉus la kemion dum kelkaj monatoj por vidi ĉu la kanabo funkcias per si mem. Mirinde, vi povus vidi ŝin
tuj pliboniĝi. Ŝi sentis sin pli bone, ŝi povis manĝi pli bone, ŝi havis pli da energio sed ŝi povis dormi bonan
nokton sen konstante vekiĝi.. Ŝi povis eĉ promeni tra la ĉambro sen helpo de marŝanto unuafoje en monatoj.
Antaŭ nur kelkaj tagoj ni kondukis ŝin al la specialisto por vidi kiom malpliiĝis la kancero. Ŝi prenas ĉi tiun
oleon dum 2 monatoj kaj 2 semajnoj ekde hodiaŭ, kaj mi ĝojas anonci, ke ŝia kancero preskaŭ tute malaperis.
La kuracisto diris, ke ĝi estas nur 5 PROCENTO de la grandeco, kiun ĝi iam estis. Kiam mi rakontis al li, kiel
tio okazis, la kuracisto ne povis kredi. Mi vere pensas, ke vi helpis savi la vivon de miaj Panjoj. La lukto
ankoraŭ ne finiĝis, sed ĝi estas preskaŭ finita kaj ĝi estas tute gajnebla nun. Ĉi tiu mesaĝo estas de mi kaj mia
tuta familio... Dankon pro tio, kion vi faras Lara. Dankon el la fundo de niaj koroj. ♥” Dekano

“Kara CureYourOwnCancer.com, antaŭ iom da tempo, mi legis pri la Rick Simpson Oleo kaj decidis provi fari
kelkajn. Mi kultivas mariĥuanon de tre longa tempo. Mi uzis kelkajn el miaj plej bonaj burĝonoj, kaj faris iom
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da altkvalita kanabo-oleo. Mi provis ĝin kaj ne povis kredi ĝin. Ĝi estis tiel potenca ke estis kiel nenio, kion mi
iam havis.

Post provi ĝin, mi sciis pri paciento, kiu batalis kontraŭ kancero (Hodgkin-Linfomo) dum ĉirkaŭ 11 jaroj en tiu
momento. Mi proponis esti lia kuracisto pri mariĥuano, kaj provizi lin per la oleo senkoste por li, kondiĉe ke li
prenos la oleon kiel rekomendite. Tiutempe, li estis fremda al mi pli ol malpli. Mi renkontis lin ĉirkaŭ unu jaron
antaŭe ĉe kompatkluba kunveno kaj tiam eksciis, ke li havas la kanceron. Mi vere volis vidi ĉu la oleo povus
kuraci kanceron, kiel menciite en "Run From the Cure" de Rick Simpson.

Do, post kontakto kun ĉi tiu paciento kaj prezento de la oferto al li, ni registris la taŭgan dokumentojn ĉe nia
ŝtato kaj komencis kuracadon. Ni starigis ĝin ĝis kie li estus en posedo de la plantoj, do eventuale, li povus
provizi  la  oleon  al  si.  Tio  ankaŭ  estis  parto  de  la  interkonsento,  ke  li  lernu  kiel  helpi  sin.  Ni  komencis
kuracadon. Komence ĝi estis malfacila por li ĉar la oleo estis tiel potenca, kaj preni ĝin tri fojojn ĉiutage povas
esti sufiĉe malfacila.

Post tri monatoj, tre tumoro sur lia supra brusto komencis ŝrumpi. Post kvin monatoj, la tumoro tute malaperis.
Li tiam iris  por CAT-skanado. La rezultoj  revenis, ke li estas senkancero! La kuracistoj provas kuraci lian
kanceron  dum  almenaŭ  11  jaroj.  Kemio,  transplantoj  de  osta  medolo,  ktp.  Ĉio,  kion  ĝi  bezonis,  estis
proksimume funto da altkvalita  burĝono konvertita  en kanaboleon.  Li  havas  siajn antaŭajn  kaj  post  CAT-
skanajn rezultojn sur disko (estos provizitaj al ni baldaŭ). Li venis antaŭen kaj parolis publike al homoj. Fakte,
li nun estas flegisto helpanta aliajn pacientojn kun la resaniga kanabo-oleo!

Ĉi tiu rakonto estas la vera afero, ne BS mi havas du filmetojn (ambaŭ dekstren) kiuj estis faritaj ĉe loka kanaba
tendaro. Unu video estas nur mia paciento. La alia video estas mia paciento kaj atestoj de aliaj pacientoj. Mia
paciento kaj mi donas la gloron al Dio pro ĉi tiu miraklo. Sincere, GrowGoddess"

“Antaŭ unu jaro mia onkologo diris al ni, ke ni baldaŭ kontaktu hospicon, kolonkancero estis reen en miaj
pulmoj kaj dupunkto, estis forigita de dupunkto en 09 kaj hepato en 11. Mia edzo insistis, ke ili provu plian
kemion, samtempe. kiam mi malkovris Kanaban oleon, mi komencis preni la oleon la saman tagon kiel kemio.
Mia tumorsigno estis 17.6. Post UNU traktado (kaj 2 semajnoj da oleo) mia tumora markilo estis 10.6. Lastan
vendredon post 2 traktadoj kaj 5 semajnoj da oleo, mia tumora markilo estas 4.8. Mia flegistino diris al mi, ke ŝi
ne sciis, kion mi faras, sed ĉi tiu kemio ne devus produkti ĉi tiujn rezultojn. Mi sentas min pli bona ol mi en
longa, longa tempo." Diane

"Mi provis ĝin, mi havis kojlan kanceron, kancero malaperis!!!" Jean

“Kara Rick, kvankam mi ne konas vin persone, mi preskaŭ sentas, ke vi estus membro de mia familio pro kiom
grava via rolo jam estis por mia vivo kaj vivo sur mia familio!

Mi neniam havos sufiĉajn vortojn por danki vin pro via sindevigo helpi la tutan homaron en tute sindonema
celo. Mi loĝas en Slovenio kaj mi aŭdis, ke vi estos ĉi tie fine de la monato kaj mi ne maltrafos la ŝancon
persone danki vin por premi la manon de mia heroo!

Mia koramikino patrino estis diagnozita antaŭ preskaŭ 3 monatoj kun 4-etapa eta ĉela pulma kancero (tumoro
granda kiel tenisa pilko en ŝia dekstra pulmo, kun 2 metastazoj sur siaj hepato kaj limfganglioj). Nur kelkajn
monatojn antaŭ ol mi havis la grandan bonŝancon renkonti vian filmeton "Run From the Cure" kaj eĉ se mi sciis
pri  la  multaj  avantaĝoj  de  medicina  mariĥuano,  mi  estis  ŝokita  de  la  revelacio  farita  en via  filmo  kaj  mi
memoras pensi "se ĝi" okazas al mi, ke mi havas kanceron, kiun mi certe iros por la oleo." Tiam okazis ne al mi
sed al la patrino de mia koramikino, vere speciala homo, kiun mi ĉiam amis krom la fakto, ke ŝi estas mia
koramikpatrino!

Do ni decidas tuj ekagi kaj mi bonŝancis trovi la tutan krudaĵon por prepari la medikamenton! Kvankam ŝi estis
malfermita al la ideo preni oleon, ŝi ankaŭ komencis kun kemioterapio ĉar tiutempe ŝi tiom timis, ke ŝi faros ion
ajn por forigi ĉi tiun aĉan malsanon.

Do komence ŝi komencis per kemio kaj ekde la posttago ŝi ankaŭ komencis per oleo. Ŝi povis vidi la bonegan
kontraŭkemian efikon post nur 1 horo post kiam ŝi prenis sian unuan dozon da oleo. Estis nekredeble, kvankam
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ni sciis, ke la oleo verŝajne funkcios, ni ne atendis tiel rapidan plibonigon! Post 24 horoj da kontinua vomado
kaj sento, ke ŝi forpasas, ŝi komencis senti pli bone el ajna vidpunkto (neniu naŭzo plu, neniu malbona gusto en
sia buŝo, granda apetito, bonega dormado ktp.) kaj ŝi daŭre pliboniĝis. kaj pli bone ĝis la venonta kemio.

Post 3 raŭndoj da kemio kaj 35 ml da oleo, ŝi havis sian unuan CT-skanadon kaj la rezultoj estis vere kuraĝigaj,
la granda tumoro sur ŝia pulmo nun estis la duono de kio ĝi estis sur la antaŭa CT, kaj el la 2 metastazo estis.
nur unu restis, kaj ĝi estis pli malgranda!

En ĉi tiu periodo mi ankaŭ komencis multe esplori pri la endocannabinoida sistemo kaj pri la propraĵoj de
cannabinoides. Kaj estas nekredeble vidi kiom da esploroj, studoj kaj eksperimentoj ekzistas pri la temo kaj
vere  ŝajnas,  ke  la  tuta  scienco  subtenas  tion,  kion  vi  malkovris  preskaŭ  hazarde.  Lastatempe  eĉ  la  Nacia
Kancero-Instituto (de Ameriko) malfermis sekcion en sia retejo nomita "kanabo kaj cannabinoidoj" kaj antaŭ
nur unu monato ĝi estis ĝisdatigita kun multe da dokumentaro pri THC kaj kancero.

Nun la kialo, kial mi ŝatus renkonti vin persone (krom la fakto, ke mi bezonas danki vin kiel vi meritas) estas
ĉar mi bezonas helpon por konvinki mian amatinon patrinon forlasi ĉi tiun sensencaĵon kemio, kiu, eĉ se ŝi
resaniĝas de; kancero, ege damaĝas ŝin!

Mi kalkulis, ke la 15-an de ĉi tiu monato ŝi estos fininta la 60ml-an kuracadon, sed la 27-an ŝi devos iri al la 5-a
kemio-raŭndo (kiu sekvos eĉ 6-a!).

Do kiel vi povas kompreni, mi volas eviti ke ŝi iru por kemio kiam ŝi povus esti jam senkancero! La problemo
estas, ke oni scias, ke malgranda ĉela pulma kancero respondas bone je la komenco de kemio (aŭ almenaŭ tion
diras kuracistoj), do ili diris al ŝi, ke vere ne estas tiom surprizaj la bonaj rezultoj, kiujn ŝi havis dum sia lasta
CT-skanado...

Kion mi sugestis al ŝi, estas fari alian CT-skanadon antaŭ ol iri por la 5-a kemio por certigi,  ke ŝi ne faros
kemion sur pura korpo. Ŝi konsentis, sed tamen mi scias, ke ŝi timas iri kontraŭ tio, kion diras kuracistoj...

Mi demandis min, ĉu eble eblus havi privatan renkonton kun vi antaŭ la kongreso kaj antaŭ ŝia 5-a kemio-
raŭndo. Mi certas, ke ŝi entuziasmos renkonti vin kaj verŝajne vi povos trovi la ĝustan argumentadon kaj doni al
ŝi la ĝustan instigon ĉesi kemio!

Mi povas imagi, ke vi verŝajne estas superŝarĝita de ĉiaj petoj por helpo, do mi tute komprenus, se vi ne havas
tempon kaj energion aŭ eĉ deziras partopreni en ĉiu persona malĝoja rakonto, kiun vi renkontas sur via vojo...
Kaj sendepende de via havebleco. renkontiĝi persone mi ĉiam estos senfine dankema pro tio, kion vi faris por
mi kaj por la tuta mondo!

Dankon el la fundo de mia koro. Mi deziras al vi ĉion bonan por via vivo kaj mi esperas, ke iam vi ankaŭ povos
reiri al normala vivo en normala mondo! Respekto, xxx

PS Se vi volas afiŝi ĉi tiun ateston, bonvolu fari ĝin, sed bonvolu ne etikedi aŭ uzi mian nomon ĉar ni ankoraŭ
uzas la oleon kaj ankoraŭ vivas en malpermesisma lando do mi ne povas pagi la riskon esti kaptita. Mi ĉiuokaze
konservos vin ĝisdatigita pri la disvolviĝo de la traktado kaj mi volonte havigos al vi plenan bonfinan rakonton.

“Xxx, ŝi devus manĝi 120-180 g da altkvalita oleo dum ses monatoj pli rapide, se ŝi povas. Ne plu kemio, ne plu
CT-skanadoj se eble - ili ambaŭ estas karcinogenaj kaj disvastigos la kanceron eĉ plu. Faru supozitoriojn kun
0,2-3 g da oleo en ili  (fandi kakaan buteron, aldonu oleon, miksu, verŝu en muldilojn,  lasu malvarmigi ĉe
ĉambra temperaturo) kaj uzu ilin du aŭ tri fojojn tage krom la oleo, kiun ŝi manĝos ( se ŝi povas preni ĝin, se ne
iomete redukti la parolan dozon). Ŝi ankaŭ vaporigu la oleon plurfoje tage - tusado helpos purigi la pulmojn kaj
poste ŝi ankaŭ tusos la tumorojn.

Koncerne renkonti vin persone, ni estos pli ol feliĉaj, sed ni kutime faras tre mallongan procezon kun tiuj, kiuj
volas preni kemio, ni ne plu perdas nian tempon persvadante ilin, la decido dependas de ili. De nia vidpunkto,
ĉiuj informoj, kiujn ili bezonas, estas en nia retejo kaj en la libroj de Rick. Se iu venus kaj dirus, ke ili volas
preni la oleon kun kemio, ni eĉ ne liverus la oleon al ili, iu alia estos pli ol feliĉa manĝi ĝin sen la mortiga
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kemio. Ĉiu racia homo devas scii, ke preni venenon ne estas bona afero. La oleo faros multe pli bonan laboron
sen la kemio.

Tiam, ĉiuokaze,  ju pli  da kemio ŝi  prenas, des pli  da oleo ŝi devos manĝi por malfari  la  damaĝon - se ŝi
postvivos la kemio, kompreneble, tion oni neniam scias anticipe kaj ĉiu injekto eble estos la lasta. Pardonu diri
tion, sed tiel estas.

Do, kiel mi rigardas ĝin, ŝi devus marteli la oleon en ŝi kaj resti for de kuracistoj kaj iliaj traktadoj kiom ŝi
povas. Ŝi devus pliigi la pH de sia korpo, manĝi semojn de du pomoj ĉiutage kaj tiam manĝi la oleon, preni ĝin
en supozitorioj, vaporigi la oleon kaj eble ankaŭ uzi ĝin topike sur sia brusto en alkohola tinkturo aŭ en miksaĵo
kun kanabo-semo. oleo aŭ simila. Simple sekvu la instrukciojn en nia retejo kaj en la libro de Rick por plej
bonaj rezultoj. Ankaŭ kontrolu la Youtube-filmetojn de Rick - vi aŭdos preskaŭ la samajn frazojn, kiujn vi
aŭdus de li aŭ ni persone, la mesaĝo restu la sama - kaj ĝi estas "Restu for de kemio kaj radiado" tiom kiom vi
povas. Bondezirojn, Jindrich Bayer"

“Kiel iu, kiu travivis kemion kiel adoleskanto, mi povas diri al vi, ke ne estas promenado en la parko!!! Sentante
tion mi povas diri al vi, ke ni provas trovi kuracon kaj kial ne provi ĉion, kion ni povas por trovi ĝin en malpli
doloraj manieroj. Doni venenon por mortigi venenon ne ĉiam estas la respondo provi naturan kuracon kaj vidu
kio okazas." Konstanca

"Ni devas vidi iujn realajn ŝanĝojn... kaj gepatroj ne devas esti devigitaj injekti venenon al sia infano (kemio)!
Se homoj efektive scius kio estas kemio, ili supozus enpumpi ĝin al siaj korpoj. Sen mencii ĉu vi estas bonŝanca
kaj venki kanceron la kromefikojn por kemio! Estas abomena! Tempo por veki Amerikon kaj la Mondon!" 46/7
Batalante por Kuraco

“Saluton Jindrich, hieraŭ mi finis legi la libron de Rick. Bonega aĵoj! Verdire mi vere ne bezonas pliajn pruvojn
pri la vere magia potenco de la oleo!

Mi ankaŭ faris kelkajn eksperimentojn kaj ĉiutage mi malkovras ion novan, kiun ĉi tiu medikamento povas fari!
Mirinda! Bedaŭrinde kvankam mi estas konvinkita kaj eĉ se mia fianĉino estas konvinkita, tamen ŝia patrino iel
ne kapablas tute "lasi"... kaj tamen ŝi ne certas ĉu ĉesi aĉa kemio...

Mi konstante provas eligi bonajn argumentojn sed mi ne povas decidi por ŝi! Ŝi estas tiu kun kancero kaj ŝi estas
la nura unu kiu povas decidi kion fari kun ŝia vivo.

Mi scias, ke ŝi fine resaniĝos, ĉar ni enŝovos en ŝi tiom da oleo, ke estos neeble por ŝi morti. Sed tamen mi
sentas, ke estas tiel stulte kaj tiel danĝera ludi kun ĉi tiuj fikaj kemiaĵoj, precipe kiam oni havas aliron al natura
medicino, kiu pruviĝis kuraci kanceron!

Mi legis pri via sperto kun kancero kaj medicina sistemo... Mi vere bedaŭras vian perdon... kaj nun mi pli bone
komprenas vian sintenon al la tradicia tiel nomata "medicino"!" Luigi

-- Saluton Luigi, dankon pro viaj belaj vortoj pri la libro kaj estas domaĝe, ke vi devas trairi. Estas ŝia elekto,
kiun traktadon ŝi elektas, sed mi ne proksimiĝus al la kemio - nur legu la rakonton de mia Panjo por ŝi, eble ŝi
ekkomprenos, ke preni venenon neniam estas bona ideo, precipe kiam ĝi ne estas pruvita nek necesa. Ŝiaj ŝancoj
nur postvivi la kemio multe pliboniĝos se ŝi prenas la oleon, sed denove, kial kaŭzi eĉ pli da damaĝo al ŝia
malsana korpo? Ĝi tute ne havas sencon. Bondezirojn, Jindrich

“Amiko sidigis min por rigardi Kuru De la Kuraco antaŭ proksimume du jaroj kaj duono, pensante, ke ĝi povas
helpi mian psoriazon. Ni faris la oleon kune - la unuan fojon por ni ambaŭ - ene de tri semajnoj, mia plaka
psoriazo malaperis. Mi faras la oleon kaj ingestas ĝin ekde tiam. Se mi ingestas ĉiutage, kaj aplikas la oleon
topike nokte al la individuaj makuloj kiuj aperas hazarde, la psoriasis estas tre kontrolita kaj preskaŭ nevidebla.
Pro ĉi tiu sperto, mi ensaltis per du piedoj kaj nun posedas la unuan tute ŝtatan licencitan Kuracitan Mariĥuanan
Komercon  en  Kolorado.  Jaro  en  mia  komerco,  mia  patro  estis  diagnozita  kun  stadio  IV  Melanomo  -  ĝi
disvastiĝis en liajn pulmojn kaj hepaton. Lia onkologo donis al li 3 ĝis 12 monatojn kaj diris al li esti preta por
hospica  prizorgado.  Mi tuj  komencis  lin  sur  RSO-reĝimo kaj  kvin  monatojn  poste,  lia  kancero  malaperis.
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Foriris. Plej  facila afero en la mondo! Dankon Rick, por reenkonduki ĉi  tiun mirindan medikamenton al la
mondo! :-)” Erica

"Kanaboleo kuracas kanceron. Mi estas paciento de mamkancero de la 3-a etapo kaj uzas la oleon por kuraci
min." Adele

"Neniu Kemio, neniu radiado... RSO & dietoŝanĝo... RSO kuracis mian stomakan kanceron sen io ajn el tiu
merdo..." Dale

“Faris ĝin, administris ĝin al mia 18-jara filo... Neniu signo de kancero nun. Mi ŝuldas al vi grandan dankon
Rick Simpson. Mia filo estis diagnozita en oktobro kun sinoviala sarkomo post forigo de tumoro antaŭ biopsio...
Oni diris, ke la kancero ankoraŭ estus tie kaj povus esti disvastigita al liaj pulmoj pro la agresema kancero ĝi
estas... Plej lastatempa testrezultoj, ili ne povas trovi ajnan spuron de ĝi al sia konfuzo... Kanaba oleo estis unu
el multaj aferoj pri kiuj mi komencis lin preskaŭ tuj post diagnozoj." Amanda

“Al mia proksima amiko oni donis morfinon por doloro de cerba tumoro. La morfino mem kaŭzis dependecon,
retiriĝojn kaj ĝi nur plimalbonigis la aferojn dum sia uzo. Kanabo mem estis la unu medikamento kiu provizis
helpon por retiriĝaj simptomoj, depresio, doloro kaj la kancero mem. Via mesaĝo estas kio savis mian amikon."
Jasper

“Mi estas tiel ekscitita pri la oleo. Ĉi tiu lasta monato estis la unua fojo, kiam mi iam legis aŭ aŭdis pri ĝi. Mi
estas ravita... Sinjoro Simpson, multaj el ni dankas vin pro la malegoisma kaj amema laboro, kiun vi faris por la
tuta homaro. Vi estas mia difino de Humanitario!!! Mi volontulas ĉe Hospice ekde 1998, mi vidis multajn suferi
kaj  forpasi,  eĉ  en  miaj  brakoj.  Opinii,  ke  tiom multe  da  ĉi  tiu  sufero  povus  esti  mildigita,  estas  laŭvorte
konfuziga...” Cindy

-- Certe estas, precipe se oni konsideras, ke ĉiuj informoj pri la "miraklaj resanigaj potencoj" de la oleo de Rick
Simpson estas vera. Ĝuste produktita kaj uzata oleo vere povas kuraci kanceron, diabeton kaj milojn da aliaj
kondiĉoj. Ĝi vere povas helpi kun doloro, kiun morfino ne tuŝos. Ĝi vere rejunigas la korpon kaj rekreskigas
muskolojn. La vorto mensboggling ne plene priskribas ĝin, mi pensas. JB

“Hom. Mi ĵus ricevis informon de iu, al kiu mi donas al Fenikso-larmoj, kiu havis kaj mi volas diri, ke havis
kanceron de la  reno.  Post preni  la  oleon dum 90 tagoj,  la  plej  nova PET-skanado montras,  ke la  tumoroj
malaperis. Ĉi tio estas nekredebla. Mi vidis Phoenix Tears resanigi multajn de kiam mi laboras kun ĝi. Dankon
pro helpi min helpi aliajn resaniĝi."

-- Gratulon kaj dankon pro helpi aliajn, Gregg. Ne plu skanadoj, nur la oleo. La skanado estas karcinogena, ĝi
povus kaŭzi la revenon de la kancero kaj kiu volas tion? JB

"Saluton,  kara  dolĉa  Rick  Simpson  kaj  Jindrich  Bayer,  mi  esperas,  ke  vi  ambaŭ  fartas  bone  kaj  feliĉas.
Konsiderante la kvantojn da retpoŝtoj, kiujn vi devas ricevi, mi certas, ke vi ne memoras min de antaŭ monatoj,
do mi inkludis niajn antaŭajn korespondadojn.

Panjo estas viva kaj tre sana! Diri, ke ni estas tiel tre dankemaj, estas subkompreno.

Ĉe  diagnozo  februaro  2012  (etapo  4  pankreata  adenokarcinomo  kun  metastazo  al  hepato  kaj  pulmo)  ŝia
prognozo estis 3 ĝis 6 monatoj kun antaŭvidita severa malkresko en sano dum tiu tempokadro. Anstataŭe ŝi
estas vivanta, feliĉa kaj bone 10 monatojn poste.

Mi scias, ke vi ambaŭ kontraŭas kemion kaj ankaŭ ni...  Sed kiam ili diris 3 monatojn ni ĵetis ĈION ĉe ĝi
inkluzive de kemio kune kun komenci RSO tuj. Oni diris al ni, ke neniu restas tiel sana kiel panjo kun tiom da
Gemzar-kemio kiom ŝi ricevis. La RSO devis esti konservinta ŝin sana dum tiu tempo.

Kemio ĉesis antaŭ 6 semajnoj kiam ŝi decidis, ke ŝi povas senti la komencojn de kemio-damaĝo. Ŝi nun estis
sen kemio dum 6 semajnoj kaj fartas bone.

Ekde ŝia diagnozo en februaro 2012, post komenca amasiĝo, ŝi prenis gramon de RSO tage (ĉirkaŭ 300 gramoj
entute ĝis nun).
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La plej nova skanado farita lundon 12-17-12 montris pli da tumormalgrandiĝo inkluzive de dokumentado, ke
kelkaj el  la tumoroj estis tro malgrandaj  por esti  bildigitaj  per CT-skanado. Estis nekredebla novaĵo! Tiam
marde ni ricevis la rezultojn de ŝia laboratoria laboro. Post ricevi tiajn bonajn skanajn novaĵojn, ni ŝokis aŭdi, ke
ŝia tumormarktesto (CA19-9) pliiĝis de 285 ĝis 2100. Ĉu vi iam vidis tion okazi antaŭe? Ĉu vi havas klarigon
pri kial aŭ kiel la markiloj pliiĝis? Ĉu iuj ideoj entute? Ĉu iuj sugestoj? Ĉi tiu demando iris al pluraj RSO-
faristoj sed ĝis nun neniu definitiva respondo.

Jen ŝiaj CA19-9-rezultoj ĝis nun. Normala nivelo estas MALPLANI OL 37. Ne estis tumora markilo-testo farita
ĉe komenca diagnozo en februaro. 4-30-12... 23.568; 5-30-12...5.240; 6-18-12... 4.458; 8-8-12... 538; 10-8-12...
285 (Lasta kemio estis 10-29-12); 12-17-12... 2.100. Ajna enigo, kiun vi povas havi, estos trezorita de mia
familio! Multan amon, B"

-- Kara B, CT-skanadoj donas amasan dozon de radiado kaj tio estas kio eble kaŭzis ĝin, krome la kemio estis
tute nenecesa. Mi volus ke ŝi manĝu 180 g de la plej bonkvalita oleo kiel eble plej rapide. Ne plu CT-skanaĵoj
aŭ ajna alia karcinogena sensencaĵo, nur la oleo kaj tiom da kiom ŝi povas preni. Vi unue devas malfari la
damaĝon de la kemio kaj radiado kaj ĝi daŭros iom da tempo, ĝi simple malfaciligis la laboron por la oleo. Kiel
doni antidoton dum pumpado de veneno en ŝiaj vejnoj, tio tute ne havas sencon por mi. Bondezirojn, Jindrich
Bayer

"Mi estis kontaktita de virino kun mama kancero antaŭ proksimume 4 semajnoj kaj sukcesis igi ŝin indiki en la
ĝusta direkto. Ŝi havas sufiĉe signifan tumoron, (mi pensas, ke ŝi eble havas pli ol unu.) kaj kapablas senti ĝin.
Jam pasis nur 3 semajnoj de kiam ŝi komencis la oleon kaj jam la tumoro certe moliĝas. Ne malbone dum 3
semajnoj! Mi sentas min tre kuraĝigita por ŝi kaj mi nur Scias, ke ĉi tiu sinjorino estos alia sukcesa historio.
Unu amo." Corrie

"Mia patro havas 89 jarojn, havas haŭtan kanceron sur sia vizaĝo. Trifoje mi kondukis lin al hospitalo por havi
iom da eltranĉita, kio malfermas lin al infektoj por ne mencii preni de la flegejo kaj reen ĝi estas malfacila por
li. Mi komencis kun kanaboleo antaŭ kelkaj semajnoj. Iuj el ĉi tiuj estas la grandeco de mia bebfingro ĝis mia
dikfingro. Estis 11, kiujn mi traktis, nun estas 4, la grandeco de dikfingro grandeco de bebfingro. Ili nur mortas
kaj falas de haŭto resanigita. Mi miras same kiel ĉiuj flegistinoj kaj kuracistoj.” Steve

“Mi nur ŝatus diri, ke mi ege feliĉas anonci, ke la skanado de mia bopatro pri lia kancero eliris tute pura por la
dua fojo post la unua montris makulojn sur la pulmoj. Ni komencis lin sur la oleo tuj post kiam la unua montris
makulojn. Kanabo prenis liajn pulmojn kaj purigis ilin! Oni diris al li, ke li bezonas Kemion. Ni estis kontraŭ ĝi
kaj metis lin sur la oleo anstataŭe. Kanabo kuracas kanceron!!! Mi ankaŭ komencis mian pomeranion sur la oleo
ĉar li havas kolapsitan trakeon kaj denaskan korinsuficiencon. Li ne estas sur siaj regulaj medikamentoj ekde
somero kaj li tute ne tusis apenaŭ por la unua fojo ekde somero (li konstante tusis kaj buŝoŝtopis eĉ sur siaj
medikamentoj  donitaj  de  la  kuracisto).  Li  havas  pli  da  energio  kaj  fartas  pli  bone ol  kiam li  estis  sur  la
medikamentoj." Karen

“Ĝi kuracas ankaŭ cervikan kancero! Mi ne povis pagi kuracojn (eĉ ne UNU...) kaj iris jaron sen ia kuraca
helpo... sed mi fumis preskaŭ ĉiutage... poste jaron poste ĉe mia jara ekzameno, la kuracisto kaj flegistinoj. estis
forblovigitaj... ili ne povis trovi AJN alian krom eta cikatriĝo kie la kancero estis... Mi nun estas 100% libera de
kancero... dank' al Mariĥuano... ne kuracistoj... ne “medicino”. ”... ne traktadoj... sed pro pura, herba, NATURA
planto... Mi estas vivanta pruvo...

La kuracistoj diris, ke mi devintus esti je nivelo 5-kancero pro iri sen ia kuracado... sed tamen ĝi FORIS... sen
helpo de ili... ili estis tiom blovetaj ke ili sendis min al la Ŝtata HOSPITALO. en LITTLE ROCK (UAMS) por
pli da testado... kaj UAMS ankaŭ trovis nenion krom eta cikatriĝo... ili diris, ke ĝi estas miraklo... Mi pensas, ke
ĝi estis nur la Mariĥuano... Jam leĝigu ĝin. .. helpu homojn... ĉu ne pri tio temis la homaro?” Monica

"Mi multe dankas, ke David Triplett metis sian videon tie... amis la videon kaj ĝi estis unu el la rakontoj, kiuj
igis min provi kanaban oleon sur bazĉela karcinoma haŭtkancero sur mia frunto... kiu nun malaperis! ... Ne ĉesu
disvastigi la veron!” Dee
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"Mi uzis Kanaban Oleon por trakti Bazĉelan Karcinomon sur mia kapo, kolo kaj vizaĝo. SUKCESE. Ĉi tio
estas ideala kancero por esplori. Ĝi estas klare videbla al la nuda okulo, kaj ĉiuj ŝanĝoj kiuj okazas estas facile
videblaj. Mi provis generi intereson pri ĉi tio ĉi tie en Usono, sed la federaciaj ŝtatoj havas iun ajn, kaj ŝajnas,
ke ĉiuj estas mortitaj por tuŝi. Vidu, kion vi povas fari.” Joseph Siler (Unua poŝto pri la KANABO KURAS
KANCEROJN! Fejsbuka Grupo administrita fare de Kane Slater, januaro 7, 2010)

"Mi havas bulon en mia femuro, ĝi antaŭe estis malmola, preskaŭ 2 cm, nun ĝi estas malpli ol duono de la
grandeco kaj fariĝas pli mola (4 semajnoj)." Katri

"Mi ĵus eksciis, ke mi estas libera de kancero post 5 monatoj rekte sur la oleo!!" Mimi

Q. JB, ĉu vi havas ion pri resanigo de iuj tumoraj tipoj nomataj "hemangioblastomoj"? Mi sekvas viajn afiŝojn,
same kiel aliajn. Mi NENIAM vidis traktadon de ĉi tiu tipo de tumoro krom detranĉo. Mi havas amason da ili.
Graeme

R. Ne persone, ni certe ne havis ŝancon trakti ĉiujn diagnozojn konatajn de homo persone, sed juĝante laŭ tio,
kion mi legis pri ĝi nun, mi ne vidas kialon, kial la oleo ne devus helpi. Kiom mi scias, ili povas nur diagnozi
ĝin per CT-skanado, kaj kiel mi rigardas ĝin ĉiuj, kiuj faras CT-skanadon, devus manĝi almenaŭ 60g da oleo
poste. Kaj se oni manĝas tiujn 60g antaŭ kirurgio, en la plej multaj kazoj mi certas, ke la kirurgio ne estos
necesa ĉar la tumoroj ne estos tie. Do mi certe provus la oleon mem. Ĉiuj bondeziroj, JB

"La fakto, ke placeboj resanigas kelkajn homojn, estas kialo por forĵeti medikamenton por ĉiam kaj studi la
arton de placebo. Dirinte, ke vi neniam faras placebon-studon kiam vi havas efikan kuracon, vi pravas, tio estus
mortigi duonon de viaj pacientoj, malsanaj kaj kruelaj." Kristoforo

-- Ĝi ja estus malsana kaj kruela, kaj tial mi persone ne faros ĝin. Aliaj povas se ili volas, sed mi ne faros. Mi
volas, ke la medicina sistemo komencu uzi la oleon kiel placebon - se ili pruvas, ke ĉio, kion ili volas uzi, estas
pli sekura kaj pli efika ol la oleo (kaj pli amuza/agrabla por la paciento), tiam ili povas vendi ĝin. . Se ne, tiam
ne. Ĝi estas sufiĉe simpla kaj tre racia, mi pensas. Kaj ĉiaokaze tiel estos estonte, kial do atendi? JB

"Neniam estas tro malfrue por akcepti la fakton, ke kanabo estas simple medicino. Samtempe, neniam estas tro
malfrue por komenci uzi la oleon kiel medikamenton, negrave kia estas via kondiĉo aŭ kiom severa ĝi estas.
Kun la uzo de la oleo, estas kutime ŝanco por la paciento aŭ la oleo provizos al ili maksimuman kvaliton de vivo
ĝis la fino. Kaj ankaŭ tio estas multe.” JB

"Kiam pacientoj,  kiuj  prenis  kemio,  komencas  uzi  la  oleon,  la  unua  afero,  kiun  la  oleo  devas  fari,  estas
senvenenigi la korpon. Do necesas foje diri 120-150 g de la oleo antaŭ ol ĝi komencas ataki la kanceron mem.
Vere ne estas bona ideo preni kemio, precipe kiam ĝi estas absolute nenecesa konsiderante ke la medicina
sistemo scias pri kanabo kiel kuraco kontraŭ kancero dum dekoj da jaroj." JB

Q. 'Finalaj'  Kancero-Pacientoj:  Ĉu vi  komencas  ilin  agreseme je  1  gramo tage  aŭ laboras  ilin  ĝis  ĝi  dum
semajno aŭ pli? Konsilo el spertoj?

R. Ne, ni ĉiam komencas per malgrandaj dozoj kaj preskaŭ sekvas la instrukciojn. Kompreneble, se ili havas
antaŭan sperton pri kanabo kaj scias, ke estas nenio por timi, foje vi povas komenci per pli alta dozo. Sed vi
neniam scias kiel la paciento respondos al la oleo, krome ili kutime estas sur miksaĵo de diversaj medikamentoj,
do vi eble volas esti singarda kaj observi la sangopremon de la paciento ktp. La ĝenerala rekomendo estas sekvi
la instrukciojn, la malpli formala estas - sekvu vian instinkton kaj juĝon kaj kiam la paciento havas "nion por
perdi",

Mi ne hezitus doni al ili altan dozon kiam necese (akuta dorsdoloro ktp.). Gramo da vere altgrada oleo povas tre
tre altan al nesperta uzanto. Kelkfoje ĉi tiu kanabo-induktita komo estus utila, kaj mi certas, ke ĝi estos uzata
tiel por anestezo antaŭ kirurgio ĉiukaze baldaŭ aŭ malfrue, sed ĝuste nun ni volas vidi pacientojn resti en sia
komforta zono kiel eble plej multe. Mi esperas, ke mi bone klarigis ĝin. Bondezirojn, JB"

“Corrie, mia amiko, vi helpis min pri ***. Mi donis al li medikamenton por liaj neŭroendokrinaj tumoroj. Li
estas  sur  la  medikamento  dum 1 monato  kaj  ĝi  komencas  ŝrumpi.  Ĝi  estis  tiel  granda,  ke  ĝi  premis  lian
stomakon, sed nun ĝi estas ĝis la punkto, ke li povas manĝi denove kaj lia kuracisto diris, ke li neniam vidis tian
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tumoron tiel RAPIDE. Ĝi timigis lin kaj ĉiu sangolaboro revenis normala, do alia survoje resaniĝos kaj tio estas
IMPRESA. Kaj vi estas MIRANGA kaj Dio estas bonega."

“Mi havas amikon, kiu havas cerban kanceron kaj mi havas Cml. La oleo funkcias por ni ambaŭ!!! Mia amiko
estas unuamana pruvo en miaj okuloj, ke ĉi tiu oleo estas miraklo... Mi havis miajn dubojn antaŭe sed ne nun!
Prenu la oleon, ĜI FUNKCIAS!” Tyler

“La amiko de mia patrino demandis min pasintjare, ĉu mi povus fari 6-monatan kurson de kanaboleo por ŝia
panjo, el la plej alta grada kanabo. Ŝi havis kanceron de la kolo. Mi faris al ŝi la oleon laŭ la Jutuba konsilo, mi
poste afiŝis ĝin al Rusio. Ŝi uzis la unuan 6-monatan kurson kun mirindaj rezultoj kaj petis alian 6-monatan
dozon, mi sendis alian ŝarĝon al ŝi, kaj nun 14 monatojn poste ŝi estas en bona sano. Vi faras mirindan laboron,
Rick. Dankon." Gareth

"Saluton, mia nomo estas Alysa Erwin kaj mi estas 16-jara. En 2011 mi estis diagnozita kun fazo 3 anaplasta
astrocitomo. Ni (mia familio kaj mi) prenis la decidon uzi kanaban koncentriĝon. La Universitato de Miĉigano
diris al ni, ke mi ne verŝajne pluvivos pli ol kelkajn jarojn kaj la kancero mem estis nefunkciebla ĉar ĝi estis en
araneformacio.  Lastan  januaron  mi  iris  por  mia  regula  MR ĉe  la  Universitato  de  Miĉigano.  Ĉiuj  tumoroj
malaperis."

"Mi denove estis diagnozita kun kancero. Trian fojon. Etapo 4 osto kaj hepato mets, de mama kancero. Mia
kancero-rakonto komenciĝis antaŭ preskaŭ 7 jaroj, mi estas unu el la bonŝanculoj, kiuj travivis la kvanton da
kemio, al kiu mi submetis mian korpon, sen mencii la radiadon. Ĉi tiu tria diagnozo konvinkis min, ke mi estis
farita por; Mi volas diri, kiu postvivas tian diagnozon??

Do mi iris serĉi miraklojn kaj mi trovis Rick Simpson. Mi estis certa, ke ĉi tiu ulo neniel diris la veron, do mi
rigardis pli profunde. Mi komencis konekti kun homoj en Miĉigano kaj lernis pli pri Rick Simpson Oleo aŭ
kanabo-oleo kaj la rezulto, kiun homoj same kiel mi spertis, kio estis postvivado, remisio, kuraco!!

Ĉi-momente mi havas nenion por perdi, do mi etendis la manon kaj petis helpon. Mi komencis ingesti gramon
tage da mia medikamento, laborante malrapide al tiu dozo. Ripozo fariĝis granda parto de mia tago, kio estas
ĝuste tio, kion bezonis mia batalanta korpo. La nura kromefiko, kiun mi iam spertis, estis la kvanto kaj mirinda
kvalito de dormo, kiun mi ricevis. Tio plus mia sangopremo reguligas kaj mia doloro estas nun sub kontrolo.

Antaŭ malpli ol unu jaro mi estis diagnozita kun Stadio 4 osta kaj hepata kancero kun sennombraj tumoroj (tiel
multaj ili simple ĉesas kalkuli), oni diris al mi, ke mi ordigu miajn aferojn. (Tio ankoraŭ forprenas mian spiron.)
Rapide antaŭen ĝis hodiaŭ kaj mi estas colojn for de remisio. Mia PET-skanado pasintsemajne estis negativa...
Negativa! Mi neniam havis unu el tiuj antaŭe. Ĝi signifas, ke ne ekzistas kancero. La nura kialo, ke mi ne estas
en plena remisio, estas ĉar estas kelkaj ombroj sur miaj ostoj en la katskanado, sed mi daŭrigas mian kuracadon
kaj ankaŭ tiuj baldaŭ malaperos. Ĉi tio estas nenio malpli ol miraklo, sennombraj tumoroj al paro da ombroj,
kiuj eĉ ne aperas ĉe PET-skanado.

Homoj povas diri singarda kun la vorto kuraco... Sed, mi volas diri, ĝi estas kio ĝi estas. Mi estas ĉi tie kaj mi
fariĝas pli sana ĉiutage kaj Johano helpis min atingi tien. Li akceptis min kiam mi vokis al li kaj petis helpon. Li
kaj  lia  grupo prenis  la  tempon por sidiĝi  kun mi por certigi,  ke mi estas  edukita  pri  la  graveco de ĉi  tiu
medikamento kaj la devontigo, kiun ĝi prenas sur ĉiuj niaj partoj por ebligi tion. Por mi kaj por vi ĉi tio estas
afero de vivo kaj morto. Mi esperas, ke ĉiuj prenas ĝin serioze! Ni dependos de ĉi tiu medikamento por la resto
de niaj vivoj.

La Miĉigana Kanaba Klubo prizorgis miajn medikamentajn bezonojn kaj miajn edukajn bezonojn. Ĉi tio estas
serioza grupo kaj ili bezonas seriozan subtenon, benu vin John Roberts, viaj oferoj konservis min viva. Bonvolu
helpi ilin nun, por ke ili daŭre helpu tiom multajn. Dankon!!"

-- Ĉi tiu ĝisdatigo estis afiŝita antaŭ pluraj monatoj kaj ŝi nun estas en plena remisio. Miĉigana Kancerprojekto

"Mi estas 68-jara viro, kiu vivis en tio, kion mi konsideris normala sana vivo sen gravaj problemoj, kaj subtenis
min per ĉiujara gripo kaj kontroloj. Miaj korpaj funkcioj estis bone kaj ĉio ŝajnis en ordo ĝis mi vekiĝis unu
matenon kun terura stomaka doloro.
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Pensante, ke ĝi estas apendico aŭ hernio, mia edzino urĝis min al kriz-okazo. Mi havis urĝan kirurgion ĉirkaŭ 2
horojn poste, la 15-an de aŭgusto 2012, kaj estis masiva tumoro sur mia dupunkto, kiu estis forigita kune kun 14
ganglioj. Unu semajnon poste mia interno krevis kaj venenis min kaj tio kondukis al dua operacio.

Komencante  senti  pli  bonan  4  tagojn  poste,  mi  estis  surpiede  kaj  malrapide  rehavis  moveblecon  kaj  mi
komencis sangi. Reen por kirurgio numero 3 kaj tagon poste havis mildan koratakon.

Baldaŭ post tio -33 tagoj en ICU- mi estis eligita kaj portita STOMIOSAKETON. La sako estis kun mi 8
monatojn kaj inversiga kirurgio estis farita sen komplikaĵoj. La kirurgo diris, ke kancero ne disvastiĝis preter la
nodoj.

Malgraŭ tio ili marŝis min al la Kancero-Kliniko kaj komencis diskuti Kemio kaj radiadon kiel "sekvo." Norma
protokolo ili diris. BULĈO diris mi! Ne estos radiado de mia korpo aŭ venenado ĝin pli per Kemio aŭ Radiado.
La onkologo ĉe la Kancera Kliniko ne kverelis kaj skizis sekvaĵojn ĉiujn 3 monatojn dum jaro, kio implicis CT-
skanadon kaj sangokontrolon.

Mi akiris la materialon kiel skizite de Rick Simpson kaj produktis la RSO. Sekvante ĉiujn instrukciojn por la
eltira procezo kaj uzante Nafton kiel mian solvilon, mi havis la finitan oleon en injektiloj kaj komencis ingesti
ĝin dufoje tage, eta kvanto ĉiufoje.

Mi kompletigis mian 4-an sekvadon ĉe la Kancera Kliniko kaj ili deklaris, ke la CT-skanado NE montras ion
ajn, kio indikus la ĉeeston de KANCER. La sangolaboro montris CEA-nivelon je 1.4, sed kia diablo, ĉiuj havas
kanceran ĉelon aŭ du en ili. Ili konsideras ke io ajn 5+ kaŭzas maltrankvilon. Mi nun preparas alian aron kaj
konsumos ĉiutage kiel preventa mezuro.

Al IUJ, kiu nun suferas pro kancero, mi sugestas, ke vi faru la samon. Ni havas NENION por perdi kaj ĉion por
gajni.” Gerry

"Ĉu estas tro malfrue por savi iun, kiu havas la 4-an etapon kaj jam estas haŭto kaj ostoj, kaj apenaŭ povas plu
marŝi pro la perdo de forto?" Tumble

“Neniam estas tro malfrue. Multaj mirakloj estis viditaj kun uzo de ĉi tiu oleo. Se ĝi ne povas savi ilin, la
malplej ĝi faros estas mildigi ilian suferon sen la severaj kromefikoj de farmaciaĵoj. Notu, ke se ili komenciĝas
per altaj dozoj, estos multe da dormo ĝis tie konstruos toleremo. Ĝi estas tre potenca." Nick

“Mi estas  dufoja  batalanto  pri  mamkancero.  Mi ŝatus  esti  viva pruvo,  ke via  oleo  funkcias  por helpi  savi
vivojn.” Michelle

"Ankaŭ mi, tiroida kancero libera!!" Michelle

“Tagiĝo: Diru kion vi volas pri mi, malamiki min, juĝu min... Via argumento estas nevalida! Ĉi tio estas la fina
skanado kiun panjo iam ricevos!!! KANABO MORTAS KANCERON!

Stacy: Kiu stadio estis via panjo? Mi scias, ke vi afiŝis ĝin unufoje antaŭe, sed mi forgesas. Tio estas fabela 
raporto tuj!!Tagiĝo: Stacy, ĝi estis etapo 3 eta ĉela karcinomo de pulmo. 5 tumoroj kun malgrandaj mets al la 
supra limfa sistemo.Debbie: Tio estas tiel fenomena! Mi neniam aŭdis pri iu ajn kuracanta malgrandan ĉelon, eĉ
kun ĉiuj regulaj protokoloj. Ĉi tio estas rimarkinda! Vi ne nur savis la vivon de via panjo, sed ĉi tio savos aliajn 
vivojn ĉar ĝi estas pruvo, ke kanabo funkcias. Koran dankon pro dividado de ĉi tio!Tagiĝo: Debbie, ŝi faris 
ĉion, kanaboleo - kemio - radiado SED resaniĝis antaŭ ol ŝiaj kemio & radiadotraktadoj estis faritaj do ŝi rifuzis 
la restantan traktadon kaj restis kun la oleo... Kion ŝi ankoraŭ estis farita. prenas kaj prenos ĈIUUN TAGO por 
la resto de ŝia vivo!Steve: diras 'ĉi tio estas plej kongrua kun post-radiaj ŝanĝoj'.

“Paciento: Linda V., Servodato: 11/16/2013, Proceduro: CT BRUSO KUN KONTRASTO

CT de la brusto estis farita... Komparo estas farita al antaŭa brusto CT de 7/8/13

INDIKO: Ĉi tio estas 64-jaraĝa ino kun historio de pulma kancero...
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TROVOJ:  Estas  pliigita  interstica  ŝanĝo kaj  interlobula  septo-densiĝo...  kio  estas  plibonigita  kompare  kun
antaŭa  ekzameno...  Neniuj  difinitaj  mediastinaj  molhistaj  nodoj  aŭ  mediastinal  adenopatio  estas  pruvitaj.
Ekzistas neniuj definitivaj signoj de aksela limfadenopatio aŭ monteta limfadenopatio. Krom post-radiaj ŝanĝoj
en  la  mediala  aspekto  de  dekstra  supra  lobo,  neniuj  kromaj  parenkimaj  pulmaj  opakaĵoj  aŭ  suspektindaj
pulmnoduloj estas pruvitaj. La trakeo kaj ĉefaj bronkoj estas patentaj. Ne estas pleŭra elfluo. La korgrando estas
normala. Ne estas perikardia elfluo. La bildigitaj  partoj de la supra abdomeno estas nerimarkindaj. Ekzistas
neniu fokuse agresema lacenta aŭ skleroza osta lezo.

IMPRESO: Plibonigante post-radiadajn ŝanĝojn en dekstra hilumo kaj mediala aspekto de dekstra supra lobo.
Neniu certa indico de ripetiĝanta aŭ resta malsano."

“Oleo renversis ĉian damaĝon de radiado kaj resaniĝis preter kredo... Medicina Mariĥuano SAVIS min kaj
tenas min for de 5 farmacioj. Mi perdis mian dekstran renon pro kemio kaj ĝi ekkaptas tien, kie doloras havi
haŭton sur mi... kaj post minutoj post konsumado de la oleoj en tinkturo, mi igas la atakojn ĉesi kaj resti for
dum monatoj... Mirinda kaj tio estas nur unu la oleoj renversis nervan damaĝon en miaj okuloj kaŭzita de kemio
al kie mi estis diagnozita kun glaŭkomo, kaj ĉe mia lasta vizito antaŭ nur 6 monatoj montras nenian signon de
glaŭkomo kaj mia vizio estas pli bona kiam mi kuracas... ” Tereza

“Mia onklino, kun stadio 4-a glioblastomo, iris de rulseĝo al piedirado post nur tri dozoj! Ŝia maldekstra flanko
estis paralizita dum pli ol monato. Sed nun plene funkcia!! Tiel ekscitita!" Nicolette

“Mi laboris ĉe kolektivo kaj dum multaj jaroj kaj havis haŭtan kanceron sur mia maldekstra brako pro pendigo
de ĝi tra la fenestro dum veturado. Nun mi scias, ke neniu bezonas kredi min, sed mi komencis meti RSO-oleon
sur ĝin ĉiutage kaj mi ĵuras, ke ĝi malaperis. Ĝi daŭris kelkajn monatojn sed ĝi vere iris kie ĝi estis dum jaroj."
Randy

"Ĉi tio ŝanĝis mian vivon post esti diagnozita kun CML (kronika mielogena leŭkemio) antaŭ preskaŭ unu jaro
kaj mi spektis la videon Kuru De la Kuraco pri kiel kanaboleo kuracis finajn kancerajn pacientojn. Nu, mi estas
vivanta pruvo, ke tio funkcias. Ĝi ŝanĝis miajn kancero-nivelojn. Ankoraŭ ne resanigita, sed espereble baldaŭ
mi povas diri, ke mi estas pluvivanto, do krom se vi marŝis mejlon en la ŝuoj de iu ajn kancerulo, ne komencu
bati ion pri kio vi scias nenion.” Denizo

"Mi kredas. Mia amiko estis diagnozita kun 3 specoj de kancero. Li ricevis 3 semajnojn por vivi. Nun 2 jarojn
poste, li malaltiĝas al 1 afabla kaj fartas bonon." Sandra

“Mia frato havis limfomon, stomakon, metastis al sia spino. La drogoj, kiujn ili donis al li, maldormis lin la
tutan nokton ĉiunokte kaj tage kaj neniam dormis aŭ manĝis dum semajnoj. Unu gramo-pilolo da oleo kaj li
dormas dum 18 horoj kaj manĝas laŭ sia koro. Semajnon poste, li estas 78% libera de kancero. La kuracisto
estis konfuzita. Ni ne diris al li ĉar li estis en nemedicina stato sed kanabo savis lian vivon kaj la nian. Nun unu
jaron poste MIA FRATO VENIS LIMFOMO! Neniu faras tion... sen kanabo.” Errl

"Mi nuntempe havas 4-an kanceron. Mi havis hepatan ablacion kaj resekcion same kiel folfox-kemio. Mi uzis la
oleo & tumoro markiloj iris de 1200s al 3. Ĉiuj med teamo dirante NSD. Neniuj signoj de malsano." Jim

“Mi forigis 5 el miaj tumoroj uzante kanaban oleon... estis interese vidi la kuracistojn alfronti kiam li ne povis
trovi la 5 el la originaj tumoroj... kien ili iris? Ĉu gravas? Dankon al kanaboleo.” Kelly

“Mi havis grandan fiolon da ĝi, antaŭ iom da tempo. Mi prenus guton tage. La persono kiu donis ĝin al mi petis
ĝin reen. Li finis doni ĝin al virino kiu forvelkis pro kancero. Ŝi ne povis manĝi, trinki, des malpli efektive vivi.
Ŝi pezis malpli ol 70 funt. Mia amiko donis al ŝi la oleon... voila! Ŝi komencis manĝi, trinki, kaj daŭrigis sian
batalon... sukcese. Firma kredanto de la resanigaj propraĵoj en kanabo." Tara

“Hodiaŭ mi sciis pri homo, al kiu mi donacis grandan kvanton. Li havis kanceran tumoron en la gorĝo. Tute
estas tubnutrado ekde frua aprilo 2013. La edzino de la malsanulo vokas ĉiujn en larmoj. Post 4 semajnoj preni
oleon 2 fojojn tage ĝi malaperis.  Tute for...  Li manĝis solidan manĝaĵon...  Neniuj novaj traktadoj aŭ novaj
medikamentoj, nur RSO. Kunhavigu la scion, savu vivon." Jared

“Dekano: Mia onklino uzis kemioterapion. Samaj rezultoj. MORTA.
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Stefano: Pardonu vian perdon. Mi vidis kanaboleon eltiri haŭtan kanceron el mia baptopatrino. Mi pensas, ke vi
ankoraŭ devas kapti ĝin frue. Mi certas, ke kanabo helpis."

"Mi  ĵus  eksciis,  ke  mia  16-jara  paciento,  kiu  HAVIS  ne-Hodgkinan  limfomon,  estas  KLARA!  Tumoroj
malaperis, laboratorioj normalaj." Janet

“Ricevis vokon de morte malsana paciento. Ŝi traktas kun RSO dum kelkaj monatoj nun. Intesta kancero. D-ro
Ted ŝi havis monatojn por vivi. Jindřich Bayer, mi feliĉas raporti, ke en la lasta doktoro Appt, li donis al ŝi la
plej bonan kristnaskan donacon iam ajn. Li diris al ŝi, mi ne povas trovi kanceron, kaj vi eble vivos!!!! Tio estas
kristnaska donaco. Dankon Jesuo!!!! Neniam diru neniam...” Raymond

“Mi havis du amikojn, kiuj travivis kanceron farante la faman Simpsons Oil! Unu havis pulman kanceron kaj
ricevis 6 monatojn por vivi, li vivas jam 7 jarojn kaj la alia travivis kanceron dufoje, la lasta estis ovaria kancero
kaj mi ĝojas diri de antaŭ 2 semajnoj, ne plu kancero! Ambaŭfoje ŝi uzis la kanaban oleon!!” Vicki-Jane

“Mi sekvas la paĝon de Rick nun ĉirkaŭ unu jaron, ekde kiam mia Panjo ricevis ŝian diagnozon pri etĉela pulma
kancero. Ŝi estis diagnozita en marto de la pasinta jaro kaj komencis kemion baldaŭ poste. Ŝi eltenis kemio kaj
torakradiadon tra la somero kaj iĝis tre malsana kiam la radiumo bruligis ŝian gorĝon tiel ŝi ne povis gluti/manĝi
ktp. ŝi estis hospitaligita dum preskaŭ du monatoj. Ŝi tiam havis iom da cerba radiado (preventiva, bleh :/) dum
ĉi tiu tempo ni multe esploris kaj komencis nian vojaĝon kunigi ĉion por produkti nian propran oleon de nulo.
Kion ni sukcesis fari -jay!

Do post siaj unuaj du tagoj da cerba radiado ŝi tre tre malsaniĝis pro tio, do ni faris la decidon, ke ŝi komencos
la oleon (oktobro). Ekde la unua dozo, ŝi neniam rigardis malantaŭen!!!! Ŝi velis tra la resto de siaj cerbaj radoj
kaj mirigis kuracistojn, ke ŝi ne havis migrenojn aŭ severan vomadon aŭ memorperdon ktp ktp! Ŝi flugis!

Do post ŝia kontrolo en oktobro ĝi montris grandan redukton en pulma tumoro sed ĝi ankoraŭ estis tie. Ili volis
revidi ŝin en januaro por decidi la sekvajn paŝojn. Do ni plugis tra novembro kaj decembro administrante al ŝi
nur oleon kaj neniun alian kuracadon. Ŝi havis malgrandan malsukceson ĉe Kristnasko kaj iĝis deprimita kaj
vomis dum du semajnoj sed ni remetis ŝin sur ŝiajn krudveganajn glataĵojn kaj tritikherbon kaj ŝi vere vigliĝis
kaj  aspektas  brila.  Ŝia  granda kontrolo post  ŝiaj  lastaj  skanadoj  estis  hieraŭ,  divenu kio...  Mia panjo estas
SENPAGA KANCERO!!!! Ĝi malaperis!!!! Kiel mirinda estas tio !!!!” per Janet

"Antaŭ  proksimume 6  monatoj  mia  patrino  estis  diagnozita  kun fina  kancero  metastaza  melanomo  kun 6
tumoroj sur ambaŭ ŝiaj pulmoj. La kuracistoj diris al ni, ke kemio kaj radiado farus nenion kaj diris, ke ili havas
novan traktadon, kiun ili  havis,  kiu sukcesis  malhelpi  tumorojn kreski kaj eble pligrandigi  ŝian vivon dum
kelkaj pliaj jaroj. Ni komencis la novan traktadon kaj la kromefikoj estis teruraj do ni ĉesis. Proksimume unu
semajnon poste mia amiko menciis vian dokumentan filmon en Youtube, Kuru De la Kuraco.

Rigardante ĉi tion mi decidis, kian damaĝon povus veni de provi? He, se ĝi ne funkcios ŝi mortos ĉiukaze. Por
mallonga rakonto, panjo ingestas la oleon dum ĉirkaŭ 3 monatoj kaj ŝi havis skanadon antaŭ 2 tagoj kaj 5 el la 6
tumoroj TUTE malaperis kaj la lasta estas duono de la grandeco de ĝi.

Mi ne povas esprimi per vortoj la dankemon, kiun mi havas pro via informo kaj savado de la vivo de mia panjo.
Estas terure pensi pri ĉiuj homoj kaj infanoj en la mondo, kiuj suferas kaj mortas, kiam simpla planto povas
ripari ĉion ĉi. Mi nun estas decidita diskonigi la vorton kaj eble kreskigi iom el mia propra kaj fari oleon por
homoj, kiujn mi konas, kiuj bezonas helpon. Dankon denove kaj bonan sorton en la estonteco kun ĉio." per
Janet

"Ovaria kancero, 5,5" tumoro, 90 tagoj por vivi, disvastiĝo al stomako... Ingestita 90 gramoj en 38 tagoj. Ne plu
kancero. Havu ĉiujn dokumentojn, kiujn oni bezonus kredi, sed homoj ankoraŭ ne havas! Dio benu vin Sankta
Simpson pro helpi nin konservi nian Panjon!!!” Larry

“Mi havas sufiĉe mirindajn novaĵojn. Unu el miaj Peeps reen oriente donis unu, kalkulu ĝin... UNU tubon da
oleo al amiko, kiu havis masivan tumoron ĉirkaŭvolvita ĉirkaŭ sia Karotida arterio. Li nur ignoris ĝin, kreskigis
siajn harojn longaj por kaŝi ĝin dum ĝi pli kaj pli grandiĝis. Lia frato, kuracisto, ne povis fari, ĉar la paciento
rifuzis kemio/radiadon. Ne povante ignori ĝin pli longe, antaŭ 2 tagoj ili prenis lin en la operaciejon por kio
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devis  esti  masiva kirurgio.  Pluraj  specialistoj/kirurgoj  ĉeestis  ĉar  tio  estos tre  danĝera,  longa kaj  komplika
kirurgio. Ili provus forigi kiel eble plej multe de la tumoro kaj devos preni vejnon de la kruro kaj transplanti al
lia kolo. Ili malfermis lian kolon, kaj VOILA la tumoro estis tute enkapsuligita kaj dekroĉita de la Karotido. Ili
tute laŭvorte eniris kaj eltiris ĝin! La kuracistoj estas surprizitaj kaj volas detalan raporton pri ĉio, kion li faris.
Ĝi ne estos longa listo homoj. Nur suko kaj UNU tubo da oleo." Corrie

"Oleo estas mirinda!! Mia amiko havis ovariajn kistojn...ŝi havis kirurgion por forigi unu kaj monaton poste ŝi
revenis nur por malkovri, ke ŝi havis pli! Pasis monato kaj ĝi duobliĝis kaj oni diris al ŝi, ĉu io okazos revenos
kaj ili faros urĝan kirurgion! Ŝia ulo faris al ŝi iom da oleo ... ŝi prenis ĝin dum 3 semajnoj ... je sia miro kiam ŝi
iris por sia sekva ultrasono, ĝi preskaŭ malaperis!!!" Jolie

"Antaŭ 1 jaro hodiaŭ iu tre proksima al mi diris al mi, ke li havis fina kanceron. Oni diris al li, ke li havas 8
monatojn por vivi. Ene de 5 tagoj mi donis al li iom da kanabo-oleo por ingesti manĝante duonon de rizgrajna
peceto de la oleo. Ene de 6 semajnoj estis redukto en la grandeco de lia tumoro kaj ekzistis neniu signo de ĝi
disvastiĝo kiel ili diris.

Mi feliĉas  diri,  ke la  tumoro estis  la  grandeco de granda pomelo  kaj  hodiaŭ ĝi  la  grandeco de glano.  La
kanaboleo savis lian vivon. Li daŭre manĝos la oleon ĝis ĝi malaperos. Ĝi ne nur kuracas lian fina kanceron, sed
ĝi ankaŭ havis mirindan efikon al lia sano. Li estis antaŭ-diabeta kaj obeza kaj li nun havas la perfektan pezon
kaj estas feliĉa ol iam ajn!

Mi instigas  ĉiujn rigardi  en kanaban oleoterapion.  Bonvolu spekti  ->RICK SIMPSON "RUN FROM THE
CURE" Filmeton sur Youtube... Ĝi simple eble savos vian vivon aŭ iun vi konas. Donu al ili la donacon de
vivo!" Jose

Evidenteco

"Rick  Simpson  Oil  havas  plenan  sciencan  kredindecon  se  vi  ĝenas  legi  la  sciencan  literaturon"  Robert
Melamede, alinome D-ro Bob

"La inhibicio  de la  ĉela  postviva vojo kondukas al  malfosforiligo  de Bad, kaj translokigo de ĉi  tiu  Bcl-2-
proteino en la mitokondriojn, kaj poste al apoptozo." Ummmm, kondiĉoj de laiko bonvolu???” Ŝanco

-- Tio tradukiĝas al: "Kanabo mortigas kancerajn ĉelojn", Chance. JB

D. Kial mi atendu, ke kuracistoj subtenu la aserton, ke kanabo kuracas kanceron?

R. Nu, ĉar ĝi kuracas kanceron kaj nur tio estas. THC kaŭzas apoptozon, do surprize ĝi kaŭzas apoptozon en
ĉiuj kanceroj. Kial? Nu, ĉar dekarboxiligita oleo eniras ĉiujn ĉelojn en la korpo iel se ingestita en la ĝustaj
kvantoj. La endocannabinoida sistemo reguligas la imunsistemon, do kiam la imunsistemo funkcias ĝuste, ĝi
ankaŭ povas batali kanceron. Ne multe al ĉi tio, vere, ĝi estas vere ofensive simpla.

Ĝuste produktita altgrada oleo estas la plej bona ŝanco, kiun la paciento havas ĉiuokaze (kirurgio estos postulata
en kelkaj vivminacaj kazoj, eble). Kaj se vi konas traktadon, kiu estas pli sekura, pli efika kaj pli amuza por la
paciento ol la oleo, nu, diru al ni. Ne ekzistas.

Rigardu  tion,  kion  diras  Mechoulam  kaj  Pacher:  "Inflamo/histo-vundo  ekigas  rapidajn  altaĵojn  en  lokaj
endocannabinoidaj  niveloj,  kiuj siavice reguligas signalajn respondojn en imunaj  kaj aliaj  ĉeloj  modulantaj
iliajn kritikajn funkciojn. Ŝanĝoj en endocannabinoidaj niveloj kaj/aŭ CB2-receptoraj esprimoj estis raportitaj
en  preskaŭ  ĉiuj  malsanoj  influantaj  homojn,  intervalante  de  kardiovaskulaj,  gastro-intestaj,  hepataj,  renoj,
neŭrodegenerativaj,  psikiatriaj,  ostaj,  haŭtoj,  aŭtoimunaj,  pulmaj  malordoj  ĝis  doloro  kaj  kancero,  kaj
modulanta  CB2.  receptoragado  tenas  enorman  terapian  potencialon  en  ĉi  tiuj  patologioj."
http://www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074
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Kaj kiel vi faras ĉion ĉi? Nu, kun la oleo. Vi ekvilibrigas la nivelojn aŭ metas ilin en trorapidumon, kiam
necese. Vi povas manĝi la oleon, froti ĝin, vaporigi ĝin kaj preni ĝin en supozitorioj,  kaj inter ĉi tiuj  kvar
metodoj, vi povas trovi manieron helpi ĉiun pacienton sur ĉi tiu planedo. Poste, kuracistoj injektos la tumorojn
per la oleo kaj ŝrumpos ilin en rekordaj tempoj tiel (ne rekomendite hejme).

Kaj kial mi sugestis haŭtajn kancerojn (aŭ diabetajn ulcerojn aŭ brulvundojn)? Nu, ĉar vi povas vidi kio okazas
tie kaj kutime ne bezonas longe por kuraci ilin per la oleo, kelkajn semajnojn maksimume en la plej multaj
kazoj. Tiam simple rimarku, ke la sama afero, kiu okazas post topika aplikado sur via haŭto, okazas ene de via
korpo kiam vi ingestas la oleon. Denove, ofensive simpla, sed tio estas tre preciza klarigo finfine. Kaj tiam
revenu al tio,  kion skribis Mechoulam: "Ŝanĝoj en endocannabinoidaj niveloj kaj/aŭ CB2-ricevilaj  esprimoj
estis  raportitaj  en  preskaŭ  ĉiuj  malsanoj  tuŝantaj  homojn,  de  kardiovaskula,  gastro-intesta,  hepato,  reno,
neŭrodegenerativa, psikiatria, osta, haŭto, aŭtoimuna, pulmaj malordoj al doloro kaj kancero, kaj modulanta
CB2-receptoro-agado tenas enorman terapian potencialon en ĉi tiuj patologioj."

-- Sciante ĉion tion, mi tuj iros moduli mian CB2-receptoran agadon. JB

"Ĝi resanigis min de kancero... Etapo 4 cerbo... Do jes." Kristalo

"Diri, ke ĝi kuracas kanceron, estas sufiĉe danĝera kaj iluzia supertakso de alie valida punkto, kiu meritas pli da
esplorado.  Sed ne,  ne,  ne.  Kanabo ne kuracas  kanceron.  Nuntempe ne ekzistas  definitiva  kaj  reala  kuraco
kontraŭ kancero, kaj nur kelkaj fanfaronaj medicinaj, nutraj kaj psikologiaj klopodoj povas helpi malpliigi la
riskon de morto pro kancero. Kanabo ne kuracas kanceron, kaj pacientoj devas scii ĉi tion." Davide

"RSO mortigas kanceron, amiko... Fumante ĝin, ne, sed RSO jes." Kevin

"Ĉu vi volas helpi min ĉi tie, bonvolu kuniĝi...?" Jeff

"Antaŭ ĉio, "kancero" estas io ajn de kisto ĝis neŭroblastomo, do "kuracas kanceron" estas senmarka, iluzia,
nespecifa. Tiam, kanabo ja havas tre bonan efikon al ĉela duobligo, kiu certe helpas, sed ne sisteme kuracas
tumorojn. Denove, ĉiu speco de kancero estas malsama kaj kanabo montris iel pozitivan respondon pri mamaj
kanceroj, kiuj estas tipo o karcinomo, vaste kaj tre efike traktita ankaŭ de konvencia medicino. Dirite, mi estas
TUTE por leĝigi  kanabon, sed kvankam mi estas tre  malferma al alternativaj  terapioj,  mi devas trovi min
malkonsenta kun ĉi tiu pompa aserto." Davide

"Jindrich Bayer, helpu, mi petas!!!" Kevin

"Diri, ke kanabo montras pozitivan respondon kontraŭ certaj specoj de tumoroj, estas aserto, kiun mi povas
akcepti." Davide

-- Davide, akceptu kion ajn vi deziras, tio estas en ordo ĉe mi. Jes, ekzistas tre malmulte da malfacilaj datumoj
haveblaj pri la oleo de Rick Simpson, sed tio estas nur pro la korupto de la medicina sistemo kaj iliaj monaj
mastroj. Ĉi tio ŝanĝiĝos tre baldaŭ kiam Kolorado kaj Vaŝingtono komencos liveri siajn datumojn. Plie, Israelo
kaj Nederlando komencas testi la petrolon nun, Ĉeĥio verŝajne aliĝos tre baldaŭ.

Kiom ni scias, kaj laŭ nia praktika sperto kun miloj da pacientoj, la oleo ŝajnas multe pli bone labori pri ĉiuj
specoj de kancero ol io ajn nuntempe provizita de la medicina sistemo. Se vi volas pruvon, faru iom da oleo kaj
trovu iun kun haŭta kancero kaj rigardu, kio okazas kiam la oleo estas aplikata al ĝi. Bondezirojn, JB

"Faru ĝin mem, ni demandis al Rick kie ni povas akiri ĝin kaj post iom da tempo ni rimarkis, ĉar ni loĝas
malproksime de Ameriko kaj ni ne povas vojaĝi ien por akiri ĝin pro financaj limigoj, ni nur spektis la videon
100 fojojn. , praktike enmemorigis ĝin, trovis kanabon de loka provizanto, aĉetis la rizkuilon, la alkoholaĵon, eĉ
termometron por esti certa pri la temperaturo. Estis pli facile ol ni pensis, NI FARI ĜIN NIM, mia koramiko
prenas  ĝin  jam  de  4  tagoj...  Ni  atendos  kaj  vidos.  Ni  legis  medicinajn  ĵurnalojn  kaj  spektis  multajn
dokumentariojn, ĉiuj iliaj trovoj estas la samaj (klinikaj provoj faritaj ĉe UCLA, Harvard...) -- la oleo mortigas
kancerajn ĉelojn! Do ni decidis fari ĝin ĉar finfine vi neniam povas nun ĝis vi provos ĝin!" Ioanna
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"La fakto, ke placeboj resanigas kelkajn homojn, estas kialo por forĵeti medikamenton por ĉiam kaj studi la
arton de placebo. Dirinte, ke vi neniam faras placebon-studon kiam vi havas efikan kuracon, vi pravas, tio estus
mortigi duonon de viaj pacientoj, malsanaj kaj kruelaj." Kristoforo

-- Ĝi ja estus malsana kaj kruela, Kristoforo, kaj tial mi persone ne faros tion. Aliaj povas se ili volas, sed mi ne
faros. Mi volas, ke la medicina sistemo komencu uzi la oleon kiel placebon - se ili pruvas, ke ĉio, kion ili volas
uzi, estas pli sekura kaj pli efika ol la oleo (kaj pli amuza/agrabla por la paciento), tiam ili povas vendi ĝin. . Se
ne, tiam ne. Ĝi estas sufiĉe simpla kaj tre racia, mi pensas. Kaj ĉiaokaze tiel estos estonte, kial do atendi? JB

"Hej Kim, mi defias vin pruvi, ke Kanabo kiel netoksa vivsava medikamento estas "retoriko". Bonŝancon kun ĉi
tio. Mi kutimis soni same kiel vi. Tiam mi decidis, ke mi krevos truojn tra ĉi tiu "retoriko" ĉar ĉi tio DEVAS
ESTI BULMAĜO... knabo mi eraris. Mi volas diri MORTA MALĝusta. Vi ne povas nei la sciencajn 100%
FER VESTItajn FAKTOJN. Mi ne povis fari ĝin kaj vi ankaŭ ne faros ĝin. La FAKTOJ estas la FAKTOJ kaj ĉi
tio  estas  FAKTO, Kim. La AMA kaj  Granda Pharma estas KRIMINALOJ. Ili  konscie  permesis,  ke ĉi  tiu
mirinda donaco de Dio estu demonigita kaj mensogata por PURA PROFITO! Ili permesis al viaj familianoj
suferi kaj morti, Kim. Se vi pensas, ke ĉi tiuj Petro-Kemiaĵoj, kiujn ili kolportas, estas Medicino, vi plej bone
pripensu. Vi volas malkovri iun "retorikon", iru paroli kun via doktoro, iru paroli kun la Usona Kancero-Socio,
iru paroli kun viaj venenaj piloloj fabrikistoj. Bonvolu noti, Kim, ĈIU PILOLO, KIN ILI ASERTAS ESTAS
"SEKURA" NE! Trovu al mi unu, kiu ne estas TOKSIKA, nur UNU! Tamen ĉi tie ni havas NETOKSAN
LEGOMON, kiu produktas LA plej potencan medikamenton sur la TERO, kiu pruvis kuraci malsanon kaj niajn
"sanajn profesiulojn" kaj la Registaro opiniis taŭga rifuzi al ni ĉi tiun vivsavan legomon, permesante al ni suferi
kaj  morti  KAJ esti  metitaj.  en malliberejo  por  fari  aferojn eĉ pli  sekuraj  en la  socio...  Vi  volas  paroli  pri
“RETORIKO”??? Mi esperas, ke ĉi tiu afiŝo malfermas viajn okulojn al la VERO. Se ne, RIP Kim, ne ekzistas
espero por vi kaj via speco, vi havas "Klinikaj Endocannabinoidaj Mankoj". Rigardu ĝin, ĝi estas vera.” Dan
Tamen ĉi tie ni havas NETOKSAN LEGOMON, kiu produktas LA plej potencan medikamenton sur la TERO,
kiu pruvis kuraci malsanon kaj niajn "sanajn profesiulojn" kaj la Registaro opiniis taŭga rifuzi al ni ĉi tiun
vivsavan legomon, permesante al ni suferi kaj morti KAJ esti metitaj.  en malliberejo por fari aferojn eĉ pli
sekuraj en la socio... Vi volas paroli pri “RETORIKO”??? Mi esperas, ke ĉi tiu afiŝo malfermas viajn okulojn al
la VERO. Se ne, RIP Kim, ne ekzistas espero por vi kaj via speco, vi  havas "Klinikaj  Endocannabinoidaj
Mankoj". Rigardu ĝin, ĝi estas vera.” Dan Tamen ĉi tie ni havas NETOKSAN LEGOMON, kiu produktas LA
plej potencan medikamenton sur la TERO, kiu pruvis kuraci malsanon kaj niajn "sanajn profesiulojn" kaj la
Registaro opiniis taŭga rifuzi al ni ĉi tiun vivsavan legomon, permesante al ni suferi kaj morti KAJ esti metitaj.
en malliberejo por fari aferojn eĉ pli sekuraj en la socio... Vi volas paroli pri “RETORIKO”??? Mi esperas, ke
ĉi tiu afiŝo malfermas viajn okulojn al la VERO. Se ne, RIP Kim, ne ekzistas espero por vi kaj via speco, vi
havas  "Klinikaj  Endocannabinoidaj  Mankoj".  Rigardu  ĝin,  ĝi  estas  vera.”  Dan  Vi  volas  paroli  pri
“RETORIKO”??? Mi esperas, ke ĉi tiu afiŝo malfermas viajn okulojn al la VERO. Se ne, RIP Kim, ne ekzistas
espero por vi kaj via speco, vi havas "Klinikaj Endocannabinoidaj Mankoj". Rigardu ĝin, ĝi estas vera.” Dan Vi
volas paroli pri “RETORIKO”??? Mi esperas, ke ĉi tiu afiŝo malfermas viajn okulojn al la VERO. Se ne, RIP
Kim, ne ekzistas espero por vi kaj via speco, vi havas "Klinikaj Endocannabinoidaj Mankoj". Rigardu ĝin, ĝi
estas vera.” Dan

“Mia edzo pravas. Mi havas 4 PET-skanaĵojn kiuj pruvas ĝin.  Kiam mi estis peza je la oleo miaj tumoroj
malaperis  kiel  freneza.  Kiam mi  devis  redukti  mian  dozon,  ili  estas  pli  stabilaj  ol  ŝrumpantaj.  Mi  havas
videblajn pruvojn, ke la aĵoj funkcias." Maria

“Sonas kiel trompo gajni monon. Ĉu vi vere pensas, ke la leĝo permesos al mi kultivi kanabon por fari iom da
oleo? Akiru vera ulo. Mi ricevis leŭkemion kaj mi ne kredas eĉ vorton el tio, kion vi diras. Vi terura fraŭdisto
preĝanta pri malsanuloj estu malliberigita. Se vi estas tiel certa, ke ĉi tio funkcias, tiam faru iujn verajn klinikajn
provojn. Multaj landoj permesos vin fari ilin, ne uzu iun Lame Ass FDA-senkulpigon!“ Steven

-- Steven, ju pli frue vi eniras la oleon, des pli bone por vi. Ne kulpigu min pro la manko de sciencaj studoj pri
la oleo, vere. Se la medicina sistemo vere farus tion, kion ili devas fari, ĉi tiuj okdek atestoj sole estus ĉio, kion
ili devus vidi por fari ĉiujn tiujn dekojn aŭ centojn da miloj da studoj, kiuj devos esti faritaj.
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Rick kaj mi vere ne povas pagi fari ĉiujn tiujn studojn, ĝi superas nian buĝeton, krome ni ne povas fari ilin
laŭleĝe kaj kiel ni volas fari ilin, do estas vere al aliaj fari sian laboron nun. Kiom mi scias, estas ŝtatoj kie
medicina mariĥuano estas permesita, mi ne scias kial ili ankoraŭ ne faris studon. Ekzemple pri haŭta kancero,
tio estus farita post kelkaj monatoj, kun topika uzo de la oleo nur. Sed ŝajnas, ke ĝi ne okazas, aŭ mi ne scias pri
tiaj studoj.

Sed ekzistas scienca pruvo por subteni ĉion, kion ni diras, simple esploru, kontrolu PubMed kaj ligu la punktojn
por vi mem.

Mi esperas, ke ĝi kontentigos viajn sciencajn bezonojn kaj mi esperas, ke vi ricevos la oleon antaŭ ol viaj
kuracistoj havos ŝancon mortigi vin per sia kemia veneno, kiu neniam estus permesita se ĝi estus provita en
taŭga kaj etika medicina studo. JB

"La esploristoj konkludis: "La datumoj ĉi tie raportitaj estas la unuaj pri kiuj ni konscias pruvi la kritikan rolon
de  CB1  (kanabinoidaj)  riceviloj  kaj  endocannabinoidoj  en  la  etiologio  de  PTSD  en  homoj.  Kiel  tia,  ili
disponigas fundamenton sur kiu evoluigi kaj validigi informajn biosignojn de PTSD-vundebleco, same kiel
gvidi la racian evoluon de la venonta generacio de pruv-bazitaj traktadoj por PTSD."

Sed ne atendu federaciajn oficialulojn helpi  antaŭenigi  ĉi  tiun procezon.  En 2011 federaciaj  administrantoj
blokis  enketistojn ĉe la Universitato de Arizono en Fenikso de farado de FDA-aprobita,  placebo-kontrolita
klinika testo por taksi la uzon de kanabo en 50 pacientoj kun PTSD. Scienca integreco? Ne kiam temas pri
mariĥuano. Ne delonge.”

--  Bonvolu ne kulpigi nin pri  la manko de medicinaj  studoj pri  kanaboleo.  Ju pli  frue vi konscios,  ke jes,
ekzistas grupo da homoj, kiuj vere regas ĉi tiun mondon kaj ke ili simple faros ion ajn por prokrasti la revenon
de kanabo des pli bone por vi. Ĝi ne signifas, ke ni ne antaŭenpuŝos kanaban medikamenton, ĝi signifas nur, ke
ĝi daŭros pli longe ol necese aŭ atendite. JB

“Mi firme kredas je la oleo. La filo de mia edzo havis leŭkemion, la kuracistoj donis al li 4 monatojn. Li vivis
2,5 JAROJ ĉio pro la oleo, kiun li ingestis en pomsaŭco. Dankon al Rick Simpson!!! Dio benu vin." Terri

“4 tagojn sen akiri novan laboron. Neniuj kromefikoj, retiriĝoj, kaj ne formordante la kapojn de homoj! Jen via
esplorado, lol. Disvastigu la vorton! Ni bezonas ĉi tion. Ni ŝuldas al la homaro fari la Mondon pli bona loko. Jen
la komenco :)” Christina

“La pasintan aprilon, post kiam mi estis 5 jarojn libera de mama kancero, mi estis denove diagnozita. Ĉi-foje ĝi
estis etapo 4, terminalo kun metoj al spino, ripo, limfganglioj, sternumo kaj brusto. Oni esence proponis al mi
paliativan prizorgon kaj diris, ke ili provos konservi min ekster tro da doloro... por iri hejmen kaj ordigi miajn
aferojn. Mi suferis multe da doloro kaj ili daŭre preskribis pli kaj pli da toksaj doloroj kun TRE aĉaj kromefikoj,
(Percocet, hidromorfono kaj deksimetazono). Mi ne povis funkcii sur ĉi tiuj.

Mia edzo komencis  legi  ĉi  tiujn aferojn en la  interreto kaj mi estis,  almenaŭ,  skeptika sed supozis,  ke mi
laŭvorte havas nenion por perdi provante ĝin. Maĉante tre etan kvanton da White Widow 3 fojojn ĉiutage.
Pasintsemajne mi ricevis la novaĵon, ke miaj ostometaĵoj tute malaperis. Hodiaŭ oni diris al mi, ke la MRI
montras  SIGNIFICAN ŝrumpadon de  la  molhistaj  tumoroj.  Ne tiel  skeptika  nun kaj  sentante  bonege,  sen
doloro." Julia

"Ĝi kuracas kanceron, mi estas vivanta pruvo. La 4-a osto kaj hepato renkontas sennombrajn tumorojn, uzis la
oleon kaj nun estas liberaj de kancero. Laura

“Saluton Jindrich, hieraŭ mi finis legi la libron de Rick. Bonega aĵoj! Verdire mi vere ne bezonas pliajn pruvojn
pri la vere magia potenco de la oleo! Mi ankaŭ faris kelkajn eksperimentojn kaj ĉiutage mi malkovras ion
novan, kiun ĉi tiu medikamento povas fari! Mirinda!

Bedaŭrinde kvankam mi estas konvinkita  kaj  eĉ se mia fianĉino estas  konvinkita,  tamen ŝia patrino iel  ne
kapablas tute "lasi"... kaj tamen ŝi ne certas ĉu ĉesi aĉa kemio...
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Mi konstante provas eligi bonajn argumentojn sed mi ne povas decidi por ŝi! Ŝi estas tiu kun kancero kaj ŝi estas
la nura unu kiu povas decidi kion fari kun ŝia vivo.

Mi scias, ke ŝi fine resaniĝos, ĉar ni enŝovos en ŝi tiom da oleo, ke estos neeble por ŝi morti. Sed tamen mi
sentas, ke estas tiel stulte kaj tiel danĝera ludi kun ĉi tiuj fikaj kemiaĵoj, precipe kiam vi havas aliron al natura
medicino, kiu pruviĝis kuraci kanceron!

Mi legis pri via sperto kun kancero kaj medicina sistemo... Mi vere bedaŭras vian perdon... kaj nun mi pli bone
komprenas vian sintenon al la tradicia tiel nomata "medicino"!" Luigi

-- Saluton Luigi, dankon pro viaj belaj vortoj pri la libro kaj estas domaĝe, ke vi devas trairi. Estas ŝia elekto,
kiun traktadon ŝi elektas, sed mi ne proksimiĝus al la kemio - nur legu la rakonton de mia Panjo por ŝi, eble ŝi
ekkomprenos, ke preni venenon neniam estas bona ideo, precipe kiam ĝi ne estas pruvita nek necesa. Ŝiaj ŝancoj
nur postvivi la kemio multe pliboniĝos se ŝi prenas la oleon, sed denove, kial kaŭzi eĉ pli da damaĝo al ŝia
malsana korpo? Ĝi tute ne havas sencon. Bondezirojn, Jindrich

"Ĉi tiu estas la batalo kun kiu multaj bonaj homoj devas trakti, senscia Doktoro, kiu pensas, ke li/ŝi scias pli sen
iam antaŭeniri  pri  novaj  evoluantaj  kaj  ekzistantaj  informoj  pri  kanabo,  ĝiaj  cannabinoidoj  kaj  la  kapablo
mortigi kanceron sen damaĝi la pacienton. Kiom freneze el nia perspektivo ke ili postulus venenon super io tiel
sekura, kial? Ĉu nescio aŭ ĉu ili kuras timigitaj?

Mi vidis Doktoron Unufoje en 5 jaroj ekde lernado de ĉi tiu oleo por mia IBS kaj estis por io, kion mi ne povis
fari mem. Dislokigita pinkieto kaj mi uzis la oleon por neniam infektiĝi, forigis la kudrerojn sen sufero kaj
ĉiufoje kiam mi aplikis ĝin, la doloro tuj malaperis pro inflamo forigita. Ĝi estis plene resanigita en 2 1/2 ĝis 3
monatoj anstataŭ fizioterapio kaj ĉirkaŭ 9 monatoj ĝis jaro por resanigo. Mi vidis per miaj propraj okuloj ree kaj
ree kaj neniu povas preni tion de mi.” Covey

“Kuracistoj NE estas sciencistoj nek ili praktikas sciencon. Se ili farus, ili postulus la registaron permesi al ili
aliron  al  mariĥuano.  La  kialo estas  nun pruvita  parto de la  korpo,  la  endocannabinoida  sistemo,  estis  tute
ignorita de la usona medicina socio. Dum aliaj landoj faras pli kaj pli da esplorado pri mariĥuano kaj specife
kontraŭkancero-traktado,  usona  medicina  establado  estas  administrata  de  Big  Pharma,  granda  asekuro  kaj
granda mono. La kuracistoj donis kontrolon de sia metio al ne-kuracistoj kaj tim-bazitaj politikistoj. Ili pasigos
jarojn provante trovi alternativojn sub kontrolo de patentadvokatoj, dum minacante eblajn kuracojn.

Se mariĥuano estus kaŝita en iu profunda ĝangalo, kontrolita de iu analfabeta tribo, Big Pharma estus la unua se
temas pri kontroli ĝian produktadon, patenti ĝiajn 64 malsamajn kanabinoidajn kunmetaĵojn, poste turni sin al
kuracistoj por "preskribi" ĝin. Sed la plej granda tribo en Usono jam ekkrias la veron. Domaĝe por Granda
Pharma, ĉi tiu tribo ne estas vendata.” Bryan

“Tiu indico estas ĉe ni. Kaj ni dividas ĝin. La medicina aro [ne plu traktendaj kun respekto] de drogistoj, kiuj
laboras  por  instigoj,  estas  elmontrita.  Ili  tordiĝas  en  siaj  monujoj.  Ili  konscias  pri  tio,  kio  okazas  kaj  ilia
ludkamarado la FDA iras kun ili. Ne malsama ol iu ajn formo de tiraneco, kiun ni renkontis antaŭ ol akcepti ĉi-
foje, ĝi estas hejma. Ni faras tion al ni mem. Estas kuraco kontraŭ kancero, ne ekzistas kuraco por la maniero
kiel MEDIKINO estas devigata al ni nuntempe krom se ni voĉdonas per niaj poŝoj kaj niaj balotoj!” Thielman

“Mi vidis parencojn,  amikojn,  malkreski  kaj morti  tiel  rapide post esti  devigita  elspezi  dekojn da miloj  da
dolaroj por esti malrapide mortigita kiam la kuraco kreskas tuj el Patrino Tero. Venu nun, vekiĝu kaj flaru la
aĉaĵon. Ne saltu sur stereotipojn kaj faru iun VERAN esploron." Amy Jane

"Mi  scias,  ke  mi  preferus  havi  RSO  ol  kemio/rad...  Amuzige  kiel  iuj  homoj  povas  nomi  RSO  kiam  la
kromefikoj de ĉio alia povas lasi vin kun tre malmulte da vivokvalito." Kerry

“Ĝi devas esti facile akirebla. Ĝi DECES esti disponebla” Ju pli mi legas, des pli fascina mi estas.” Shelley

"Ĉiuj kanceroj estas nereguligitaj ĉeloj. La ĉelo nur bezonas esti reguligita. Se lia korpo ne povas reguligi la
kancerajn ĉelojn, tiam la kanceraj ĉeloj eble rompis/difektis CB-receptorojn. Kiam fito-cannabinoidoj (fito =
plantobazita) kontaktas nereguligitan ĉelon, ĝi povas signali al la kancera ĉelo per pli da enirejoj ol nur la CB
1/2-riceviloj. Jen kiel fito-kanabinoido sukcesas kie endogena kanabinoido malsukcesas.
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Jen kelkaj notoj pri la procezo de kiel kanabinoidoj reguligas kancerajn ĉelojn: Kancero

1) Kancero estas nereguligita ĉelo.
2) Induktado de apoptozo Reguligas la kanceran ĉelon.
3) Kanabinoidoj induktas apoptozon en ĉeloj.

Kancero  estas  difinita  kiel  "larĝa  grupo  de  diversaj  malsanoj,  ĈIUJ  implikantaj  NEREGULITAN  ĉelan
kreskon." https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

D:  Kiel  ni  reguligas  ĉelojn?  A:  Per  Apoptozo.  Apoptozo:  http://en.wikipedia.org/  wiki/Apoptosis#Process
"Apoptozo (pron.: /ˌæpəˈtoʊsɪs/ ankaŭ pron.: /ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/)[2][3] estas la procezo de programita ĉelmorto
(PCD) tio povas okazi  en multĉelaj  organismoj.  [4] Biokemiaj  okazaĵoj  kondukas al  karakterizaj  ĉelŝanĝoj
(morfologio) kaj morto."

"La procezo de apoptozo estas kontrolita de diversa gamo de ĉelaj  signaloj, kiuj povas estiĝi aŭ eksterĉele
(eksternekaj induktiloj) aŭ intraĉele (internekaj induktiloj). Eksterĉelaj signaloj povas inkludi toksinojn, [13]
hormonojn, kreskfaktorojn, nitrogenmonoksidon [14] aŭ citokinojn, kiuj devas aŭ transiri la plasmomembranon
aŭ transdukti  por realigi  respondon. Ĉi tiuj  signaloj  povas pozitive  (t.e.,  ekigi)  aŭ negative  (t.e.,  subpremi,
malhelpi aŭ malseketigi) influi apoptozon."

Kiel ni igas kanceran ĉelon trapasi Apoptozon?

Ni bezonas  kanabinoidojn/endocannabinoidojn  por  signali  al  Cannabinoidaj  Receptoroj  (CB1R, CB2R) por
indukti Apoptozon (delonge oni suspektis, ke ekzistas pli ol 2 riceviloj):

Kio estas CBR? (Cannabinoida Receptoro):

"Cannabinoidaj riceviloj estas aktivigitaj de tri ĉefaj grupoj de perantoj, endocannabinoides (produktitaj de la
mamula korpo), plantaj cannabinoidoj (kiel THC, produktita de la kanabo-planto) kaj sintezaj cannabinoidoj
(kiel HU-210). Ĉiuj endokanabinoidoj kaj plantaj kanabinoidoj estas lipofilaj, t.e. grassolveblaj, kunmetaĵoj."
http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Ĉu Cannabinoidoj povas signali al CBR por indukti Apoptozon?

"Studoj en ĉi tiuj malsanaj modeloj kune kun multaj en vitro-eksperimentoj montras, ke kanabinoidoj praktikas
siajn  imunosuprajn  ecojn  laŭ  kvar  ĉefaj  manieroj:  (1)  indukto  de  apoptozo,"
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Aŭtofagio - Se mi eraras bonvolu korekti min sed laŭ tio, kion mi komprenas:

Aŭtofagio estas procezo kie ĉelo povas esti riparita aŭ reciklita. Kutime kun kanceraj ĉeloj ili estas nur planitaj
por morti, tamen Aŭtofagio ankoraŭ povas ludi rolon en ĉi tiu procezo.

Estas kvazaŭ vi havas reciklan ujon kaj rubujon kaj vi kolektas diversajn rubojn kaj organizas ĝin en la 2 ujojn.
Foje oni devas recikli, foje oni devas simple forigi ion." Scott

"En la nova studo, Chen kaj lia teamo malkovris, ke Δ9-THC-traktado kaŭzis pliigon de la niveloj de enzimo
nomita ciclooksigenazo-2 (COX-2) en la musa hipokampo, cerba regiono implikita en lernado kaj memoro.
Drogoj aŭ genetikaj  teknikoj,  kiuj reduktis  COX-2-nivelojn en musoj,  malhelpis  memorajn  problemojn  kaj
neŭronajn anomaliojn kaŭzitajn de ripeta Δ9-THC-ekspozicio. Ĉar COX-2 estas inhibiciita de senrecepteblaj
kontraŭdoloriloj kiel ibuprofeno, la trovoj sugestas facilan strategion por malhelpi la kromefikojn de mariĥuano.

La  esploristoj  ankaŭ  malkovris,  ke  Δ9-THC-traktado  reduktis  neŭronan  damaĝon  en  musa  modelo  de
Alzheimer-malsano, kaj ĉi tiu utila efiko daŭris kiam la bestoj estis samtempe traktataj per COX-2-inhibitoro.
"Ne ekzistas efikaj medikamentoj nuntempe disponeblaj por malhelpi kaj trakti Alzheimer-malsanon aŭ haltigi
la progresadon de la malsano," diras Chen. "Niaj rezultoj sugestas, ke la nedezirataj  kromefikoj de kanabo
povus esti forigitaj aŭ reduktitaj, konservante ĝiajn utilajn efikojn, per administrado de COX-2-inhibitoro kune
kun  Δ9-THC  por  la  traktado  de  nesolveblaj  malsanoj  kiel  Alzheimer-malsano."  http://
www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php
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"Nova registarfinancita kanabo/kancero-studo ŜOKAS sciencan komunumon...

THC, la ĉefa psikoaktiva ingredienco de kanabo, povas fakte ŝanĝi la homan genetikan kodon, por malhelpi
kanceron kaj inflamajn malsanojn. Kio?!!!! Kio-KIO!!!????

Rick Simpson kaj lia Ĉefelfo, ĉeĥa aktivulo Jindřich Bayer, diras tion dum multaj monatoj, kaj mi estis ĝentila
sed sekrete mokis la nocion, ĉar ĝi sonis kiel  amaso da hocus-pocus al  mi (kaj pro aliaj  negravaj teknikaj
aferoj).  malkonsentoj  kiujn mi havis kun ilia  perspektivo).  .  .  Medikamentoj  ne povas ŝanĝi DNA, ĉu ne?
ERARA, ŝajne! SANKTA [BLUPO]!” Alan Gordon

"Fono: Kanabinoidoj  induktas potencajn  mieloidajn  subpremajn  ĉelojn (MDSC) en vivo.  Rezultoj:  Funkcia
MDSC induktita  de  THC montras  klaran  miRNA-esprimpadronon.  Konkludo:  Specifa  miRNA povas  ludi
gravajn rolojn en MDSC-evoluo kaj funkcii per reguligado de celgenoj implikitaj en mieloida ĉeldiferencigo.
Signifo: Elektu miRNA povus esti gravaj molekulaj celoj por manipuli MDSC-agadon en kancero kaj inflamaj
malsanoj." http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref- listo-1

--  Bone,  kion ajn tio  signifas,  ĉi  tio  estas preter  mia sfero de kompetenteco.  Ĝi verŝajne diras,  ke io  kiel
kanabinoidoj povas kuraci kanceron, kaj ili faras ĝin per gena modifo, iel. Kaj ke pli da esploro necesas, kiel
ĉiam.

Ĉio, kion mi diras, estas, ke la penso mem de afero estas la plej malgranda ero de la materio kaj la oleo ankaŭ
povas  fiksi  pensojn.  Genoj  estas  ankoraŭ  tro  grandaj.  La  esplorado  devus  koncentriĝi  pri  tio,  kion  faras
kanabinoidoj  kun la  plej  malgrandaj  partikloj  de niaj  korpoj,  atomoj,  kvarkoj,  ŝnuroj  ktp.  Tie  komenciĝas
problemoj, en la plej malgrandaj partikloj, tion vi devas ripari se vi volas vere ripari la problemojn. JB

Informoj pri Resanigo de Aliaj Malsanoj Haŭtaj Kondiĉoj

"Laŭ mia sperto kun miaj nuntempe malpermesitaj kanabaj kosmetikaĵoj, en kiuj ni uzis oleon el 
industriaj kanabaj burĝonoj, kiu estas multe pli malforta kompare kun la oleo, kiun vi faras, ni trovis, ke
kanabo estas esence kuracilo ĉar ĝi povas esti uzata ĉe preskaŭ ĉiuj. kondiĉo. Ĉu vi povas konfirmi ĉi 
tion?

Historio nomas kanabo panaceo, kio signifas resanigon kaj en la pasinteco ĝi estis uzata por trakti vastan aron
da medicinaj problemoj. De mia sperto pri vidado de kanabo-oleo uzata por diversaj kuracaj kondiĉoj, ankaŭ mi
nomas kanabon kuracilo. Kanabo estas utila en la traktado de preskaŭ ajna malsano aŭ kondiĉo; ĝi antaŭenigas
plenkorpan resanigon sen fari ajnan damaĝon. Do al mi kaj al multaj aliaj, ĉi tio fariĝis la finfina medicino kaj
mi firme kredas, ke ekzistas nenio pli bona.

En la mondo, en kiu ni vivas hodiaŭ, multaj eĉ timas eliri al la suno, sed ĉi tiu medikamento bone miksiĝas kun
tiaj aferoj kiel haŭtaj kremoj kaj sunbrunaj locioj, do kial kaŝi sin en la mallumo? Ĉu ne estus agrable eliri sub
la suno denove kaj ĝui la vivon sen zorgi pri aferoj kiel haŭta kancero? Vi vetas, ke ĝi farus kaj nun ĉi tiu
mirinda substanco povas ebligi ĉi tion.” Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Brulvundoj

“Mi scias laŭ persona sperto, ke ne ekzistas pli bona traktado por severaj brulvundoj ol kanaboleo. Se oleo estas
aplikata  al  brulvundo,  ĝi  forigas  la  doloron en  minutoj  kaj  multe  akcelas  la  resanigon.  Se hospitaloj  uzus
kanaboleon en siaj brulvundoj, homa sufero povus esti multe reduktita.

Kiam mi unue komencis produkti la oleon, mi konsumis multajn malutilajn medikamentojn preskribitajn de
kuracistoj, kiuj influis miajn rezonajn kapablojn, do mia penso ne estis tre klara. Ĉi tiu ŝanĝita stato igis min esti
iom senzorga kaj  tio  rezultigis  eksplodon kaj  fajron,  kiuj  lasis  mian  dekstran  manon kun severaj  trigradaj
brulvundoj.
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Kiam mi diras severa, mi volas diri severa, tri kvaronoj de mia dekstra mano laŭvorte fandiĝis kaj nun pendis en
goboj. Mia amatino Leah malsupreniris kaj post kiam ŝi rigardis la brulvundon, ŝi prenis tondilon kaj detranĉis
la tutan mortan karnon. Mi scias, ke tio sonas terure, sed tio, kion ŝi forigis, estis morta, do fakte mi sentis
nenion.

En dek unu tagoj, mia mano tute resaniĝis, lasante neniujn cikatrojn. La nura maniero kiel vi povis diri, ke mi eĉ
suferis vundon, estis la ĉeesto de la tuta nova rozkolora haŭto kiu estis videbla kaj eĉ la harfolikloj rekreskis.

Nun rigardu, kio okazas en ĉi tiuj brulunuoj, kiujn nia medicina sistemo provizas. Infanoj kaj plenkreskuloj, kiuj
suferis severajn brulvundojn, trovos, ke brulvundoj estas malmulte pli ol torturejoj, kiuj ŝajnas havigi neniun
finon al la sufero. Ĉi tiuj pacientoj estas submetitaj al infektoj, multaj doloraj operacioj implikantaj haŭtajn
grefojn kaj finfine, ili estas kutime ankoraŭ malbone cikatrigitaj.

La esenca oleo de la kanabo estas natura anestezilo kaj natura antibiotiko. Kiam vi metas la oleon de la kanabo
ĝuste sur brulvundon, ene de 5 minutoj la doloro malaperis kaj la resanigo komenciĝas. Juĝante laŭ tio, kion mi
vidis,  ke ĉi  tiu  substanco faras por resanigi  la brulvundon, kiun mi suferis,  kaj aliajn,  kiuj suferis similajn
vundojn, mi firme kredas, ke ĉi tiu mirinda medikamento povus eble rekreskigi la vizaĝon aŭ aliajn partojn de la
korpo por tiuj, kiuj suferis severan malsanon. bruli.

Se la oleo povas rekreskigi mian manon kaj lasi neniujn cikatrojn, kial do ne piedo, aŭ eĉ vizaĝo? Do, se tiuj,
kiuj administras brulsekciojn, vere ŝatus helpi siajn pacientojn kaj mildigi ilian suferon, eble jam estas tempo,
ke ili ekuzi ion, kio funkcias." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

“Mi ricevis 3-gradajn bolantajn oleajn brulvundojn sur miaj fingroj dimanĉe matene. Grandaj veziketoj kaj tre
doloraj. Mi memoris, ke legi RSO estas mirinda por resanigi brulvundojn, do mi provis ĝin. Homoj Homoj, la
brulvundo tute malaperis en nur 40 horoj. Tute neniu signo de ĝi. Mi aplikis pli bonan kvanton da RSO sur la
vezikojn, fileon da freŝa Aloe Vera kaj bandaĝon. Ripetite 12 horojn poste. Ne necesas la tria aplikaĵo." Bobbi

“Mia bofilino profunde fritis porkkotletojn kaj esence trempis siajn fingrojn en la bolanta varma oleo ĝis la
unua fingro-artiko kaj ili fariĝis blankaj kiel kuirita kokido. Ni metis RSO sur ilin kaj la doloro malaperis en
ĉirkaŭ unu minuto, ŝi kovris ilin 2 x tage per la RSO. Ili resaniĝis tre rapide en nur kelkaj tagoj kaj tute ne estis
haŭtperdo aŭ cikatriĝo. Estas mirinde, ke ni nun konservas iomete en la kuireja fridujo, do se iu brulas (precipe
la infanoj) ni tuj aplikos la RSO, ne necesas senti tian doloron kiam ni havas naturan planton, kiu prizorgos
ĝin. .” Debra

“Uzis ĝin sur severa sunbruliĝo. Funkciis bonege, mi vidis ĝin resanigi tranĉilvundon en malpli ol semajno. Ĝi
kuracas halitozon ankaŭ. Mi uzis ĝin dum ses monatoj aŭ pli kaj tute forigis konvulsiajn medikamentojn. Kiam
mi elkuris, mi havis malgrandan atakon. Mi bonŝancas povi akiri tian medikamenton, mi ankaŭ rekomendas por
nerva doloro." Joĉjo

“Mi uzas lignofornon por varmo, do brulvundoj sur mia pojno akompanis min multe da pli malvarmaj monatoj.
Ĉu profunda skaldo la pasintan aŭtunon, ankoraŭ ne vekiĝis. Mi ricevis RSO-oleon antaŭe,  do aplikis dab,
kovris la brulvundon kaj en du tagoj la areo estis rozkolora, pura makulo, tute sen veziko aŭ brulvundo! Mi
estas vendita 100%!" Janine

Cikatroj

“Mi vidis brulvundojn resanigitajn per la uzo de ĉi tiu oleo, kiu devus esti postlasinta terurajn cikatrojn. Sed
poste restis nur sana rozkolora haŭto kaj laŭ la medicina sistemo tiaj aferoj ne devus esti eblaj. Laŭlonge de la
historio,  kanabo ĉiam havis  reputacion  por  havi  la  kapablon  resanigi  vundojn  lasante  malmulte  aŭ neniun
cikatriĝon poste.
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Mi provizis ĉi tiun oleon al  multaj  homoj,  kiuj havis malbonajn vizaĝojn kaj cikatrajn problemojn sur siaj
vizaĝoj. Post traktado kun la oleo, la plibonigo de iliaj vizaĝkoloroj estis mirinda. Eĉ cikatroj, kiuj estis tie dum
jaroj, povas esti tute aŭ plejparte forigitaj simple traktante la trafitan areon per oleo.

Ĉi tio povas esti plenumita en la sama maniero, kiel oni traktus haŭtan kanceron: simple apliki la oleon al la
cikatro, kaj kovri per bandaĝo. Daŭre ripetu ĉi tion ĝis la cikatro forvelkas kaj kun la tempo, la areo, kiu estis
traktita, miksiĝos kun la ĉirkaŭa histo.

Mi kontaktiĝis kun viro en Ĉeĥio, kiu havis teruran cikatron sur sia vizaĝo, kiu aspektis kvazaŭ ĝi estis kaŭzita
de glavo. Post kiam li traktis la areon per oleo, mi havis tre malfacile eĉ rakonti kie la cikatro estis. Laŭ mia
perspektivo, tiuj, kiuj estis malbeligitaj pro timigado, povas esti helpitaj kaj la kuracado estas sendolora, do se
vi havas aĉan cikatron, nun vi scias kiel trakti ĝin." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Ulceroj, verukoj, talpoj

"Ulceroj en la korpo povas esti resanigitaj per ingestado de la oleo. Malsanaj ulceroj, verukoj kaj haŭtmakuloj
sur  la  korpo povas  esti  forigitaj  simple  aplikante  oleon  kaj  kovrante  ilin  per  bandaĝo.  La  oleo  postkuras
malsanajn  aŭ  mutaciantajn  ĉelojn  kaj  detruas  ilin  sendole  en  la  plej  multaj  kazoj.  Tre  ofte,  verukoj  kaj
haŭtmakuloj povas fariĝi malsanaj, tiam ili kutime malheliĝos en koloro kaj komencos kreski. Se vi havas ion
tian por trakti, kuracistoj ofte povas forigi la problemon, sed en multaj kazoj, ĝi simple revenas. Por senigi la
korpon de tiaj aferoj en prudenta maniero, provu ĉi tiun medikamenton.

En la pasinteco, mi eĉ traktis homojn, kiuj suferis kun plantaraj verukoj sur la piedoj kaj ĉi tiu speco de verukoj
disvolvas radikojn, kiuj kutime nur povas esti ekstermitaj per ampleksa operacio. Prefere ol lasi la medicinan
sistemon tranĉi viajn piedojn al rubandoj, simple apliki guton da oleo al la kapo de la veruko kaj kovri per
bandaĝo. Provu teni la bandaĝon en la loko dum ĉirkaŭ tri tagoj, poste reapliku la oleon kaj alian bandaĝon.
Kutime post fari tion tri ĝis kvar fojojn, la radikoj de la veruko estis detruitaj kaj la kapo de la veruko ĵus
defalas.  Kiam la oleo estas uzata por trakti  ĉi tiun kondiĉon, ĉio ĉi okazas sendolore, do se vi suferas kun
verukoj  de plantisto,  kial  trapasi  la  torturon,  kiun  la  medicina  sistemo havas  en menso por  vi,  sanigu vin
prudente." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

“Miaj artikoj ekflamas sur miaj fingroj kaj voila, frotu iom da oleo, doloro for. Brulis min sur la brulbarelo
pasintsemajne,  3  colojn  da  nigra,  bobelanta  haŭto  ĉe  la  interno de mia  pojno.  Malgranda kvanto  da oleo,
bandaĝo, du tagojn poste, mirinda rozkolora haŭto. Aplikita denove, sama, du tagojn poste kaj ĝi resaniĝis... UP
de Mi. ~ Dankon!!!!!” Janine

“Mi uzis RSO-stilan oleon sur sorĉa veruko sur mia vizaĝo. 2 aplikoj kovritaj per bandahelpanto kaj ĝi preskaŭ
malaperis!" Leslie

"Mi uzis kanabon infuzitan olivoleon sur brulvundoj kaj tranĉoj kaj ili resanigas ene de kelkaj tagoj. Neniam
vidis ion similan. Mi scias, ke la RSO eĉ estus pli bona. Kanabo estis uzata por trakti ĉion antaŭ ol nia registaro
iĝis avida." Davido

"Mi sufiĉe bone bruligis min sur ellastubo kaj mi metis iom da kanabo-oleo infuzita kun vinbersema ekstrakto
kaj ĝi resaniĝis en malpli ol semajno kaj preskaŭ neniu doloro aŭ kolero kaj NENIAJ CIKATROJ!" Danielo

"Mi havas multajn timigojn pro haŭta kondiĉo, ke mi ricevis terurajn medikamentojn dum preskaŭ 6 monatoj.
Ho surprizo! Kelkajn semajnojn post kuracado mia haŭto denove estas malbona. Ĉi tio estas bone scii. Mi estis
terura  pro  ili  medikamentoj,  malbonhumora,  seka  floka  haŭto,  ŝvitanta,  mia  dio  estis  terure.  Ne  revidos
doktoron.” Nikki

“Kara Sinjoro, mi estas maljuna hipio de la 60-aj jaroj kaj loĝas en No. Kalifo. Hibertis diversajn Train Wreck
kaj White Widow dum 8-9 jaroj kun bonegaj rezultoj. Mi vidis, ke ankaŭ Rick uzis Blankan Vidvinon.
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Mi nuntempe helpas malsanulon de Hospice en konvalesko, kiu estis/estas? morto de la lastaj stadioj de MRSA
kiel direktite de mia maljuna kuracisto D-ro Ronald Sand... Mi komencis lin per tinkturoj, kiujn mi faris kaj
donis kuketojn el ambaŭ akvo ĝis burĝona eltiro kaj nur butereltiroj antaŭ kvar monatoj.

Alia kultivista frato amiko kun kiu mi ĉeestas Unity Church turnis min al via retejo antaŭ nur tri semajnoj nun.
Jason komencis la 'JOY GREASE' kaj li trapasis sian unuan tubon kaj nun estas sur sia dua. Antaŭ iom pli ol
unu monato liaj buloj estis la grandeco de tre granda melono pli grandaj ol softbalo... Ekde manĝado de miaj
bakaĵoj kaj nun rekte de la "Magia Graso", li pliboniĝas ĉiutage kaj liaj Gonadoj preskaŭ malaperis. reen al
normala grandeco... Oni diras, ke ne ekzistas kuraco por MRSA???

Jasono havis tre malbonajn grandajn litulcerojn sur sia dorso ĉar li ne povas kuŝi sur sia flanko aŭ stomako. Li
nun diras al mi, ke ili malpliiĝas kaj kiam nia kuracisto aperis kun alia teamo, ili ĉiuj ne povis kompreni kial li
ne mortis aŭ kial li resaniĝis. Mi ankoraŭ ne diris al la kuracisto pri mia/nia traktado de Kanabo-Oleo sed baldaŭ
iam ajn...  Mi  vere  volas  permeson  de  la  kuracisto  trakti  liajn  ulcerojn  nun  per  la  Oleo  topike,  ĉu  vi  ne
konsentas??? Se ni povas ĉesigi MRSA en paciento, kiu havis nur monatojn por vivi, nur pensu pri tio, kion ĉi
tio povus aŭ devus diri DEVAS diri al la medicina komunumo. Paco kaj respekto, Craig"

“Mia edzo havis 30-jaran cikatron de brulvundo, kiu postulis haŭtgrefaĵon... Do mi pensis, aha, alian lokon por
eksperimenti kun ĉi tiu mirinda produkto. Nu, li havis malpli ol nul kredon, ke ĝi farus ion ajn... Post kelkaj
aplikoj  ĝi transformiĝas,  li  nun havas pigmenton kie estis  neniu.  Harkresko kie neniu kreskis en 30 jaroj."
Rebekka

“Mi havis duagradajn brulvundojn sur mia tuta vizaĝo kaj brakoj de domo-fajro. Mi metis RSO miksitan kun
kakaa butero dum unu monato kaj vi apenaŭ povas diri, ke mi iam estis bruligita. Estas mirinde kiom rapide ĝi
funkcias kaj ĝi estas la plej bona doloro, kiun mi iam havis." Amerikanisch

“Mi havis haŭtmakulon sur mia skalpo, kiu ĵus komencis juki. Mi aplikis dab unufoje tage dum kelkaj tagoj kaj
la haŭtmakulo efektive komencis ŝrumpi! Parolu pri mirindaj." Amanda

"Mi estas kredanto...  riparas guton... ĝi devas ekvilibrigi jinon kaj jangon ĉar mi pensis, ke mi antaŭe estis
feliĉa, sed lastatempe mi trovas senton de feliĉo elvenanta el profunde... Dankon Rick Simpson." Irving

“Ekde la aĝo de 11 (mi nun estas preskaŭ 30) mi disvolvis specon de fungo sur mia haŭto, plejparte ĉirkaŭ mia
kolo brusto kaj dorso. Ĉi tiuj ruĝaj rondaj makuloj aperas sur mia haŭto ĉiujare kaj mi prenis ĉion necesan por
trakti mian haŭton. La medikamentoj, kiujn la dermatologoj preskribas, daŭras 5-6 tagojn por forigi ĉi tiujn
makulojn kaj aliajn 5 tagojn por tute forigi ilin.

La alian tagon mi rimarkis, ke ĉi tiuj makuloj denove aperas, SED ĉi-foje mi decidis meti kanaban oleon sur
ĝin... kaj ĝi vere estis magio!!! Mi aplikis ĝin nur 2 fojojn kaj la makuloj ĈIUJ malaperis. Mi ne povis kredi
miajn okulojn! Ne plu piloloj kaj kremoj kaj specialaj ŝampuoj por mi! Nun mi faris kokosan oleon infuzitan
kun kanabo-oleo kaj mi daŭre aplikos ĝin dum alia  semajno por certigi,  ke la makuloj ne reaperos.  Koran
dankon RS & JB pro la tuta helpo kaj informoj, mi estos eterne dankema.” Ioanna

“En 2002 mi estis en terura akcidento. Mi havis lacerojn ĉie kaj perdis parton de osto en mia brako. Post haŭtaj
kaj  ostaj  grefoj  mi  preskaŭ  resaniĝis  kaj  ricevis  infekton  en  mia  brako.  Montriĝis  osta  infekto  kaj  devis
rekomenci.  Pro tio  iam ajn mi ricevas  tranĉojn/brulvundojn  (mi estas  veldisto)  ili  ĉiam infektiĝus.  Ĉi  tiun
pasintan jaron mi ricevis teruran brulvundon de vaporlinio ĉe la laboro sur mia stomako. Tenante ĝin pura kaj
uzante la oleon, ĝi resaniĝis per nura tuŝo dum semajno! Miaj malgrandaj veldaj brulvundoj povus daŭri 4-6
semajnojn. Ne plu kun mia oleo. Ŝraŭbu Neosporin, mi uzas OLEO!" Chris

"Venena hedero sur mia brako... Erupcio kaj brulvundoj malaperis ene de 5 minutoj... Neniuj tuberoj, neniu
erupcio, neniu doloro... Mi uzis unu grajnon de RSO kun iom da kokosa oleo... FORIS en kvin minutoj!!!"
Estelle

“Mi ricevis venenan kverkon sur la vizaĝo, post la dua tago ĝi estis de mia frunto ĝis mia kolo, grandaj jukantaj
makuloj, krudaj kaj iom da sangado pro gratado. Mi miksis iom da oleo kun iom da kokosa oleo por faciligi ĝin
disvastigi. Mi surmetis ĝin kaj tujan mildigon de jukado kaj doloro, ene de unu horo la krudeco kaj inflamo
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malaperis, je la sekva mateno ĝi ne estis videbla krom se vi vere rigardis. Ĝi certe levis kelkajn brovojn kaj
finfine kelkaj skeptikuloj ekvidis, pri kio mi ĉiam parolas. La Resaniga Povo de Kanabo!" Cindy-lee

"Artrita psoriazo en malpli ol monato... J" Giulliana

“Mia Psoriazo malaperis post kiam mi komencis manĝi la oleon... Nur uzi la oleon topike ne tiom helpis la
mian- ne malaperis tute ĝis mi komencis uzi ĝin parole. Ĝi ankoraŭ ne revenis. Mi estas sur bontena dozo nun,
do mi ESPERAS, ke tio sufiĉas por teni la psoriazon for. Mi ne havis ajnajn signojn de ĝi en preskaŭ 4 monatoj.
La kuracistoj diris al mi, ke ĝi neniam foriros tute, kaj ke la nura tempo kiam ĝi "klariĝos" estis kiam mi estas
vere malsana kaj mia imunsistemo havas aliajn aferojn por batali. Nu... Mi ne sentas min malsana, kaj la aĉaĵo
FORAS!” Lindsay

“Ankaŭ resanigis tendoniton en kelkaj tagoj. Eĉ 7-monata vundo. Nur frotu iom da potbutero aŭ RSO sur la
dolora  areo  unufoje  tage.  Mirinda merdo.  Mi uzis  la  RSO dum brulvundo de 3-a grado lastan  dimanĉon-
mardon, neniu signo de la brulvundo post 40 horoj da kuracado. Certe dezirus, ke mi uzis ĝin tuj kiam ĝi okazis.
Ĝi ŝparintus al mi horojn da granda doloro kaj teni glacion sur ĝi." Bobbi

“Kion ĝi ne povas helpi? Per miaj studoj la eblecoj estas senfinaj. Mi havas kiston ĉe la dekstra flanko de mia
vango sur mia vizaĝo. Kvin tagoj de prenado de la oleo (ingestado) la kisto rapide ŝrumpis. La oleo estis farita
el frostaj folioj kaj malgranda burĝono kiu estis trempita en ĉiam klara. La miksaĵo sidis dum 2 semajnoj. Unua
nokto de la oleo mia kisto havis formikan senton. Kvin tagojn poste foriris. La oleo funkcias. Estas multe tro da
pruvo kaj  la  scienco malantaŭ  ĉio  estas  mirinda.  Estas  kemiaj  komponaĵoj  tie,  kiuj  respondas  al  ĉiuj  niaj
riceviloj en la nerva sistemo, estas verko de la naturo. La mirinda parto estas, ke ĉio troviĝas en unu planto.
KANABO. Estas tempo vidi kiom malproksimen homoj povas iri. Estas tempo por evolui. D-ro Dank” Jeremy

“La unua fojo, kiam mi faris la oleon (infuzitan en kokosa oleo) estis por la topika traktado de la dorso de
maljuna najbaro. Ŝi havis ulcerojn ĉie, kiuj forte jukis. Litaj cimoj estas ekskluditaj, same kiel skabioj, fuĝoj,
skeeters, kaj tiaj ĉar ŝi estis tuŝita nenie krom ŝia dorso kaj ekzistas neniuj signoj de bestagado sur ŝia lito. Ĉu vi
scias, kion faris ŝia filo??? Li ŝprucis la matracon peze per kemiaĵo por forigi cimojn, kiuj ne ekzistis. Mi donis
al ŝi novan matracon kun la eksplicitaj instrukcioj, ke ĝi NE estas ŝprucita. Ŝi devis iri en la hospitalon pro
sangantaj ulceroj kaj dum ŝi estis tie, ŝi esprimis la problemon de ŝia dorso kaj vi scias, kion la kuracistoj diris
al ŝi fari??? Lavu ŝian hararon kaj korpon por pedikoj, ŝi ne havas pedikojn. Kiun do vi pensas, ke mi aŭskultos
por helpi ŝin? La kuracistoj? NE. Mi faris la oleon, traktis ŝian dorson per ĝi kaj okazas plibonigo kaj resanigo."
Michele

“Mateno skoto, parolis al mia fratino hieraŭ vespere kaj ŝi diras, ke ŝi estas tute resanigita!!!!! La medikamento
kuracis ŝiajn zosterojn :) Ŝi diras, ke ŝi sentas sin mirinda. Nur volis esti 100% certa antaŭ ol mi skribis al vi.
Koran dankon pro via helpo.”

“La knabino kun la tegolo havis io alian okazi al ŝi kaj ŝi neniam diris al la familio kio estis malĝusta. Jen ĝi, ŝi
ĵus sendis ĝin al mi:

“Saluton denove, ĵus eksciis hieraŭ, ke mia fratino havis kreskaĵon sur sia tiroido antaŭ jaro, sed ne diris al nia
familio. Ŝajne la kuracisto diris al ŝi, ke ili observos ĝin kaj se ĝi kreskos, tiam ili operacios. Ĝi ne estis sufiĉe
granda por ricevi biopsion de ĝi. Ĉiuokaze, ŝi havis la rendevuon de sia kuracisto ĉi tiun pasintan semajnon kaj
eksciis, ke la tumoro ĉesis kreski. Ŝi kredas, ke la medikamento haltigis la kreskon. Ĉu tio ne estas mirinda
novaĵo? Ŝi daŭre prenas ĝin en espero ke ŝia venonta nomumo pruvos ke la oleo senvivigas tumorojn. Sciigos
vin pli kiam tio okazos." skoto

“Hieraŭ mi ekigis virinon pri la medikamento. Jen ŝia raporto de la unua tago. Simple mirinda! Jen mia raporto
de la unua tago:

Vekiĝis kun ekzemo sur mia lipo hieraŭ matene kaj metis  iom da oleo sur ĝin.  Pikado ĉesis  en ĉirkaŭ 10
minutoj. Doloro malaperis en 30 minutoj. Ŝveliĝo malpliiĝis post kelkaj horoj. Veziketoj sur mia lipo estas
proksimume duona for hodiaŭ - kutime necesas 2 semajnoj por ili resaniĝi. Spirante la vaporojn el la oleo sur
mia lipo. Rimarkis la doloron, kiu estis en mia dekstra sinuso dum kelkaj semajnoj, ĉesis Kaj mia nazo ĉesis
kuri. Nur unu fojon ternis ekde hieraŭ Mi rimarkis, ke mia laceco ne estas tiel profunda kiel kutime. Rimarkis,

87



KANCERO: LA PROTOKOLO DE RICK SIMPSON

ke mi sentis min malstreĉita kaj tiu maltrankvila rando malaperis. Rimarkis malpliiĝon de korpa doloro vespere
- Normale mi suferas tiom da korpa doloro antaŭ la vespero, ke mi ne povas sidi kviete (doloro de maleolo-
nervo kaj muskolo, genuo/ŝultro/kubuto/pojnoj/dikfingrodoloro signife malpliiĝis).

Ankaŭ, mi ricevas tre malpezan brilon kun ĉiu dozo. Mi ne havas malfacilaĵojn labori aŭ fokusiĝi kaj ne hezitus
veturi. Mi estas tre klarvida kvankam mi forgesis preni la Citicoline ĉi-matene. Mi metas la ekvivalenton de
ĉirkaŭ duongrajno da oleo sur Craisen kaj prenas ĝin tiel.”

Q. Saluton JB! Mi volis  demandi  al  vi  ion,  mi scivolis  ĉu RSO helpos la brulvundojn de mia patrino pro
radiado? Ŝi decidis daŭrigi kun la "konvencia" traktado, kaj nun ŝi havas sian bruston, manko de aliaj vortoj,
fikita. Doloras nur rigardi ĝin. Mi memoras, ke aŭ vi aŭ Rick iam bruliĝis, mi supozas, dum la preparado de
RSO, kaj montris bildojn pri kiel la oleo funkcias ankaŭ ĉe brulvundoj. Do, ĉu ĝi utilus al ŝi?

R. Saluton Enrique, kompreneble, frotu la oleon aŭ kanabo-salvon sur ŝian bruston kaj dorson. Kompreneble ŝi
devus manĝi la oleon kaj resti for de kuracistoj kaj ĉiuj aliaj tiaj formoj de nenecesa damaĝo. JB

“Mia Panjo (72) havas doloran krakiĝintan haŭton ĉe la plej multaj  fingropintoj de ĉirkaŭ 2 jaroj nun... tre
dolora. Doktoro diras, "Jes, tio venas kun aĝo." Dufuss!!! Ni miksis tre malgrandan kvanton de la oleo kun
akvaforo... unu traktado, dum la nokto... malaperis! Ŝiaj doloraj fendoj estas resanigitaj kaj daŭre estas bonaj
dum pli ol semajno nun! MIRINDA!” Dolly

“Mi uzis la oleon sur freŝa malfermita kirurgia vundo. En septembro de 2012, mi forigis 2 tumorojn de Bazĉela
Karcinomo de mia vizaĝo. Unu estis granda kaj estis la nutra tumoro kiu disvastigis ĝin. Ankaŭ interna tumoro
en mia vango estis skrapita por biopsio. Kiam mi alvenis hejmen kaj malkaŝis mian vundon, mi havis krateron
en la vizaĝo.

Dum la unuaj 4 tagoj mi miksis Karietan buteron kaj oleon kaj aplikis ĝin. Mi tiam ŝanĝis al rekta oleo kaj ne
ĉesis. Kiam mi iris por mia post-operacia rendevuo, la doktoro, kiu pensis, ke mi faros plastikan kirurgion, miris
pri mia resaniĝo. Mi decidis diri al ŝi la veron, ke mi ne uzis la recepton, ke mi resanigis ĝin per Kanaba Oleo.
Ŝi aŭdis pri Rick Simpson & Phoenix Tears, ŝi ne juĝis min, kaj diris, ke oni daŭrigu la bonan laboron.

Post unu monato, mi iras por mia dua kirurgio, agadplano por resanigi ĉi tiun vundon...

Kanaba Oleo. Ĉu mi diros al ĉi tiu kirurgo? Ĉe mia Poŝta rendevuo! En amo kaj lumo." Patti-Jo

-- Patti, ne estos bezonata kirurgio, se vi daŭrigos kun la oleo. Aŭ prokrastu per pliaj 60g se necese, sed restu for
de kirurgio kaj kuracistoj, se entute eblas. Ĝi estas malĝoja antaŭkondiĉo por la sukceso de la kuracado en
multaj kazoj. JB

“RSO igis mian psoriazon preskaŭ neekzistanta. Mi konsumis bontenan dozon dum tri jaroj nun kaj mia haŭto
estas klara, mia menso estas klara kaj mi neniam estis pli sana." Erica

"Mi vidis iun proksiman al mi uzi la oleon de Rick sur malbona brulvundo, kiu lasus malbonan cikatron kaj ene
de semajno post aplikado de la oleo ĝi malaperis kaj neniu signo de cikatro aŭ ke ĝi estis bruligita." Janice

“Ni havas mian filinon sur la oleo nun. Ŝi havas psoriazon sur ambaŭ kubutoj, antaŭbrakoj kaj unu genuo.
Prenis fotojn komence. Ĝis nun la sekaj skvamaj areoj malaperis. La haŭto estas ruĝa, sed glata anstataŭ levita
kaj inflamita. Pli malgrandaj areoj ekstere tute malbariĝis. Ni estas konvinkitaj, ke ĉi tio funkcios. Ni fotas ĉiun
duan tagon aŭ kiam estas rimarkinda plibonigo. Ĉio ĉi en malpli  ol semajno uzante la oleon topike. Koran
dankon pro konscion pri ĉi tiu medicino, kiu finfine resanigos naciojn Rick kaj JB. Mi dividas afiŝojn ĉiutage
kaj diras al iu ajn, kiu aŭskultos. Ĝi komencas enprofundiĝi.” Ron

Q. Ĉu ĉi tiuj miksaĵoj funkcias por akno?

A. Jennifer, la oleo funkcias por "ĉiaj haŭtaj kondiĉoj." Tio signifas inkluzivi aknon. Bondezirojn, JB

“(Mi trovis pri la oleo) antaŭ 3 monatoj serĉante en la interreto kuracon kontraŭ akno kaj rosaceo. Ĝi klarigis
tion tuj! Mi aldonas iso-oleon al kokosa oleo por uzi ĝin sur mia vizaĝo kaj kolo unufoje tage. Mia edzo diras,
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ke mi aspektas 15 jarojn pli juna! Koran dankon pro dividi ĉi tiun informon. Dio benu vin ĉiujn. Daŭrigu la
bonan laboron." Toni

“Ĝi funkcias ankaŭ por enkorpigitaj  haroj sur la vizaĝo. Mi uzis ĝin ĉe mia 23-jara filo kun sukceso en 2
aplikoj. UNU AMO." Patti-Jo

“Charlie marŝas. Neniuj doloroj. Li staras alte. Liaj paŝoj estas rektaj kaj larĝaj. Li povas kuri salti kaj ludi. Lia
kolo estas preskaŭ 90 procento resanigita. Ĝi ne aspektis tiel en du jaroj. Li manĝis bananon, picon, duonan
sandviĉon, frititan rizon, jogurton kaj pli hieraŭ. Li NENIAM manĝis tiom multe. (...)

La dekstra genuo de Charlie estis la plej malbona. Ĝi estas ĉirkaŭ 50 procentoj pli bona. La maldekstra estas
preskaŭ tute resanigita krom la fakto ke li jukis ĝin la alian nokton kaj vezikigis ĝin reen. Sed nenio grava... La
plej granda ŝanĝo estas la vundo sur lia kolo kaj sub la akseloj. La kolo estas preskaŭ tute resanigita same kiel
liaj akseloj.

Mi uzas malgrandan guton de la oleo en lia g-tubo antaŭ banoj. Ĝi ankaŭ helpis kun genua doloro. Se liaj
genuoj doloras, li ricevas tiun guton. Mi ne aldonas tylenol aŭ ibuprofenon. Ĝi faras la ruzon. Mi ankaŭ faras
mian propran ungventon. Mi havas akvomaŝinon, kiu filtras akvon kaj apartigas alkalan akvon de acida. Ĉar
acida oksigenita akvo estas tiel bona por la haŭto kaj ankaŭ estas kontraŭbakteria, mi okazas acida akvo kaj
miksas ĝin kun metocelulozo por krei ungventon.

Mi  aldonas  la  koncentraĵon  por  fari  salvon,  kiu  estas  kiel  la  konsistenco  de  vaselino.  Mi  buterigas  liajn
pansaĵojn per ĉi tio kaj uzas ĝin sur liaj vundoj. Ĉi tio sole faras nekredeblan diferencon kun la doloro, jukado
kaj resanigo. Mi sendos al vi fotojn baldaŭ. Mi prenis ilin ĉiun ŝanĝon. Mi pensas, ke la oleo daŭros ankoraŭ
unu monaton, sed ĉar ĉi tio estas la unua fojo, ke mi iam faras tion, mi ne certas. Mi estas ravita. Lia apetito
neniam estis tiel bona. Li manĝis pli da manĝaĵo hieraŭ ol la tutan jaron.” Triŝa

“Hej Rick kaj amikoj, mi havas amikon, kiu havis ĉi tiun ulcereton (ĉ. 2 colojn je 4 colojn en diametro) sur sia
maldekstra skapolo dum 4 jaroj nun, serĉanta infekton, sen krusto en la loko, nur pura. kruda malfermo, sub la
surfaco vi povus senti malmolan basbalgrandan bulon senteman al la tuŝo.

Li topike aplikis la oleon 8 fojojn en 7 monatoj kun ĉirkaŭ 2 semajnfinoj ankaŭ pri interna uzo.

Grivo kaj cikatra bulo malaperis, malfermita vundo cikatrigita kaj mia amiko sentas sin benita pro esti havinta
ŝancon uzi la oleon.” Rebekka

“Hieraŭ mi tranĉis mian fingron sur miksilo ĉe la laboro. Je la 3-a matene mi vekiĝis al batanta fingro, ke mi
provis glacion, peroksidon, neosporinon. Nenio funkciis. Ankoraŭ pulsadis. Mi tiam memoris, ke aŭdi oleon
helpus ĉelan regeneradon kaj ĉesigis doloron kaj resanigis cikatrojn kaj haŭtajn problemojn, do kial ne provi
ĝin. Do mi prenis guton kaj etendis ĝin ĉirkaŭ la tuta pinto de mia fingro. Ene de 1 minuto la doloro estis 80%
for. Ene de 30 min. Mi povis svingi mian fingron kun nur iom da doloro sed sen vera doloro. mi estas vendita.
Post 12 horoj mi reaplikis kaj poste mi ne havas doloron." Rebekka

“Hej Rick, mi ŝatus konservi mian nomon konfidenca se vi afiŝas ĉi tion (kion mi ne ĝenas). Mia fianĉino havis
vere malglatan edukadon kaj uzis tranĉi ŝiajn pojnojn kiam ŝi deprimiĝis, ĉi tiu problemo estas jarojn kaj jarojn
malantaŭ ni,  sed kelkaj  sufiĉe malbonaj  cikatroj  sur ŝia pojno ankoraŭ restas. Tie ege videblaj  kaj bobelas
sufiĉe, estas la unua afero, kiun multaj homoj rimarkas kiam ili unuafoje renkontas ŝin, ŝi ŝatus nenion pli ol
forigi ilin.

Do mia demando estas ĉu la oleo helpos forigi la cikatrojn? Aŭ almenaŭ helpi ilin malpli videblaj? Mi amas
tion, kion vi faras kaj mi ŝatus scii pri la oleo kiam mia avo malsaniĝis pro kancero, vi estas heroo por ĉiuj
vivoj, kiujn vi helpis savi!"

-- Kara XXX, komencu apliki la oleon topike sur la cikatrojn, ili  plej verŝajne malaperos post semajnoj aŭ
monatoj. Mi ankaŭ ricevus ŝin sur la oleo, ĝi helpos kun ŝia PTSD de ĉiuj tiuj memoroj pri tio, kion ŝi travivis,
ĝi  ankaŭ  plibonigos  la  kvaliton  de  ŝia  dormo.  Prenu fotojn  kaj  filmetojn,  se  vi  ne  ĝenas,  la  cikatro  vere
malaperos - aŭ tute aŭ ili estos apenaŭ videblaj. Bondezirojn, Jindrich Bayer
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“Hej Rand, mi havas la saman problemon kun la krurulceroj. Unue ĉar mi estis antaŭ-diabeta. Sed mi eksciis, ke
mi estas tre sentema al cimoj kaj moskitoj. Mi metas la oleon sur ilin kaj surmetas kloakilon dum la nokto kaj la
mordoj resaniĝas.” Michelle

-- Kion la oleo povas fari por moskitoj aŭ iksodoj estas simple mirinda. Provu kaj vi vidos kial ni diras, ke neniu
forlasu sian domon krom se ili havas la oleon sur si. La oleo havas tiom da uzoj, ke estas nerespondece provi
vivi sen ĝi. JB

"Manĝu la oleon... Mi prenas la oleon dum du monatoj, mia psoriazo preskaŭ 80% klara, kaj mi tute ne devas
uzi ajnan medikamenton... Kaj ankaŭ forprenis mian artriton..." Giuliana

“Mi uzis kanaban oliv-oleo-miksaĵon kaj post unu semajno mia psoriazo komencis malplenigi. Bedaŭrinde mi
nur havis iomete kaj mi ne havis sufiĉe por preni ĝin pli kaj interne kaj ekstere. OBSERVU, mi eĉ ne havis
veran RSO, sed kanaban oleon faritan per olivoleo.” Teemu

-- Ni esperu, ke vi baldaŭ ricevos iom da oleo, Teemu. Plej bone estas uzi ĝin topike por kontroli la simptomojn
kaj ankaŭ por manĝi la oleon, vi ankaŭ volas forigi la suban kaŭzon de la problemo. Bondezirojn, JB

"Ĝi funkcias bone ankaŭ pri moskitoj kaj dentodoloroj. Mia filino estis mordita, ne ŝercante, almenaŭ 50 fojojn
de moskitoj en 15 minutoj KUN OFF! Deep Woods cimoj ŝpruciĝas. Mi provis bananan ŝelon, senodorigilon,
aloon, dermaplaston kaj hidrokortizonon. Neniu el ĝi malaltigis la ŝvelaĵon (ŝi estas alergia kontraŭ moskitoj,
kiujn ili malbone ŝveliĝas) aŭ provizis ŝian helpon. En malespero mi skrapis la rezinon el vaporigilo, miksis ĝin
kun nur iom da kokosa oleo por ke ĝi disvastiĝus pli facile & "ŝmiris" ŝiajn krurojn malsupren per ĝi. Ene de
ĉirkaŭ duonhoro la tuta ŝvelaĵo malpliiĝis kaj dum ŝi ankoraŭ havis ruĝajn punktojn kie la mordoj estis ili ne
ĝenis ŝin, mi evitis doni al ŝi Benedryl.

Mi havis absceson formiĝantan en mia buŝo kaj mi pakis la rezinon de la vapo ĉirkaŭ la tuŝita dento kaj denove
ene de ĉirkaŭ duonhoro la ŝvelaĵo malpliiĝis kaj mi povis resanigi ĝin, sen problemoj kun ĝi de tiam. Tamen mi
pakis ĝin du tagojn por esti certa. Nun mi povas diri, ke pakante la rezinon (se vi havas Vapir No2 ene de la
konuso, kie vi ŝanĝas la ekranon, kolektas preskaŭ puran haŝiŝon, ankaŭ koncentritan.) ĉirkaŭ mia dento mi
fariĝis nekredeble alta, verŝajne pli alta ol mi iam estis en mia vivo. .

Mi  eĉ  mesaĝis  al  mia  edzo  el  la  salono  por  peti  lin  helpon  por  atingi  la  dormoĉambron.  Sublingvaj
medikamentoj  funkcias pli  bone tamen, tial  en la ER se ili  suspektas koratakon ili  ŝprucas nitron sub vian
langon. Ĉio estas en ordo nun tamen, mi ne mortis pro superdozo, mi ne vekiĝis terure postebrio & plej bone...
Mi ne devis preni grandajn kvantojn da Tylenol aŭ Advil & fari eĉ pli da damaĝo al mia. stomako & hepato.

Mi scias, ke la rezino ne estas la plej efika maniero kaj mi eĉ ne estis certa ĉu ĝi funkcios, sed ĝi estis per kio mi
devis labori ĉar mi vivas en kontraŭleĝa ŝtato. Mi supozis, ke ĝi ne povus dolori. Mi ne povas atendi vivi en
stato kie mi povas libere kreskigi mian propran organikan komencan materialon de la plej alta ebla kvalito, fari
mian propran oleon & resanigi min kaj mian tutan familion... inkluzive de mia preskaŭ 2-jara filino kiu estis
trapasante inferon la pasintan jaron ĉar neniu povas eltrovi kio estas malbona ĉe ŝi.

Ili opinias, ke nun ŝi havas proteinan malordon, sed tio estas nur alia afero, kiun ili ĉirkaŭĵetas, ĉar ili tute ne
scias, kio estas fakte malĝusta. Akiri ŝin sur la oleo povus simple savi ŝian vivon.

Kvankam mi ŝatus havi precizan diagnozon, do mi scias, kion mi traktas, sed la fundo estas, ke mi nur volas, ke
mia bebo sentas sin pli bona kaj se tio signifas kontraŭi konvencian socion, tiam tion mi faros." Sara

“Dankon ne sufiĉas pro tio, kion vi faris. Mi sidas ĉi tie kun oleo sur mia venena kverko. Mi NENIAM provis
sen vi. Ĝi daŭris pli ol 2 monatojn tuŝante preskaŭ 100% de mia korpo pasintjare pro iu ekbrulfajro, do mi nun
ricevos ĝin ĉie kaj pli malbone oni diras ĉar ni ne konstruas imunecojn al ĉi tiu.

Antaŭ tago ĝi aperis. Do, la oleo hieraŭ nokte, tute ne ĉesigis la jukon. Tamen mi vidas ĝin resanigi cikatrojn
ĉiutage do mi havas fidon. Ĉi-matene, 24 horojn post la unua apliko, mi vidas, ke ĝi funkciis kaj resanigas ajnan
vunditan haŭton de mia gratado. Do kun iom da zinkoksida pasto super mia oleo mi kredas, ke mi ĵus trovis la
1# helpon por venena kverko.
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Mi fakte ne povas atendi ĝis la venonta sezono por vidi ĉu eble la oleo resaniĝas por ripari ĉi tiun problemon
dumvive. Mi sciigos vin. Ĉu tio ne estus bonega? Denove Dankon pro ĉio, kion vi faras.” Rebekka

-- Ankaŭ tion la oleo povas ripari. Ĝi estas kuraco aŭ kontrolo por ĉiuj medicinaj problemoj. Ju pli frue ĝi estas
aplikata, des pli frue ĝi riparos tion, kion oni devas ripari, jen preskaŭ ĉio. JB

"Mi volas, ke homoj sciu,  ke RSO forigis grandegan veziketon, kiun mia edzo ricevis sur la kalkano dum
kuŝanta en la lito tiel longe de tiel malsana. Mi metis la oleon sur ĝin kaj ene de semajno ĝi malaperis. Mi tute
timis, ke ĝi evoluos al io multe pli serioza. Ĝi kovris lian tutan kalkanon. Dankon Rick Simpson pro ĉio, kion vi
faras." Susan

"Estante mekanikisto, mi uzis la oleon sur kelkaj sufiĉe malbonaj tranĉoj kaj vi estas 100% ĝusta... Ĝi resanigas
la haŭton multe pli rapide ol io alia." Cory

"Resanigis mian HPV en du semajnoj kun nur tri topikaj aplikoj." Miles

“Mi estas en la procezo ĝuste nun trakti aĉan talpon, kiu fariĝis nigra. Ĉiumatene mi aplikas malavaran kvanton
ĝuste sur la haŭtmakulo kaj poste kovras per bandilo.  Post 3 semajnoj mi videble vidas, ke la haŭtmakulo
ŝrumpas. Ĝi funkcias. Mi ankaŭ manĝas iomete ĉiutage... kia diferenco en energinivelo. MEDICINA FEITO
PER KANABO!!!!!!!” Bela

“Mi konfesas tion... Mi estas mallerta... Mi havas malbonan kutimon meti la dentojn de la peĉforko en mian
piedon. RSO rekte surloke, kovrita per klopo, doloro malaperis en sekundoj, resanigita en 3 tagoj." Heather

“Mi vidis multe malpli potencan balzaman version de la oleo detrui psoriazon en tagoj, redukti ovarioŝveladon
en la unua tago de periodo en 20 minutoj, kaj malhelpi cikatrojn kaj doloron kiam aplikite tuj al malgrandaj
brulvundoj. Vere igas min demandi kion la oleo povus fari...” Beres

“Mi havis unu el la plej malbonaj kazoj de piedo de atleto kiam mi estis 10, mi dezirus havi la oleon. Sed mi
havas ĝin nun. Ĉio estas bone 47 jarojn poste. Kuras plej ĉion.” Donaldo

“Mia bofilino profunde fritis porkkotletojn kaj esence trempis siajn fingrojn en la bolanta varma oleo ĝis la
unua fingro-artiko kaj ili fariĝis blankaj kiel kuirita kokido.

Ni metis RSO sur ilin kaj la doloro malaperis en ĉirkaŭ unu minuto, ŝi kovris ilin 2 x tage per la RSO. Ili
resaniĝis tre rapide en nur kelkaj tagoj kaj tute ne estis haŭtperdo aŭ cikatriĝo.

Estas mirinde, ke ni nun konservas iomete en la kuireja fridujo, do se iu brulas (precipe la infanoj) ni tuj aplikos
la RSO, ne necesas senti tian doloron kiam ni havas naturan planton, kiu prizorgos ĝin. .” Debra

“Mi havis malgrandan aron da buloj sur mia kubuto, traktis ilin per la oleo... Semajnon poste mia kubuto estas
glata kaj neniuj tuberoj... Mi pensas, ke ili estis verukoj, sed ĉar mi ne kredas je kuracistoj mi povis' Mi diros al
vi certe.” Carla

-- Ne gravas, kio malbonas kun via haŭto, simple apliku la oleon, kovru ĝin per kovraĵo kaj reapliku la oleon
ĉiutage aŭ du aŭ kiam la strio defalas. Brulvundoj, verukoj, ekzemo, psoriazo -- la oleo ne zorgas pri kio ĝi estas
kaj riparos ĝin, nur donu al ĝi tempon kaj oleon. JB

“Mia amiko havis kiston sur sia vizaĝo kaj post preni la oleon dum kelkaj tagoj ĝi malaperis. Kaj li ingestis ĝin
ne uzante ĝin topike." Jonatano

"Ne  kancerulo,  sed  mi  havis  infekton  sur  mia  kalkano,  kiu  ne  respondus  al  kuracado.  Mi  eĉ  havis
vundoprizorgan teknikan laboron sur ĝi... li ĉesis disvastigi la infekton sed ĝi ankoraŭ ne resaniĝos. Mi ŝmiris la
oleon sur ĝi kaj en UNU tago la ruĝeco malpliiĝis. Dua tago kaj ruĝeco malaperis. Tria tago kaj la infekto
denove aspektas kiel haŭto! Mirinda resaniga oleo!" Tammie

“Mi laboris por kompanio de naĝejo kaj banurbo... Mi estas helhaŭta, ekstere la tutan tagon. Mi havis kelkajn
frenezajn makulojn aperantajn sur mia vizaĝo, kapo kaj brako, kiuj ĉiam estis ekster la fenestro de la ŝoforo. La
oleo purigis tiujn makulojn ĝuste en kelkaj semajnoj! Mi nun ingestas.5 gramojn da pura THC ĉiutage por helpi
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batali kontraŭ ajna malsano kaj teni mian imunsistemon forta. BTW neniu gripo neniam! Neniu gripo ekde mi
estis infano." Garolo

"Mi scias, ke la uloj ĉi tie ĉiam diras uzi la puran RSO, kaj mi estas vere granda adoranto de tiuj aferoj. Tamen
mi nur volas sciigi homojn, ke kokosa oleo infuzaĵo farita kun la sukerfolioj, tute anstataŭigis neosporinon por
ni, mi ne devis aĉeti tiujn aĵojn dum 2 jaroj. Ĝi funkcias pli bone kaj pli rapide, kaj mi povas ŝveri ĝin ĉie sur la
manojn kaj vizaĝon de homoj kaj mi ne devas zorgi pri tio, ke ili malsaniĝos se ili hazarde manĝas ĝin.” Tina

-- Tina, nenio funkcias pli bone kaj pli rapide ol pura RSO sed mi scias, kion vi provas diri. Kompreneble, ke
malpli potencaj formoj de kanaba medicino ankaŭ povas fari mirindaĵojn. La problemo estas, ke la sukceso ne
estas tiel fidinda kiel kun nediluita plej potenca RSO.

Kanabaj kosmetikaĵoj baldaŭ anstataŭigos plej nuntempe disponeblajn kosmetikaĵojn, nome post kiam virinoj
ekscios, kion la oleo povas fari por sia beleco. Kanaba sema oleo, kokosa oleo kaj karité butero estas miaj plej
ŝatataj portantoj, sed oni povas uzi kion ajn popularas loke kie ili loĝas kaj aldoni la oleon al ĝi. 20-30% RSO
en kremoj funkcias mirindaj sed 0,01-1% ankaŭ povas esti de granda profito por malpli gravaj kondiĉoj kaj
ĉiutaga bontenado. JB

“Mia fianĉino estas tre alergia kontraŭ moskitoj kaj hieraŭ nokte ŝi havis unu sur la tempio... ĝi estis grandega,
ĉiukaze mi proponis akiri band-helpilon kaj meti RSO kiun ni faris el kanabaj folioj sur la mordon. Ĉi-matene,
kiam ni vekiĝis, la tubero tute malaperis.”

-- Dankon, Jimmy. Mi certas, ke ĉi tiu informo helpos multajn homojn. La sezono de moskitoj estas ĉi tie. Kaj
la oleo ankaŭ funkcias kiel forpuŝilo, provu ĝin. Ĉiam pli bone estas malhelpi problemojn, kvankam estas tiel
facile ripari ilin per la oleo. La oleo povas esti uzata topike sur io ajn, kio jukas, brulas aŭ doloras. Ju pli frue vi
aplikas la oleon, des pli frue la problemoj povas malaperi. Memoru ĝin. JB

Q. Kiom longe povas daŭri la oleo? Por ĉiam? Kio estas la plej bona konservado, fridujo, frostujo, provizejo?
Dankon.

R. En injektilo kaj se tenita en malhela malvarma loko la oleo daŭros jarojn, precipe se vi sukcesos protekti la
oleon kontraŭ vizitantoj kaj familio, nome virinoj, ĉar ili ŝajnas ŝati engluti la oleon eĉ pli ol viroj.

En la momento, kiam virinoj en via familio ekscios pri la rejunigaj efikoj de la oleo kaj kion ĝi faras kun sulkoj,
vi ne devos zorgi pri kiom longe la oleo daŭros, ĝi ĉiam estos manĝita aŭ uzata topike tre rapide. Se vi volas
konservi vian provizon de la oleo, ne diru al virinoj, ke kosmetikaĵoj kun 20-30% de la oleo faros miraklojn por
ilia vizaĝkoloro kaj faros ilin aspekti kiel junaj kiel eble fizike, alie ili simple prenos ĝin de vi ne. gravas kion vi
provos diri aŭ fari kaj vi ne devos zorgi pri kiom longe daŭros la oleo.

Ĉi tio ne estas (celata kiel) seksisma komento, mi nur informas pri tio, kion mi vidis okazi multfoje, ĝi estas nur
observo kaj provo atentigi pri tio, kion la oleo povas fari por via vizaĝkoloro sendepende de la sekso. JB

"Se virinoj scius, ke ĝi renversas maljuniĝantan haŭton kaj riparis difektitan haŭton (kiel en la kazo de ĉi tiu
persono) la subteno por leĝigo de kanabo trairus la tegmenton! La tuta ekonomio prosperis pro la subpremado
de ĉi tiu mirinda natura medicino kaj ni ĉiuj rigardos ĝin disfali dum pli kaj pli da homoj informiĝos kaj simple
komencos kuraci sin." Gil

D. Ĉu vi aplikas ĝin al via vizaĝo por traktado de sulkoj> aŭ prenas ĝin parole aŭ ambaŭ?" Toni

R. Ambaŭ por plej bonaj rezultoj, sed nur topika apliko povas fari multon, ankaŭ. JB

“Ĉu mi legis sulkojn? Ĝi helpas SULKojn? :0” Margie

Kronika Doloro

"Se vi havas la taŭgajn variojn por fari la oleon, estas nenio pli bona por kronika doloro-malpeziĝo ol kanabo-
oleo. La oleoj el multaj specoj de kanabo estas mirinda natura kontraŭdolorigilo, kiu ne estas dependiga aŭ

92



KANCERO: LA PROTOKOLO DE RICK SIMPSON

malutila.  La  medicina  sistemo  donas  al  kronikaj  doloroj  suferantoj  danĝerajn,  toksomaniajn  kaj  damaĝajn
medikamentojn por kontroli ilian doloron. Mi ja konfesas, ke tiaj medikamentoj estas iom efikaj, sed esence ĉio,
kion ili faras, estas maski la doloron dum ili ne provizas sanigan efikon. Kiam vi prenas kanabon oleon por
kronika doloro, ĝi ne nur reduktas la doloron, ĝi efektive funkcias provante resanigi la kaŭzon de via sufero. Por
iu ajn suferanta de kronika doloro, kanaboleo estas senkompare la plej bona traktado, ĉar ĝi estas nedependiga
kaj ne damaĝas la reston de via korpo.

Mi vidis homojn kun osta kancero en agonio, kiam morfino kaj ĉiuj aliaj kontraŭdoloraj medikamentoj kiujn la
medicina sistemo uzas ne povis mortigi ilian doloron. Sed la kanaboleo regis ĝin en kelkaj horoj kaj ili povis
eltiri ĉi tiujn malutilajn substancojn tre rapide kun malmultaj retiriĝaj simptomoj. Mi ankaŭ provizis ĉi tiun
medikamenton al  multaj  pacientoj kun kronika doloro kaj kelkaj el  la rezultoj  estis vere mirindaj.  Ne estis
nekutime por mi ricevi raportojn de homoj en la sekva tago, dirante al mi, ke ili ne plu suferas.

Kiel mi diris, kanabo-oleo havas la kapablon forigi doloron, sed ĝi ankaŭ funkcias resanigante sian kaŭzon.
Denove, la ideo estas forigi ĉi tiujn danĝerajn toksomaniajn farmaciajn medikamentojn kiel eble plej rapide kaj
anstataŭigi ilin per la uzo de ĉi tiu oleo. Realisme, ne estas komparo inter kanabo-oleo kaj farmaciaĵoj. Plej
multaj  kontraŭdoloraj  medikamentoj  provizitaj  de  nia  medicina  sistemo  estas  danĝeraj,  toksomaniuloj  kaj
mortigaj, dum kanaboleo prezentas neniun dependecon aŭ danĝeron al la paciento.

Se paciento prenas morfinon aŭ aliajn opiaĵojn por kontroli sian doloron, mi sugestas, ke ili komencu per dozoj
ĉirkaŭ la grandeco de peco de mallonggrajna seka rizo. Tiam pliigu la kvanton, kiun vi ingestas kiel eble plej
rapide, reduktante vian konsumon de ĉi tiuj substancoj ĝis vi tute ne bezonos la farmaciaĵojn. Estas multegaj
homoj, kiuj prenis medikamentojn, kiujn iliaj kuracistoj preskribis dum jaroj, kaj ili faris malmulte aŭ nenion
por helpi. Se vi volas scii, kiel estas denove sentiĝi bone, provu la oleon kaj lasu la frenezon de la medicina
sistemo malantaŭe." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Dorsa Doloro, Skoliozo

Ĉu vi havis pacientojn, kiuj spertis malpeziĝon de malantaŭa doloro aŭ skoliozo?

"La produktanto de nia dokumenta filmo "Run From the Cure" Christian Laurette suferis de skoliozo dum jaroj.
Antaŭ proksimume dek tri jaroj, la medicina sistemo proponis fari operacion sed ili nur donus al Christian 50/50
ŝancon promeni  denove. Kun similaĵoj  kiel  ĉi  tio,  li  sentis,  ke lia sola alternativo estis  vivi kun la doloro.
Preskaŭ ĉiutage, li kolapsis en agonio de la skoliozo kaj li pli-malpli konvinkiĝis, ke nenio povas helpi. Mi
provizis lin per iom da kanabo-oleo kaj post horoj li raportis, ke li ne plu spertis dorsdoloron.

Mi klarigis al li, ke li vivis sian vivon kun kondiĉo, kiu ne permesus al li ekzerci kiel normala homo devus, tial
liaj  dorsmuskoloj estis tre malfortaj.  Kiel atendite,  post preni la oleon kiel direktite, Christian nun funkcias
normale sen doloro, liaj dorsaj muskoloj plifortiĝis kaj li nun povas iri sen la oleo dum longaj periodoj. Kristano
estas nur unu el  multaj  kun dorsaj problemoj,  kiuj trovis efikan kuracon aŭ kontrolon per la uzo de ĉi  tiu
medikamento por mildigi sian malkomforton.  Miaopinie,  ne necesas,  ke iu ajn trairu la vivon en konstanta
agonio. Se vi havas iajn problemojn de dorso, mi certas, ke la uzo de ĉi tiu medikamento estos de granda profito
por plej multaj, kiuj havas ĉi tiujn kondiĉojn. Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Diabeto

"Diabetoj, kiuj ĵus estis diagnozitaj, estas kutime sufiĉe facile resanigeblaj kaj baldaŭ ili ofte estas liberaj de la
malsano. Sed ĉe pacientoj, kiuj havas ĉi tiun kondiĉon dum longa tempo kaj suferis la efikojn de la malsano
dum jaroj, ĝi ofte daŭros pli longe. Eĉ ĉe malbone damaĝitaj pacientoj, se altkvalita oleo estas konvene prenita,
ofte ene de ses semajnoj ili ne plu bezonas insulinon. Bedaŭrinde, la damaĝo kaŭzita de ĉi tiu malsano en niaj
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korpoj povas daŭri konsiderinde pli longe por resaniĝi, sed donita tempo, la plej granda parto de ĉi tio ankaŭ
povas esti riparita.

La oleo ŝajnas ofte havi la kapablon rejunigi la pankreaton sufiĉe rapide, do ĝi povas denove funkcii ĝuste. Ni
unue povis pruvi tion ĉe diabetulo, kiun mi kuracis kontraŭ kancero. Ĉe la fino de sia kontraŭkancero-kuracado,
li eligis la oleon tute dum dek tagoj. Je mia surprizo, liaj sangaj sukerniveloj restis normalaj kaj li  manĝis
multajn  aferojn,  kiujn diabetulo  ne devus.  Ĉi tiu  viro estis  diabeto dum pli  ol  tridek jaroj  kaj  li  prenis du
injektojn  de insulino tage.  Do post kiam li  ne prenis oleon dum dek tagoj kaj  lia  sanga sukernivelo restis
normala, evidentiĝis, ke lia pankreato devas denove funkcii ĝuste.

Mi ĉiam diras al pacientoj, ke mi ne estas kuracisto, sed mi pensas, ke estus je ilia plej bona intereso, se ili
povus forigi la kemiajn medikamentojn,  kiujn ili uzas por aliaj  kondiĉoj.  Tre ofte, iuj medikamentoj povas
malhelpi  la  efikecon de la  oleo-traktado kaj  la  uzo de la  oleo kutime anstataŭigos  ĉi  tiujn  medikamentojn
ĉiuokaze.

Mi havis raportojn de pacientoj, kiuj suferis ambaŭ tipon 1 kaj tipon 2 diabeton, kiuj deklaris, ke la oleo traktis
ilin sukcese. Ekzemple, mi renkontis pacientojn kiuj injektis insulinon dum tridek jaroj, kaj, post komenci la
oleon, ene de ses semajnoj ili ne plu bezonis preni ĉi tiujn injektojn. Samtempe, aliaj raportoj, kiujn mi ricevis
de iuj, deklaris, ke ili nur sukcesis malpliigi sian konsumadon de insulino. Sed ili ankaŭ deklaris, ke kun la uzo
de la oleo ĝi ankaŭ faris aliajn mirindajn aferojn, kiuj plibonigis ilian ĝeneralan sanon.

La celo, kiel mi rigardas ĝin, forigi insulinon kaj havi la pankreaton kontrolantan sangan sukeron denove estas
la celo. Tamen, eĉ se ĉi tio ne povas esti tute plenumita, la efikoj de la oleo ankoraŭ estos tre utilaj al la korpo
de la paciento. Ĉar ĉi tiu malsano kaŭzas cirkuladproblemojn kaj aliajn komplikaĵojn, ofte infekto kaŭzita de
vundo  estas  neeble  resanigebla  per  la  medicinaj  sistemoj  tiel  nomataj  konvenciaj  metodoj.  Ekzemple,  se
diabetulo ricevas infekton sur sia piedo kaj ĝi rifuzas konvene resaniĝi, finfine, la respondo de la medicina
sistemo estas forigi la piedon aŭ almenaŭ la parton kiu estis infektita.

Mi konis persone pri diabetoj, kiuj faris tion kaj baldaŭ ili kutime bezonas esti pli forigitaj ĉar infekto daŭre
ekestas. Kia terura perspektivo por diabeto alfronti kaj kio plimalbonigas ĝin estas la fakto, ke ĉi tiuj operacioj
estas. tute nenecesa.

En tiu tempo, mi sciis nenion pri la sanigaj kapabloj de la kanabo-planto kaj ĉio, kion mi povis fari, estis rigardi
la agonio, kiun tiuj pacientoj devis travivi; sed de tiam mi finfine eksciis la veron. Se la oleo estas uzata ekstere,
ĝi resanigos diabetajn ulcerojn en tre mallonga tempo, do vi povas imagi la avantaĝojn, kiujn diabetulo ricevas
kiam ĉi tiu substanco estas ingestita. Mi disponigis ĉi tiujn informojn dum jaroj, sed ankoraŭ kuracistoj elektas
ignori la uzon de ĉi tiu medikamento kaj daŭre mutili siajn pacientojn. Ĉi tio estas unu el la kialoj, ke mi ne
havas utilon por la medicina sistemo kaj ĉiuj ĉi tiel nomataj kuracistoj, kiuj nutras nian suferon.

Post preni la olean traktadon, multaj diabetuloj, kiuj havas limigitajn dietojn dum jaroj, kondutas kiel infano en
sukeraĵejo. Subite, ili povas denove manĝi manĝaĵojn, kiujn diabeto ne devus kaj iuj pacientoj emas tro indulgi
sin. Kun la paso de la tempo, la oleo povas inversigi damaĝon, kiu estis farita al la korpoj de diabetoj kiel
malbona cirkulado, ktp. La oleo ankaŭ resanigos tiujn malbonajn infektojn,  kiujn diabetuloj devas trakti  en
prudenta maniero, kaj de tio, kion ni havas. atestita, altkvalita kanaboleo estas efika en la traktado de ĉiuj specoj
de diabeto." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

"La oleo rejunigas la pankreaton kaj, kredu aŭ ne, ĝi tiam ofte komencas produkti insulinon eĉ post jaroj da
senaktiveco. Multaj pacientoj povas ĉesi pafi insulinon post pluraj semajnoj sur la oleo. La oleo ankaŭ helpas
kuraci aŭ kontroli ĉiujn aliajn diabet-rilatajn problemojn en la korpo.

Mi manĝus la oleon kaj/aŭ uzus ĝin en supozitorio. Fumado aŭ vaporiĝado ankaŭ povas helpi redukti sangan
sukeron, sed la efikoj estas tre limigitaj kompare kun ingestado de la oleo. Mi uzus la oleon topike por diabetaj
ulceroj, simple aplikas la oleon, kovrus ĝin per bandaĝo kaj ripetu ĉi tion ĉiujn tri tagojn ĝis la ulcero resaniĝos.
Mi miksus oleon de kanabo kun la ekstrakto kaj uzus ĝin por masaĝoj, kiuj antaŭenigos sangan cirkuladon kaj
helpos malhelpi ŝveliĝon kaj aliajn malkomfortojn. Mi ankaŭ inkludus kanabo-semojn kaj kanabo-seman oleon
en mia dieto." JB
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Koro, Sanga Premo

Ĉu vi havis utilajn raportojn pri kanabo-oleo kaj koraj kondiĉoj?

“Por tiuj kun korproblemoj, kiuj komencas kuracadon kun la oleo, ili devas konscii, ke ofte la oleo povas pliigi
la korfrekvencon de paciento, ĝis ili komfortiĝas kun ĝia uzo. La pliiĝo de la korfrekvenco estas kutime nur eta,
sed mi sentas, ke la paciento devas scii, ke ĝi povas okazi.

Ĉi tiu medikamento estas efika por redukti kolesterolon kaj plibonigas sangan cirkuladon, tiel ke en si mem
estus de granda profito al la koro de la paciento. Certe, la koro estas esenca organo kaj laŭ nia sperto, kanabo-
oleo  povas  rejunigi  esencajn  organojn.  Kvankam mi  neniam diris  al  homoj,  ke ili  ĉesu preni  siajn  korajn
medikamentojn, multaj faris tion sen malutilaj efikoj. Mi sentas, ke la efiko de kanabo-oleo sur koraj kondiĉoj
postulas pli da esplorado, sed laŭ tio, kion ni vidis, ĉi tiu medikamento ŝajnas esti tre utila por la koro.

Ĉu la oleo povas reguligi sangopremon?

Kanaboleo povas reguligi sangopremon, efektive. Mi mem uzas ĝin por helpi min dormi kaj por reguligi mian
propran  sangopremon.  Komencante  traktadon  kun  kanaboleo,  mi  diras  al  pacientoj,  kiuj  jam  prenas
medikamentojn por ĉi tiu kondiĉo, ke ili atentu sian sangopremon. Plej multaj, kiuj uzis medikamentojn por
kontroli sian sangopremon, ne plu postulas ilin post traktado kun kanabo-oleo.

Ĉar  kanaboleo  reduktas  sangopremon,  ĉiu,  kiu  provas  daŭrigi  uzi  siajn  farmaciajn  medikamentojn  pri
sangopremo, verŝajne trovos, ke la kombinaĵo de la du kondukos ilian sangopremon tro malalte. Estas bona ideo
eviti ĉi tiun situacion kaj kun la uzo de porteblaj sangopremo-testiloj disponeblaj hodiaŭ, tio povas facile esti
plenumita.

Ĉu ĝi povas helpi kun aliaj internaj organaj malsanoj?

Laŭ tio, kion mi vidis kun la uzo de kanabo-oleo, multaj internaj organaj kondiĉoj kaj rilataj problemoj povas
esti kontrolitaj  aŭ kuracitaj.  Kiam interna organo estas rejunigita kaj resanigita,  ĝi povas denove rekomenci
siajn devojn ene de nia korpo. Persone, mi pensas, ke estas multe pli senco rejunigi niajn proprajn esencajn
organojn per la uzo de ĉi tiu oleo, prefere ol trapasi organtransplantadon kun ĉiuj ĝiaj rilataj danĝeroj kaj poste
pasigi la reston de via vivo prenante medikamentojn por ke la organo ne faros. estu malakceptita. En iuj kazoj,
organa transplantado povus esti  la  sola respondo, sed se ĉi  tiu medikamento estus uzata  ĝuste por rejunigi
esencajn organojn, mi pensas, ke estus multe malpli da bezono de transplantado." Rick Simpson, Kanabo: La
Plej Medicina Planto

"Koro estas interna organo kaj la oleo rejunigas esencajn organojn. Kiam pacientoj komencas uzi la oleon, ili
kutime malpliigas siajn dozojn de sia kora medikamento al duono, kaj la plej multaj ĉesas uzi la medikamentojn
tuj kiam ili sentas, ke ili povas ĉesi uzi ilin. La oleo estas tre utila por la koro.

La oleo povas tre facile reguligi sangopremon kaj aritmion. Ĝi kutime malaltigas sangopremon, do tiuj, kiuj
uzas  sangopremajn  medikamentojn,  devas  esti  singardaj  kun  la  uzo  de  la  oleo  ĝis  ili  alkutimiĝos  al  ĝi.
Kombinaĵo de sangopremo-medikamentoj kaj la oleo povas konduki la premon tro malalte, kaj do estas bona
ideo kontroli sangopremon per sangopremo-testilo. En multaj kazoj, la oleo pliigas korfrekvencon iomete.

Ĉi tiu areo postulas multe pli da esplorado, do pacientoj devas sekvi sian komunan prudenton kiam ili komencas
kun la oleo, sed ili ankaŭ devas resti en kontakto kun sia kuracisto por certigi, ke la koro.

Korpacientoj devus kontroli la elektran kablon en sia hejmo aŭ dungado.

La koro funkcias per elektromagnetaj impulsoj, kaj do ili laŭeble evitu resti en elektromagnetaj kampoj.

Mi manĝus la oleon kaj ankaŭ mi uzus ĝin en supozitorioj. Koncerne al topika apliko, ĝi neniam doloras sed mi
ne povas diri kiom utila ĝi vere estas nuntempe. Kiel ĉiam, mi uzus kanabon laŭ ĉiuj manieroj eblaj. Mi ankaŭ
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inkluzivus kanabo-semojn kaj kanabo-seman oleon en mia dieto, ambaŭ semoj kaj la oleo estas konataj, ke ili
havas tre utilajn efikojn al multaj koraj kondiĉoj.

Se mi estus kuracisto kaj farus korrilatan kirurgion aŭ transplanton ktp.,  mi provus rejunigi la organon per
almenaŭ 60g de la oleo. Se 60g ne alportus la pacienton al sufiĉa sanstato, mi daŭre donus al ili la oleon." JB

Astmo

"Eĉ fumi poton estas utila por multaj astmoj, sed ingesti la oleon aŭ vaporigi ĝin estas multe pli efika kaj kuraca
maniero  trakti  ĉi  tiun  kondiĉon.  Uzi  la  oleon  en  supoza  formo  ankaŭ  estas  tre  efika  por  tiuj  kun  spiraj
problemoj, kaj do ĉi tiu metodo povus esti utila ankaŭ. Ni konas multajn homojn, kiuj havas astmon, kiuj estis
helpitaj kun la uzo de ĉi tiu medikamento kaj mi povas honeste diri, ke mi ne konscias pri iu ajn traktado por ĉi
tiu kondiĉo, kiu estas pli efika. Eĉ tiuj, kiuj suferas tiajn aferojn kiel COPD, atestis mirindajn plibonigojn en sia
kapablo spiri ĝuste kun la uzo de ĉi tiu medikamento. Se vi spertas ajnajn spirajn problemojn, provu la oleon kaj
mi certas, ke vi ne bedaŭros." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

"Oni atendus, ke vaporigi la oleon estas la plej bona kuracado por astmo aŭ spirado de problemoj. Surprize, ni
trovis, ke kanabaj oleaj supozitorioj estas ekstreme efikaj por malfermi aervojojn. Kutime, ene de 30 minutoj
post kiam paciento prenas supozitorion, ili raportas, ke ili sentas kvazaŭ iliaj pulmoj malfermiĝis kaj ili povas
spiri multe pli facile. Kompreneble,  kiel kun iu ajn alia malsano, mi konsumus norman 60g-dozon dum tri
monatoj  kaj tiam mi restus sur gramo tage ĝis  mi sentus min tute  sana.  Tiam, kompreneble,  mi restus sur
bontena dozo por la resto de mia vivo. Mi uzus la oleon buŝe, topike sur mia gorĝo kaj brusto kaj en supoza
formo." JB

Infanoj kaj la Petrolo

Patrinoj precipe zorgos, ĉu estas sekure doni oleon al infanoj. Ĉu estas sekura do?

"Mi konsideras ke kanaboleo estas perfekte sekura en la traktado de infanoj en ĉiuj aĝoklasoj kiuj suferas de
kancero kaj aliaj malsanoj. Mi vere ne scias kiel kuracistoj traktantaj infanetojn en onkologiaj unuoj povas vivi
kun si mem. Ĉu ili ne scias la damaĝon, kiun ili faras al ĉi tiuj etuloj per sia radiado, kemio kaj aliaj malutilaj,
venenaj kemiaĵoj?

Ĉiu, kiu iam studis medicinon, scias la efikojn de tiaj traktadoj kaj konscias pri tio, ke ili multe pli verŝajne
produktas morton per la uzo de ĉi tiuj traktadoj, prefere ol kuraco. Se gepatroj nur prenus la tempon por plene
kompreni, kion la medicina sistemo intencas fari al siaj infanoj, mi certas, ke la plimulto preferus trakti ilin per
kanaboleo, ĉar ĝi estas natura substanco, kiu estas sekure uzi kaj ne kaŭzos. damaĝo al la infano.

Sciante, kion mi faras pri la medicina sistemo, mi neniam lasus ilin meti en la manojn sur iun ajn infanon de mi.
En la okazo, ke iu provus devigi min fari alie, la situacio tuj fariĝus tre malbela.

Mi pensas, ke estas nature, ke iu ajn gepatro volus protekti siajn infanojn kaj teni ilin ekster damaĝo. Se mi
pensus, ke la medicina sistemo prezentas danĝeron kiel la gepatro de la infano, mi sentus, ke mi devus rajti
elekti  aliajn  metodojn  de kuracado.  Lastatempe en Usono kaj  Kanado,  estis  kazoj  kie  la  aŭtoritatoj  prenis
infanojn kaj devigis ilin preni kemioterapion kontraŭ kaj la deziroj de la infano kaj la gepatroj mem. Ŝajnas, ke
kiel plenkreskuloj ni rajtas malakcepti iliajn frenezajn traktadojn, sed niaj infanoj ne. Ĉar kemioterapio estas
simple veneno, se iu irus kontraŭ mia volo kaj administrus tian aferon al mia infano, verŝajne oni povus diri, ke
ili ne havus tre helan estontecon.

Laŭ mi, ĉiu, kiu farus tian aferon sen la konsento de la gepatroj, estas kulpa pri atenco kaj se la infano mortus,
tiam ili  respondecus pri  sia  morto.  Ne gravas min kiel  vi  elektas  rigardi  ĝin,  veneno estas veneno,  kaj  se
kuracisto  administras  tiujn  substancojn,  ili  estas  same kulpaj  kiel  mi  estus  se  mi  farus  la  samon.  Nur ĉar
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kuracistoj portas blankajn mantelojn ne signifas, ke ili havas la rajton damaĝi siajn pacientojn; fakte, ĝi iras
kontraŭ ilia propra Hipokrata Ĵuro. Se mi estus ili, mi komencus praktiki medicinon en la ĝusta maniero antaŭ ol
iu ligita al la pacientoj, kiujn ili damaĝis, decidas serĉi venĝon kontraŭ ili.

Kiel kanabo-oleo povas esti uzata por prevento de malsanoj? Denove, ĉu ankaŭ estus sekure doni la oleon al 
infanoj?

Mi scias pri nenio pli bona ol kanaboleo por malhelpi malsanojn kaj mi ankaŭ konsideras ĉi tiun medikamenton
perfekte sekura en la traktado de infanoj. Mi ofte deklaris, ke se infanoj ricevus etajn dozojn da kanaboleo,
malsanoj kiel diabeto, MS, kancero kaj multaj aliaj povus esti malhelpitaj iam okazi en la plej multaj kazoj.

Se minuskulaj dozoj da oleo estas donitaj al infanoj, THC kaj ĝiaj rilataj kanabinoidoj amasiĝos en iliaj sistemoj
kaj malhelpos malsanon. Mi ne parolas pri altigi infanojn; ĉi tio temas pri provizi infanojn aŭ homojn de ajna
aĝo per sendanĝera, ne-dependiga medikamento por malhelpi medicinajn problemojn en la estonteco.

Ne ekzistas logika kialo, kial ni devus esti malhelpitaj kreski kaj produkti nian propran medikamenton por trakti
tiujn, kiujn ni amas. Ĉu niaj infanoj aŭ eĉ ni mem devus suferi kaj mortantaj ĉar drogkompanioj volas gajni pli
da mono? Kiam ekzistas natura medikamento disponebla por mildigi niajn medicinajn problemojn, kiujn plej
multaj homoj havas malmulte da problemo produkti? Estas tempo adiaŭi la drogkompaniojn kaj ekscii, kion
Patrino Naturo povas provizi por konservi nin kaj niajn infanojn sanaj.

Kiel dozi kanabo-oleon por infanoj?

Pri dozoj, infanoj ne diferencas de plenkreskuloj kaj ĉiuj havas malsamajn toleremojn por ĉi tiu medikamento.
Por malhelpi malsanojn en infanoj, nur etaj dozoj bezonus unufoje tage ĉirkaŭ unu horon antaŭ enlitiĝo, do la
ŝanco altigi  infanon estus tre malproksima.  Denove, kanaboleo ne kaŭzas damaĝon, do mi ne scias kial  iu
hezitus doni ĝin al siaj infanoj. Krome, imagu ĉiujn ĉiutagajn vundojn, kiuj okazas, kiujn ni nun povus trakti nin
se la oleo estus disponebla.  Aferoj kiel  brulvundoj, tranĉoj,  grataĵoj,  ulceroj,  infektoj,  insektaj  mordoj, ktp.
povas esti traktitaj tiel facile kaj efike kun la topika uzo de ĉi tiu oleo.

Post miaj spertoj kun ĉi tiu medikamento, ĝi estus la unua afero, kiun mi donus al mia infano por internaj kaj
eksteraj  kondiĉoj.  Tamen, mi certe hezitus kaj pensus dufoje antaŭ ol mi permesus al  ili  konsumi kemiajn
medikamentojn. Fakte, sciante, kion mi faras pri la medicina industrio, mi eĉ ne konsiderus tian aferon.

Necesas sperto kun la resanigaj efikoj de kanaboleo por atingi ĉi tiun pensmanieron, sed sendube post vidi, kion
ĝi povas fari, ankaŭ vi konvertiĝos. Mi firme kredas, ke se infanoj kaj homoj de ĉiuj aĝoj prenus etajn dozojn de
ĉi tiu oleo regule, ili ĉiuj povus vivi pli longe kaj esti multe pli sanaj." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina
Planto

Q. Ĉu ekzistas aĝo ke ili povas komenci ĉi tion? Mia filo havas 3 jarojn kaj havas malbonan ekzemon kaj estas
malvarma bona parto de la jaro ĉi tie." Roxanne

A. Roxanne, estas absolute sekure doni la oleon al infanoj, eĉ al novnaskitoj, precipe kiam oni uzas topike en
miksaĵo kun kanabo-semo aŭ karité butero. Estas bona strategio miksi oleon de kanabo kun la oleo (1% de oleo
utilos, sed 20-30% estus ideala) kaj poste aldoni kelkajn gutojn de ĝi al la bano ĉiutage. Ĝi lasos maldikan
filmon sur la tuta korpo kaj tio estas kutime ĉio, kio necesas (aŭ almenaŭ por prizorgado). Prenu fotojn kaj
filmetojn, la plibonigo estos tre tre rapida. La jukado kaj kolero foriros en sekundoj aŭ minutoj, kaj la ekzemo
simple malaperu ene de semajno aŭ pli. Bondezirojn, JB

“Tiu fumo NE estas sana por infanoj aŭ panjoj... stultaj panjoj kaj kion vi diras al viaj infanoj? Oleo aŭ nenio!
Precipe al infanoj!" Naia

-- Mi ne estus tiel radikala, fumi aŭ vapori ankaŭ havas utilajn efikojn, ekzemple kontraŭ naŭzo ĉe gravedaj
virinoj. Ĝi ne damaĝos la infanon. JB
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“Fumo ne estas tiel bonega... precipe se oni havas emon al alergioj... nur dirante. Mi ne povas trakti fumon!
Ankaŭ infanoj ne kapablas scii kiam ĉesi... ĉu temas pri sukero, kafeino, manĝaĵo, ktp. Vi devas esti ilia gvidilo.
Mi ne pensas, ke rekomendi kanaban fumadon estas bonega ideo por adoleskantoj. Nur dirante. Nur mia opinio
el tio, kion mi vidis. Povus ankaŭ malatentigi de lerneja laboro kaj gravaj aferoj." Naia

-- Mi ankaŭ distriĝis de lernejaj taskoj kaj gravaj aferoj, kaj ni tute ne havis kanabon disponeblan por ni. Ĉio
necesas por mi estis vidi belaspektan knabinon ie ĉirkaŭe kaj tio estis ĝi por lerneja laboro kaj aferoj kiuj estis
gravaj por aliaj sed ne por mi.

Se vi kontrolas kiom da teo trinkas viaj infanoj, kompreneble kontrolu kiom da kanabo ili prenos aŭ ingestos.
Bonŝancon kun tio. Ĝi estas vana peno, sed mi certas, ke ĝi okupigos multajn homojn dum la venontaj kelkaj
jaroj ĝis ili konscios kiom sekura kanabo estas kaj ke estas vere praktike neeble mortige superdozi ĝin.

Do al kiu zorgas kiom da ĝi iu ajn ingestas? Mi ne faras. Mi eĉ ne gravas kiom da tasoj da teo aŭ kafo homoj
trinkas tage, imagu tion. Kial mi devus? Ne estas mia afero. Kaj ne estas afero de neniu, kiom da ĉi tiu vivsava
kaj preventa medicino iu ajn ingestas.

Ju pli da oleo vi havas en vi kaj des pli ofte des pli bone por via sano. Tio estas la nura regulo, kiu vere validas.
Al homoj de ĉiuj aĝoj, inkluzive de infanoj kaj gravedaj patrinoj. Se vi ne ŝatas ĉi tiun ideon, transiru ĝin, lernu
vivi kun ĝi, tio estas la plej bona afero, kiun vi povas fari. Neniu reguligo de kanabo funkcios, ĝi simple ne
povas esti reguligita ĉiukaze. Krome, ne ekzistas kialo por reguligi ĝin. JB

"Mi estas tiel  feliĉa,  ke mi finfine povas anonci,  ke mia dolĉa knabeto uzas kanabon por batali  kontraŭ la
kromefikoj de kemio kaj radiado KAJ por certigi, ke li ne kreas novajn tumorojn! Ĉi tiu medikamento multe
helpis  lin.  Antaŭ ol li  ricevis  ĉi  tiun medikamenton,  li  senĉese vomis,  li  ne manĝis,  li  estis  tre letargia  &
malgaja... nun li manĝas, li tenas sian manĝaĵon, li peziĝas kaj ĉiu, kiu estis ĉirkaŭ li, scias kiel absolute. feliĉa
li estas.”

-- Nu, sen la veneno en lia korpo la infano farus multe pli bone. Vere ne havas sencon uzi kemion kaj radiadon
kune kun la oleo, ĝi estas kiel doni al la paciento antidoton dum pumpado de veneno en iliaj vejnoj. Oleo nur
por plej bonaj rezultoj. Kuracistoj devus scii ĉi tion, ne estas tiel malfacile kompreni, ke ne estas bona ideo doni
al infanoj venenon kiam ĝi ne estas necesa. JB

Q. “Mi estas 29-jara fraŭla patrino. Mia filo nun havas 8 jarojn kaj vivas kun modera aŭtismo. Mi ne ŝanĝus
mian mini me por io ajn en ĉi tiu mondo, krom por faciligi lian vivon. Mi demandis min, ĉu vi havis iujn aliajn
gepatrojn veni al vi demandante pri la oleo? Aŭ iuj sukceshistorioj kun aŭtismo/Asperger? Se mi decidus iri ĉi
tiun vojon, kian dozon mi rigardus? Mi dankas ĉiujn informojn! Dankon. De frustrita panjo kaj knabeto."

R. "La oleo estas la nura afero, kiu povus funkcii," diris Rick kiam mi legis ĉi tion al li. Dozaj instrukcioj kaj
aliaj informoj pri kiel produkti kaj uzi la oleon estas en nia retejo kaj en la e-libro de Rick. Mi helpis kelkajn
aŭtismajn infanojn en la pasinteco, kaj ĉi tiu medikamento faras mirindaĵojn por ili.

Infanoj amas preni ĉi tiun medikamenton, ili ne estas antaŭjuĝaj, ili ne scias ke ili "faras ion malbonan", kaj
gepatroj  ĝuas  ĝin  multe  kiam ili  havas  iom da tempo  por  si  mem.  Por  plej  bonaj  rezultoj,  kiel  ĉiam,  mi
komencus kun norma 60g-traktado, sen piloloj, kaj tiam mi konservus la infanon sur bontena dozo en kvanto de
lia elekto por la resto de lia longa kaj paca vivo. Kaj la infano de la video devus fari ĝuste la samon, se entute
eblas. Bondezirojn, JB

Q.  Mia  edzino  havas  severan  malsupran  dorsdoloron  pro  esti  7  monatojn  graveda,  ŝi  priskribas  ĝin  kiel
nervozan skuon kiu estas ege dolora. Mi provis ĉirkaŭrigardi en via retejo kaj ĉi tie. Ĉu RSO draste helpos la
doloron? Ĉu vi havas ligilon al antaŭa temo pri ĉi tiu temo? Mi zorgas, se ili metis ŝin sur kodeinon, ĝi damaĝos
la bebon

R. Mi volus ke ŝi englutu etajn dozojn de la oleo kaj apliki la oleon topike sur ŝia dorso. Donu al ŝi masaĝon
kun miksaĵo de la oleo kaj oleo de kanabo. Jes, estas bona ŝanco, ke kodeino povus damaĝi la bebon. La oleo ne
povas kaj ne damaĝos la bebon iel ajn. JB
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“Kio estas la plej juna persono, pri kiu vi konscias, ke vi estas traktita kun RSO? Ĉu ekzistas protokolo pri
pediatria kuracado? Dum ni ĝis nun malsukcesis svingi la opinion de avino kaj povi resanigi avon. Mi havas 2-
jaran infanon kun nekonataj stomakaj problemoj (jes ŝi estis en "medicina" traktado dum pli ol unu jaro kaj ĉiuj
piloloj,  kremoj,  locioj  kaj  Big  Pharma-pocioj  estis  malsukcesaj.  Ili  nun  klinas  sin  al  proteina  sindromo.
Evidente.  Infano  de  25  funt.  ne  povas  manipuli  la  saman  dozon  kiel  viro  de  175  funt.  do  ĉu  vi  entute
rekomendas ĝin por pediatriaj aplikoj?" Sara

-- Gravedaj patrinoj devas uzi la oleon kaj poste pliigi la dozon kiam ili naskas. Post naskiĝo, patrinoj devas
manĝi malgrandajn dozon de la oleo por certigi, ke la infano disvolvos optimuman manieron.

Do, se vi demandas min, mia plej juna paciento havis minus ok monatojn kaj ankoraŭ fartas bonege, li estas la
plej evoluinta infano en sia infanĝardeno kaj komencis paroli pli frue ol la plej multaj aliaj. Lia patrino uzis la
oleon antaŭ ol ŝi naskis lin, kaj la infano ankaŭ ricevis la oleon post vakcinado kun heksavakcino por certigi, ke
la danĝeraj kemiaĵoj estos forigitaj el lia korpo kiel eble plej rapide.

Kanaba oleo estas sekura medikamento por homoj de ĉiuj aĝoj. Se vi havas problemojn por kompreni ĉi tion,
vidu, kion faras la oleo por ekzemo aŭ vindotuko, kaj poste revenu kaj diru al mi, ke vi neniam donus kanabon
al via infano. Ĉio, kion vi aŭdus de mi, estas, ke patro, kiu ne donus kanabon kiel medikamenton al sia infano,
estas aŭ malbone misinformita, aŭ ili estas psikopatiaj saduloj, kiuj ĝuas rigardi aliajn suferi.

Ĉu vi scias kiom efika estas la oleo kontraŭ dentodoloroj? Ĉu vi donus al la infano la oleon por batali la doloron
asociitan kun la kresko de dentoj? Mi volus. Tute sen hezito.

Dozo por  infanoj  estas  esence  la  sama kiel  por  plenkreskuloj,  kiam vi  traktas  ion seriozan.  Komencu per
minuskula dozo trifoje tage, kutimigu la pacienton, pliigu la dozon ĉiujn kvar tagojn aŭ laŭeble, kaj ĉiam provu
enigi la pacienton tiom da medikamento kiel eble plej rapide, dum vi certigu, ke ili restu. en ilia komforta zono.
JB

"Flegistino-amiko uzis ĝin sur la 3-a etapo de vindotuko, malaperinta dum la nokto!" Alicio

-- Por tiuj, kiuj opinias, ke infanoj ne devas uzi kanabon. Kiun alian medikamenton vi ŝatus doni al ili se ne ĉi
tiun plej malnovan, plej sekuran naturan medikamenton, kiu estas uzata dum miloj da jaroj? Aŭ ĉu vi rigardos,
ke vi infanoj suferas pro ĉiuj tiuj ekzemoj kaj erupcioj sen kialo? Tio ne estas bela afero, mi dirus. Precipe kiam
ekzistas tia simpla solvo al ĉiuj ĉi tiuj haŭtaj problemoj.

Ĉu estas bone rigardi viajn infanojn krii pro doloro, kiam vi povus simple doni al ili guton da oleo kaj ili estus
sen doloro? Hm? JB

"La neŭroĥirurgo rigardis la plej freŝan MRI de Spencer, kaj diris, "La granda tumoro, sur la pineala glando, kaj
ne estas dubo, ke ĝi estis granda TUMOR, FORIS!!!!" Li tiam daŭriĝis por diri, "La tumoro de la cerba trunko
estas plene kalkigita!! Ĝi estas tre neverŝajna kreskos, iam!” Poste li diris: "Mi kredas, ke li NE havas tumorojn
sur sia spino, ĉi tiuj malgrandaj makuloj NE aspektas kiel tumoroj al mi."

Mi eltrovis, ke la kialo, ke la mensa stato de Spencer pliboniĝis tiel draste, estas ĉar la pineala tumoro estas
FOR!!! La neŭro provis diri, ke ĝi estas la kemio, sed mi atentigis, ke tiu tumoro ankoraŭ estis tute senŝanĝa, 30
tagojn  POST ni  ĉesis  kemion!!  Lia  respondo? "Nu,  mi  supozas,  ke  li  estas  bonŝanca  infano,  kies  tumoro
MAGIE malaperis!!!"

Magio? Ne. Kemo? NE, kaj ni povas pruvi tion. Mi ne menciis kanaban oleon. Li TRE insistis, ke ni tuj faru
alian MRI por konfirmi liajn opiniojn. Li diris, ke li voku sian oficejon tuj kiam ni rezervas la rendevuon por la
MRI. Do, jen vi havas, uloj! Neŭrologo konfirmis, KANABO sekure MURTAS KANCERON Peeps!" Corrie

"Ĉu la administranto bonvolu konsili kian dozon doni al 8-jaraĝa, kiu estis sendita hejmen por morti?" Ricardo

-- Komencu per malgranda dozo, vidu kiel la infano respondas kaj poste pliigu la dozon tiel rapide kiel la infano
povas preni ĝin. Trifoje tage. Kutime ili estas plenaj de piloloj kiam ili estas sendataj hejmen por morti, do vi
volas unue senvenenigi ilin, ĉar vi ne scias, kion faros la interago, kutime ne estas tre agrable, kion faras la
interago kun tiuj mortigaj kemiaĵoj. Sed estas ĉar la oleo provas purigi la tablon por ke ĝi ekfunkciu.
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Aŭ, se vi havas nenion por perdi, vi ankaŭ povas komenci per granda kvanto de la oleo kaj meti la pacienton en
staton de kontrolita komato tiel. Tion mi verŝajne farus, sed dependas de la gepatroj, kiun direkton de kuracado
ili elektas.

Mi scias nur, ke agresemaj malsanoj devas esti traktataj agreseme. Kaj mi ankaŭ scias, ke, ĝenerale, ju pli da
oleo vi sukcesas eniri la pacienton kaj ju pli rapide vi faras ĝin, des pli bona la ŝanco de sukceso kaj postvivado.
Sed mi ankaŭ scias, ke la dozaj instrukcioj estas menciitaj ial.

Se estus mia infano, mi plenigus lin per la oleo, tion mi certe scias. La infano naĝus en ĝi kaj mi plej verŝajne ne
lasus neniun kuraciston alproksimiĝi al li aŭ ŝi. Sed tio estas mi kaj mi scias kion fari. Bondezirojn, JB

Supozitorioj

Supozitorioj kun la Rick Simpson Oleo (RSO) estas beno por ĉiuj virinoj kun PMS-rilataj problemoj same kiel
por iu ajn kun hemoroidoj, Crohn, intesto- kaj intestproblemoj ktp. Ili ankaŭ estas bonegaj por spirado kaj por
pulmaj kondiĉoj, por ne mencii. kontrolo de gripo. Ili produktas tre agrablan longdaŭran senton en la korpo. Mi
ankoraŭ ne vidis iun ajn kiu ne ŝatis preni ilin post kiam ili venkis siajn komencajn hezitojn.” JB

KIEL FARI SUPOZITORIOJN?

Fandi kakaan buteron, aldonu oleon, proksimume 1-2g da oleo por 100g da fandita kakaa butero por komenci.
Poste pliigu la dozon ĉiujn kvar tagojn ĝis la paciento uzas ĉirkaŭ 0,33 g da oleo en ĉiu supozitorio.

1g (totala pezo) supozitorioj por infanoj, 2g por plenkreskuloj, 3g (buloj) por vaginaj problemoj.

0,01-0,02 g da oleo per supozitorio bone funkcios por komencantoj. Se oni komencas iun kun 0,05 g en supo,
verŝajne ankaŭ li ne multe sentos ĝin, sed estas pli bone komenci per malgranda dozo (por tiuj, kiuj neniam
provis kanabon en la pasinteco ktp.). Dozoj de ĝis 0,005 g da THC estas kutime toleritaj kun neniuj aŭ apenaŭ
simptomoj.

La vera RSO estas tre potenca kaj vi  neniam scias kiel  precize respondos paciento (sangopremo ktp.),  sed
supozitorioj estus bona maniero por alkutimigi homojn al la oleo.

La interesa  afero  pri  supozitorioj  estas  kiel  ili  ŝajnas  malfermi  la  pulmojn  kaj  faciligi  la  spiradon ene  de
ekzemple 20 minutoj - revo realiĝanta por multaj kun COPD aŭ astmo ktp. Pacientoj ankaŭ uzis ilin por trakti
psoriazon, altan sangopremon, Crohn, PMS-krampoj ktp.

Vi ankaŭ povas aldoni aliajn naturajn oleojn al la supozitorioj, dependas por kio vi volas ilin kaj kia estas la
celo. Simple al iuj naturaj medicinejoj kaj legu kion faras malsamaj esencaj oleoj kaj vi povas eksperimenti
tiom multe kiom vi opinias necesa.

Ankaŭ supozitorioj estas bonega maniero trakti pacientojn, kiuj ne povas manĝi la oleon aŭ ne povas teni ĝin en
sia stomako ial.

Kio koncernas min,  juĝante laŭ la efikoj,  preni la oleon en supozitorioj  estas la plej  bona kaj plej  agrabla
maniero uzi kanabon. Ĝi sonas kaj aspektas amuza komence, mi konfesas tion, sed tiuj kiuj provis konsentas.
Eble ĝi malfermas la ĉakrojn de malsupre supren, kiu scias, sed certe sentas bonege.

Virinoj amus preni la supozitoriojn - ili ankaŭ helpas kun ĉiaj bakteriaj kaj virusaj infektoj, "partnerinterŝanĝoj
de mikrobiologiaj informoj", alergioj al kondomoj kaj la lubrikaĵoj uzataj sur ili, ktp. Ĉu mi menciis kiom multe
prizorgas la oleo ( niveloj) hormonaj malekvilibroj? Bondezirojn, Jindrich Bayer

"Supozitorioj kun la RSO ankaŭ povas esti uzataj por ĉiaj vaginaj problemoj, inkluzive de festinfektoj, HPV,
kondilomoj, herpetoj kaj multaj aliaj malsanoj aŭ infektoj, kiujn oni ne nepre bezonas suferi. Precipe kiam oni
povas tiel facile prizorgi ilin per la uzo de la oleo.” JB
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“Ĉu vi povas doni al mi konsilon ĉu kanaboleo estas sekure uzi dum gravedeco, bonvolu? Ne estas multe da
informoj tie, kiujn mi povas trovi. Oni ĵus diris al mia amiko, ke ŝi havas umbilikan kiston, kiu povas kaŭzi
sangajn koagulaĵojn, kiuj kondukas al morto de ŝia bebo. Mi vidis la efikojn de kanaboleo kaj la bonon, kiun ĝi
povas fari, mi nur ne certas ĉu ĝi estas sekura dum gravedeco." Christine

--  Kara  Christine,  kompreneble  estas  sekure  uzi  ĝin,  kanabo  estas  uzata  dum  gravedeco  kaj  ankaŭ  por
naskodoloroj dum jarcentoj. Mi rekomendas, ke ŝi faru supozitoriojn kun 0,01-0,06g da oleo en ĉiu (komencu
per 1-2g da oleo por 100g da kakaa butero). La kisto malaperos ene de pluraj semajnoj, aŭ ĝi kutime malaperos.
Trifoje tage, kaj sen zorgoj, la oleo ne damaĝos la bebon. Bondezirojn, JB

“JB, mi konsentas kun la supozitorio tamen kian kakaan buteron vi uzas? Ĉu mi devas akiri nerafinitan puran
neblankigitan kakaan buteron? Ĉu ankaŭ kokosa oleo funkcios kiel supozobazo?" Sara

-- Nu, dependas de vi, kiun markon aŭ tipon de kakaa butero vi iros. Kokosa oleo povus esti tro fluanta. Kakaa
butero funkcias pli bone kiel supozobazo. JB

“Ĉu iu havus ideojn pri kiel doni la kanaboleon al iu per manĝtubo? Mi miksis ĝin kun olivoleo por ke ĝi ne
tiom dika, sed mi ankoraŭ timas, ke ĝi ŝtopu la tubon. Ĉu iuj ideoj?” Steven Havre

-- Steven, estas ĉiam plej bone trovi manieron kiel administri nediluitan oleon, tio estas la plej bona vojo. Kiam
vi ne povas trovi manieron, vi povas miksi ĝin kun la manĝaĵo de la paciento kaj ke ili manĝu ĝin tiel. Jes, ĝi
povus ŝtopi la tubon, nome se la oleo estas de dika konsistenco. Kelkaj oleoj estas dikaj, kelkaj estas pli fluaj.
Sed kiam vi varmigas ilin ĝis korpa temperaturo, ili devus esti sufiĉe fluaj por ne ŝtopi la tubon.

Alia maniero estas doni ĝin al pacientoj en supozitorioj  kun kakaa butero.  Tamen, manĝi la oleon estas la
preferata maniero preni ĉi tiun medikamenton, kiam ajn eblas. Estas multaj manieroj administri la oleon kaj ĝi
ofte estas tre individua, do provu trovi manieron, kiu plej taŭgas por la paciento. Bondezirojn, JB

"Ĝuste! Mi traktas  mian Patrinon ŝi  havas gorĝan Kankron kaj  sinsekve administris  ĝin per sia manĝtubo,
varmigas ĝin iomete kaj mi miksas ĝin kun kokosa oleo! Neniam ŝtopis la tubon!” Steve

"Mi donas ĝin al mia filo tra lia manĝtubo kiam li ne englutos ĝin - mi verŝas tre varman akvon sur la oleon en
taso, tiam ĝi disipas, tiam mi aldonas iom da pli malvarmeta akvo (ne tro multe) por ke la akvo estas. ne tro
varma, tiam verŝu ĝin en la tubon. Ĝi funkcias sufiĉe bone kvankam foje oleo ja tegas la tubon iomete sed ĝi
neniam estas blokita. La sekreto estas verŝi ĝin malsupren dum ĝi estas ankoraŭ tre varma." Angela

“Mi scias, ke ĝi sonas terure, sed iom da kokao-kolao tra la tubo por flui ĝin post administrado de viskozaj aĵoj,
aŭ simple purigi lignoŝuojn ĝenerale bone funkcias. Malnova RN-ŝtendo.” Ellen

Kirurgio aŭ oleo?

"Vi neniam prenus miajn macojn, kiam mi povas konsumi RSO!!" Chloe

"La  ideo  mem,  ke  mama  kancero  estas  "procenta  risko"  estas  kompleta  mensogo.  En  realeco,  ĉiuj  havas
kancerajn mikro-tumorojn en siaj korpoj, inkluzive de mi mem. Kancero ne estas malsano, kiun vi nur "akiras"
kiel esti hazarde trafita de fulmo. Ĝi estas io, kion vi devas "administri" aŭ "malhelpi" tagon post tago, manĝo
post manĝo, per vivstila elekto, kiu implikas suplementon de vitamino D, nutradon, supermanĝaĵojn, legomajn
sukojn kaj evitadon de kanceraj  kemiaĵoj  kaj  radiado. Do kiam kuracisto diras,  ke vi havas "ŝancon" akiri
kanceron, kion li implicas, ke vi ne havas kontrolon pri kancero, kaj tio estas rekta mensogo. Kancera ĉarlatado,
alivorte."

-- Kiam vi havas "ŝancon" akiri kanceron, simple eniru la oleon. Ĝi estas multe pli sana kaj sekura elekto." JB

“Rigardu kanceron aŭ alian gravan malsanon kvazaŭ ĝi estus fajro.  Ju pli  granda estas la fajro,  des pli  da
potenco vi bezonas por estingi ĝin.
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Do, ĉu vi prefere uzus cent sitelojn da akvo (RSO) aŭ glason da akvo (aliaj oleo) se via propra domo brulis? Aŭ
ĉu  vi  ŝatus  vidi  profesiajn  fajrobrigadistojn  veni  kaj  helpi  vin  pri  ĝi?  Tion  mi  preferus,  sed  la  nunaj
fajrobrigadistoj, do kuracistoj, eĉ ne rajtas uzi akvon por estingi ĉiujn tiujn fajrojn kaj ili eĉ ne scias kiel uzi ĝin
post ĉiuj tiuj jardekoj da endoktrinado, cerbolavado kaj ne uzado de kanabo en medikamento.

Ĉu por vi havas sencon, ke iu sendus spertajn fajrobrigadistojn al granda fajro en la urbo kaj ne lasis ilin uzi
akvon, do la plej bazan kaj tradician formon de batalado kontraŭ fajro? Ne al mi. Sed tamen, ĝuste tion faris tiuj
en potenco al la medicina sistemo, kiun ni havas hodiaŭ.

Multaj fajroj, neniu akvo, do multe da kromlaboro por fajrobrigadistoj/kuracistoj, kiuj ne povas fari sian laboron
kiel eble plej bone. Ne tiel devus esti, mi pensas. Ili havu la plej bonajn ekipaĵojn kaj la plej bonajn ilojn por sia
laboro, ĉu ne? Tion mi farus, se mi estus ilia manaĝero/registaro. Ĉu estas io malbona rigardi ĝin tiel? Mi ne
pensas tiel.” JB
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PMS, Menopaŭzo

“Ĉi tio estas unu afero por kiu kanabo kaj kanabo precipe estas la plej bona, krom neniu. Vi simple ne trovos
ion, kio povus aŭ povus helpi pli bone ol kanabo. Ĝi helpos restarigi hormonan ekvilibron kaj preni la randon de
la  agresemo,  humoroŝanĝoj,  ktp.  Ĝi  ankaŭ  helpos  mildigi  antaŭmenstruajn  dolorojn  kaj  krampojn,
maltrankvilajn sentojn, angoron ktp.

Se mi vidus virinon komenci konduti strange pro hormonaj malekvilibroj rilataj al PMS en ŝia korpo, mi tuj
donus al ŝi kanabon laŭ ĉiuj manieroj aŭ formoj aŭ formoj disponeblaj. Mi ne vidas kialon, kial iu ajn devus
suferi senbezone. Sen mencii, ke kiam oni suferas, ĉiuj ĉirkaŭ ili suferas konsekvence, kiel povas konfirmi ĉiu,
kiu devis trakti antaŭmenstruan virinon. Mi igus ŝin manĝi la oleon, uzi ĝin en supozitorio kaj mi ne neglektus
topikan uzon sur ŝia ventro kaj dorso. Ŝi ŝatos ĝin ĉar ĝi forigos la doloron kaj plibonigos ŝian haŭton sur tiuj
partoj. Mi ankaŭ fumus iom da oleo kun ŝi, por ke ŝi sciu, ke ŝi "ne estas sola" kaj ke iu zorgas.

Kun kanabo, menstruo ne devas esti frustranta kaj malagrabla sperto por ĉiuj implikitaj.“ JB

Q. Damne, JB... ŝi faris bonege, ĜIS la kontraŭ-estrogenaj pafoj. Ili mortmalsanigas ŝin.

A. Surprizo, surprizo, Valerie. "Restu for de kuracistoj" estas la regulo de la ludo nuntempe. Ni ne diras ĝin pro
plezuro, ĝi estas realo. La pacientoj kutime faras bone sur la oleo ĝis medicinaj fakuloj intervenas kaj ŝraŭbas
ĝin per iuj nenecesaj tre alternativaj kaj eksperimentaj kemiaj medikamentoj. Do ĝis kuracistoj lernos kiel uzi ĉi
tiun medikamenton ĝuste, estas vere plej sekure resti for de ili (se la cirkonstancoj permesas, kompreneble). Ŝi
ne bezonas la pafojn, ŝi bezonas konsumi tiom da oleo kiel ŝi povas kiel eble plej rapide por malfari la damaĝon
de antaŭaj kuracaj traktadoj kaj por regi sian kondiĉon. Se la oleo ne helpas, estas tre neverŝajne, ke io alia
farus. JB

Reguligo pri Korpa Pezo

"Kanaboleo estas bonega senoksigilo kaj ne estas nekutime por homoj, kiuj estas tropezaj, perdi multajn funtojn
dum sia kuracado. Estas preskaŭ kvazaŭ la oleo scias, kion vi devas pezi kaj kun la tempo ĝi alportos vian
korpon al tiu nivelo. En mia propra kazo, la oleo deprenis de mi ĉirkaŭ 30 funtojn, sed mi vidis multajn homojn
perdi multe pli.

Kiam vi ingestas kanaboleon, ĝi ne estas kiel dieto. Vi povas manĝi kiom vi volas kaj kion ajn vi volas. La oleo
ŝajnas nature bremsi la apetiton de tropeza homo kaj mi ne scias pli bonan aŭ pli sekuran manieron perdi pezon.
Krome, ĝi povas stimuli la apetiton de homo, kiu bezonas pezon.

Estas ĝuste kiel mi diris, la oleo volas revenigi vian korpon al sana pezo, negrave ĉu vi estas subpeza aŭ troa. Se
vi ŝatus fari ian dieton, tio estas via elekto, sed mi preferus ne manĝi kuniklomanĝaĵon la tutan tempon.

Krome, en mia aĝo mi vere ne trovas ĝojon fari ĉiajn ekzercojn, do se mi volus maldikiĝi ĉi tio ne estus eblo. Se
mi volas perdi kelkajn kilogramojn, mi scias la manieron fari ĝin sen dietoj aŭ ekzercado kaj nun vi ankaŭ
konscias, kiel ĉi tio povas esti plenumita mem. Post kiam ĉi tiu mirinda oleo fariĝos pli havebla, en mallonga
tempo tiuj, kiuj nun estas tropezaj aŭ subpezaj, verŝajne ne restos tiel longe. Tropezo povas kaŭzi fruan morton,
do se vi portas kelkajn funtojn krome, nun vi scias kiel trakti la problemon.

Ĉu vi serioze volas diri, ke ĝi povas forigi troan pezon sen ekzercado?

Jes, kanaboleo povas malplipeziĝi sen ekzercado kaj mi estas vivanta pruvo. Se mi demetas mian ĉemizon, mi
aspektas kiel iu, kiu multe laboris kaj mia korpo estas je la ĝusta pezo por viro de mia alteco.

Kiam mi estis pli juna, mi multe naĝis, sed nun ekde la perdo de la troa pezo, kiun mi portis, vi povas vidi ĉiujn
miajn stomakajn muskolojn denove. Mi eĉ ne havas amtenilojn, nur muskolon ĉiuflanke kaj mi faras neniujn
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ekzercojn.  Se vi ŝatus sperti la samon, vi nur devas sekvi mian ekzemplon kaj baldaŭ via korpo komencos
aspekti kiel ĝi devus.” Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

“Mia filo uzas Simpson-oleon por sia Crohn, sed mi aŭdas, ke ĝi povas helpi perdi pezon. Se jes, kiel?” Krystal

-- Jes, ĝi povas, manĝu la oleon kaj vi malpeziĝos se vi tropezas kaj akiros pezon kiam vi estas subpeza. Ne
demandu al mi kial, ne demandu al mi kiel eblas, mi ne konas la respondon. Ĝi simple okazas. Mi mem perdis
50 kilogramojn per la oleo kaj kredu, ke mi klopodis por malpruvi Rick. Sed mi malsukcesis kaj la oleo ankaŭ
rekreskis miajn muskolojn. Estis strange kaj malfacile kredi, mi konfesas. Sed mi ne ĝenas, ke mi perdis tiun
tutan pezon sen guto da ŝvito kaj sen ekzercado. Efektive ĝi estis sufiĉe agrabla kaj mi ne ĝenis la bonan
dormon, kiu estis la sola rimarkinda kromefiko de uzado de la oleo. JB

Maltrankvilo, Paranojo

"Mi pensas, ke angoro kaj paranojo kun la uzo de ĉi tiu medikamento povus esti multe reduktitaj se la sistemo
nur ĉesus aresti homojn por uzi ĝin. Kiam mi komencas kuracadon kun la oleo, mi diras al pacientoj: "Se la oleo
dormigas vin, ne batalu ĝin."

Iuj homoj povas maltrankviliĝi dum ili provas venki la malstreĉan efikon de ĉi tiu medikamento kiam ili vere
devas fari estas simple malstreĉiĝi kaj ne batali ĉi tiujn efikojn. Multaj varioj de kanabo havas tre malaltan
potencialon kaŭzi angoron, sed ekzistas iuj streĉoj kiuj faras. Se pacientoj sentas sin malkomfortaj kun la oleo,
kiun ili provas uzi en tiaj kazoj, mi ofte konsilas al ili fari la medikamenton el streĉo, kiu kaŭzos malpli da
problemoj.

Se la uzo de ĉi tiu medikamento estus nur laŭleĝa,  mi certas, ke ĝi forprenus grandan parton de la angoro
asociita kun ĝia uzo. Ankaŭ iuj streĉoj povas produkti pli da angoro ol aliaj,  do se vi spertas tiajn sentojn,
simple ŝanĝi streĉojn povus forigi la problemon. Multaj homoj trovas uzi substancojn kiel malhela ĉokolado kaj
kajena pipro estas sufiĉe efika por helpi malpliigi sian angoron kaj redukti sian korfrekvencon. La plej grava
afero por memori kun la uzo de ĉi tiu medikamento estas memori, ke ĝi estas la plej sekura medikamento sur la
tero.

La uzo de ĉi tiu substanco ne damaĝas kaj se la paciento spertas angoron, ĝi estas kaŭzita sufiĉe ofte de la
pacientoj mem, ĉar ili tute trankviliĝas sen kialo. Aŭ ofte farmaciaj medikamentoj, kiujn paciento senbezone
provas ingesti, povus prezenti problemon, kiu povas doni al ili simptomojn de angoro. Sed ĉi tio estas facile
korektita en la plej multaj kazoj per simple forigo de ĉi tiuj malutilaj kemiaj medikamentoj. Krome ekzistas
ankaŭ natura substanco, kiun niaj korpoj produktas, nomata citicolino, kiu supozeble efikas ankaŭ por trakti
angoron. Oni diras al mi, ke citicolino haveblas en 70 landoj, do se vi simple iras en la interreton, vi devus havi
malmulte da problemo por trovi tion, kion vi bezonas.

Necesas iom da tempo por alkutimiĝi al la efikoj de kanabo-oleo kaj komencantoj povas sperti iom da angoro.
Sed en mallonga tempo, la plej multaj komfortiĝos kun ĝia uzo kaj la angoro simple malaperos. Fakte, post
kiam pacientoj alkutimiĝas al la efikoj de la oleo, ili ofte ridas pri la maniero kiel ĝi timigis ilin tiel malbone en
la komenco.

Sufiĉe ofte,  mi ankoraŭ estas kontaktita  de pacientoj  kiuj provis uzi  sativan trostreĉiĝon por produkti  sian
medikamenton kaj ofte la efikoj de forta sativa povas kaŭzi angoron. Ĉi tio daŭre okazas kvankam mi multfoje
diris, ke tiaj streĉoj ne devas esti uzataj ĉar ili estas tro vigligaj.

Vi ne volas, ke paciento estu energiigita, vi devas uzi fortan sedativan indikon por helpi lin aŭ ŝin malstreĉiĝi
kaj resaniĝi dum dormo. Mi malamas vidi homojn malŝpari sian tempon kaj monon provante produkti oleon el
malĝustaj trostreĉoj, sed tio ofte okazas kiam niaj instrukcioj ne estas sekvataj. Kun iom da peno, mi certas, ke
ni povas disvolvi bonajn kuracajn variojn, kiuj tute ne produktos angoron. Sed ĉi tio ne povas esti plenumita en
la  ĝusta  maniero  ĝis  ni  havos la  liberecon  fari  la  simplan  esploradon kiu  estas  postulata."  Rick  Simpson,
Kanabo: La Plej Medicina Planto
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Depresio

"Mi trovis, ke ambaŭ sativaj kaj inkaj trostreĉoj estas efikaj en la traktado de depresio. Tamen, mi malofte uzas
sativajn streĉojn por trakti homojn pro iliaj vigligaj efikoj. Plej multaj pacientoj, kiuj venas al mi, havas gravan
malsanon kaj mi ne volas ilin energiigitaj dum la resaniga procezo.

Mi trovas, ke la dormo kaj ripozo, kiujn bona indika oleo provizas, estas la plej utilaj por la granda plimulto de
medicinaj kondiĉoj. Oleo el bona indika vario estas tre efika en la traktado de depresio kaj ofte povas forigi ĉi
tiun problemon en tre mallonga tempo. Plej multaj, kiuj venis al mi, estis en deprimita stato pro aliaj kondiĉoj,
kiujn  ili  suferis.  Kiam la  kondiĉo estas  resanigita  aŭ kontrolita,  la  deprimita  stato,  kiun ili  spertis,  simple
malaperas." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Multobla sklerozo (MS)

Kiaj estas viaj spertoj pri kuracado de multobla sklerozo? Multaj homoj jam scias, ke kanabo povas helpi, 
sed ne scias kiel uzi ĝin.

"Lastatempe ni ricevis raporton de sinjorino suferanta kun MS, kiu ingestis du uncojn da altkvalita kanaboleo
antaŭ jaro por sia kondiĉo. La efiko de la oleotraktado estis tre sukcesa kaj kvankam ŝi ingestis neniun oleon
dum la lasta jaro, ŝi restas en bona sano. Laŭ mia sperto, multnombra sklerozo estas ofte kuracebla, sed por
homoj, kiuj suferis dum jaroj kun ĉi tiu kondiĉo, necesos tempo por malfari la damaĝon kaŭzitan de la malsano.
Multaj malsanuloj de MS fumas kanabon por krizhelpo, sed uzi kanabon tiamaniere ne resanigos ilin kaj la
malsano daŭros progresi.

La nura maniero, kiun mi scias por trakti MS kaj la damaĝon asociitan kun ĉi tiu malsano efike, estas konsumi
la  oleon  regule  ĝis  ĝi  resaniĝos  aŭ  sub  kontrolo.  Se  vi  havas  MS,  faru  al  vi  favoron  kaj  provu  ĉi  tiun
medikamenton. Vivo supozeble temas pri vivado, ne sufero, do kial paciento permesu, ke ĉi tiu kondiĉo ruinigu
sian vivon kiam ĝi povas esti traktita en efika maniero? Mi konas pacientojn kun ĉi tiu malordo, kiuj ne plu
povis marŝi ĝuste, sed post nur kelkaj semajnoj da ingestado de la oleo, ili povis denove piediri normale. MS
estas nur unu el multaj kondiĉoj, kiujn kuracistoj diras, ke oni ne povas kuraci, anstataŭe ili diras al ni, ke ili
povas nur administri la simptomojn, dum la malsano mem daŭre havas sian paspagon. Se vi ŝatus pruvi, ke via
kuracisto eraras, provu la oleon kaj komencu vivi por ŝanĝi kaj kiam vi faros, Mi certas, ke vi rimarkos, ke la
ulo en la blanka palto ne ĉiam havas ĉiujn respondojn.” Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

Toksomanioj

"Mi lastatempe observis, ke terminale malsana morfino-dependa kancero-paciento elŝaltis  morfinon "KOLD
TURKEY". Unufoje el morfino, ŝi iĝis malsata; ne plu estis konstipita; dormis tre profunde kaj ŝia doloro estis
multe pli bone regata.

Ŝi ankaŭ iĝas kohera denove. MIRINDA. Se mi mem ne vidus ĉi tiun 180 gradon ŝanĝiĝi, mi NENIAM kredus.
Mi neniam antaŭe estis por-mariĥuano, sed ĉi tiu persona observado igis min kredanto." Janice

"Unu afero, kiun mi rimarkis nun, ke mi prenas RSO dum 3 monatoj, ĝi preskaŭ forigis miajn avidojn por
alkoholo. Antaŭe mi trinkis aŭ 2 ĉiunokte sed nun mi malofte volas trinki kaj kiam mi trinkas, mi ne tiom
trinkas, mi ankaŭ rimarkis, ke miaj pantalonoj estis multe pli malstriktaj. Mi perdis 10 funtojn. La sola afero,
kiun mi faras malpli, estas trinki alkoholon.
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Mi ankoraŭ manĝas same kaj ankoraŭ manĝas miksitajn nuksojn, kuketojn ktp. nokte kiam mi manĝas kaj mi eĉ
eble manĝos pli ol antaŭ la Oleo. Jes la Oleo povas malsati vin.

Do aŭ la manko de alkoholo aŭ la oleo igis min perdi 10 funt. en 3 monatoj. Kaj mi ne estis vere troa, 5'10“ kaj
ĉirkaŭ 198 funt. Kiam mi estis pli juna, mi ĉiam estis ĉirkaŭ 186 funt. kaj taŭga. Nun mi malpliiĝis ĝis 187 funt.
laste, kiam mi kontrolis. Kiel ajn, la oleo aŭ manko de alkoholo kaŭzis min perdi pezon. Nur feliĉa kromefiko.”
Scott

"Opiaĵoj faras min estreñimiento, naŭzo, estas malfacile akiri la ĝustan dozon por efika krizhelpo. Ili igas min
"vuota", faras ĝin nesekura veturi kaj plu kaj plu. Mariĥuano ne. Sufiĉe dirite.” Fred

“15-jara toksomanio al opiaĵoj kuracita de la oleo. Mi ne estus provinta ĝin se ne estus Rick. Do mi devas diri,
ke mi vere ŝuldas al li mian vivon, do mi nun estas unu el liaj plej grandaj subtenantoj. Mi ĉiam fumis sed tio
neniam helpis kun la doloro, kiun mi ricevus pro piloloj. Mi nur volis morti tiom da fojoj, ĉar mi ne plu estris
mian vivon. Mi povas diri pro la RSO. Mi NE estas sur morfino, oxy, perc, vic, aŭ subboxine... ĝi forigis min
ĉio!!!!! Kaj mi estas 40 kaj denove sentas 20. Mia artrito, kiun mi iam sentis ĉiumatene, nun estas FOR. Mi
prenis la oleon interne 10 fojojn kaj mia vivo komenciĝis denove. Ne estas vortoj por esprimi kiom dankema mi
estas. Se vi prenas pilolojn, komencu preni vian oleon nokte krom se vi havas semajnon por nur dormi, tiam mi
irus tiun vojon. Enmetu al mi se iuj demandoj.” Rebekka

"Kanabo forigis min de Benzo post pli ol 30 jaroj da dependeco antaŭ pli ol 158 jaroj, sen ĝi, daŭrigante kiel mi
estis, mi estus mortinta nun ..." Phil

"Mi ĉesas ĉiujn kontraŭdolorajn medikamentojn kaj nun kapablas funkcii - mi deziras, ke pli da homoj fidi la
potencon de la naturo!" Sue

Dormado, Sendormeco

"Koncerne sendormecon, estas nenio pli bona ol taŭge produktita oleo el bona indica streĉo por doni al homo la
dormon,  kiun ili  postulas.  La  efikoj  de mia  kapvundo lasis  al  mi  kio plej  bone povas  esti  priskribita  kiel
diapazono freneziĝinta en mia kapo. Ĉi tiu alta sono maligis al mi dormi kaj mi ne povis ricevi la ripozon, kiun
mi postulis. La medicina sistemo donis al mi multajn malsamajn medikamentojn por ĉi tiu kondiĉo, sed nenio
funkciis. Ofte mi restis kun teruraj kromefikoj pro la uzo de ĉi tiuj drogoj, kiuj kaŭzis al mi pli da aflikto ol la
kondiĉo, kiun mi suferas.

Mi trovis, ke nur fumado de kanabo permesis al mi havi pli da ripozo ol iuj el la piloloj kiujn la medicina
sistemo donis al mi. Tiam kiam mi komencis engluti kanaboleon, mi ricevis eĉ pli da malpeziĝo kaj ne estis
nekutime por mi akiri ok ĝis dek du horojn da seninterrompa dormo.

Dum jaroj antaŭ preni la oleon, mi leviĝus pli laca ol kiam mi enlitiĝis kaj mi ripozis tre malmulte dum la
nokto. Tiam subite post preni la oleon mi komencis vekiĝi matene bone ripozita kaj refreŝita.

Ĉar multaj el ni maljuniĝas, ni komencas sperti dormajn problemojn kaj ĉi tio povas havi tre malutilan efikon al
nia ĝenerala sano kaj bonstato. La kuracistoj povas doni al vi dormigajn pilolojn, sed se vi vere scius el kio ili
estas faritaj, mi dubas, ke vi volus ilin en via korpo.

Bonan noktan dormon ne estas io nur agrable, ĝi estas neceso se vi volas resti aktiva kaj sana kaj estas nenio pli
bona ol  kanabo-oleo  por  doni  al  via  korpo la  ripozon,  kiun vi  bezonas."  Rick  Simpson,  Kanabo:  La  Plej
Medicina Planto

“Aaryn: Mi pensas, ke mi manĝis iom tro grandan pecon... sed ĝi ne estas malbona afero! Estas eble nur tempo
por dormi.

-- Kiel estis la dormo, Aaryn? JB
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Aaryn: Bonege! Mi ankoraŭ ripozas! Mi trovas, ke ĝi jam helpas kun mia deprimo kaj angoro. La oleo ridigas
min, lol.

Mi havis alian pacienton ĉi tie, kiun mi montris kiel fari la oleon kaj li ankaŭ havas angoron. Ankaŭ li ridis.
Estis bonege.

Mi manĝas rizgrandan kvanton 4 fojojn tage la lastajn 2 tagojn, kaj mi devis enspiri la medikamenton malpli
ofte, kaj havas minimuman doloron."

-- Tiel devus aspekti kuracado de grava malsano, ĉu ne? La paciento dormas, vekiĝas freŝigita, multe ridas pri si
mem  kaj  pri  la  malsaĝeco  de  la  tuta  situacio,  ne  spertas  streson,  angoron  aŭ  kromefikojn  de  kemiaj
medikamentoj ktp. Mi persone certe ŝatus ĉi tion multe.” JB

“Mi estas sur la kanabo-oleo por pluraj kondiĉoj kaj mi neniam dormis tiel bone aŭ sentis min tiel  bone...
Dankon Rick Simpson & JB pro ricevi la mesaĝon, ke ĉi tiu planto faras mirindaĵojn por ĉio imagebla!! Nur
faru ĝin homoj kaj vidu mem!! Nur tiel vi fariĝos vera kredanto, fidu min!!” Val

-- Dankon, Val. Estas vere, ke nenio superas personan sperton pri tio, kion la oleo povas fari. Post kiam vi
provas ĝin, ekzemple sur brulvundo aŭ moskito mordo kaj la jukado kaj doloro malaperos en sekundoj, ĉiuj
povas diri al vi kion ili volas kaj vi scios ke ili povas diri al vi kion ili volas sed la oleo ankoraŭ estos. la plej
bona medikamento kiu ekzistas. Kaj vi volos havi sitelon da ĝi hejme, por se io okazis.

Vi ne devas fidi eĉ unu vorton, kiun ni diras, nur fari la oleon, trovi iun kun brulvundo, haŭta kancero, diabeta
ulcero, poste apliki ĝin topike kaj rigardi kio okazas. Tiam memoru, ke la sama okazos en via korpo kiam vi
ingestas la oleon, kaj tio estas ĉio, kion vi bezonas scii, vere. JB

"Kelkaj homoj estas nur sensciaj kaj timas... Pro Rick Simpson mi mem povis malpliigi miajn kontraŭdolorajn
medikamentojn konsiderinde, mi volas diri, ke mi prenis 60 mg da OxyContin 3 matene kaj 3 ĉe enlitiĝo kaj
estis preninta ilin. dum pli ol 8 jaroj... Suĉis!

Nun ekde la komenco de la oleo mi prenas nur 1 matene kaj 1 posttagmeze! Parolu pri miraklo almenaŭ tiel mi
vidas ĝin! La kuracistoj diris al mi, ke mi neniam povos malsupreniri aŭ ĉesi preni ilin. Knabo, faris "Rick
Simpson" kaj mi pruvas, ke miaj kuracistoj malpravas.

Mi faras ĝin kaj mi sentas min pli bone ol mi faris tiujn malbenitajn venenpilolojn! Kvankam mi estis sur tiel
alta dozo de la OxyContin mi ankoraŭ spertis doloron, tagon post tago, ne dormis kaj ne manĝis...

Hodiaŭ mi estas sen doloro, dormas normale kaj manĝas pli! Kaj mi ne ĉesas mian serĉon por forigi ĉi tiujn
pilolojn, kiujn mi esperas, kiam mi estos sur la oleo dum unu monato, mi tute seniĝos! Bondeziru al mi!“ Nancy

Mi fakte havas skizofrenion kaj mi uzas medicinan kanabon por kromefikoj rilataj al mia kondiĉo, kiel angoro
kaj sendormeco. La medikamento funkcias, ekde kiam mi pli ofte komencis kuraci mi povis dormi, kion mi
antaŭe ne povis.

Multaj miaj simptomoj aperas kiam mi mankas dormo. Neniam mi spertis voĉojn dum kanabo, mi sentas, ke ĝi
efektive protektas min kontraŭ ili...“ Jose

-- Mi konsentas, Jozefo, maldormo estas la kaŭzo de multaj mensaj kondiĉoj. Tute logike, kiam oni ne sufiĉe
dormis, oni ne sentas sin tiel bone kiel li/ŝi farus post dek horoj da refreŝiga dormo post manĝado de la oleo. JB

“Ju pli da sedativo des pli bone. Mi uzas ĝin nokte antaŭ ol enlitiĝi kaj ĝi funkcias. Mi nun dormas 8 horojn tuj.
Ripozo estis la plej bona afero por mi. La 80% kaj pli forto bezonas iom da tempo por ke vi kutimiĝu al ĝi, sed
vi atingos tien. Komencu per 0,01 ml kiel direktite kaj laboru de tie. Mi provis 0,025 por komenci... venontfoje
mi prenis nur la 0,01 ml. La 0,025 ml metis min sur la kanapon dum 10 horoj. Atentu sed memoru preni ĝin.
Kiel mi diris, Nokta tempo estas la Ĝusta tempo por mi. Povas funkcii tage kaj RIPOZI nokte." Johano

“Mi donas la oleon al mia fianĉo (Jason) kaj li ne estas prenita multe kaj ĝi tiel lacigas lin. Li dormas plejparto
de la tago. Mi forigos lin de ĝi dum unu aŭ du tagoj nur por vidi kiajn ŝanĝojn ĝi faras... tiam eble donu al li
iomete kiel 1/2 grajno da rizo (almenaŭ tion ni legis) eble ni rapide batis ĝin por li.” Jasono
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-- Jason, la dormema sento estas en ordo kaj vi volas ke la paciento dormu kiel eble plej multe. La sedativa
efiko eluziĝos post kelkaj semajnoj sed ĝi ne estas io nedezirinda, male. Bondezirojn, JB

Q: Farante iom hodiaŭ por viro, pri kiu la blankaj manteloj diris, ke li havas du semajnojn por vivi kaj ke ili
nenion pli povas fari por li. Mi esperas havi bonajn novaĵojn por ĉiuj baldaŭ. Provante ankaŭ igi lin ĉesi fumi
kaj ŝanĝi sian dieton kaj pli por doni al sia imunsistemo batalŝancon. Dankon Rick kaj JB pro via scio kaj doni
al ni veran kuracon.

A: Dave, lasu lin fumi, ne gravas se li manĝas la oleon. Krome, li multe dormos, do li tamen ne tiom fumos.

Koncerne ŝanĝi la dieton nun, nu, li devus ŝanĝi ĝin racie sed ne draste, lasu lin manĝi kiel li sentas. Ne nepre
kolbaso, sed io racia, Pliigu la pH de sia korpo, igu lin manĝi semojn el du pomoj ĉiutage. La plej grava afero
estas enigi en li kiel  eble plej  rapide kiel  eble plej rapide.  Ankoraŭ estas ŝanco. Kombinu manĝi la oleon,
supozitoriojn, vaporadon kaj topikan uzon por plej bonaj rezultoj. Eĉ se li ne sukcesos, li vivos maksimuman
vivkvaliton ĝis la fino,  kaj ankaŭ tio estas tre grava.  Mi certas,  ke estos pli  ol  du semajnoj,  sed ni vidos.
Kuracistoj ne ĉiam pravas kun siaj antaŭdiroj kiam la oleo eniras. Bondezirojn, JB

“Mi dormas tre profunde, kaj pli longe ol kutime. Post kiam mi leviĝas, mi sentas min tre ripozita, ne mizera
kiel kiam mi fumas." Terry

“Mi dormas bone kaj sonĝas sed mi vekiĝas malĝoja. Daŭras horojn por aperi kaj tiam ĝi daŭras longe, longan
tempon. Mi uzas ĝin ĉiunokte. Ĝi forigas mian artritan doloron kaj lasas min dormi." Katerino

"Mi havas kanceron kaj dormapneon. Mi ne nur ricevas mirindan dormon, mi ne vekiĝas pro varmego. Ĝi estas
beno.” Stephanie

"Ĝi sentas kiel esti feliĉe morta!" Mal

“Mia menso sen ĝi estas kiel Novjorka trafikŝtopiĝo. Kun ĝi - ĝi faciligas ĝin en Zen-ĝardenan staton dum
daŭre funkcias sur normala nivelo." Andriso

"Mi havas dormmalsanon dum 20 jaroj, RSO-oleo helpis min dormi unuafoje kaj mi estas sen doloro vekiĝante!
Jes!” Bonjo

"Mi havas herniitan diskon, kiu premas mian sciatan nervon, kaŭzante severan doloron pafi de mia malsupra
dorso malsupren de mia maldekstra kruro ĝis miaj piedfingroj. Mi prenis 3 ibuprofenon ĉiujn kvar horojn nur
por ke mi povu ellitiĝi kaj povi marŝi. Mi komencis preni la oleon antaŭ preskaŭ du semajnoj por la doloro kaj
inflamo. Mi nun postulas neniun ibuprofenon, mi dormas pli bone ol mi iam ajn, miaj kunlaborantoj komentis
pri miaj pli bonaj humoroj kaj ĝenerala feliĉo. MI SENTAS BONE!" Jennifer

Mi donis al mia 14-jara Pit la oleon dum 4 semajnoj nun por kancero. Ŝi kelkfoje iom "sakiĝas" kaj ebriiĝas
kiam mi donas al ŝi tro multe, sed kiam la hekteco foriĝas, ŝi dormas kiel hundido.

Ŝi rifuzis preni veterinarajn medikamentojn, do ni ricevis iom da oleo anstataŭe. Ankoraŭ fruaj tagoj sed mi
registras ŝian progreson. Necesis ĉirkaŭ unu semajno por ŝi alkutimiĝi al la oleo kaj ree disvolvi apetiton. Mi
estas ĵaluza, ĉar ni povas en ĉi tiu etapo nur pagi la oleon por ŝi Amu ĉies belajn rakontojn!”

"Mi havas Socian fobion (pli bone nomatan kiel socia angoro-malordo), deprimon kaj sendormecon. Neniam
prenis la oleon, ĉar mi ne povas trovi ĝin ĉi tie kie mi loĝas, ankaŭ ne povas kultivi kaj ĉerpi ĝin mem... sed mi
ja fumis ĉirkaŭ dek fojojn, kion mi sentis estis ke post la unua fojo, mi povis. nun dormu kiam ajn mi sentis
laca, mi havis mian "tutvivan-sen-depresian-monaton", neniam sentis min tiel feliĉa (neniu depresio) kaj kun tiu
tuta vigleco eĉ prenante la plej potencajn medikamentojn (kiuj kondukas min al aliaj sanproblemoj). ) pro tio,
ankaŭ mia socia angoro (fobio) multe malpliiĝis kaj mi ne bezonis esti “alta” por senti tion, se mi fumus 1 aŭ eĉ
2 tagojn antaŭ ol mi devas eliri kaj paroli kun aliaj homoj. , resti en publika loko (tion, kion ĉi tiu malordo
maleblas), NUN MI POVAS FARI TION, sentis sin viva denove kiel "normala homo", neniu medicino faris
tion. La problemo estas, pro leĝoj, precedenco de la herbo, plus socia antaŭkoncepto kaj nescio pri la planto, mi
eĉ ne plu povas fumi ĝin,  ne volas  "altiĝi",  nur volas  vivi  denove sen tiuj  vivlimigaj  aferoj,  Estas  multaj
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anonimaj. homoj kiuj vivas kiel mi kun ia fobio kaj aliaj malordoj kaj mi pensas, ke la oleo povas esti la solvo."
Paŭlo

"Vi povas demandi al Rick kaj aŭ JB, ni trovis, ke uzi produkton, kiu estas 20-30% sativa, estas unu el la plej
bonaj kombinaĵoj por problemoj rilataj al angoro." Brewster

-- Ni ŝatas labori kun indika dominaj sativaj krucoj kun 20% THC aŭ pli, ĝuste pro ĉi tiuj kialoj. La efikoj de la
plej bonaj oleoj estas ekstreme potencaj kaj sedativaj, tamen eŭforaj kaj eĉ pli bonaj afrodiziaj. Kiam vi donas al
paciento medikamenton kun tiaj  efikoj, vi povas esti preskaŭ certa,  ke ili  ĝuos preni ĝin. Kiu ne farus? Vi
dormas bone, vi vekiĝas bone ripozita, eŭfora kaj plena de deziro feliĉigi iun. Kiu ne ŝatus tion? JB

"Mi dankas lerni pri la RSO ĉiutage kaj kion ĝi faris por homoj/bestoj. Se ĉi tiu oleo faras tion, kion oni diras,
oni devas krii ĝin de la plej alta monto - ne trankviligi. Mi ne havis personan sperton pri ĝi, sed certe se mi aŭ iu
ajn, pri kiu mi zorgas, trovus, ke ni bezonas ĝin.

Intertempe mi legas tiom da afiŝoj kiel eble. Mi ankoraŭ ne legis afiŝon, kiu diras: "Dankon Rick Simpson - mi
estis tute sxtonigita, ĝi estis mojosa, ulo."

-- Dankon pro via subteno, Debbie Nolan, mi certas, ke vi skribos afiŝon, kiu diros ĝuste tion tre baldaŭ. La
sento en la korpo, kiam oni ingestas la ĝustan dozon de la ĝusta RSO por ili, povas esti priskribita nur kiel "tre
malvarmeta". Aŭ ekstreme malvarmeta. Aŭ eble mirinde malvarmeta. Ĝi estas unu el la plej agrablaj sentoj,
kiujn oni povas sperti, ĝi estas tre natura, trankviliga kaj trankviliga.

Kiel ni diras, plej bonaj oleoj havas tre sedagan, tamen eŭforian efikon kiam ili estas ingestitaj. Do vi dormas
bone kaj poste vi vekiĝas ridante kiel infano. Kaj kiam oni dormas bone kaj vekiĝas ridante, oni pli verŝajne
sentas vin bone kaj ripozas ol kiam oni ne dormas bone kaj ne vekiĝas ridante. Kaj kiam vi sentas vin bone kaj
ripozita, via korpo logike resaniĝos kaj pliboniĝos. Neniu raketscienco, kiel ĉiam kun kanabo-medicino. JB

"Kvankam  la  endocannabinoida  sistemo  influas  ampleksan  varion  de  biologiaj  procezoj  (kiel  apetito  kaj
dormo), spertuloj opinias, ke ĝia ĝenerala funkcio estas reguligi homeostazon.

Homeostazo estas ŝlosila elemento en la biologio de ĉiuj vivaĵoj kaj estas plej bone priskribita kiel la kapablo
konservi  stabilajn internajn  kondiĉojn kiuj  estas necesaj  por supervivo.  Malsano estas simple rezulto de iu
aspekto  de  malsukceso  en  atingado  de  homeostazo,  igante  la  endocannabinoidan  sistemon  unika  celo  por
medicinaj aplikoj."

--Alivorte, ĉio temas pri la ekvilibro. Nenio nova. JB

Glaŭkomo, Restariganta Vidon

"Glaŭkomo kaj ĝiaj efikoj povas esti regitaj sufiĉe facile en la plej multaj kazoj, ĉar multaj varioj de kanabo
efikas  por  draste  redukti  okulan  premon.  Ne  estas  malofte,  ke  persono  suferanta  de  glaŭkomo,  kiu  uzas
kanaboleon, vidas grandan plibonigon en sia vizio. Multaj pacientoj eĉ devas ŝanĝi siajn okulvitrojn ĉar iliaj
malnovaj receptlensoj nun estas tro fortaj.

Ĉu vi pensas, ke estas senco, ke okulkuracistoj eĉ ne mencios kanabon kvankam ĝi estas konata kiel efika ekde
almenaŭ la 1800-aj jaroj?
Denove, kanaboleo farita el la ĝustaj streĉoj estas tre efika traktado por glaŭkomo kaj mi scias pri nenio pli bona
aŭ pli sekura por redukti okulan premon. La efiko de kanabo sur okula premo estas konata de tre longa tempo,
tamen la medicina sistemo provas eviti eĉ diskuti pri la uzo de kanabo por glaŭkomo. Bedaŭrinde, ŝajnas, ke
multaj kuracistoj hodiaŭ multe pli temas pri mono ol pri resanigo. Mi ne povas klarigi kiel okulkuracisto povas
sidi tie kaj rigardi pacienton malrapide blindiĝi kaj ne diri al la paciento kion kanabo povas fari por ilia kondiĉo.
Tro ofte,  finfine,  pacientoj  tute  perdas sian vizion,  ĉar  ili  blinde fidis  la konsilojn de siaj  kuracistoj.  Havi
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pacienton perdi sian kapablon ĝuste vidi ne ŝajnas multe signifi por multaj okulkuracistoj. Tamen, Mi opinias,
ke tio, kion ili faras, estas hontinda kaj mi tre bedaŭras tiujn, al kiuj oni rabis sian vizion sen alia kialo ol
avideco." Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina Planto

"Mi ĵus faris aron da "kanaboleo" antaŭ kelkaj noktoj kaj aron da butero. Mi donis la oleon al paciento de cerba
tumoro, antaŭ ol preni la oleon ŝi estis preskaŭ blinda, post unu monato de preni la oleon, ŝia vidpovo estis
preskaŭ plene restarigita. Vi ne ricevus la samajn rezultojn de butero. Vi ricevas kuracajn rezultojn de butero,
tamen la oleo estas multe pli koncentrita formo de medikamentoj, kaj ĝi funkcias por preskaŭ io ajn, aferoj estas
simple mirindaj." Dion

“Buŝe prenita estas restarigi la vidon de mia patrino. Ŝi estas laŭleĝe blinda en sia maldekstra okulo. Vundo
lasis ŝin sen lenso kaj pluraj operacioj lasis ŝin kun glaŭkomo. Ŝi estas sur la RSO dum jaro kaj duono nun -
uzas ĝin ĉiutage. Ŝi neniam rimarkis kiom da vidkapablo revenis ĝis ŝi surmetis iom da okulŝminko. Ŝi estas
blinda en tiu okulo dum 40 jaroj, do ŝi trejnis sin kiel apliki okulŝminkon kun la okuloj fermitaj. Estis la nura
maniero kiel ŝi povis apliki ĝin al sia bona okulo estis fermi sian bonan okulon lasante ŝin tute blinda. Nu, la
lastan fojon, kiam ŝi fermis sian bonan okulon, ŝi efektive ekvidis kaj fokusiĝis el sia blinda okulo. Ŝi portas
ŝminkon nur foje, do ŝi ne estas precize certa kiom longe pasis antaŭ ol ŝia vido komencis reveni, sed post
estado sur la oleo dum pli ol jaro ŝi nun povas distingi bildojn, kolorojn, kaj eĉ legis certajn aferojn el ŝia
malbona okulo! Mi tenis supren sakon da Lay-Chips, kaj de trans la tablo ŝi povis legi lay. Ŝi pensas, se ŝi havus
novan lenson, ke ŝia vizio estus tute  restarigita.  Por akiri  novan lenson ŝi devas esti  enmetita  en liston de
organdonacantoj- Mi ne certas, ke ŝia asekuro kovros ion tian do nuntempe- Ĉi tiu oleo donis al ŝi miraklon-
miraklo de vidado kie iam estis nur mallumo. ! Do mi dirus, NE NECESAS GUTOJ- Nur konstanta provizo!
Nun, ekplantu vian kuracon! Ho Jes- Ŝi EKAŬ NENIUJ AVIDON pri GLAUKOMO!” Lindsay Por akiri novan
lenson ŝi devas esti enmetita en liston de organdonacantoj- Mi ne certas, ke ŝia asekuro kovros ion tian do
nuntempe- Ĉi tiu oleo donis al ŝi miraklon- miraklo de vidado kie iam estis nur mallumo. ! Do mi dirus, NE
NECESAS GUTOJ- Nur konstanta provizo! Nun, ekplantu vian kuracon! Ho Jes- Ŝi EKAŬ NENIUJ AVIDON
pri GLAUKOMO!” Lindsay Por akiri novan lenson ŝi devas esti enmetita en liston de organdonacantoj- Mi ne
certas, ke ŝia asekuro kovros ion tian do nuntempe- Ĉi tiu oleo donis al ŝi miraklon- miraklo de vidado kie iam
estis nur mallumo. ! Do mi dirus, NE NECESAS GUTOJ- Nur konstanta provizo! Nun, ekplantu vian kuracon!
Ho Jes- Ŝi EKAŬ NENIUJ AVIDON pri GLAUKOMO!” Lindsay

Maloftaj aŭ Ne-Tiel Oftaj Malsanoj kaj Malsanoj

D. Saluton Rick/JB, ĉu vi iam aŭdis pri malofta malsano Porfirio? Se jes, ĉu vi traktis iun kun RSO kaj kiaj estis
la rezultoj?

R. Ne, mi ne havas. Sed juĝante laŭ tio, kion mi legis pri ĝi, mi ne vidas kialon, kial la oleo ne helpu kuraci ĝin
aŭ regi ĝin. Ĝi certe helpos kun simptomoj de ĉi tiu malofta kaj certe tre malagrabla kondiĉo.

Mi sekvus la protokolon en nia retejo, mi manĝus la oleon kaj uzus ĝin en supozitorioj (tiel ĝi iros ĝuste en la
sangocirkuladon). Mi uzus la oleon topike en tinkturo aŭ salvo por haŭtaj kondiĉoj/manifestiĝoj (ĝi forigos ĉian
jukadon kaj alian malkomforton).

Mi manĝus almenaŭ 60g dum du aŭ tri monatoj, mi ne uzus kemiaĵojn, mi simple sekvus la instrukciojn de Rick
Simpson. Se 60g ne resanigos ĝin aŭ regas ĝin, mi manĝus aliajn 120g. Kaj se tio ne alportus kontentigajn
rezultojn, tiam mi simple komencus bati la oleon en mi, unu du tri gramojn tage aŭ eĉ pli, se mi povus preni ĝin,
kaj mi simple manĝus tiom multe kiom mi havus kiel eble plej rapide. . Kial? Ĉar kiam la oleo ne helpas vin,
estas sufiĉe malprobable, ke vi trovos ion alian, kio tion faros. Ankaŭ, agresemaj malsanoj devas esti traktitaj
agreseme. Bondezirojn, JB

“Do bonaj  novaĵoj  JB & RICK!!! Mi iris  al  kuracistoj  hodiaŭ  por miaj  testrezultoj!  Mia tiroido,  kiu estis
neaktiva kaj kuracita dum 22 jaroj, estas nun tro aktiva! Mi mem ingestas RSO plentempe nur dum unu monato,
mi ankaŭ frotas tinkturon ĝuste en mian gorĝon kaj ankaŭ vaporas RSO! Mi estas tiel ekstaze feliĉa pri ĉi tio!
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Li estas vere bonega kuracisto, kiu estis tie kaj subtenis min tra ĉi tio ĉio kaj bone scias, MI FAKTE UZAS
RSO-OLEON! Estante la kuracisto li estas, li ankoraŭ volas fari ultrasonon sur mia tiroido por kontroli iujn
nodojn! Kion vi pensas pri la ultrasono?

Mi ĉiam prenos ĉi tiun oleon kun fiero dum la resto de miaj tagoj, ĉi tio sentas, ke tio estas la afero ĝuste!
Preskribaj medikamentoj estas MABLAJ! Mi ankaŭ havas multajn sanproblemojn, kiujn mi nuntempe traktas
per ĉi tiu mirinda oleo! Chiari Misformiĝo tipo 1 de la cerba tigo ankaŭ mi havas severan karpan tunelon kaj
multe pli!

Mi estas 45 jarojn juna hodiaŭ, ne sentas min batita kaj vundita kiel mi kutimis senti! Ĉu mi menciis, ke mi
ankaŭ  havis  cerban  kirurgion  antaŭ  7  monatoj  kaj  mi  ne  uzis  narkotaĵojn  ekde  mia  kirurgio  pro  hepata
malsukceso de la drogoj! Mi vere estas pruvo, ke ĉi tiu oleo estas de DIO! Ĉi tio estas ĉio, kion ni devus
konsumi kiel medikamenton!

Dankon JB kaj Rick pro ĉio, kion vi faras el la fundo de mia koro! Ne plu tiroidaj medikamentoj, JAJ!!!!!!!!!!!
Margene

-- Gratulon, Margene. Koncerne la ultrasonon, nu, mi pensas, ke vi scias la respondon. Ju malpli da skanadoj
des pli bone, tion mi povas diri.

Mi persone ne alproksimiĝus al iu ajn, kiu ne parolus al mi pri la oleo dum 22 jaroj sed se vi pensas, ke tiuj
homoj ankoraŭ havas ion por diri al vi, bonvolu paroli kun ili, nome se vi vere interesiĝas pri tio, kion ili devas
diri. pri medicino. Sed tion mi lasus ilin fari, nur parolante, tiel ili ne povas vundi vin tiom multe kiom ili farus,
ke ilia parolado tradukiĝis al "bezono" konsumi kelkajn pilolojn laŭvole.

Bondezirojn kaj tenu for de tiuj, kiuj pasigis 22 jarojn donante al vi malĝustajn konsilojn. Estu feliĉa, ke vi
travivis iliajn "traktadojn", aliaj ne estis tiel bonŝancaj. JB

"Ĉu kanaboleo povas esti uzata por trakti rabion?" Aami

-- Aami, jes, sed verŝajne necesos meti la pacienton en komaton dum iom da tempo, kun tre altaj dozoj de la
oleo, precipe en progresintaj kazoj. JB

“Mia  flegisto  havas  pacienton,  kiu  estas  diagnozita  kun  Lupo  kaj  hidrarga  veneniĝo  tra  ŝia  korpo.  Post
proksimume jaro ĝis nun kun uzado de ŝia memfarita oleo, hidrarga veneniĝo tute malaperis kaj la Lupo estas
diable preskaŭ for. Harfolikloj estis prenitaj ĉiujn 2 semajnojn por vidi ĝuste kio kaj kiom da venenoj estas en
ŝia korpo por la ĝisdatigoj de ŝia sukceso. Vere estas mirinda kio povas esti kuracita nature. Kostas iom, sed
tamen pli sana kaj valoras la vivon!” Jesse

"Mi estis diagnozita kun primara mieloida fibrozo, ricevis medikamentojn kiuj helpis sed ne estis kontentigita
pro kreskantaj doloroj kaj neniu apetito kaj malaltiĝo de sangokalkulo, pliigita lieno grandeco, sendormeco.
Post preni ĉi tiun medikamenton dum unu jaro kaj sentante neniun realan fundamentan ŝanĝon mi decidis provi
RSO, nur 1 monaton sur la oleo, mia doloro estas neekzistanta, apetito revenis, sangokalkulo pliiĝas, dormante
kiel roko." Aguae

"Mi uzas ĝin por trakti mian medicinan anomalion... pluraj hospitaloj en mia regiono diras, ke ĝi ne devus esti
ebla...  sed  la  RSO estas  mirinda...  Mi  malakceptas  VP-ŝunton  en  mia  korpo,  mi  havas  konektivan  histan
malsanon  kaj  plurajn  aliaj  maloftaj  problemoj...  4  cerbaj  operacioj  en  36  tagoj  kaj  mi  rifuzis  plenigi  la
narkotaĵojn... nur medicina mariĥuano, RSO kaj spirado... Mi neniam resaniĝis tiel rapide en mia vivo... eĉ kiel
miaj laboratorioj montras mia korpo estas tiel fuŝita, mia doloro fakte ne estas tiom malbona...” Katie

“La sekvanta estas de sinjoro, kiu estis implikita en grava aŭtoakcidento en 1977. Li suferis de vizaĝparalizo,
larmaj duktoj ne funkciis, li devis uzi okulajn lubrikaĵojn, parta perdo de vizio en unu okulo. Aldone li havis
kapvundon rezultigantan  memorproblemojn,  parolproblemojn.  Li  marŝis  kun bastono kaj  pasigis  ĉiujn tiujn
pasintajn jarojn en doloro. Ĉi tio estas el mesaĝo, kiun li sendis. == “La oleo riparas min ĉe ĉela nivelo. La tuta
cikatra histo de mia dekstra malaperis! Mi nun havas movon de mia dekstra okulo. Mi eĉ povas rideti, nun la
paralizo en mia vizaĝo foriras. Ĉio ĉi okazis en la lastaj 6 monatoj. Unufoje pro la doloro de la tumoro mi
pliigis mian dozon al gramo kaj 11/2 gramoj tage dozitaj dum la tuta tago. Antaŭ kelkaj monatoj mi rigardis
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televidon kaj mi rimarkis, ke mi povas vidi la dekstran flankon de mia nazo. Unuafoje mi vidis tion ekde 1977.
Mi komencis ekzerci ĝin. Mi nun havas plenan movadon." Kanaba Oleo... ne nur por kancero Peeps." Corrie

Bestoj - Atestoj

"Mi traktis la tumoron de mia hundo sur lia orelo kun RSO... Ĝi estis GRANDE kaj nun ĝi FORIS!!!!" Andrea

"Mia hundo havas ostersarkomon (ostokancero). Mi amputis lian kruron antaŭ semajno, kaj li devas komenci
kemio post unu semajno. Kun lia kancero, ĝi kutime disvastiĝas al la pulmoj, 95% de hundoj mortas pro pulma
kancero ene de jaro. Se ĝi estus via hundo, ĉu vi komencus la oleon nun kaj ankoraŭ farus la kemion, aŭ ne
kemion kaj rektan oleon? Por homoj, vi komencas per rizgrajno, per hundo de 70 funt., ĉu vi komencus per
triono de tio dufoje ĉiutage? Dankon pro legi ĉi tion kaj mi fervore atendas vian respondon.” Eda

“Eda, la oleo savis nian altvaloran hundon Sophie. Ŝi estis mortanta. Donu al via hundo la oleon kiel eble plej
frue... Kemio mortigos ŝin. Preĝoj kun vi...” Brewster

“Mi ĵus ricevis vere bonegajn novaĵojn pri la hundo de miaj amikoj, kiujn mi nur devis konigi! Antaŭ kelkaj
monatoj, ŝia pitbull Maximus havis tumoron ene de unu el siaj malantaŭaj kruroj, kiu kreskis sen kontrolo. La
Bestkuracisto diris al mia amiko, ke ŝi devas pagi pli ol 3 milojn por esti amputita de lia kruro, aŭ ĝi disvastiĝos
kaj li mortos ene de unu jaro. Ĉi tio okazis antaŭ ĉirkaŭ 4 monatoj. Tiam, kiam mi vidis ŝian staton pri lia
planita kirurgio, mi mesaĝis al ŝi kaj sugestis manĝigi al li Kanaban oleon anstataŭe. Ŝi supozis, ke ŝi provos la
naturan traktadon antaŭ ol fari ion drastan kaj neinversigeblan kiel amputon. Feliĉe por ŝi (kaj Maximus), ŝi jam
havis Kanaban karton ĉar ŝi loĝas en Kalifornio. Do, ŝi iris al Cannabis-apoteko kaj prenis kelkajn. Ŝi manĝigis
al li 1 guton da oleo ĉirkaŭ la grandeco de pizo, dufoje ĉiutage kun liaj manĝoj. Tuj ŝi diris, ke ŝi rimarkis, ke li
malpli doloras kaj sentis sin multe pli komforta. Krome, liaj manĝkutimoj tuj revenis al normalo. Post kelkaj
semajnoj li eĉ povis kuri sen lami, do ŝi nuligis lian operacion kaj restis kun la natura kuracado. Ŝi ĵus revenis
hejmen de Vetkontrolo hodiaŭ,  kaj eksciis,  ke lia tumoro TUTE FORAS. Neniu spuro de la tumoro restis
malantaŭe. La bestkuracisto estis vere ŝokita kiam ŝi rakontis al li kiel ŝi resanigis lin.

FYI: Ĉi tiu estas la tria hundo, kiun mi konas, kiu estis savita de Kanaba oleo. Mi ankaŭ konas multajn homojn,
kiuj ankaŭ estis savitaj. Se vi ANKORE pensas, ke Kanabo ne kuracas kanceron, tiam vi ne atentis. Mi scias la
veron jam de jaroj, kaj mi neniam trovis iun ajn, besto aŭ homo, ke Kanaba oleo ne sukcesis savi." Lara

“Kancero de la limfoma T-ĉelo CLCT-1 de iu infano estas FOR! Ni iros al la bestokuracisto nur por provoj
ĉiujn tri semajnojn por CBC-oj por mezuri kalciajn nivelojn kaj FNA por kontroli ruĝblankan sangokalkulon
por kanceraj t-ĉeloj. Ŝi ne plu bezonas preskribitajn medikamentojn sed ni konservos ŝin sur la Rick Simpson
Oleo, kiu kuracis la kanceron ĉiutage por la resto de ŝia vivo. Ni estas Dankema Familio.” Iu Infano Bezonas
Miraklon

“Mirinda rakonto! Mi faras kaj prenas RSO por sanservo ĉar mia familio havis multe da kancero. Mi komencis
doni ĝin al miaj hundoj same kiel ili  ambaŭ havas malgrandajn tumorojn kaj mia Ŝetlanda ŝafhundo havas
Diskoidlupon, formon de hunda lupo. Ĝi estas nekredebla! En kelkaj semajnoj unu el la tumoroj de la hundo
ŝrumpis je 70% kaj la alia hundo kun lupo fartas mirinde! Por la unua fojo en jaroj ŝia ruĝa, ŝvelinta kaj dolora
nazo resaniĝas! Mi provis receptojn,  steroidojn, dieton kaj nenio helpis. La RSO resanigas la lupon de mia
hundo, mi scias, ke ĝi ankaŭ povas helpi homojn! “Aŝley

"Mia kato ricevis 1/4 -1/3 grajnan rizo grandecon 2-3 fojojn tage por trakti kaj dolĉi sian kronikan inflaman UTI
kiam multoblaj vicoj da fluidoj, antibiotikoj kaj medikamentoj ne povis, ankaŭ metis lin en krudan dieton kaj li
estas. ĝi ne reokazus. Kompreneble por kancero vi uzus pli altan dozon. Ĝenerale mi provas trovi la dozon, kiu
ŝajnas ne tro draste tuŝi ilin - ĝi neniam vundos ilin sed posedanto rimarkus dormemon, senkontinecon, eble iom
da ebrio. Kompreneble en kancero vi ne zorgas - nur ellaboru ilin kiel eble plej rapide al pli altaj dozoj iom post
iom.

Ĉi  tio  estas  por  "prizorgado"  -  ekzemple  mia  hundo,  al  kiu  oni  forigis  okulon  de  glaŭkomo  (kaj  faras
TREMENDA), riskas ke ŝia alia okulo faru glaŭkomon, do mi dozas ŝin almenaŭ dufoje tage per iom da oleo
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kaj trovis bonan. dozo kiu ne kaŭzas la incontinencon ktp sed ŝi ankoraŭ ricevas sian oleon. Mi havis ŝin preni
pli antaŭ la okulo enuc por doloro. Mi vere sentas, ke la oleo ankaŭ helpis ŝin pli ol konvenciaj doloroj post
operacio - la 1-an aŭ 2an tagon ŝi havis 1-2 dozojn de veterinaraj rx'd dolormedikamentoj tiam mi iris nur al
RSO, je la tago post sia kirurgio ŝi jam volis ludi pilkon denove kaj estis kaj estas feliĉa knabino. Chloe efektive
lekos la RSO de mia fingro - male al mia kato kiu malamas ĝin. LOL (...)

Mi ne trovas ke RSO kaŭzas angoron ĉe bestoj - lumsentemo povas esti rimarkita kun pli altaj dozoj.

Mi eĉ uzis RSO ĉe mia puĉo – li estis tre maljuna kaj iun tagon vekiĝis, ke li subite tre malfortiĝis, eble li havis
apopleksion. Mi donis al li etajn dozojn da RSO dum la tago por nur teni lin dormi - tiun vesperon li ŝajnis
vekiĝi - skuante la kapon kaj agante kiel miaj hundoj faras kiam ili manĝas kanabon, mi nur lasis lin dormi
komprenante kion ajn lia korpo intencas. faru almenaŭ li ne suferas nek suferas - mi havis duonan ideon, ke li
vekiĝos bone - bedaŭrinde li forpasis, sed lia vivokvalito ĝis tiu lasta tago estis bonega, do mi sentas, ke la RSO
donis al li la plej bonan lastan tagon. ebla. Mi scias, ke li ne doloris kaj li dormis tre trankvile kaj mi scias, ke ĝi
ne estis tro da RSO, ĉar li estis dozita matene kaj frua posttagmezo, poste nenio kaj mi kontrolis lin tre malfrue
tiun vesperon, ke li nur dormis - li povis vekiĝi sed li volis nur dormi.”

Whitney -- Plej bona vivokvalito ĝis la fino, tio estas kio ankaŭ tre gravas kiam la oleo estas implikita. Dankon,
JB

“Hieraŭ Chloe, mia 8-jara steriligita ino Heeler vulpo-terhundo estis diagnozita kun glaŭkomo en unu okulo. La
premo estis tre alta en ŝia 1 okulo kaj ŝi eble estos blinda en ĝi konstante. Ni faris krizan traktadon kun IV-
likvaĵoj kaj manitolo kaj ŝi estas sur kelkaj medikamentoj. La premo malpliiĝis iom sed ne multe, kaj ŝi ne ĝuas
la alĝustigon al vivo duonblinda nun. Mi volas trakti ŝin per la RSO ĉar ĝi estis nekredebla por mia edzo kaj la
propra doloro de mi kaj mi vere kredas je la oleo kaj la rakontoj kiujn homoj rakontas ĉi tie estas nekredeblaj.
Mi ne volas, ke Chloe finu ricevu glaŭkomon en la alia okulo kaj mi volas resanigi ĉion, kion mi povas en la
tuŝita okulo. Mi komprenas, ke multaj dorlotbestoj estis helpitaj de la oleo kaj mi estus tiel feliĉa se Chloe
povus reakiri sian vizion aŭ eĉ iun vizion en la tuŝita okulo... Dankon pro ajna helpo aŭ konsilo!

-- Whitney, simple prenu ŝin sur la oleon. Iuj oleoj estas pli bonaj por glaŭkomo ol aliaj. La plej facila maniero
ekscii pri kiom efika ĝi povus esti estas preni dozon kaj rigardi viajn okulojn matene. Se ili estas puraj, serĉu
alian streĉon aŭ kombinaĵon de trostreĉoj, se vi havas multajn aĵojn por purigi sur ili, plej verŝajne ĝi estas bona
streĉo por malpliigi intraokulan premon. Bondezirojn, JB

"Dankon JB! Hieraŭ mi pensis, ke ni faris nekredeblan progreson, la okulo estis klara (mi eltiris goop el ili la
tutan tagon) & la pupilo ne estis plene dilatigita & kvankam ĝi ne kongruis kun la pupilo de la alia okulo mi
pensis, ke ĝi respondas al lumo, sed ĉi-matene ĝi aspektas denove tute nuba. Eble en la hela lumo kiel hieraŭ ĝi
aspektos pli bone... Kiom kaj kiom ofte vi rekomendas, ke mi dozu ŝin? Ĝis nun mi faris tre tre malgrandan
grandecon de pizodozo, ŝi estas nur 30# kaj ĝi ŝajnas influi ŝin, ĉi tiuj hundoj ĉiam amis manĝi tigojn kaj foliojn
aŭ bildaĵojn, fumi ktp. Do mi povas scii kiam ŝi estas tuŝita. ankaŭ de la oleo kaj ĝi ŝajnas influi ŝin iomete
simile  al  se  ŝi  manĝus  tigojn,  tio  tamen  ne  maltrankviligas  min,  mi  iom  sentas,  ke  tio  signifas  ĝian
"funkciadon"." Whitney

-- Whitney, mi donus ĝin al ŝi kun io bona du aŭ tri fojojn ĉiutage. Ju pli vi eniras ŝin kaj des pli rapide, des pli
bone. Eĉ ŝi devis dormi unu aŭ du tagojn, kiu zorgas. Iom da kanabo induktita komato ne povas dolori. JB

“Al mi sonas bone! Mi faros tion hodiaŭ. Ŝi estis sufiĉe zonkita ankaŭ hieraŭ. Dankon pro tiel rapida respondo
JB!” Whitney

“Mia  hundo  manĝis  parton  de  planto  hieraŭ  ĉar  li  sciis,  ke  ĝi  helpos  sian  stomakon  post  kiam li  akiris
postrestantan grason de koka vespermanĝo kaj manĝis amason da ĝi, ŝi multe paŝis kaj poste supren kaj poste
ripozis komforte. Divenu kio estis en ŝia vomaĵo -- potfolioj. Saĝa hundo." Sinjorino

“Saluton JB, mi ja donas la RSO al miaj ĉevaloj. Fakte, mi havis timon la pasintsemajne kun mia kastriĝo kiu
estis malsana, mi donis al li ĉirkaŭ 1/3 de gramo de nia ISO-oleo kaj li estis tiel Ŝtonigita!! Li estis sedativa.
Do...  ĝi funkcias ĉe ĉevaloj  kaj se 1/3 de gramo estas tiu sedativo sur ĉevalo,  imagu la sanigajn ecojn.  Li
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bezonis ĉirkaŭ 24 horojn por forigi la efikojn de ĝi. Mi reduktis lian parolan dozon al preskaŭ grajno da rizo por
prizorgado." Heather

"Pensu, ke ĝi estis en la 70-aj jaroj FDA unue raportis ke kanabo mortigas kancerajn ĉelojn... ĉio, kion mi scias,
estas, ke la stomaka kancero de mia kato ŝajnas malaperi,  ŝi nun bone manĝas, peziĝas kaj kuras kiel nova
katido..." Tony

“Mi donas al mia 19-jara kato dekarboksiligitan kanabon ekde decembro 2011. Ŝi estis tre letargia, fluanta feko,
signoj de kateca senileco... konato, kiu laboris ĉe bestkuracisto, sugestis, ke mi donu al ŝi 1/4 de aspirino, 1/. 4 t
metamucil... faris tion dum kelkaj tagoj tiam decidis provi la kanabon... Mi aspergas malgrandan kvanton en
ŝian malsekan manĝaĵon ĉiun duan tagon... ŝi ankoraŭ estas ĉe ni!!!” Lori

"JB, ni faris al ŝi plurajn arojn dum ni faras al ŝi novan aron ĉiujn 2 monatojn, ĉar ŝi prenas 1cc/tage. Ni uzis 2
malsamajn variojn. Ŝi nuntempe uzas la saman aron kiu kuracis la kanceron de mia kato." Charlie

“Mi devas danki vin. Mia amata kato de 14 jaroj estis diagnozita la 1-an de junio kun skvamoĉela karcinomo.
Mi kuracis lin per la RSO en UNU SEMAJNO! La bestkuracisto diras, ke ĝi estas miraklo. Mi rekondukis lin al
li la 8-an de junio kaj li demandis min ĉu ĝi estas la sama kato, ĉar la tumoro en lia buŝo preskaŭ malaperis kaj
li plene atendis, ke mi revenos, por ke li demetis lin. Nun li estas preskaŭ plene resaniĝinta. Mi amas lin kore
kaj devis danki vin pro dividado kiel fari la medikamenton ĝuste SENPAGA! ”

“Mia kato estis diagnozita kun 'rapide kreskanta, agresema, netraktebla,  neoperaciebla'  formo de kancero la
pasintan junion, skvamĉela karcinomo en lia septo, kiu estas tiel malbela kiel ĝi sonas. Li ricevis maksimume 1-
3 monatojn, kaj mia bestkuracisto milde sugestis, ke mi 'lasu lin nun'. Mi ploris, pensis pri tio kaj decidis, ke mi
simple ne povas vidi lin morti. Mi enretiĝis, malkovris, ke ekzistas multaj kuraciloj kontraŭ kanceroj. Komencis
doni al li kelkajn suplementojn, ktp. Li fartas bone, sed la kancero ankoraŭ kreskis kaj influis lian spiradon. La
tumoro finfine komencis kreski al la alia flanko de lia nazo, kaj en decembro li komencis iri malsupren. Mi
pensis, bone, jam estas tempo.

Tiam mi malkovris kanabon kaj kiel ĝi povas mortigi kanceron. Mallonga rakonto, Ted prenas la RSO ekde
decembro  nun.  Estis  iom situacio  en  la  komenco  akiri  ĝustan  eta  dozon,  ĉar  li  estas  kato.  Kaj  multe  pli
malgranda ol homo. Li dormas TRE pli bone, lia spirado estas pli bona kiam li dormas, lia apetito revenis,
kvankam ne al tio, kio antaŭe estis. Ĉio ĉi estas vojaĝo en progreso kaj mi ne scias kiel ĝi finiĝos.

Tamen, la tumoro ŝajnas platiĝi, kvankam tre malrapide. Mi pensas, se ĉi tio ne estus tia aĉa kancero, li verŝajne
resanigus antaŭ monatoj. Mia bestkuracisto estas ravita kaj impresita pri kiel li fartas. Do mi nur prenas ĝin tago
post tago kaj estas feliĉa ke la plej multaj el tiuj tagoj ŝajnas esti bonaj tagoj. Lia maksimuma limdato estis lasta
septembro do li fartas bone." Anne-Marie Leidl

“Jes!!!! Mi ankaŭ havas kanaban katidon. Altkvalita kanaboleo ŝparis al mi la devi elspezi 4800 USD al la
bestokuracistoj por buĉi... Mi volas diri uh... kirurgi la orelon de mia kato por forigi tumoron. Hura por Kanabaj
Katidoj kaj Kaninoj!” LinZy

“RSO-ish substanco savis la vivon de 40 funt. hundo -- etil-ekstraktita oleo alie identa al RSO uzita por savi
mian hundon kiu trinkis la kontraŭfrostigaĵon de la najbaro. La bestkuracisto diris per telefono, ke ŝi finis, tro
malfrue, kaj verŝajne ne travivos la 40-minutan veturadon por esti eutanigita, kaj mi konsilis komfortigi ŝin.

Mia lojala kunulo ŝaŭmis ĉe la buŝo, havis oftajn epilepsiatakojn, estis ege trovarmigita, kaj gorĝo tiel ŝvelinta
ke ŝi apenaŭ povis spiri, forpasante en kaj el konscio. -- nepre mortanta, sen demando.

Provante faciligi  ŝian trairejon de ĉi  tiu mondo, mi varmigis 1/2 gramon da oleo en kuleron da butero kaj
laŭvorte plenigis ĝin laŭ ŝia gorĝo per mia fingro, puŝante aperturon en ŝia ŝvelinta gorĝo. Ene de dek minutoj,
ŝi ne plu estis buŝŝaŭma, ŝia febro rompiĝis, ŝi spiras normale, ĉiuj konvulsioj kaj epilepsiatakoj ĉesis.

Ŝi trinkis akvon fervore, poste kuŝiĝis por dormi dum 12 horoj kaj vekiĝis en ŝajne perfekta stato, kurante kaj
ludante  post  minutoj  post  vekiĝo.  Mi  diris  al  mia  bestkuracisto,  kaj  petis  ŝin  publikigi  la  okazaĵon  en
kazesploro, kaj ŝi rifuzis, asertante, ke kanabo estas toksa por hundoj!" Alan
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"Ni uzas ĝin ĉe nia 14-jara chihuahua, kiu havas epilepsiatakojn.  Antaŭ kelkaj monatoj ni  pensis, ke ŝi ne
daŭros longe, do mi pensis, kial ne provi iom da oleo? Ene de unu tago ŝi estis kiel tute nova hundo! Ŝi manĝis
pli bone kaj sentis sin gaja kaj volis ludi! Ĉi tiu aĵo vere funkcias por multaj aferoj!" Mindy

“Ni ricevis hundidon, kiu estis tretita de tre granda homo. Ŝi estas ludila ĉiŭavo, ŝi havis kvar-de-kvar colojn,
kiu kovris ŝian tutan malsupran duonon. Ŝi vere malsaniĝis kaj komencis malvarmiĝi, do mi decidis, ke provi la
larmojn ne povas tro vundi ŝin.

Kiam mi unue dozis ŝin, ŝi apenaŭ povis movi sian kapon. Mi tamen ege feliĉas diri al vi, ke post semajno da
larmoj trifoje tage, ŝi estas feliĉa, sana kaj gaja pugokapulo. Dankon Rick kaj JB por elmontri nin al la vero.
Mia edzino kaj mi kredas, ke la larmoj savis ŝin.

Ni ne forgesu, ke mi dozis ludilon ĉihuahua kiu estis malpli ol funto kun gramo da RSO, 3 fojojn tage. Tio estas
3 gramoj tage al hundido, kiu pezis malpli ol funton, kaj estis ĉe la pordo de morto pro esti tretita de knabo kiu
estas pli ol 300 funt. Se kanabo estus efektive toksa, kaimana ankoraŭ ne estus kun ni, kurante freneza kaj
saltante pro herba fumo."

"Donis ĝin al nia tiam 13-jaraĝa por helpi ŝin kun artrito en ŝiaj malantaŭaj kruroj kaj koksoj... surprize, ni
ankaŭ ricevis ne nur risortan hundon sed ankaŭ 4 hundidojn. Neniel ŝi devus povi ankoraŭ havi litron, kaj ĉiuj
estas sanaj kaj fartas bonege! Amu RSO!" Julie

"Mia hundo havis haŭtproblemon (ekrupcio kiu igis lin elŝiri lian felon) kaj reokazanta orelinfekto. Mi ne havis
RSO sed donis al li tinkturon, kiun mia amiko faris. Lia felo rekreskis kaj la orelinfekto klariĝis. Se la tinkturo
funkcius tiel bone, mi pensas, ke per la RSO mi povus tute resanigi lin. Do mi dirus, ke jes, RSO laborus pri
hunda kancero same kiel ĉe homoj. Benu vin Rick kaj ankaŭ vin, JB.” Bette

--  Dankon,  Bette.  Via  pensado estas  logika  kaj  ĝusta.  Bestoj  havas  pli  rapidan metabolon,  kaj  do  la  oleo
resanigas ilin multe pli rapide ol ĝi kuracas homojn. Estas plezuro kuraci bestojn per la oleo, ili amas preni ĝin.
JB

“Mi uzas ĝin ĉe miaj hundoj. Nur sufiĉe malpli ol ni farus. Mi havas 12-jaraĝan, kiu estis trakurita kaj devis esti
forigita de ŝia kokso. Ne anstataŭigita... forigita! 4 semajnoj en...

Neniu cikatro de la kirurgio, marŝas, ankoraŭ kun lamado sed bonege ĉirkaŭiras kaj mi uzis la oleon anstataŭ
dolormedikamentoj... Ĝi bonege funkciis! (...) Mi havas 9-jaran Rotty, kiu havas korvermojn, terurajn alergiojn,
tre malaltan energion kaj perdanta la hararon sur la vosto. Komencante lin hodiaŭ... Nur savis 10-jaran ĉiŭavon,
kiu havas 3 tumorojn kaj mi scias, ke ĉi tio tuj riparos ŝin!!!" Dolly Durbin

“RSO OIL Hundaj  Biskvitoj  kaj  kun topika  ungvento  sur  la  kanceraj  ulceroj  sur  ŝia  kruro ĝi  estis  la  1/2
grandeco de dolaro. Ŝi komencis plori leviĝi kaj ŝia skuado estis malbona. Mi sciis, ke RSO funkcios... La
sekvan tagon ŝi ekstaris sen plorado kaj skuado kaj ŝi kuris tra la korto kelkajn tagojn poste kun sia kamardeto
Nugget, ratterhundo. Tio estis antaŭ 6 monatoj. Ŝi estas kiel 6-jara hundo nun, ne 12-jara. Tio estas unu el tiom
da rakontoj, kiujn mi atestis en la lastaj 2 jaroj.

Mia rakonto estas multe pli longa... RSO savis mian vivon. Ne plu Opiaĵoj. Kaj tre malmulte da doloro plejfoje.
Dankon Rick Simpson... Paco estu kun vi." Ron Youngblood

D. Karaj amikoj, esperas, ke ĉi tio vin bone trovos. Mi donas al mia 8-jaraĝa, 40 funt. hundon RSO por la
tumoroj kreskantaj sur la dekstra flanko de lia korpo. Hodiaŭ estas lia unua tago de kuracado kaj li estas batita
kaj dormas. Mi donis al li proksimume la kvanton de grajno da rizo. Ĉu ĉi tio estas tro? Kiom longe kaj kiom
ofte vi rekomendus

mi donas al vi oleon? Mi mem estas sur la oleo. Kun la paso de la tempo mi pli kaj pli kutimiĝas al la "alteco".
Mi devas havi operacion venontmonate kaj mi planas uzi RSO por mia doloro kaj resaniĝo. Se mi povas labori
ĝin, mi estos sur ĝi por la resto de mia vivo. Benoj ~ Multan Dankon

R. Catherine, mi prokrastus la operacion, se entute ebla, ĝis vi manĝos, diru 180 g de la oleo je gramo tage (aŭ
pli) en tri dozoj. Donu al la hundo duonon de tio, se vi pensas, ke li ne komfortas pri tio, kion li ricevis nun.
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Dormado estas parto de la resaniga procezo, ĝi estas nenio zorgi pri tio kaj ĝi estas signo, ke la oleo estas
sedativa, kio estas kion vi volas. Ju pli potenca kaj sedativa, des pli bone. Bondezirojn, JB

“Sendante al vi la ĝisdatigon de mia hundo diagnozita kun osta kancero. La 1-an de junio pasis sep monatoj,
lastaj radioj montras neniun disvastiĝon al la pulmoj. Ili ja trovis sendifektan rompon proksime de la tumorloko
en la kruro, ili ne scias kion fari el tio. Kutime ĉi tiujn hundojn, kiuj havas paŭzon, vi devas demeti ilin. Ili
konkludis, ke la monataj infuzaĵoj de la drogo nomata Zometa konservas ĝin sendifekta, do ili daŭrigos ŝin en la
testo dum ŝi ricevos monatajn infuzaĵojn de Zometa. Sed No Cancer Spread kaj ili ne povas preni la tumoron
kiu estis tie antaŭ 7 monatoj. Nur pensis, ke vi ŝatus scii. Ĉi tiu agresema kancero kutime prenas la vivon de la
hundo ene de 4-6 monatoj post diagnozo. Jen ŝi, 7 monatojn, NE disvastiĝis kancero. Nerompita frakturo sed
ankoraŭ marŝante kvazaŭ nenio estas malĝusta." Linda

“Post 9 semajnoj la haŭtaj kanceroj ĉe mia hundo TUTE malaperis!! Subtena dozo nun por la provo de vivo.
Kion mi sentas, ke nun estos ne nur pli komforta por li sed ankaŭ pli longa vivo. BENO RS & JB!! >;-)”
Koboldo

“Mia hundo havis 3 semajnojn por vivi. Tumoroj de amasĉeloj ĉie en lia purrasa pitbulkorpo... Post 3 semajnoj
la tumoroj r ŝrumpas sur la ISO/RSO. Mi ĵuras. Li pisis sin kelkfoje kiel ebria, sed mi sciis, ke ĝi estas por pli
bone. Li ankoraŭ estas sur ĝi. Eĉ kiam ili malaperos, mi ankoraŭ faros lin lia kuracilo. Amu vin, JB kaj Rick."
Bocaj

“Mi donis al mia 14-jaraĝa Pit la oleon dum 4 semajnoj nun por kancero. Ŝi kelkfoje iom "sakiĝas" kaj ebriiĝas
kiam mi donas al ŝi tro multe, sed kiam la hekteco foriĝas, ŝi dormas kiel hundido. Ŝi rifuzis preni veterinarajn
medikamentojn,  do ni  ricevis  iom da oleo  anstataŭe.  Ankoraŭ fruaj  tagoj  sed  mi  registras  ŝian  progreson.
Necesis ĉirkaŭ unu semajno por ŝi alkutimiĝi al la oleo kaj ree disvolvi apetiton. Mi estas ĵaluza, ĉar ni povas en
ĉi tiu etapo nur pagi la oleon por ŝi. Amu la belajn rakontojn de ĉiuj!” Janine

“Mi vidis  unuamane la  efikojn de hundo prenanta  RSO...  Dum la  unuaj  tagoj  Ruby (12-jara  hundo) estis
malsana kaj  tremante  iomete,  maltrankviligante  simptomojn se vi estas skeptika pri  la  temo,  sed mi povas
certigi. vi 1 monaton en kuracado kaj la hundo saltas ĉirkaŭe plena de vivo kurante supren laŭ ŝtuparo saltante
sur la lito kaj seĝoj plenaj de energio la tutan tempon tre ludema denove. Okuloj antaŭe estis akvaj kaj havas
grizan kovraĵon nun tie tute reen al normalo. Ruby havis sufiĉe grandan kreskon sur la interno de sia kruro estis
tie dum jaroj kaj nun post manĝado de oleo ĝi preskaŭ defalis!!!

Danke al Rick Simpson xxx benu ĉi tiun oleon, ĝi vere funkcias, kial NE ekzistas atestoj por diri, ke ĝi ne
faras ...?" Brett

"Hodiaŭ  estas  la  3-a  tago  por  kuracado  ĉe  mia  hundo  kun  RSO  (Rick  Simpson  Oil),  kiu  estas  kanabo-
koncentraĵo por kuracado por multaj gravaj malsanoj. Ŝi estas 13 jarojn maljuna kaj antaŭ ĉirkaŭ 7 monatoj, ŝi
ricevis ion, kio kaŭzis ŝian ekstreman mokon, gravan mukon kaj kelkajn tagojn ŝi estis letargia.  Serĉis ĝin
enrete, diris "hundeja tuso aŭ hunda malvarmo" do mi havis kelkajn antibiotikojn ĉi tie kaj komencis ŝin kurson.
Tute ne helpis, do ni kondukis ŝin al la bestkuracisto.

Kompreneble, ili volis fari sangokontrolon, rentgenradiojn kaj muko-kribradon. Proksimume 500 en veterinaraj
fakturoj, mi malakceptis do ni komencis ŝin sur larĝa antibiotiko kiu ankaŭ ne tuŝis ĝin en monato. Reprenis ŝin
kaj ricevis du pli fortajn antibiotikojn, faris monate sur ilin religie. Ankaŭ ne tuŝis ĝin!

Do tiam la bestkuracisto provis fungicidan medikamenton... ANCORAŬ NE TUSIS ŸIA MALANON!! Estas
malfacile determini, kio estas pravigita en elspezo por 13-jara hundo... Do mi ĉesis ĉiujn medikamentojn antaŭ
ĉirkaŭ unu monato por lasi ŝian korpon resaniĝi kaj komencis ŝin RSO antaŭ nur 3 tagoj, entute 6 traktadoj kaj
ŝi estas tute nova hundo!

Neniu muko, neniu tuso, ŝi havas la mangaĵojn kaj ĝenerale ni vidis RIMARKINDAN plibonigon. Nekredeble
vere. Laŭ mia persona sperto, mi povas atesti, ke ĉi tio estas mirinda superreala medikamento. Dankon el la
fundo de mia koro!” Supervivo
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“Mia hundo estas 13-jara Belga Paŝtisto. Antaŭ kelkaj jaroj malgranda bulo aperis ĉe lia flanko. Ĝi subite
komencis kreski kun alarma rapideco antaŭ kelkaj monatoj. Bedaŭrinde li estis diagnozita kun kancero... kaj ne
nur  la  unu bulo.  Ekzameninte  li  havis  multajn.  Li  havis  ankaŭ aliajn  problemojn...  Ĉefe  artrito  kaj  koksa
disfazio. Kirurgio ne estis elekto ĉar estis dubinde ke li postvivos la anestezikon. Mi ne povis toleri rigardi lin
suferanta... li apenaŭ povis marŝi kaj ĉesis manĝi. Mi decidis provi doni al li kanaban oleon kiel lasta provo
helpi lin. Mia partnero Pat kaj mi donis al li etan kvanton (ĉirkaŭ la grandeco de grajno da rizo) sur kuketo. Ĝi
vere influis lin... li estis malfirma sur la piedoj kaj dormis dum horoj.

Ni tajlis la dozon dum la sekvaj tagoj kaj rimarkis, ke lia apetito tuj pliboniĝis. Li ankaŭ ekmoviĝis multe pli
facile kaj lia sinteno estis multe pli hela. Dum la tagoj progresis ni malrapide pliigis lian dozon. Jam pasis 3
semajnoj kaj mi apenaŭ rekonas lin kiel la sama hundo. Li estas feliĉa! Svingante la voston, ludema, manĝante,
kaj plej  bone, la tumoro estas duono de la grandeco, kiun ĝi estis antaŭ ol ni komencis sur la oleo!!!! Mi
daŭrigos lian kuracadon (ni bonŝancas povi provizi nian propran oleon) kaj informos vin. Mi atendas vidi ĉi
tiujn tumorojn tute malaperi!!!!!!!!" Josie

“Mi  havas  najbarinon,  kiu  sukcese  forigis  tumorojn  en  sia  hundo  ene  de  unu  monato  manĝigante  la
medikamenton al ŝi. Daŭrigu kaj jes, tre malgrandaj dozoj ĉar Rick deklaris, ke ilia metabolo estas tre alta, do ili
pliboniĝas multe pli rapide ol ni." Covey

“Mi resanigis nian Huron de insulinomo kreita pankreata Kancero. Eniru ĝin peeps, via 'pelta familio' bezonas
vin. Jen Floro dum ŝia kuracado, ŝi estas iom malklara ĉi tie kaj preta por trankvila dormo..!” Hempy

“Jes, mi resanigis mian katon de kancero en junio, kiam la bestkuracisto diris, ke mi demetos lin. Nur nutris al li
la Oleon, kaj ene de 10 tagoj la mortiga tumoro malaperis! La bestkuracisto diris, ke ĝi estas miraklo!" Charlie

“DIO BENU JB kaj Rick Simpson pro via lojaleco al la homoj, kiuj plej bezonas vin. Mi faros mian propran
kiam mi povas por helpi la homojn, kiujn mi konas, kiuj bezonas ĝin senespere. Mia filino faris iom de tajlado
por tumoro sur sia hundo. Kvar tagojn de uzo ŝi diris, ke ĝi aspektis kvazaŭ ĝi estas falonta. Mi ankoraŭ atendas
finajn rezultojn. DIO antaŭ KEMISTO!” Greg

Kvalito de Vivo

Ĉu kanaboleo povus plibonigi vivdaŭron?

"Se ni ĉiuj prenus malgrandajn dozojn da kanaboleo regule, mi estas firme konvinkita, ke ni vivus pli longe kaj
estus multe pli  sanaj.  Pli  longaj vivdaŭroj estus tre utilaj  al  la homaro, ĉar ĝi  permesus al  tiuj,  kiuj havas
mirindajn talentojn, fari multe pli. Tro ofte en la hodiaŭa mondo, homo nur bonfaras pri tio, kion ili faras kaj ili
estas frapitaj kun medicinaj problemoj, kiuj finas sian karieron.

Ni ĉiuj ricevis ĉi tiun sperton nomatan vivo por plilarĝigi niajn kapablojn kaj horizontojn, por ke niaj specioj
povu evolui al pli alta nivelo. Krome, ni ricevis ĉi tiun mirindan planton por konservi kaj protekti niajn korpojn
kontraŭ malsanoj. Estas neeble por mi kompreni, ke la homa raso povus ignori la resanigan potencialon de ĉi tiu
planto pli longe. Nun kiam la vero pri la resanigaj potencoj de kanabo disponeblas, ni iom malsukcesus niajn
devojn al ni mem kaj al niaj amatoj, se ni ne postulus senpagan uzon de ĉi tiu medikamento tuj.

Se vi aŭ iu alia sur ĉi tiu tero ŝatus vivi pli longe en bonega sano por atingi la maksimuman potencialon, pri kiu
ni kapablas, mi ne vidas, kiel iu ajn povus senti, ke ili havas la rajton trudi al ni sian volon aŭ provi. devigi iun
sin deteni de la kuraca uzo de ĉi tiu planto. Ĉar la vivo supozeble temas pri vivi kaj nun vi trovis manieron eviti
la tutan sennecesan suferon, mi deziras al vi ĉiuj tre longan kaj sanan ekzistadon.

Vi certe aŭdis tiom da homoj diri al vi, “Ĉi tio ne povas funkcii, nenio helpos. La kuracisto diris, ke mi 
suferos pro tio dum mia tuta vivo..."

Granda nombro da pacientoj venis al mi kun malsanoj, kiujn iliaj kuracistoj ne sukcesis trakti kaj ili sentis, ke
ilia situacio estas senespera. Tre ofte, homoj eĉ ne havas diagnozon pri tio, kio estas vere malbona ĉe ili, ĉar
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fakte kuracistoj ne povus doni al ili respondon. Plej multaj el ĉi tiuj pacientoj, al kiuj mi provizis oleon, ne
kredis, ke kanabo povus helpi iliajn kondiĉojn ĝis ili provis la traktadon. Mi estis en kontakto kun miloj da
individuoj,  kiuj estis tute mirigitaj  de tio, kion ĉi tiu medikamento faris por siaj kondiĉoj. Se kanaboleo ne
povas resanigi vian kondiĉon, vi  pli verŝajne trovos, ke ĉi  tiu oleo estas senkompare la plej bona kontrolo
disponebla.

Kuracistoj ŝatas diri al ni, ke multaj malsanoj kaj kondiĉoj estas nekuraceblaj, sed ĉi tiu medikamento malmulte
atentas la opiniojn de kuracistoj kaj ofte funkcias tion, kion oni konsideras medicinaj mirakloj. Se vi havas
medicinan problemon, provu la oleon kaj estas bona ŝanco, ke vi vidos la miraklojn, kiujn ĝi povas produkti por
vi mem.

Ĉu havas sencon ne provizi homojn per kanabo-bazitaj medikamentoj?

Ne havas absolute sencon malpermesi la kuracan uzon de kanabo al la publiko kaj fakte neniu havas la rajton
fari tian aferon. La nura kialo, ke kanabo estis iam malpermesita en la unua loko, estis pro tio, ke ĝi prezentis
realan danĝeron al multaj grandaj monkonzernoj. Limigi la kuracan uzon de la plej kuraca planto sur la tero al
tiuj, kiuj loĝas ĉi tiun planedon, povus esti nur nomata krimo kontraŭ la homaro. Ŝajnas nuntempe registaroj
ankoraŭ pretas lasi siajn riĉajn amikojn, kiuj posedas la drogkompaniojn, fari sian vojon, sed finfine ili ne povos
reteni la veron pri ĉi tiu medikamento.

Kiam kanabo revenos al ĉefa medicino, ĝi detruos la tutan korupton, kiu iam kontraŭstaris sian liberan kuracan
uzon. Ĉi tiu planto estas rapide rekonita denove kiel la plej granda resaniga planto en ekzisto kaj medikamentoj
produktitaj  de ĝi ŝanĝos la vizaĝon de medicino por ĉiam. Baldaŭ la publiko malakceptos la kemiaĵojn kaj
venenojn, kiujn ni nuntempe nomas medikamentoj, kaj ili postulos la uzon de ĉi tiu natura substanco, por ke ili
prudente sanigu sin.

Ĉu vi pensas, ke homoj en policoj ne rimarkas, ke baldaŭ aŭ malfrue ili eble bezonos ĉi tiun medikamenton 
por si mem?

Multaj homoj en policoj certe scias, ke kanabo-medicino funkcias kaj ili ĉiuj devus rimarki, ke ili ne rajtas
malhelpi ĝian kuracan uzon. Fakte, mi liveris ĉi tiun medikamenton al bona nombro da tiuj, kiuj mem servas
por kontroli nian socion. RCMP-oficiroj eĉ sendis pacientojn al mi por kuracado, kiuj mortis pro fina kancero,
do multaj  oficiroj konscias,  ke ĉi  tiu natura substanco funkcias.  La polico ne diferencas ol ni se temas pri
malsano, ankaŭ ili timas kanceron kaj aliajn seriozajn kondiĉojn.

Tamen la polico ŝajnas tre malfacile kompreni la fakton, ke la politikoj de nia registaro pri kanabo-medicino
mortigas ilin kaj iliajn familiojn ankaŭ. Plej multaj policanoj provas forigi sian misfaradon rilate la atakojn,
kiujn ili faras kontraŭ tiuj, kiuj uzas kanabo-medicinon, dirante, ke ili nur faras siajn taskojn. Sed tio estas la
sama linio kiun uzis tiuj kiuj laboris en la koncentrejoj de Hitler kaj ĝi ne pravigis ilian konduton tiam, nek
pravigas la konduton de policaj fortoj hodiaŭ.

Estas tempo, ke la polico vekiĝis al la realeco de tio, kion ili faras. Ĉu policistoj opinias, ke estas malĝuste, ke la
publiko kultivu la plej kuracan planton sur la tero por produkti ĉi tiun medikamenton? Aŭ ĉu ili mem ne serĉus
ĉi tiun oleon, se ili havus amatan, kiu mortus kaj bezonis kuracadon? Mi atendas ke ili farus, do eble estas
tempo por la polico komenci direkti siajn pafilojn al la veraj krimuloj.

Nei la uzon de kanabo-medikamento al publiko estas krimo kaj la polico devas ĉesi devigi leĝojn kiuj estis
metitaj kontraŭ la uzo de kanabo por medikamentaj bezonoj. Kanabo estas simple natura sendanĝera resaniga
planto.  Kiel do la polico aŭ iu ajn alia  povus pensi,  ke ili  havas la rajton senigi iun kun serioza medicina
problemo de esti permesita la liberan uzon de ĉi tiu substanco? ” Rick Simpson, Kanabo: La Plej Medicina
Planto

Kial Ĝi Estas Nomata RSO?
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“Rick ne komencis nomi ĝin RSO, aliaj faris. Ĝi estas bona termino, ĉar ĝi kondukas homojn al la informoj de
Rick pri metodoj kaj materialoj. Rick ĝuste zorgas pri homoj, kiuj nomas oleon, kiu ne estas farita per liaj
metodoj kaj rekomendis komencajn materialajn kvalitojn Phoenix Tears aŭ RSO. Li scias, kio funkciis en sia
ampleksa sperto pri traktado de pacientoj, kaj li volas certigi, ke tre malsanaj homoj ricevas tion, kion li scias
funkcias, kaj ne ion, kio "povas esti same bona" kun la sama nomo ..." Mateo.

“Sen Rick kaj lia video mi ne scius, ke ĝi kuracas kanceron... kvankam mi estas uzanto kaj kultivisto dum
ĉirkaŭ 27 jaroj, mi ne sciis, ke ĝi havas ĉi tiujn kvalitojn en ĝi... nun mi faras danke al Rick Simpson. .. kaj sen
lia aŭdaco kaj sincereco ni ĉiuj vivus en la mallumo pri ĝi... pro tio mi pensas, ke RSO estas bona nomo por la
oleo... sed RSO devas esti farita al RS-instrukcioj... ne iuj odoroj ideo pri kio estas plej bona... se ĝi ne estas
rompita - ne riparu ĝin.” Petro

"Jack Herer komencis nomi ĝin la Rick Simpson Oleo aŭ RSO. Rick ne volis nomi ĝin tiel kaj daŭris iom da
tempo por konvinki lin ke ĝi estas fakte bona ideo. La lertaĵo estas, ke ekzistas multaj kanabo/kanabo-oleoj tie
kaj ekzistas multaj manieroj produkti oleon aŭ ekstrakton kaj multaj pacientoj estis trompitaj aĉeti oleojn aŭ
ekstraktojn de malsupera kvalito.

RSO estas produktita per specifa metodo, el specifaj materialoj, kaj en specifa maniero, do ĝi devus esti nomita
kio ĝi estas - RSO. RSO ne estas BHO (butana miela oleo), RSO estas dekarboxiligita kaj tre potenca kaj
sedativa. La plej bona RSO estas 95-98% THC, 1-2% CBD kaj ekstreme potenca kaj sedativa. Plej multaj aliaj
specoj de eltiro simple ne produktos oleon kiu estas decarboxylated kaj tiel potenca kaj postulas multan kroman
laboron. Ni kutime prilaboras grandajn kvantojn da kanabo kaj la metodo de Rick estas tre efika kaj simpligita
por prilabori grandajn kvantojn da kanabo. Vi povas prilabori funton da kanabo kaj produkti la oleon en malpli
ol  du  horoj,  uzante  ekipaĵon  facile  trovebla  en  la  plej  multaj  partoj  de  la  mondo.  La  afero  estas  fari  la
medikamenton kiel eble plej rapide, por ke la paciento ne devu atendi.” JB

“Mi ne zorgas kiel ĝi nomiĝas!!! Bonvolu nomi ĝin kiel ajn vi volas, sed ne forĵetu viron kiel Rick, kiu savis
milojn da vivoj kaj donis sian tutan vivon por diskonigi la vorton. Ĝi simple ne pravas!!” Sinjorino

“Mi ĉiam nomas ĝin “kanaboleo”,  ĉar tio estas, ĝi estas en la vortaro, nur alia vorto por Kanabo. Ĝi estas
malnovmoda termino, sed ĝusta termino tamen. Ni ĉiuj scias, pri kio li parolas.” Dion

“La magio estas en la  globforma kapo de la  triĥomo.  Nenie alie  la THC ekzistas  sur la planto.  La planto
produktas la THC por protekti siajn generajn partojn. Ju pli vi alproksimiĝas al tiuj partoj, la burĝonoj, des pli
da trikomoj. Tial burĝonoj havas la plej disponeblan medikamenton. Ĝi estas scienco, ne spekulado. Dankon
denove Rick pro inspiri min fari la plej bonan oleon, kiun mi povas. Bela klara sukcena oleo.” Toni

“Kiel maizo? Ni ĉiuj malkonsentas JB. Pli malmultekosta estus bone, sed nun nun.” Rick

-- Rick, se kanabo estus kultivita sur miloj da hektaroj da kampoj, kiom vi volus pagi por ĝi? 20 dolarojn por
kilogramo? Aŭ malpli?

Vi vere devas pensi per tunoj da kanabo prefere ol gramoj. La postulo por la oleo estos tiel grandega, ke ne
eblos kreskigi la tutan planton nur en "medicinaj forcejoj". La plej potencaj kaj sedativaj streĉoj devos esti
kultivitaj sur milionoj da hektaroj da tero, tutmonde.

Ekzemple, kiam sinjorinoj vere ekkomprenos, kion la oleo povas fari kun la haŭto kaj sulkoj, ili postulos 20-
30% de la plej bona oleo en ĉiuj siaj kosmetikaj produktoj kaj subite estos postulo je milionoj da tunoj da la
oleo. plej bona oleo nur por kosmetikaĵoj. Tiam aldonu kelkajn pliajn cent milionojn da tunoj da la oleo por
hospitaloj.

Vi bezonas 5-8 kilogramojn  da seka burĝono por produkti  kilogramon da oleo.  Unu kilogramo de la  oleo
produktos 5 kilogramojn da kosmetikaĵoj -- tio estas 100 vazoj kun 50 g de la salvo/ kremo/locio/lipruĝo/vizaĝa
kremo/ŝampuo. Kaj cent vazoj da kanabaj salvoj/ kremoj/locioj/liprujoj/vizaĝaj kremoj/ŝampuoj estas nenio, vi
povas fordoni tion facile en unu tago, vi ĉiam trovos iun, kiu povus uzi ilin.

Do denove, komencu pensi en tunoj, ne en gramoj. Mi scias, ke la nunaj prezoj estas multe pli altaj. Mi ne estas
feliĉa kun ili kaj mi faros ĉion, kion mi povas por akiri la prezon de seka subĉiela burĝono de kampo ĝis ĉirkaŭ
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10-20 dolaroj  por kilogramo.  Ĉar  tiu  prezo donus dungadon kaj  bonan laboron al  milionoj  da kamparanoj
tutmonde. Kaj ĝi alportus tre pozitivan ŝanĝon en la vivoj de ni ĉiuj. JB

“Lasu min resumi plejparton de kio okazas ĉirkaŭ la Rick Simpson Oleo. La instrukcioj diras al homoj al A, B,
C kaj D. Homoj legas ilin kaj demandas - se mi ne faras A, ĉu B, C kaj D ankoraŭ funkcios? Se mi ne faras B,
ĉu A, C kaj D ankoraŭ funkcios? Se mi ne faras C, ĉu A, B kaj D funkcios? Kio se mi ne faras D, ĉu A, B kaj C
ankoraŭ funkcios? Kaj kio se mi faros A, B, C kaj D, malsame, ĉu ĝi ankoraŭ produktos la realan aferon?

La ĝenerala respondo estas: ne, ĝi ne faros. Se vi volas produkti la RSO, sekvu la instrukciojn al la vorto. Se vi
volas produkti ion alian, tiam sekvu aliajn instrukciojn. Sed bonvolu ne igi nin respondecaj kiam vi produktas
malsaman tipon de oleo kaj la traktado malsukcesas kaj finiĝas kun nenecesa morto de paciento.

Se vi faras A, B, C kaj D, la oleo funkcios kiel eble plej bone. Tial la instrukcioj estas tie. Se vi ne faras, ĝi ne
aŭ eble ne funkcios. Estas tiel simple, ĉu ne?

Kion vi persone ŝatus akiri se vi bezonus la medikamenton? Io kiu pruvis funkcii tiel bone aŭ io alia, nur por ke
kiu faris la oleon povis pruvi aŭ malpruvi sian hipotezon aŭ "metodon"? Estas via vivo kiu estas en ludo. Do
atentu, pensu mem, kaj lernu de tiuj, kiuj iris ĉi tiun vojon antaŭ vi.

Bondezirojn al vi. Jindrich Bayer"
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Ni esperas, ke ĉi tiu libro helpis vin.
Nun estas via vico helpi nin helpi aliajn.

Krei  ĉi  tiun  libron  kaj  kunhavigi  la  informojn  estas  laboro  de  amo.
Bedaŭrinde, amo ne pagas la fakturojn.

Ni laboras por traduki ĉi tiun libron en pli ol 300 lingvojn, kaj verki 10 pliajn
diversajn librojn pri la temo.

Ni fidas je subteno de homoj kiel  vi  por helpi  pri  la kostoj de tradukoj,
esplorado, ktp.

Bonvolu  helpi  nun  reirante  al  la  retejo  ĉehttp://www.hempcures.workkaj
alklakante la suban butonon DONATI per PayPal kaj donacu ĉion, kion vi
opinias, ke ĝi valoras por vi kaj viaj amatoj.

Alternative,  vi  povas  uzi  PayPal  por  sendi  donacon  rekte
alDONATE@HEMPCURES.LABOROaŭ vi povas donaci per BitCoin al:

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Ni dankas vian subtenon kaj deziras al vi kaj al viaj amatoj sanan kaj feliĉan
vivon en kanabo.
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